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Kortweg

De dorpelingen voelen zich be-
trokken bij hun leefomgeving, dat 
werd vorige week woensdag wel 
duidelijk. Toen werd door opbouw-
werkster Margreet Teunissen in 
dorpshuis De Heujmansbelt het 
rapport ‘Op weg naar een leef-
bare toekomst’ overhandigd aan de 
voorzitters van Plaatselijk Belang 
Bruchterveld en Ebbenbroek. Het 
rapport liet de uitkomsten zien van 
een enquête, die vorig jaar onder de 
bevolking is gehouden. “Met een 
geweldige respons. Bijna 72 pro-
cent heeft gereageerd en dat is vrij 
zeldzaam”, vertelde de opbouw-

Bruchterveld wil winkel 
en pinautomaat

BRUCHTERVELD - Moet er in Bruchterveld een multifunctioneel 
centrum komen? Of moeten er meer activiteiten worden georgani-
seerd in bestaande ruimtes? Kan samenvoegen van gebouwen een 
oplossing zijn? Dat er ‘iets’ moet gebeuren om de dorpen Bruchter-
veld en Ebbenbroek leefbaar te houden, of liever nog leefbaarder 
te maken, staat voor veel inwoners als een paal boven water.

werkster van stichting De Stuw. Zij 
was ingeschakeld door een groep 
inwoners van Bruchterveld en 
Ebbenbroek, die onder de paraplu 
van Plaatselijk Belang het initiatief 
hebben genomen, om te kijken of er 
draagvlak is voor veranderingen.

Uit de enquête komt naar voren dat 
tweederde van de inwoners diensten 
en activiteiten mist. Bovenaan met 
stip staan de komst van een pin-
automaat, de heropening van een 
dorpswinkel en activiteiten voor 
de jeugd. Verder staan onder meer 
op het wensenlijstje de bouw van 

woningen voor starters en senioren, 
een internetcafé, kinderopvang, 
medische diensten en de mogelijk-
heid om cursussen te volgen. Waar 
dat allemaal moet plaatsvinden is 
de volgende stap in het onderzoek. 
Er zijn veel gebouwen en ruimtes in 
beide dorpen die nu gebruikt wor-
den voor activiteiten (onder meer 
het dorpshuis, vergaderruimtes bij 
kerken en sportkantines), maar door 
de grote spreiding is er een ver-
snipperd aanbod, dat ook nog eens 
beperkt is door de meestal geringe 
grootte van de ruimtes. Het liefst 
willen de inwoners alle diensten 
onder één dak. 
Of dat haalbaar is wordt nu ver-
der onderzocht. Daarbij heeft de 
projectgroep hulp nodig van een 
professionele instelling. Dankzij 
financiële steun van de gemeente 
Hardenberg kan nu die volgende 
stap worden gezet.

Nou moet het niet gekker worden! 
Ik hoor namelijk geluiden dat de 
Nieuwjaarsvisite van de gemeente 
Hardenberg ‘opgevrolijkt’ zou 
moeten worden met een optreden 
van de zanger Jannes. Om ook eens 
iets leuks te hebben voor ‘jan-met-
de-pet’. Dus nog meer piratenprut 
en hoempapa-getoeter dan waar we 
nu al mee doodgegooid worden. 
Op zo’n beetje elke bouwplaats in 
Hardenberg schalt de hele dag dit 
soort muziek uit de luidsprekers. 
En er wordt wat gebouwd in het 
centrum! De grenzen van wat een 
normaal mens aankan zijn zo’n 
beetje bereikt, en dan zou je daar 
ook nog eens tijdens een Nieuw-
jaarsvisite mee geconfronteerd 
moeten worden?
Over die Nieuwjaarsbijeenkomst 
gesproken: waarom wordt die nog 
steeds gehouden? Omdat het de 
gewoonte is? Dat de gemeente voor 
het eigen personeel zoiets organi-
seert is vrij normaal, dat gebeurt 
in veel bedrijven en instellingen. 
Maar waarom een feestje voor de 
burger, die daar eigenlijk toch niets 
voor voelt, getuige de geringe op-
komst van ‘de gewone man’. Voor 
de toespraak van de burgemeester 
hoeven ze niet te komen, want die 
kunnen ze een paar dagen later 
integraal lezen in het gemeentelijk 
clubblad. Waarbij je mag hopen dat 
het nog een beetje origineel verhaal 
is, want er zijn burgemeesters die er 
niet voor terugdeinzen andermans 
teksten grotendeels over te schrij-
ven, zoals onlangs in Maasdriel 
gebeurde.

Moeten ze dan voor de sportverkie-
zing komen? Die geeft alleen maar 
gedoe. Er worden appels met peren 
vergeleken (zwemt een zwemmer 
beter dan een korfballer korfbalt?) 
en het begint zo langzamerhand een 
kinderfeestje te worden, met 11-ja-
rigen die sportman en sportvrouw 
kunnen worden. En niet te verge-
ten: elke uitslag is goed voor een 
flinke portie roddels, achterklap en 
jaloerse opmerkingen. Bovendien is 
het discriminerend ten opzichte van 
anderen. Waarom niet de schrijver 
van het jaar, de schilder van het 
jaar, de muziekvereniging van het 
jaar, de natuurclub van het jaar of 
de mantelzorger van het jaar, om 
maar een paar potentiële verkiezin-
gen te noemen. Wat maakt sport zo 
bijzonder, zoveel belangrijker dan 
andere bezigheden, dat je daar wel 
een speciale verkiezing voor moet 
houden en voor andere zaken niet.
Het is net Nieuwjaar geweest, dus 
hebben ze bij de gemeente nog 
bijna een jaar om te bedenken òf 
ze nog wel een Nieuwjaarsbijeen-
komst moeten houden en zo ja, hoe 
die eruit moet komen te zien. Me 
dunkt, dat moet genoeg tijd zijn om 
met iets creatiefs op de proppen te 
komen.

Smiley - Het Röpcke-Zweers zie-
kenhuis in Hardenberg heeft een 
Smiley gekregen. Dat is een keur-
merk van de vereniging Kind en 
Ziekenhuis voor de kinderafdeling. 
Landelijk zijn er 9 ziekenhuizen met 
een dergelijke onderscheiding.

Korfbal - Trainer Daniël Hulze-
bosch verlaat aan het einde van het 
seizoen korfbalvereniging Juventa 
uit Hardenberg. Volgens de oud-
international zit hij met de huidige 
selectie aan het plafond. Omdat 
daarnaast privé- en werkomstandig-
heden voor veel drukte zorgen, wil 
hij het een jaartje rustig aan gaan 
doen. Hulzebosch heeft Juventa 
twee jaar onder zijn hoede gehad.

Wonen - Beter Wonen in Har-
denberg doet het goed volgens 
het ministerie van VROM. Op de 
jaarlijkse prestatielijst is de woning-
corporatie de afgelopen twee jaar 
gestegen van de 94e plaats (2005), 
via de 51e plaats (2006), naar de 
19e plaats (2007) op de ranglijst 
van 474 woningcorporaties. Beter 
Wonen dankt deze stijging volgens 
eigen zeggen aan de grote inzet 
voor het verbeteren en vernieuwen 
van haar woningbezit. Zo werd vo-
rig jaar een begin gemaakt met de 
bouw van 158 woningen en werden 
650 woningen opgeknapt. Dit jaar 
staat onder meer de bouw van ruim 
100 woningen in het centrum van 
Hardenberg (Marsch-Kruserbrink) 
op het programma.

Kennismaken - In de periode maart 
t/m oktober kunnen leerlingen uit de 
groepen 6, 7 en 8 van de 47 basis-
scholen in de gemeente Hardenberg 
kennismaken met verschillende 
sporten en culturele activiteiten. 
De eerste cursusboekjes Kies je 
Sport en Ken je Kunst zijn maan-
dag uitgereikt op basisschool De 
Elzenhof. Aan deze 11e editie van 
Kies je Sport doen een recordaantal 
scholen en sportverenigingen mee. 
Ken je Kunst wordt voor de 3e keer 
gehouden. Vijftien organisaties bie-
den een cursus of kortingsactie aan. 
Dat is een stijging van bijna 100 
procent vergeleken met vorig jaar.

Eten - Iedere inwoner van Kloos-
terhaar die het gezellig vindt om 
met anderen de maaltijd te ge-
bruiken, kan woensdag 23 januari 
meedoen met Samen Eten van de 
werkgroep Noaberschap. Opgave 
t/m 21 januari bij Gerie Kampman 
(0523-242173). De kosten bedragen 
7,5 euro p.p. De maaltijd begint 
om 17.30 uur, inloop vanaf 17.00 
uur. Voor mensen die geen eigen 
vervoer hebben, kan Noaberschap 
wat regelen.

Verstopt - De PvdA wil weten, wat 
de gemeente Hardenberg gaat doen 
om de problemen met de riolering 
aan te pakken in de buurtschap Wie-
len. Raadslid Jonkhans heeft vragen 
gesteld over bijna tweewekelijkse 
verstopping van de persleiding. 
De problemen bestaan volgens 
Jonkhans al bijna een jaar, worden 
ook elke keer trouw verholpen maar 
een structurele oplossing is er niet. 
De gemeente komt binnenkort met 
een antwoord op de vragen van 
Jonkhans.

Afgelast - De kameroperavoorstel-
ling One Man Carmen in theater 
De Voorveghter gaat zondag 20 
januari niet door wegens gebrek aan 
belangstelling.

redactie@sallander.nl

MARIËNBERG - Nu nog alleen in 
de gemeente Hardenberg, maar mis-
schien over enige tijd in de hele pro-
vincie Overijssel: maatwerk leveren 
voor bedrijven in het buitengebied 
die een beetje willen groeien.

Als voorbeeld voor veel andere 
bedrijven geldt Mechanisatiebedrijf 
Mariënberg aan de Kloosterdijk. 
Eigenlijk hoort een niet-agrarisch 

Proef met uitbreiding 
bedrijf buitengebied

bedrijf dat wil groeien volgens het 
bestemmingsplan niet op die plek. 
Het bedrijf zou feitelijk naar een 
bedrijventerrein moeten verhuizen, 
maar volgens de gemeente kan de 
nieuwe loods goed ingepast worden 
in de omgeving. Als het maatwerk 
tevredenheid oplevert bij bedrijf, 
gemeente en provincie kunnen ook 
andere bedrijven van dit proefpro-
ject profiteren.

HARDENBERG - De beslissings-
wedstrijd tussen HHC en Excelsior 
’31 om de eerste periodetitel in de 
hoofdklasse C is vastgesteld op 
dinsdag 22 januari om 20.00 uur 
op sportpark de Boshoek. Deze 
extra wedstrijd is nodig omdat 
beide teams met een gelijk aantal 
punten als eerste eindigden en ook 
het doelsaldo gelijk was. Eerder 
was de wedstrijd vastgesteld op 19 
december, maar toen kon het duel 
niet doorgaan vanwege slechte 
weersomstandigheden.

GRAMSBERGEN - Muziekvereni-
ging Crescendo uit Gramsbergen 
geeft woensdag 16 januari haar 
traditionele Nieuwjaarsconcert. Dat 
gebeurt vanaf 19.30 uur in de grote 
zaal van het Dorpshuis. Het A- en 
B-orkest zullen een kort programma 
verzorgen met onder meer muziek 
uit Pocahontas en Aïda. Het concert 
wordt zoals elk jaar afgesloten  met 
de Radetzky Marsch van Johann 
Strauss.

Beslissingswedstrijd

HHC opnieuw winnaar Protostoernooi
HARDENBERG - HHC uit Har-
denberg is net als twee jaar geleden 
winnaar geworden van het Protos 
Zaalvoetbaltoernooi. Daar leek het 
aanvankelijk niet op, omdat HHC 
de eerste de beste wedstrijd met 3-2 
van Dalen verloor. Dat betekende 
dat de volgende wedstrijd, tegen 
Titan uit Nieuw-Weerdinge, met 
minimaal 2 doelpunten verschil 
gewonnen moest worden. Het werd 
uiteindelijk 5-1 voor de Hardenber-
gers, waardoor ze opnieuw de finale 
hadden bereikt. Tegenstander in de 
finale was HODO uit Hollandsche-

veld, in het verleden diverse malen 
toernooiwinnaar. In die laatste wed-
strijd van het toernooi kwam HHC 
flitsend uit de startblokken. 

Na een halve minuut stond het al 
2-0. Die voordelige marge werd in 
de eerste helft uitgebouwd tot een 

6-2 voorsprong. Een veilige voor-
sprong, dacht iedereen, maar in de 
tweede helft viel HHC ver terug. 
Bij de stand 8-7 werd zelfs even 
voor een debacle gevreesd, maar de 
Hardenbergers hervonden zich net 
op tijd en vlak voor het einde werd 
de eindstand van 9-7 bereikt.

Nieuwjaarsconcert

© Roel Gritter

VOGELCURSUS – Het IVN in Hardenberg houdt in het voorjaar een 
vogelcursus voor beginners. De cursus bestaat uit drie theorieavonden, te 
beginnen op maandag 18 februari, en negen excursies op dinsdagochtenden. 
Er kunnen maximaal 25 personen aan deelnemen. Opgave bij cursusleider 
Wiebe Tolman, telefoon 0523-261005.

Margreet Teunissen overhandigt het leefbaarheidsrapport aan Ruud Altena, voorzitter van Plaatselijk Belang 
Bruchterveld (r) en Bert Oosterink, voorzitter van Plaatselijk Belang Ebbenbroek.
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Een Nederlandse veteranendag 
moet passen bij de manier waarop 
Nederlanders over de krijgsmacht 
denken. En dat is anders dan in 
België, Frankrijk, de Verenigde 
Staten en Engeland gebeurt. Dat 
schreef de minister van Defensie 
in 2003 aan de Tweede Kamer. De 
conclusie die hij trok, gebaseerd op 
een onderzoek onder de bevolking, 
was, dat Nederlanders een beetje 
onverschillig staan tegenover een 
veteranendag. En dat hun kennis 
over de inzet van Nederlandse 
militairen in de afgelopen 60 jaar 
zeer gering is. Veteranen zijn oude 
mannen die in Nederlands-Indië 
hebben gevochten, is de gangbare 
opvatting. De militaire acties in 
Korea, Nieuw-Guinea, Libanon, 
Bosnië, Irak en Afghanistan waar 
Nederlandse militairen bij betrok-
ken waren worden gemakshalve 
maar vergeten. Het lijkt erop alsof 
B&W van Hardenberg diezelfde 
mening zijn toegedaan. Een groep 
veteranen heeft per brief aan B&W 
en de gemeenteraad gevraagd, of 
die een Hardenberger veteranen-
dag willen organiseren, waarbij 
de veteranen willen helpen met de 
organisatie. En wat antwoorden 
B&W? Nee, jullie organiseren 
dat zelf maar en wij willen jullie 
wel helpen. Precies andersom dus. 
En dat betekent dat zeventigers 
en tachtigers er zelf voor moeten 
zorgen, dat ze de eer krijgen die 
ze verdienen. Hoe anders is dat 
in sommige andere gemeenten. In 
Amersfoort, Delfzijl, Heerenveen, 
Deventer, Hellendoorn, Steenwij-
kerland en Wageningen (om maar 
een kleine, willekeurige greep 
te doen) neemt de gemeente het 
voortouw. Wel overleg met vetera-
nengroeperingen over de invulling, 
maar de organisatie en de bijbeho-
rende kosten nemen de gemeenten 
voor hun rekening. Zo kan het dus 
ook. Nu hebben de veteranen in de 
gemeente Hardenberg hun verzoek 
niet alleen aan B&W gericht maar 
ook aan de gemeenteraad. Het zou 
van respect getuigen als de raadsle-
den het besluit van B&W afkeuren 
en het college opdracht geven, zelf 
het initiatief te nemen voor een lo-
kale veteranendag. Een raadsbreed 
gesteunde motie, dat zou op z’n 
plaats zijn.

Sergeant Jordy (achternamen van 
militairen in actieve dienst worden 
op advies van het ministerie van 
defensie in de media niet genoemd) 
heeft een goede band met Harden-
berg. Zijn vriendin woont er en het 
afgelopen jaar vormde hij samen 
met andere militairen de erewacht 
bij het Indiëmonument op 15 au-
gustus. Jordy kwam in 1995 als 
dienstplichtig soldaat in dienst bij 
de Koninklijke Landmacht. Na zijn 
diensttijd werd hij beroepsmilitair. 
Het duurde toen nog wel even voor 
hij werd uitgezonden, maar toen hij 
2002 naar Afghanistan ging voelde 
hij wel aan, dat het niet bij die ene 
keer zou blijven. Hij werkte destijds 
bij de hersteleenheid van de Lucht-
mobiele Brigade in Schaarsbergen. 
“De eerste keer dat je uitgezonden 
wordt is erg bijzonder. Zeker als 
je jong bent zie je minder goed de 
gevaren en ervaar je alles nog als 
spannend”, vertelt hij. De situatie 
in Kabul was in 2002 nog redelijk 

veilig, er waren weinig geweld-
dadigheden omdat het land net was 
bevrijd en de Taliban verdwenen 
leek. Maar toen hij 9 maanden na 
thuiskomst weer naar de Afghaanse 
hoofdstad moest merkte hij, dat de 
euforie van net na de bevrijding 
was verdwenen en dat de Taliban 
flink bezig was de bevolking weer 
te onderdrukken. Zijn derde uitzen-
ding was weer naar Afghanistan, in 
2006. Dit keer was de eindbestem-
ming Deh Rawod in de provincie 
Uruzgan. “Vanaf Kabul vlogen we 
met een Hercules naar Khandahar, 
om vervolgens met een helikopter 
naar Tarin Kowt te vliegen en 
vandaar naar Deh Rawod. Vooral 
de vlucht met de Hercules was 
indrukwekkend. Veel militairen 
verloren hun maaginhoud omdat 
er tactisch moest worden gevlogen, 
wat wil zeggen dat het vliegtuig de 
contouren van het landschap volgt 
en dus erg laag en onstabiel vliegt. 
Dat gebeurt om niet geraakt te 

worden door luchtdoelwapens van 
de vijand.” Eenmaal in Uruzgan 
wachtte Jordy een bijzondere ont-
moeting. De broer van zijn vriendin, 
Robert, was ook militair en hij was 
al in Uruzgan op het moment dat 
Jordy en de Hardenbergse schone 
elkaar ontmoetten. “Robert zat net 
aan het eind van zijn missie toen ik 
begon, het was vreemd maar ook 
mooi om elkaar daar voor het eerst 
te ontmoeten.” Het tweetal werkte 
zo’n twee weken samen voordat 
Robert terugkeerde naar Nederland.

Afghanistan
“Van de drie keren dat ik in Af-
ghanistan was vond ik de laatste 
keer het meest indrukwekkend. 
Zeker omdat de omstandigheden 
erg zwaar waren en de veiligheid 
minimaal. Op dit moment zijn er 
meer dan 1500 jonge mannen en 
vrouwen in Uruzgan, voor een ‘tour 
of duty’ van vier of vijf maanden. 
Veel mensen weten niet hoe het is 
om zo lang weg te zijn van familie 
en vrienden, in een gebied waar de 
veiligheid en luxe zoals we die in 
Nederland kennen, ver is te zoe-
ken.” Voorlopig hoeft Jordy niet 
opnieuw naar Afghanistan, maar 
als beroepsmilitair staat hij eigenlijk 
altijd klaar voor de volgende missie.

De rubriek Veteranen aan het woord bestaat uit verhalen van (ex-) Har-
denberger veteranen, bewerkt door Gerrit van Faassen. De verhalen zijn 
een aanloop naar het grote doel: een eigen Hardenberger Veteranendag. 
Vandaag staat centraal sergeant-1 Jordy.

Veteranen aan het woord (9)

Hun verschil van mening ging over 
de belangstelling, eerder die dag in 
Enschede, voor het Banenplan dat 
door Van der Most was bedacht. 
Door dat plan moeten in Nederland 
100.000 mensen uit de kaartenbak 
van het CWI verdwijnen om uit-
eindelijk een vaste baan te krijgen. 
In Enschede waren 500 werklozen 
aangeschreven, waarvan de helft 
was komen opdagen. Medendorp 
had op 50 gerekend, dus hij had 
volgens eigen zeggen diverse wed-
denschappen verloren. Van der 
Most had op meer belangstelling 
gerekend.

Of het banenplan iets voor Har-
denberg was, wilde Medendorp 
weten. Van der Most vond van wel. 

Banenplan centraal bij 
opening Werkplein in LOC

“Het gaat goed in Hardenberg, daar 
gebeurt tenminste iets. Als het aan 
burgemeester Meulman ligt wordt 
binnenkort heel Hardenberg vol-
gebouwd. De lokale ambtenaren en 
het CWI pakken zaken snel op, zijn 
goed bereikbaar en actief. Daar ben 
ik als Hardenberger best trots op. De 
landelijke overheid werkt stroperig, 
die is te bureaucratisch, waardoor ik 
naar Duitsland moet uitwijken om 
nieuwe parken op te zetten.” Helaas 
voor hem kwam meteen daarna een 
reactie van een eigenaar van een lo-
kale betonfabriek, die aan het CWI 
tien mensen had gevraagd die zo bij 
hem aan de slag konden, maar als 
reactie te horen had gekregen dat 
het banenplan niet voor Hardenberg 
gold. Een misverstand, was de reac-

tie van het CWI. Binnenkort krijgt 
de ondernemer een uitnodiging om 
de zaak recht te breien.

Van der Most had nog wel meer 
ideeën om mensen aan een baan te 
helpen. De oude technische school 
moet volgens hem nieuw leven 
worden ingeblazen. “We hebben 
mensen met handjes nodig. Ik heb 
nu vijftig Polen in dienst, maar dat 
zouden Nederlanders moeten zijn. 
Jammer genoeg praten ouders hun 
kinderen naar kantoorbaantjes, 
waar ze managen leren. Ze hebben 
helaas niet door dat mensen met 
handjes altijd nog praters kunnen 
worden, maar omgekeerd kan niet. 
Vakmensen hebben we nodig.” Dat 
was overigens niet iedereen met Van 
der Most eens. Petra Baarslag, me-
dedirecteur van het vervoers-bedrijf 
Inter Baarslag, vond dat Hennie van 
der Most ook eens moest kijken of 
hij niet een oplossing voor haar pro-
bleem had. “Wij zoeken juist breed 
opgeleide mensen”, vertelde ze.

HARDENBERG - Het valt mee, zei Jan Medendorp. Het valt tegen, 
vond Hennie van der Most. Beiden waren woensdag aanwezig bij 
de opening van het Werkplein in het nieuwe Lokaal Opleidingen 
Centrum aan de Parkweg in Hardenberg. Medendorp, bekend van 
businessprogramma’s bij RTV Oost, als discussieleider en Van der 
Most als forumlid.

Hennie van der Most was uitgendigd om te vertellen over zijn banenplan. © Roel Gritter

Brug - Van 21 januari tot en met 29 
februari is de brug bij De Haandrik 
tussen Coevorden en Gramsbergen 
afgesloten voor al het verkeer. In die 
periode worden de wegen van en 
naar de nieuw gebouwde brug over 
de Vecht aangepast. Doorgaand 
verkeer kan via de N34 rijden. 
Fietsverkeer is zeer beperkt moge-
lijk. Bewoners van de Vilsterborg 
kunnen Gramsbergen bereiken via 
het Duitse Laar of via Coevorden.

Afval - Het CDA in Hardenberg 
wil dat de gemeente begint met het 
gescheiden inzamelen van kunststof 
uit huishoudens, net zoals dat nu 
gebeurt voor papier en glas. Het 
kunststofafval moet vervolgens 
hergebruikt worden, waardoor de 
uitstoot van  CO2 vermindert. Om 
dit te betalen kan de gemeente 
een beroep doen op een speciaal 
afvalfonds. Het CDA vindt dat Har-
denberg als millenniumgemeente 
voorop moet lopen in het terugdrin-
gen van CO2-uitstoot.

Spoor - De kans bestaat dat het 
spoor bij Vroomshoop moet worden 
vervangen. Hoewel de grootste 
stukken asbest zijn verwijderd, 
zit er nog een onbekende hoeveel-
heid asbest tussen het grind. De 
treinen mogen sinds afgelopen 
vrijdag wel weer rijden, maar sta-
tion Vroomshoop blijft voorlopig 
gesloten. Om te voorkomen dat het 
asbest wordt verspreid heeft spoor-
beheerder ProRail het oude grind 
afgedekt en er een nieuwe laag over 
aangebracht.

Ziekenhuis - Burgemeesters van 
gemeenten met kleine ziekenhui-
zen in Nederland hebben minister 
Klink van Volksgezondheid een 
brief geschreven, waarin zij hun 
bezorgdheid uiten over het verdwij-
nen van de zogenoemde beschik-
baarheidtoeslag. Dat is  een toeslag 
voor ziekenhuizen met een verzor-
gingsgebied tot 72.500 mensen. 
Ook burgemeester Meulman van 
Hardenberg heeft de brief onder-
tekend, omdat het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in de problemen kan 
komen. Als de toeslag verdwijnt 
lukt het niet meer om de afdelin-
gen spoedeisende hulp, intensive 
care en kinderzorg in de benen te 
houden, menen de burgemeesters.

Sportpark - Voetbalvereniging 
Bruchterveld bestaat zaterdag 26 
januari veertig jaar. Die dag speelt 
het eerste team tegen MVV uit 
Marle. De eerste helft zal dat nog 
zijn op een sportpark zonder naam, 
maar in de rust wordt de naam van 
het sportpark aan de Meester Hol-
tropstraat bekend gemaakt.

Brutaal - De politie in Hardenberg 
waarschuwt de inwoners voor Oost-
Europese vrouwen die zich voor-
doen als ‘rioolcontroleurs’. Vorige 
week woensdag werd door een van 
hen aangebeld bij een vrouw aan 
de Wielewaalstraat, om de afvoer 
in het aanrechtkastje te controle-
ren. Na het bezoek miste de vrouw 
enkele schoudertasjes met inhoud.

Luchtbus - De bus van het Astma 
Fonds, waarin kinderen door een 
grote mond over een tong naar bin-
nen klimmen, door een luchtpijp 
kruipen en Harry de huisstofmijt 
ontmoeten, staat maandag 28 ja-
nuari bij obs Cantecleer in Kloos-
terhaar. In de Luchtbus wordt op 
speelse wijze aan de groepen 6, 7 
en 8 uitgelegd wat astma is.

PARKEREN - De rechter heeft 
de gemeente Hardenberg in het 
gelijk gesteld in de rechtszaak rond 
de aanbesteding van de parkeer-
dienstverlening. Dit betekent dat 
de gemeente de parkeerdiensten 
opnieuw mag aanbesteden. De 
gemeente wilde de parkeerdiensten 
voor een periode van ruim drie jaar 
gunnen aan Parkeer Combinatie 
Holland (PCH). Dit bedrijf was 
als beste uit de bus gekomen bij 
de aanbesteding. De prijs van PCH 
bleek echter niet te gelden voor de 
totale periode, maar was een prijs 
per jaar. P1, de andere partij, had 
wel de totaalprijs vermeld.
Om de partijen opnieuw een kans 
te geven, heeft de gemeente de 
aanbesteding ingetrokken en was 
de gemeente van plan een nieuwe 
inschrijfronde te openen. P1 en 
PCH waren het hier allebei niet 
mee eens en hebben beiden het 
besluit aangevochten bij de rechter. 
Die vond echter dat de gemeente 
Hardenberg gelijk had. Het tijdstip 
van de invoering van het nieuwe 
parkeersysteem blijft april 2008.

redactie@sallander.nl
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Gramsbergen is in rep en roer. Dat 
heeft te maken met het verdwijnen 
van een bedrijf. Of eigenlijk met 
de komst van een bedrijf. Ver-
warrend? Het zit zo. Ene meneer 
Koster is eigenaar van Simabeheer 
in Gramsbergen. Dat bedrijf bezit 
een stuk grond aan de Goordijk, dat 
verhuurd wordt aan CF Kunststof-
fen. Echter niet lang meer, want CF 
Kunststoffen verhuist aan het eind 
van het jaar naar de hoofdvestiging 
aan de overkant van het Overijssels 
kanaal. Zonde om het perceel aan 
de Goordijk niet meer te gebruiken, 
vindt meneer Koster, zodat hij een 
ander bedrijf waar hij eigenaar van 
is, Profextru, wil verplaatsen van 
Hardenberg naar Gramsbergen. 
Natuurlijk heeft hij eerst nog even 
onderzocht of het perceel gebruikt 
kan worden voor woningbouw (het 
ligt tenslotte aan de rand van de 
woonwijk Dahlenburg), maar dat is 
niet mogelijk. De grond is namelijk 
in de loop der jaren vervuild met 
nikkel en chroom, toen de Sola-
fabriek er nog stond. Koster wist 
dat wel, maar ja, misschien beetje 
naief geweest toen hij het perceel 
kocht. Op dit moment de grond gaan 
saneren is voor Koster geen optie, 
want dat is veel te duur, temeer 
omdat de provincie heeft gezegd 
dat ze hiervoor geen subsidiepotje 
heeft. Er blijft dus niets anders over 
dan Profextru te verhuizen. Dat is 
volgens Koster niet zo moeilijk. 
Beetje bijbouwen, vergunninkje 
voor de hinderwet aanvragen, 
milieuvergunninkje regelen, affijn 
dat moet wel lukken. Het is alleen 
wel een beetje vervelend voor de 
inwoners van Gramsbergen, want 
straks komen dagelijks heel wat 
vrachtwagens het centrum van het 
dorp onveilig maken, zelfs in het 
weekeinde. Maar liefst vierduizend 
per jaar. En eigenlijk moeten we 
dat met z’n allen niet willen, vindt 
zelfs Koster. Is dan er dan geen an-
dere oplossing voor het probleem? 
Jawel, die is er wel. De gemeente 
koopt het terrein voor 1,8 miljoen 
euro en maakt het vervolgens voor 
vele tonnen schoon. Gramsbergen 
blij, Koster blij.
Kijk, hij zei het niet met zoveel 
woorden, maar in feite dreigt Kos-
ter dus met een verhuizing om de 
belastingbetalers (u en ik) een paar 
miljoen uit de zak te kloppen. En 
wat denkt u, zou die verhuizing 
juridisch makkelijk gaan? Koster 
zegt van wel, maar wethouder 
Prinsse durfde er geen zinning 
woord over te zeggen. Ik weet het 
antwoord echter wel: dat gaat niet 
makkelijk, want de buurt zal alles in 
het werk stellen om de verhuizing 
tegen te houden. Als ze verstandig 
zijn beginnen ze alvast met sparen 
voor een goede advocaat. De eerste 
tien euro krijgen ze van mij.

Proathok – De rechter in Zwolle 
heeft opnieuw uitgesproken, dat 
het niet aannemelijk is dat het pro-
athok in Kloosterhaar is afgebrand 
door brandstichting. B&W van 
Hardenberg laten daarom de zaak 
maar rusten. Op oudejaarsavond 
2003 hebben jongeren band gesticht 
nabij de ‘hangplek’, maar volgens 
de rechter er is geen bewijs dat 
daardoor het proathok is afgebrand.

Grenstrein - Een treinverbinding 
tussen Oldenzaal en Bad Bentheim 
is een stap dichterbij gekomen. 
Dat zeggen politieke bestuurders 
van de provincie, Oldenzaal en 
Niedersachsen Een nog op te rich-
ten Duits-Nederlandse werkgroep 
krijgt de opdracht te onderzoeken, 
op welke wijze het grensoverschrij-
dende openbaar vervoer het beste 
kan worden ingericht.

Beker - De gemeente Hardenberg 
is uitgeroepen tot Millenniumge-
meente van 2007. Dat is bekendge-
maakt tijdens de nieuwjaarsreceptie 
van de Vereniging Nederlandse Ge-
meenten (VNG). De jury noemde 
Hardenberg ‘een bron van inspira-
tie’. Raadslid Anja van den Dolder 
heeft namens de raadswerkgroep 
Millenniumgemeente de bijbeho-
rende beker gekregen van VNG-
voorzitter Annemarie Jorritsma.

Exposities - In het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis is een nieuwe expositie 
met werk van verschillende kunste-
naars ingericht. De werken zijn tot 
8 maart 2008 te bezichtigen. In het 
Hardenbergs ziekenhuis exposeren 
Louise Bramer en de tweelingzus-
sen Petra ter Schure-van Jaarsveld 
en Netty van Jaarsveld. De tentoon-
gestelde werken zijn te bezichtigen 
tijdens de bezoekuren en de ope-
ningstijden van de poliklinieken, 
van 8.00 tot 17.00 uur.

Water - Afgelopen week heeft het 
water in de Overijsselse Vecht, in 
sloten, kanalen en in beken heel 
hoog gestaan. Een niet alledaags 
beeld, dat veel bekijks trok. Op 
groot scherm zijn hiervan op 3 fe-
bruari foto’s te zien bij De Koppel, 
tussen 14.00 en 16.00 uur. Johan 
Poffers laat in een PowerPoint-
presentatie een veertigtal beelden 
zien van o.a. de zonsopgang in een 
ondergelopen Rheezermaten, dieren 
in natte weilanden, vogels die bezit 
hebben genomen van de overgelo-
pen oevers, vele stillevens en van 
enorme wolkenpartijen.

Kunstwerk – Het is niet denkbeel-
dig dat Dedemsvaart over honderd 
jaar vol staat met kunstwerken, die 
geschonken zijn door het grond-
boorbedrijf Haitjema. Tijdens het 
75-jarig bestaan van het bedrijf 
kreeg de toenmalige gemeente 
Avereest een fontein als kunstwerk 
aangeboden. Nu het bedrijf een 
eeuw bestaat krijgt ook Harden-
berg, de gemeentelijke opvolger, 
een kunstzinnig present. Twee 
bewerkte pilaren, die een boormos-
sel tonen, worden geplaatst bij de 
Dedemsvaart, in het verlengde van 
de Julianastraat.

Tennisbanen – De tennisvereniging 
Kloosterhaar krijgt geen subsidie 
van de gemeente Hardenberg om 
een nieuwe toplaag aan te brengen 
en de stroomvoorziening te ver-
nieuwen. B&W hebben als beleid 
vastgesteld, dat de gemeente privé-
sportparken niet subsidieert. Gelijke 
monniken gelijke kappen, vindt de 
gemeente, vandaar dat voor Kloos-
terhaar geen uitzondering wordt 
gemaakt.

HARDENBERG - Liberaal Har-
denberg wil nu wel eens antwoord 
van de gemeente over de bevoor-
rading van het winkelcentrum in 
Hardenberg. B&W willen dat er 
geen vrachtwagens met aanhangers 
meer komen, die langer dan 12 me-
ter zijn. Dit besluit is genomen in 
overleg met de Handelsvereniging. 
Landelijk wordt echter gedacht 
aan langere combinaties, van 16,5 
meter lang, om het aantal files 
te verminderen. De plannen van 
het Hardenberger college zullen 
daarom voor meer overlast zorgen, 
denkt de partij. Bovendien zijn 

Vrachtwagens 
moeten langer

HARDENBERG – HHC is de korte 
winterstop goed doorgekomen. 
Zaterdag werd in Assen met 3-1 
gewonnen van hekkensluiter ACV. 
Bij rust was de stand 1-1 door 
doelpunten van Tom IJzerman en 
ACV-er Philip Ties. De toeschou-
wers zagen: bij vlagen goed voetbal, 
maar nog vaker rommelig spel. Na 
rust liep HHC vrij eenvoudig uit 
naar 3-1. door twee doelpunten van 
verdediger Michel Steggink.

HARDENBERG - Woensdag 23 januari is op verschil-
lende scholen, peuterspeelzalen en kinderdagverblijven 
begonnen met een Voorleesontbijt, als start van de 
Nationale Voorleesdagen 2008. Tot 2 februari staan het 
belang en het plezier van voorlezen extra in de belang-
stelling. In de nieuwe bibliotheek in Hardenberg was 

HADENBERG – De politie IJs-
selland, de gemeente Ommen en 
de gemeente Hardenberg zijn blij 
met de stadswachten in Noordoost-
Overijssel. Maar toch moet er wat 
veranderen. Er is namelijk gebleken 
dat de stadswachten weinig contact 
met elkaar hebben en dat ze van el-
kaar niet weten welke taken worden 
uitgevoerd.

Meer scholing, duidelijke afspraken 
maken over wat een stadswacht 
wel en niet moet doen en betere 
begeleiding staan hoog op de lijst 
met verbeterpunten. Daarnaast is 
er nog het probleem van de con-

HHC blijft winnen

het ontbijt samen met zes leerlingen van de opleiding 
Onderwijsassistent van het Alfa-college georganiseerd. 
Twee kleutergroepen, van De Fontein uit Lutten en De 
Kastanjehof uit Hardenberg, kregen tijdens hun ontbijt 
de avonturen te horen van Kleine Muis, het prentenboek 
van het jaar.

Stadswachten moeten 
professioneler werken

tinuïteit. Het project stadswacht 
is in het verleden met twee doelen 
opgezet: het gevoel van veiligheid 
voor de burgers vergroten en men-
sen werkervaring laten opdoen voor 
een vaste baan. Dat laatste lukt een 
beetje te goed. Er is veel verloop 
onder de stadswachten, omdat ze 
als het even kan uitstromen naar een 
reguliere baan. Voor dit probleem 
hebben de gemeenten en de politie 
ook een oplossing. Een deel van het 
werk wordt voortaan gedaan door 
vaste stadswachten, die niet meer op 
zoek hoeven naar een andere baan. 
Daarnaast blijft er plaats voor men-
sen om werkervaring op te doen.

© Roel GritterMuis tussen het ontbijt

HARDENBERG – Twee vrijwil-
ligsters van De Zonnebloem hebben 
zaterdag een koninklijke onder-
scheiding ontvangen uit handen 
van burgemeester Meulman. De 
dames Van Galen-van Leeuwen en 
Daemen-Willems werden tijdens 
een bijeenkomst in De Zwiese-
borg benoemd tot Lid in de Orde 
van Oranje Nassau. Dat gebeurde 
tijdens de jubileumreceptie van 
de afdeling Hardenberg. Beide 
dames zijn 25 jaar actief voor de 
Zonnebloem, net zolang als de 
Hardenberger afdeling bestaat. 
De Zonnebloem zet zich in voor 
mensen die door ziekte, handicap 
of leeftijd te kampen hebben met 
lichamelijke beperkingen.

Lintjes voor 
Zonnebloemen

HARDENBERG – De aanleg van een ‘sportboulevard’ aan de zuidkant van de Jan Weitkamplaan in Hardenberg, 
tegenover het ziekenhuisterrein, is weer iets dichterbij gekomen.
Aanvankelijk had Wavin belangstelling voor het terrein, omdat het bedrijf behoefte heeft aan opslagruimte. In ruil 
voor een andere locatie heeft Wavin die optie laten vallen. Er wordt nu gekeken naar invulling van het terrein met 
sportvoorzieningen zoals een atletiekbaan met faciliteiten, een sporthal, een (overdekt) zwembad en beachvol-
lybalvelden. Die voorzieningen kunnen eventueel ook gebruikt worden door het ziekenhuis en de scholen in de 
omgeving. Het is nog niet zeker of de bestaande woningen in het gebied kunnen blijven staan.
Het ontwerp-structuurplan voor dit gebied ligt sinds vorige week donderdag zes weken lang ter inzage.

Sportboulevard langs Weitkamplaan

HARDENBERG – Deze week is 
de gemeente Hardenberg begonnen 
met het geven van voorlichting over 
parkeren in het centrum. In april 
wordt een nieuw parkeersysteem 
ingevoerd, met een betaalzone en 
een vergunningzone. Alle werkers 
en bewoners hebben een uitnodi-
ging in de bus gehad. Per vergissing 
zijn zelfs brieven ver buiten het 
centrum bezorgd, waardoor bij veel 

Voorlichting over parkeren
bewoners verwarring is ontstaan, 
omdat zij vreesden dat ook in hun 
wijk betaald moet worden. 
Woensdag 6 februari wordt tus-
sen 13.30 en 16.00 uur in theater 
De Voorveghter een extra infor-
matiebijeenkomst gehouden. Die 
bijeenkomst is bestemd voor cen-
trumbewoners, die niet bij één van 
de andere bijeenkomsten aanwezig 
kunnen zijn.

grote bedrijven als Jumbo en Albert 
Hein niet gehoord, omdat ze geen 
lid zijn van de Handelsvereniging, 
terwijl zij het meest last zullen 
hebben van de maatregel. Liberaal 

Hardenberg zou een reactie van 
het college krijgen, maar dat is 
nog niet ontvangen. Raadslid Petra 
Baar-slag heeft daarom de vragen 
opnieuw gesteld.

redactie@sallander.nl



Op 6 januari 1959 moest ik opko-
men in de Van Braam Houckgeest-
kazerne in Doorn. Een dag later 
moesten wij ‘s morgens om 5 uur 
ons bed uit om met trucks naar 
Amersfoort gebracht te worden. We 
moesten daar 100 meter zwemmen. 
De jongens die konden zwemmen 
waren er klaar mee, maar die niet 
konden zwemmen kregen 2 x per 
week zwemles, en moesten er dan ‘s 
morgens vroeg uit om het zwemmen 
onder de knie te krijgen. Dit ging 
door tot mei 1959. Ook kregen we 
bijna elke vrijdag of zaterdagmor-
gen vaccinatiespuiten als voorbe-
reiding op onze uitzending naar de 
tropen. Hoeveel spuiten ik gehad 
heb weet ik niet meer precies. De 
meeste mariniers zaten in die tijd 
in het buitenland: op een schip, in 
de West of in de Oost. Dat was toen 
Nederlands Nieuw Guinea. Op 29 
mei 1959 ben ik per DC 8 van de 
KLM via de Noordpool in Nieuw 
Guinea terecht gekomen. Het ver-
zamelpunt voor alle militairen was 
het vliegveld van Biak. We moesten 
in Biak ongeveer drie weken wach-
ten tot er een groep bij elkaar was. 
Daarna gingen we met een groot 
landingsvaartuig naar Manokwari 
in de Geelvinkbaai. Daar kregen 
we ook weer een opleiding van vier 
maanden. We sliepen daar in barak-
ken met kippengaas ervoor. Deze 

Woensdag 6 februari 2008

Kortweg

Als er geen nieuws is maken jour-
nalisten wel nieuws. Hoe vaak dat 
niet gezegd wordt. En soms is het 
nog waar ook. Tubantia maakte af-
gelopen week schaamteloos gebruik 
van de populariteit van het tv-pro-
gramma Boer zoekt vrouw. Volgens 
mij gebeurde het zo: na afloop van 
de uitzending van zondag 27 januari 
belandde een journalist toevallig in 
een gesprek van twee marktkooplie-
den in een cafeetje in Hengelo. Of 
hij wel gezien had dat boer Frans uit 
De Lutte de twee dates Joyce en Ro-
nella zomaar met zijn jachtgeweer 
had laten schieten. Dat mocht toch 
niet? Meteen zag de journalist hier 
een verhaal in. Na een half uurtje 
googelen op z’n laptop had hij via 
diverse sites met wetsartikelen de 
benodigde informatie binnen: de 
twee marktkooplieden konden wel 
eens gelijk hebben. Meteen werden 
enkele bevriende jagers gebeld met 
de vraag, wat zij daarvan vonden. 
Die vonden er eerst niks van, maar 
na enig aandringen lieten ze wel 
los, dat echte jagers zoiets nooit 
zouden doen. Bingo! De basis voor 
het verhaal was binnen. Eerst even 
meedelen dat boer Frans de wet had 
overtreden, daarna uitleggen wat 
volgens die wet de mogelijke straf 
voor dit vergrijp zou kunnen zijn en 
tenslotte de uitgelokte antwoorden 
van de jagers in het verhaal verwer-
ken. Nog te weinig voor een op-
zienbarend artikel, zodat er nog iets 
bedacht moest worden. Had Frans 
ook niet op z’n crossmotor in een 
natuurgebied gereden? Jazeker, en 
dat was ook verboden. Nu was het 
wel duidelijk: de hoofdpersoon uit 
Boer zoekt vrouw zou best eens een 
proces-verbaal kunnen krijgen. De 
journalist had namelijk op internet 
ontdekt dat Frans niet op heterdaad 
betrapt hoefde te worden, maar dat 
de tv-beelden konden volstaan.

Meteen ging hij aan de slag. Ar-
tikeltje van 200 woorden maken, 
foto erbij zetten en wachten op een 
reactie. Eén reactie? wel vijftig! 
En allemaal van het soort: wat een 
kleizielige jagers, heeft de pollitie 
niks beters te doen, ze zouden tocht 
staken, miezerige ventjes, laat Frans 
Zanderink toch lekker z’n gang 
gaan, Nederland op z’n smalst. 
Afijn, de missie was geslaagd. Van 
een mug was een olifant gemaakt, 
er kon weer even lekker op politie, 
jagers en AIVD worden gescholden 
en de site van Tubantia werd volop 
bezocht, wat de advertentieverko-
pers weer blij maakte. Maar dit 
verhaal maakt nog iets duidelijk: 
een bezoek aan een café is voor een 
journalist geen ontspanning, maar 
werk. Zwaar werk zelfs.

HARDENBERG – Het eerste damesteam van volley-
balverenging Kangeroe, uitkomend in de Eerste Divisie, 
heeft zaterdag goede zaken gedaan. In sporthal De Meet 
werd HSC uit Hierden met 3-1 verslagen. 
Opgezweept door het fanatieke Kangeroe-publiek 
schoten de Hardenberger dames als een komeet uit de 
startblokken. Binnen een mum van tijd stonden ze met 
5-0 voor. Die voorsprong bleef de hele eerste set in stand 

De rubriek Veteranen aan het woord bestaat uit verhalen van (ex-) Har-
denberger veteranen, bewerkt door Gerrit van Faassen. De verhalen zijn 
een aanloop naar het grote doel: een eigen Hardenberger Veteranendag. 
Vandaag staat centraal Hank Euverman uit Bruchterveld.

Veteranen aan het woord (10)

waren nog uit de tijd van de KNIL, 
van vóór de capitulatie van Japan. 
We gingen per schip omdat er over 
de weg geen verbinding was van de 
ene plaats naar de andere. Tijdens 
de opleiding zijn we ook op Woendi 
geweest, een klein eiland dichtbij 
Biak. Daar lag nog veel oorlogsma-
teriaal in zee van de Amerikanen en 
de Japanners. Op dat eiland kregen 
we les in schieten met antitankgra-
naten. Na vier maanden ging ik per 
schip van de marine via Biak naar 
Hollandia. In Hollandia heb ik mijn 
verdere diensttijd doorgebracht. 

Onze dienst in Hollandia bestond 
afwisselend uit vier weken werken 
in het kamp en twee weken op het 
vliegveld. Het vliegveld lag onge-
veer 60 kilometer van Hollandia. 
Een deel van het werk bestond uit 
het wachtlopen bij het paleis van 
de gouverneur. Dat wachtlopen 
moest dan model gebeuren, met het 
geweer op de schouder. Je stond dan 
voor een wachthokje. Je liep dan 
acht passen naar links, en dan weer 
acht passen naar rechts, en dat in 
de felle tropenzon van ongeveer 40 
graden. Dat ging de hele dag door, 
tot ‘s avonds 10 uur. Als we naar 
het vliegveld moesten kwamen we 
langs een kampong die de naam had 
Hollandia-binnen, of ook wel Korte 
Ba roe. Daar was ook het strafkamp 

voor langgestraften. Daarachter in 
de vlakte lag het vliegveld dat nog 
overgebleven was van de Ameri-
kanen. We sliepen daar altijd met 
vier man in van die piramidetenten 
op een stretch bedje met een klam-
boe erboven. Wat het eten betreft 
leefden we op gevechtsrantsoenen 
uit de jaren ‘40, en het was nog te 
eten ook. Als we op het vliegveld 
waren moesten we ook geregeld 
wachtlopen op Renaue, dat was 
een grote munitieopslagplaats, iets 
het binnenland in. Daar stonden 
veertien grote bunkers. Ook werd 
er vanaf het vliegveld geregeld 
patrouille gelopen naar de kam-
pongs in de buurt. Ongeveer tien 
kilometer vanaf het vliegveld was 
een vakantieoord voor militairen die 
langer dan een jaar in Nieuw Guinea 
waren. Ze konden daar een week 
vakantie houden, maar ze moesten 
wel zelf overal voor zorgen. In de 
tijd dat ik in de Oost was had ik daar 
ook kennissen via de kerk. Ik ging 
daar, wanneer de diensttijd dat toe-
liet, regelmatig een zondag naar toe. 
Met deze mensen heb ik Nederland 
later nog regelmatig contact onder-
houden. In juni 1960 kwam mijn 
aflossing. Twee maanden te vroeg, 
want ik moest nog tot begin augus-
tus wachten op vervoer naar Biak. 
Op 20 augustus 1960 vlogen we per 
DC 8 weer terug naar Nederland. In 
oktober 1960 ben ik officieel afge-
zwaaid. Tegen ons was gezegd dat 
we niet meer op herhaling hoefden, 
maar ik ben in 1963 en 1967 telkens 
een maand op herhalingsoefening 
geweest in Doorn.

Libero Aleida Dijk was het startpunt van veel goedlopende aanvallen. © Roel Gritter

Kangeroe-dames springen omhoog

(25-20). In de tweede set was even een terugval, mede 
door de onrust die ontstond toen spelverdeelster Sandra 
Berger geblesseerd naar de kant moest (24-26), maar de 
3e en 4e set waren weer voor de Hardenbergers (25-23 
en 25-22). Het gat tussen de dames van Kangeroe en 
de nummer één van de ranglijst is na deze overwinning 
vijf punten. Zaterdag speelt dames-1 in Friesland tegen 
medekoploper Leeuwarden.

HARDENBERG - De brandweer in 
Hardenberg gaat werken met warm-
tebeeldcamera’s. Daardoor kunnen 
brandweerlieden beter slachtoffers 

Camera’s voor brandweer
en vuurbronnen opspeuren.

Omdat de camera’s warmte meten, 
kunnen ook slachtoffers die in 

het water drijven sneller worden 
gevonden. Vorige week woensdag 
is met het nieuwe materieel voor 
het eerst geoefend in De Scholle, 
een onderdeel van Baalderborg. 
De camera’s zijn inmiddels in alle 
blusvoertuigen geplaatst.

Techniek – HACO, het succesvolle 
opleidingsbedrijf voor jongeren in 
de bouw, krijgt technische navol-
ging. De stichting Werk & Educatie 
krijgt geld van de gemeente Har-
denberg om te onderzoeken of een 
Lokaal Techniek Centrum (LTC) 
kan worden opgericht. Het LTC 
moet ervoor zorgen dat op termijn 
voldaan kan worden aan de grote 
vraag naar technisch opgeleide 
jongeren in de regio. Werkgevers, 
overheid en onderwijs werken in het 
project samen. Het is de bedoeling 
dat het LTC in 2011 van start gaat.

Graffitiworkshop – Onder lei-
ding van Martin de Groot kunnen 
jongeren donderdag 7 februari een 
graffitiworkshop volgen in jon-
gerencentrum Center (voorheen 
Ojeesee) in Hardenberg. De kunst-
stukken worden na afloop van de 
workshop geëxposeerd in het jon-
gerencentrum.

Biogas – Volgens de provincie 
Overijssel is het niet haalbaar in 
Bergentheim en Dalfsen biogas-
installaties te bouwen. Gedeputeer-
de Staten weigeren dan ook subsidie 
te geven aan het bedrijf Biogas 
Internationaal, die hierom had ge-
vraagd. Biogas Internationaal wil in 
Bergentheim een installatie bouwen 
aan de Brinkweg, waar 36.000 ton 
biomassa per jaar wordt verwerkt, 
goed om bijna 4.400 woningen van 
stroom te voorzien.

Lesuren – Het Vechtdal College in 
Hardenberg heeft zich aangesloten 
bij de actie van het Landelijk Aktie 
Komitee Scholieren (LAKS). Bijna 
tweehonderd middelbare scholen 
protesteren tegen de minimum-
norm van 1040 lesuren per jaar. De 
Hardenberger school vindt onder 
meer dat er ruimte moet zijn voor 
onderwijsvernieuwing. Volgens 
directielid Wim Boersma moet de 
kwaliteit van het onderwijs voorop 
staan, en niet het aantal lesuren.

Proef - De gemeente Hardenberg 
werkt mee aan een proef om snel-
ler bouwvergunningen af te geven. 
Als een bouwplan is getoetst door 
een gecertificeerd bureau, gaat de 
gemeente dit werk niet nog eens 
overdoen. Het gaat bij het proefpro-
ject om de bouw van appartementen 
in Hardenberg-centrum.

Rookgas – De PvdA in Hardenberg 
maakt zich zorgen over de lucht-
kwaliteit in Hardenberg. De manier 
waarop de nieuwe vuilverbrander 
in Emlichheim het rookgas reinigt 
is onlangs veranderd. De PvdA wil 
weten wat dit voor de luchtkwaliteit 
in Hardenberg betekent. Volgens 
B&W is uit onderzoek door de 
provincie Drenthe gebleken, dat de 
uitstoot niet is veranderd en dat het 
bedrijf nog steeds voldoet aan de 
strenge Duitse milieunormen.

Taarten – In dorpshuis ’t Haarschut 
in Kloosterhaar houdt de werkgroep 
Noaberschap vrijdag 15 febru-
ari een hartige-taartenmiddag. Alle 
dorpsbewoners vanaf 20 jaar zijn 
tussen 15.00 en 17.00 uur welkom 
om voor een klein bedrag te komen 
proeven van tenminste tien soorten 
hartige taart. Deelnemers kunnen 
vrij binnenlopen en aanschuiven 
in het dorpshuiscafé. Vervoer kan 
worden geregeld via Gerdi Rijkaart 
(tel. 242206).

Kronkelhonk – In het Kronkelhonk 
in Slagharen treedt vrijdag 15 fe-
bruari vanaf 21.00 uur de Dedems-
vaartse formatie State of Mind op. 
De entree is gratis.

redactie@saallander.nl

HARDENBERG – Op het moment 
dat begonnen wordt met de bouw 
van het nieuwe gemeentehuis in 
Hardenberg, zullen nogal wat par-
keerplaatsen in de directe omgeving 
van de bouwplaats vervallen. Ter 
compensatie worden tijdelijk zo’n 
40 parkeerplaatsen aangelegd op 
de plek waar de bibliotheek was 
gevestigd. Op het terrein van de 
voormalige basisschool De Kern 
worden circa 70 parkeerplaatsen 
aangelegd. Beide gebouwen worden 
dit najaar gesloopt.

Tijdelijk parkeren



Woensdag 13 februari 2008

Kortweg
HARDENBERG – De eerste Har-
denberger Veteranendag op vrijdag 
27 juni moet een geschenk van de 
Hardenberger samenleving zijn 
aan de veteranen. Dat was de dui-
delijke boodschap van Gerrit van 
Faassen, die mede namens enkele 
andere Indië- en Nieuw-Guinea-
veteranen vorige week dinsdag de 
gemeenteraad toesprak. Niet voor 
iedereen duidelijk genoeg, bleek uit 
de vragen die de raadsleden stelden.

Zo wilde Mettina Grimmerink van 
de ChristenUnie weten wat de vete-
ranen nou precies wilden. “U vraagt 
om een blijk van waardering. Is het 
niet voldoende dat de gemeente 
een locatie aanbiedt en catering 
verzorgt?”, was haar vraag. Ter-
wijl Van Faassen net daarvoor had 

BAALDER - De Hardenberger wijk Baalder heeft 
(bijna) weer een wijkvereniging. Met hulp van op-
bouwwerk De Stuw is een doorgestart gemaakt, die 
binnenkort officieel bekrachtigd moet worden. Er is een 
voorlopig bestuur, er zijn leden en de vrijwilligers staan 
klaar voor de aftrap. Beoogd voorzitter Bert Stoeten be-
seft dat ‘zijn’ bestuur in een riantere positie verkeert dan 
het vorige. De exploitatie van de wijkboerderij wordt 
sinds 1 februari verzorgd door zorginstelling Baalder-
borg, AOC De Groene Welle gaat de kinderboerderij 

De veteranen die vorige week tij-
dens de gemeenteraadsvergadering 
gebruik maakten van het inspreek-
recht, moeten wel een vreemd idee 
hebben gekregen van de raadsleden. 
De meeste volksvertegenwoordi-
gers hadden niet geluisterd, hadden 
niet de ingezonden brief van de 
veteranen gelezen en stelden nogal 
onbenullige vragen. Want wat moet 
je ervan denken, als een raadslid als 
Albert Schipper precies die vraag 
stelt waarop even daarvoor het 
antwoord al was gegeven. “Nee, 
dan heb ik het goed begrepen”, zo 
probeerde hij zich er nog uit te red-
den. De vragen van CU-lid Grim-
merink en OPV-er Spoor waren al 
net zo zinloos, omdat het antwoord 
al bekend was. Denken de raadsle-
den soms dat ze per se iets moeten 
vragen als iemand inspreekt? Waar 
zo’n onzalige gedachte toe leidt was 
tijdens de raadsvergadering te mer-
ken. Knullig geneuzel, gebrek aan 
niveau, was op de publieke tribune 
te horen. Nota bene van bestuurs-
leden van partijen, die in de raad 
zijn vertegenwoordigd. Nog een 
voorbeeld, van een liberaal raadslid. 
Zij bewonderde in de wandelgangen 
de erespeld van enkele veteranen. 
“Zijn jullie dan veteranen? Ik dacht 
altijd dat dat oude mannen waren”, 
was haar verbaasde opmerking. 
PvdA-raadslid Andy de Vos heeft 
zich in het verleden wel eens geër-
gerd, als de raad in de krant gebrek 
aan schranderheid werd verweten. 
Na vorige week dinsdag, tijdens 
een vergadering die hijzelf voorzat, 
moet hij daar vast en zeker anders 
over denken.

HARDENBERG – De stad Har-
denberg krijgt een echt stadspark 
als het aan het gemeentebestuur 
ligt. Langs de Vecht, van de stuw 
tot het jodenbergje, wordt een park 
aangelegd met ruimte voor de rivier, 
wandelen, fietsen, waterrecreatie en 
kunstvoorwerpen. Het park moet 
als verbinding dienen tussen het 
centrum en de wijk Marslanden. De 
eerste schetsplannen zijn inmiddels 
gemaakt door Lola Architecten uit 
Utrecht.

Galm- Bijna vijfhonderd perso-
nen hebben zich opgegeven voor 
de Galm-fittest op 25 februari in 
Hardenberg. In verband met deze 
grote opkomst is aanmelden voor 
de fittest nu niet meer mogelijk. De 
test wordt gehouden op maandag 25 
februari. Deze test maakt duidelijk 
hoe het ervoor staat met de fitheid 
van de deelnemers.

Trainer - Korfbalvereniging Ju-
venta uit Hardenberg heeft voor 
de komende twee seizoenen een 
nieuwe hoofdtrainer weten te strik-
ken. Huib Burchartz uit Borne 
wordt de opvolger van Daniël 
Hulzebosch. Burchartz was na zijn 
spelerscarrière actief als trainer bij 
onder andere Blauw Zwart, DOS 
Kampen, Sparta Zwolle, NKC’51 
en DOS-WK.

Akoestisch – In het Vestzaktheater 
in Gramsbergen is zaterdag 23 fe-
bruari bluegrass en akoestische pop-
muziek te horen. Het hoofdnummer 
is de formatie Southern Flavour. 
In het voorprogramma speelt de 
Gramsberger formatie Abaceus. Het 
concert begint om 20.00 uur.

Foto’s - Bas Meelker uit Groningen 
verzorgt donderdag 21 februari een 
fotopresentatie in het Dorpshuis 
in Gramsbergen. Hij doet dat op 
uitnodiging van fotoclub Fotogram. 
Meelker is een bekend professio-
neel landschap- en natuurfotograaf. 
De presentatie begint om 20.00 uur, 
de toegang is gratis.

Carillon – De vlam op het carillon 
in Hardenberg is een jaar langer te 
zien dan was verwacht. De caril-
lontoren en de trouwzaal gaan nog 
niet dit jaar plat, zoals de verwach-
ting was. Omdat het langer duurde 
dan was gedacht, om een besluit 
te nemen over de bouw van een 
parkeergarage onder het nieuwe ge-
meentehuis, is de sloop uitgesteld.

Kater - De Dierenbescherming 
houdt vanaf Valentijnsdag een 
kortingsactie op de castratie en 
sterilisatie van katten. Van 14 t/m 
28 februari kunnen particulieren een 
korting van tien euro krijgen voor 
de castratie van een kater en bijna 
twee tientjes voor de sterilisatie van 
een poes.  De operatie mag door uw 
eigen dierenarts in de maanden fe-
bruari en maart worden uitgevoerd.

Weidevogels – Henk Spijkerman 
uit Dedemsvaart vertelt aan de hand 
van beelden vrijdag 22 februari in 
natuurcentrum De Koppel over de 
bescherming van weidevogels. De 
presentatie begint om 20.00 uur, de 
toegang is gratis.

Geld - De gemeente Hardenberg 
krijgt de komende vier jaar in totaal 
1 miljoen euro van de Provincie 
Overijssel om de regiofunctie van 
stad Hardenberg verder te verster-
ken. Gedeputeerde Theo Rietkerk 
maakte dat vrijdag bekend tijdens 
een werkbezoek, waarbij de afspra-
ken tussen provincie en gemeente 
voor de periode 2008-2011 met een 
handtekening werden bekrachtigd. 
Het bedrag wordt besteed aan de 
ontwikkeling van een gezondheids-
park bij het ziekenhuis, aan theater 
De Voorveghter, de ontwikkeling 
van het Vechtpark en een deel is be-
stemd voor de verdere ontwikkeling 
van het LOC aan de Parkweg. De 
provincie stelt ook 750.000 euro be-
schikbaar voor de ontwikkeling van 
het stationsgebied in Hardenberg.

De raadsfractie van de PvdA wil 
weten wat B&W kunnen doen, om 
deze onverwachte vertraging het 
hoofd te bieden. Via schriftelijke 
vragen is het college vorige week 
uitgedaagd mee te werken aan 
een versnelde oplossing van de 
problemen. Maar is het wel een 
onverwachte vertraging? Directeur 
Gerrit Teunis van Beter Wonen 
vind van wel. “In 2005 zijn we voor 
het eerst met de plannen naar het 
gemeentehuis gegaan. Vervolgens 

Teleurstelling over vertraging nieuwbouw De Praam
SLAGHAREN - De inwoners van seniorencomplex De Praam in Slag-
haren zijn er nog een beetje beduusd van. Ze hadden gedacht dat ze eind 
januari te horen zouden krijgen, hoe hun nieuwe onderkomen eruit 
zou gaan zien. In plaats daarvan werd hun meegedeeld, dat de plannen 
voorlopig zijn afgeblazen. Sinds 2005 is woningcorporatie Beter Wonen 
bezig met plannen maken om het seniorencomplex te vervangen door 
een eigentijds onderkomen. En nu, op het laatste moment, blijk dat 
al het werk moet worden overgedaan. Fout van Beter Wonen? Is de 
gemeente Hardenberg de schuldige? Of ligt de welstandscommissie 
van Het Oversticht onnodig dwars?

hebben we samen het verdere traject 
ingezet. In oktober 2007 kwamen de 
definitieve plannen op tafel. Daar 
was toen enige kritiek op, omdat het 
nieuwe gebouw een meer ‘dorps-
achtige’ uitstraling moest krijgen. 
Op advies van de gemeente hebben 
we de tekeningen toen aangepast. 
Vervolgens zijn we samen naar de 
welstandscommissie gegaan, in de 
overtuiging dat het plan goedge-
keurd zou worden. Misschien zijn 
we wat naïef geweest, dat woord wil 

ik wel in de mond nemen. We dach-
ten dat de wijzigingen voldoende 
waren. En de gemeente moet dat 
ook gedacht hebben, want je gaat 
niet samen naar een welstandscom-
missie als je verwacht, dat de ander 
tegen een zeperd aanloopt.”
Bij de gemeente denkt men daar 
toch iets anders over. In oktober is 
de vertegenwoordigers van Beter 
Wonen duidelijk gemaakt, dat hun 
plannen sterk afweken van hun 
eigen ideeën uit 2005. De ‘nieuwe 
Praam’ zou veel te grootschalig 
worden, de kap en de gevel zagen 
er anders uit dan was afgesproken. 
De bouwtekening zou toch echt 
aangepast moeten worden, anders 
zou de welstandscommissie van 
Het Oversticht wel eens negatief 
kunnen adviseren. Dat laatste is 
zo’n drie weken geleden ook ge-
beurd: het massale, grootschalige 
plan werd als het ware ‘finaal van 

tafel geveegd’. “Beter Wonen was 
gewaarschuwd, maar heeft koppig 
de plannen doorgezet. Je moet dus 
vraagtekens zetten bij het woordje 
onverwacht”, is de reactie op het 
gemeentehuis.
Het gevolg van dit alles is wel, 
dat er een nieuw bouwplan moet 
komen. Volgens Teunis zal dit in 
september klaar zijn. “We willen 
natuurlijk een goed plan voor de 
inwoners van Slagharen, en dat wil 
de gemeente Hardenberg ook. Als 
er al terug gekeken moet worden is 
dat, om te leren van de fouten die 
gemaakt zijn. Natuurlijk zijn de 
Slagharenaars teleurgesteld, dat be-
grijp ik. De bijeenkomst waarin we 
de vertraging hebben meegedeeld 
was dan ook best pijnlijk voor ons. 
Maar uiteindelijk komt er iets goeds 
te staan op de plek van de ‘oude 
Praam’, daar ben ik van overtuigd,” 
zo verwacht hij.

Hardenberg krijgt 
stadspark

Doorstart wijkvereniging Baalder

gebruiken als leerlingwerkplaats en de gemeente zal 
de speeltuin opknappen. De wijkvereniging hoeft zich 
daardoor nu ‘alleen maar’ bezig te houden met zaken 
die bij zo’n vereniging horen. Woensdag 6 februari 
was de officiële aftrap van de samenwerking tussen de 
wijkvereniging, Baalderborg en de gemeente, door het 
ondertekenen van de huurovereenkomsten. 
Samen met Baalderborg zal de wijkvereniging de 
komende weken proberen, het aantal leden van de 
vereniging nog uit te breiden.

ChristenUnie heeft moeite met wens van veteranen
gezegd, dat het niet om geld of een 
plek ging maar om de organisatie. 
B&W hadden namelijk in antwoord 
op het verzoek van de veteranen 
geschreven, dat de gemeente wel 
hulp wilde bieden maar dat de ve-
teranen de dag zelf zouden moeten 
organiseren. “De tijd is voorbij dat 
de veteranen zich met een kluitje in 
het riet laten sturen. Als Hardenberg 
deze dag niet zelf organiseert, vormt 
onze gemeente landelijk gezien een 
uitzondering. Vanzelfsprekend kan 
bij het organiseren een beroep op 
ons worden gedaan”, vertelde Van 
Faassen. Albert Schipper van de 
VVD had blijkbaar even zitten sla-
pen, want hij wilde van de veteranen 
weten, wat die zelf wilden doen. 
En ook Jeroen Spoor van de OPV 
vroeg naar de bekende weg: “Wat 

is de angel precies? Dat u uw eigen 
feestje moet organiseren?”, wilde 
hij weten. De enige die er blijk van 
gaf dat ze goed had geluisterd en dat 
ze de brief van de veteranen had ge-
lezen was Henriette van Veldhuisen 
(CDA). “We hebben 200 euro over 
voor 180 veteranen. Is dat respect 
tonen? De overheid kon destijds op 
hen rekenen en nu willen wij hen 
afschepen met één euro per jaar? 
Dat voelt niet goed. Deze mensen 
verdienen een ruimer gebaar, dus als 
wij iets doen moeten wij het goed 
doen.” Zij wilde dan ook dat B&W 
hun mening zouden herzien en dat 
de brief aan de veteranen gevolgd 
zou worden door een nieuwe versie. 
De andere partijen konden zich daar 
wel in vinden, zodat het college 
weer aan zet is.

Na de ondertekening kregen de bestuursleden bloemen van wethouder Joost Liese.

redactie@sallander.nl

© Roel Gritter
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Kortweg

Twente is over enig tijd volgebouwd 
met megavarkensstallen. En wie 
zijn daar verantwoordelijke voor? 
De Twentenaren zelf. Eigen schuld, 
dikke bult. Hadden ze zich maar 
niet met de gemeente Hardenberg 
moeten bemoeien. Vorige week 
liet Hardenberg weten dat het 
niks voelt voor deelname aan het 
project Kanalenvisie. Dat project 
houdt onder meer in dat het kanaal 
Almelo-Nordhorn voor 45 miljoen 
euro wordt ‘opgepimpt’, dat rijke 
stinkers met hun plezierboten rond-
jes om Hardenberg kunnen maken 
en dat kapitaalkrachtige Nederlan-
ders en Duitsers kunnen wonen in 
Waterrijk Almelo of Die blaue Stadt 
Nordhorn. Met misschien plek voor 
nog een leuk, waterrijk gebied, 
namelijk de driehoek Kloosterhaar-
Sibculo-Bergentheim. Niet zo 
verwonderlijk overigens dat dit 
deel van de gemeente Hardenberg 
in beeld is gekomen, want ooit was 
het een veengebied, dat na vele 
jaren turfsteken is veranderd in een 
laaggelegen landbouwgebied. Je 
zou als het ware alleen maar even 
een dijkje hoeven door te prikken 
om in het bezit te komen van een 
mooi merengebied, zeer geschikt 
voor waterrecreatie. Alleen... dat is 
volgens de gemeentelijke plannen-
makers nou net het gebied waar de 
landbouw de ruimte moet krijgen. 
Plek voor bijvoorbeeld mega-
kippenschuren of varkensflats. 
En als die niet in het voormalige 
veengebied terecht kunnen, blijft 
er weinig anders over dan ze in bij-
voorbeeld de gemeente Twenterand 
te plaatsen. Dus wij de recreanten 
die volop met geld strooien en zij de 
stank en de fijnstof. Met dank aan 
de Regio Twente en de Landkreis 
Grafschaft Bentheim.

Riolering – Het valt wel mee met 
de rioleringsproblemen in de ge-
meente Hardenberg, vinden B&W. 
Zij antwoorden dat op vragen van 
PvdA-raadslid Jonkhans, die had 
aangegeven dat in de buurtschap 
Wielen herhaaldelijk de riolering is 
verstopt. “We hebben in het buiten-
gebied 2000 woningen aangesloten 
en bij ruim 20 zijn problemen op-
getreden. Van 1 procent storingen 
schrikken we niet, maar we willen 
de problemen natuurlijk wel snel 
oplossen, want voor de betrokkenen 
is het best vervelend”, reageerde 
wethouder Jannes Janssen.

Vrouwendag – In het restaurant 
van het Alfa-college in Hardenberg 
wordt vrijdag 7 maart van 17.00 tot 
20.00 uur de lokale editie gehouden 
van de Internationale Vrouwendag. 
Het thema is dit keer ‘Vrouw & 
Kracht’. Vooraf kan worden deel-
genomen aan een workshop ‘hapjes 
maken’. Opgave bij de stichting 
Vluchtelingenwerk.
In het Kronkelhonk in Slagharen 
wordt de Vrouwendag op zaterdag 
8 maart gehouden. Vrouwen vanaf 
18 jaar zijn welkom van 13.30 tot 
16.00 uur. Verschillende stands, 
workshops en demonstraties geven 
invulling aan de thema’s gezond-
heid, beauty, werk en ontspanning.

Trainer – HHC-trainer Michel Jan-
sen wordt Hoofd opleidingen bij FC 
Twente. Hij volgt Erik ten Hag op, 
die zich volledig op het eerste elftal 
gaat richten. De 41-jarige inwoner 
van Vriezenveen heeft een contract 
getekend tot medio 2011. Of er een 
afkoopsom betaald gaat worden is 
nog niet duidelijk. HHC gunt Jans-
sen deze promotie, maar gaat nog 
wel het gesprek met Twente aan, 
omdat de profclub nooit contact 
heeft gezocht met zijn ‘werkgever’ 
HHC. De Hardenberger hoofdklas-
ser is inmiddels in gesprek met 
een opvolger, laat voorzitter Bert 
Nijboer weten.

Parkeren – Het terrein van voor-
heen OBS De Kern in het centrum 
van Hardenberg wordt niet hele-
maal gebruikt voor tijdelijke par-
keerruimte, zoals eerst de bedoeling 
was. De naastgelegen Petrakerk wil 
een strook van 7 meter breed kopen 
om eigen parkeerplaatsen aan te 
leggen. B&W gaan met de verkoop 
akkoord.

Vrachtwagens – Volgens raadslid 
Petra Baarslag van Liberaal Har-
denberg hebben B&W een verkeerd 
besluit genomen, toen ze vertelden 
dat er geen vrachtwagens meer 
in het centrum van Hardenberg 
mogen komen die langer zijn dan 
12 meter. Kleinere auto’s moeten 
vaker rijden, wat niet efficiënt en 
niet milieuvriendelijk is, vond het 
raadslid. En het besluit mag dan 
wel in overleg met de Handelsver-
eniging zijn genomen, bedrijven 
als Jumbo, AH en Super de Boer  
zijn daarin niet vertegenwoordigd. 
Volgens B&W horen dergelijke 
vrachtwagens niet in het centrum, 
omdat dat een voetgangersgebied is. 
Daarnaast hoeft met Ah en Super de 
Boer niet overlegd te worden, om-
dat die winkels niet in het centrum 
zijn gevestigd.

Ondernemen – Hennie van der 
Most is woensdag 5 maart gast-
spreker tijdens een avond over 
Kansrijk Ondernemen in restaurant 
Heemse. De bijeenkomst wordt ge-
organiseerd door de VVD-afdeling 
Hardenberg. Ook niet-leden zijn 
welkom. Aanvang 20.30 uur.

GIETHMEN – Een klein pers-
bericht met een grote impact. Bij 
Landschap Overijssel konden 
ze vorige week waarschijnlijk 
hun geluk niet op, toen ze ont-
dekten wat hun bericht over de 
geboorte van lammetjes teweeg 
had gebracht. De volgende dag 
stond hun bericht in alle regionale 
bladen, Metro en Spits bleven 
niet achter, Radio 5 hing aan de 
telefoon en ’s avonds deed Radio 
2 alles nog eens dunnetjes over.

De eerste lammetjes bij de twee 
schaapskuddes van Landschap 
Overijssel zijn geboren, zo begon 
het bericht. “Er zijn al zo’n 80 lam-
metjes geboren en de komende we-

Als je in het leger zit ontmoet je 
verschillende geloven. De een is 
bijvoorbeeld katholiek, de ander 
protestant, en er zijn er, die ner-
gens aan doen. Een katholiek heeft 
een aalmoezenier als geestelijk 
verzorger. Een protestant heeft een 
veldprediker als geestelijk verzor-
ger. Op een goede dag ging ik weer 
eens mee om te foerageren. Dat 
gebeurde dagelijks. We kwamen 
in het dorp waar onze staf gelegen 
was, om spulletjes te halen als 
brood, groente, vlees en rijst. Daar 
reed onze aalmoezenier, alleen in 
een jeep. Dat kon daar, omdat het 
daar veilig was. Deze aalmoezenier 
was behoorlijk aan zijn gewicht. 
Eén van onze jongens maakte dan 
ook de opmerking: “Wat hangt de 
jeep weer scheef, aalmoezenier.” 
Waarop hij antwoordde: “Om wat 
meer evenwicht te krijgen heb ik 
maar een protestante chauffeur 
genomen.” De veldprediker kwam 
bij ons op de buitenpost alleen met 
zijn chauffeur. Ik zei tegen hem dat 
we hem al eerder hadden verwacht, 
waarop hij zei dat hij 14 dagen ge-
leden onderweg was gegaan, maar 

Veel media-aandacht voor 
vloedgolf aan lammeren

ken verwacht ik er nog zo’n 150.” 
Dat zegt Teun Heuver, schaapherder 
van de kudde op de Lemelerberg. 
“Het komt goed op gang. Ongeveer 
een derde van de schapen krijgt 
een tweeling”, vertelt Heuver. De 
geboortegolf heeft volgens hem 
onder meer te maken met de kwa-
liteit van het voedsel in 2007. Die 
geboortegolf was trouwens niet 
verwacht, omdat vorig jaar ook in 
onze contreien blauwtong de kop 
op stak. Maar het aantal ooien dat 
niet drachtig is geworden is beperkt 
gebleven en het aantal lammeren dat 
geboren is valt tot nu toe mee. Wel 
zijn er bij de kudde op de Lemeler-
berg enkele lammetjes geboren met 
een handicap. “Waarschijnlijk is dat 

te wijten aan blauwtong. Pas na de 
lammerenperiode kunnen we de ba-
lans opmaken en aangeven wat het 
effect van blauwtong is geweest”, 
geeft Landschap Overijssel aan. 
Als het zo doorgaat komen er bij 
de kudde op de Lemelerberg zo’n 
230 lammeren bij. Samen met de 
kudde op het Wierdense Veld bezit 
Landschap Overijssel binnenkort 
meer dan duizend dieren, tegenover 
vierhonderd nu.

Zaterdag 1 maart wordt de jaarlijkse 
Lammetjesdag gehouden, dit keer 
bij de schaapskooi bij de Leme-
lerberg aan de Dalmsholter-weg in 
Giethmen. Het publiek is van 13.00 
tot 16.00 uur welkom.

Schaapherder Teun Heuver met een lammetje van een paar uur oud op z’n arm.

De rubriek Veteranen aan het woord bestaat uit verhalen van (ex-) Har-
denberger veteranen, bewerkt door Gerrit van Faassen. De verhalen zijn 
een aanloop naar het grote doel: een eigen Hardenberger Veteranendag. 
Vandaag is Indiëveteraan Harm Smid uit Heemse aan het woord.

Veteranen aan het woord (11)

omdat hij beschoten werd had hij 
weer rechtsomkeer gemaakt. Op 
mijn vraag waar hij dan zijn  wapen 
had, haalde hij zijn pistool uit zijn 
tas, waar hij verstopt zat onder een 
stapel boeken. Of hij kon schieten 
waag ik echter te betwijfelen.

Nu een wat ernstiger deel van het 
verhaal. Op 6 maart 1949 gingen 
onze katholieke vrienden op zondag 
naar de vroege mis. Zij vertrokken 
om 7 uur ‘s morgens. De protestan-
ten konden nog even blijven liggen, 
want zij gingen pas naar de kerk als 
de katholieken terug kwamen. Met 
dezelfde auto en dezelfde chauf-
feur. Toen de katholieken ongeveer 
20 minuten weg waren sprong de 
radio aan, iets wat anders om die 
tijd niet gebeurde. Er kwam een 
bericht door van een naburige post, 
dat onze wagen met kerkgangers 
was beschoten. Een schreeuw door 
het kamp en iedereen was wakker. 
Natuurlijk wilde iedereen mee naar 
de plek van de beschieting, maar we 
hadden alleen de jeep met aanhan-
ger van onze commandant. De com-
mandant reed zelf en wie mee kon 

ging mee, want het waren tenslotte 
je vrienden die in gevaar waren. 
Toen we aankwamen zagen we 
dat twee personen ernstig gewond 
waren. Eén van hen, een sergeant, is 
de volgende morgen in het hospitaal 
overleden. Er waren ook nog zeven 
personen licht gewond, die ook al-
lemaal naar het hospitaal werden 
overgebracht. Deze sergeant was 
net een week terug bij ons op de 
post gekomen en ging voor de eerste 
keer weer mee naar de kerk, nadat 
hij zeven weken in het hospitaal 
had gelegen vanwege een eerdere 
schotwond. Bij het opruimen van 
zijn spullen kwam ik een brief van 
zijn vader tegen. Hij had blijkbaar 
over de toestand en het gevaar naar 
huis geschreven. Zijn vader schreef 
hem terug, dat hij zelf het beste kon 
beoordelen of het kerkbezoek veilig 
was of niet, en dat hij maar moest 
handelen naar eigen inzicht. Op het 
bid prentje stond: Gij allen die mij 
kende, bid voor mij.

Er zijn veel militairen gesneuveld 
door beschietingen van wagens, 
omdat de wagens meest op vaste 
tijden reden, zoals tijdens kerkgang. 
Wij reden altijd met open wagens, 
zodat in geval van nood je er aan alle 
kanten vanaf kon springen. In 1992 
en 1995 ben ik terug geweest en heb 
bloemen op de graven van vrienden 
en collega’s gelegd.

© Roel Gritter
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HARDENBERG – Het grasveld 
naast basisschool De Elzenhof in de 
Hardenberger wijk Baalder wordt 
volgebouwd met tien rijtjeswonin-
gen voor starters. Bouwer wordt 
Roosdom Tijhuis, die dit terrein 
heeft gekregen als ‘wisselgeld’ voor 
het niet doorgaan van een bouwplan 
in Mariënberg. De gemeente snapt 
dat de school niet blij is met de wo-
ningbouw, omdat het een deel van 
het speelveld kwijtraakt. De school 
kan echter geen aanspraak maken 
op de grond, menen B&W, omdat 
het leerlingenaantal nu en in de 
toekomst niet zal groeien. Hetzelfde 
staat te gebeuren in Baalderveld, 
op een terrein naast basisschool 
De Morgenster. Op het trapveldje 
worden vier woningen gebouwd

Scholen krijgen 
nieuwe buren

HARDENBERG – Leerlingen van 
basisschool ’t Spectrum in de Har-
denberger wijk Baalderveld hebben 
dinsdag een cheque van ruim 2400 
euro overhandigd aan Wim Wolt-
huis, dijkgraaf van waterschap Velt 
& Vecht, maar ook voorzitter van 
de Stichting 2015. Deze stichting 
probeert de Guinea Worm in Niger 
te bestrijden door het verbeteren 
van de kwaliteit van drinkwater. 
De kinderen hebben het bedrag eind 
januari ingezameld door middel van 
een sponsorloop.

‘t Spectrum loopt 
voor water



Woensdag 27 februari 2008

Kortweg

Binnenkort krijgt de oppositie in 
de gemeenteraad van Hardenberg 
een uitgelezen kans om de lokale 
regering een hak te zetten. Al jaren 
wachten ze op zo’n gelegenheid, 
en nu krijgen ze die zomaar in de 
schoot geworpen. En nog leuker: 
de regeringspartijen PvdA en Chris-
tenUnie kunnen ze ook buitenspel 
zetten. Het heeft te maken met vete-
ranen, brieven en CDA-raadsleden. 
En dat zit zo: de veteranen in de 
gemeente Hardenberg willen dat 
de gemeente een veteranendag voor 
hen organiseert. B&W willen dat 
niet. Wel meebetalen en wel mee-
helpen, maar de veteranen moeten 
hun eigen feestje organiseren. Het 
CDA heeft onlangs in de raad aan-
gegeven dat zoiets niet netjes is. 
De veteranen hebben veel voor de 
gemeenschap gedaan (inclusief hun 
leven wagen) en daar mogen ze 1x 
per jaar wel iets voor terug krijgen. 
Als reactie op die woorden heb-
ben B&W een brief aan het CDA 
gestuurd, waarin wordt uitgelegd 
waarom B&W tegenstribbelen. Om 
hun woorden kracht bij te zetten 
hebben ze bij een stel gemeenten 
geïnformeerd die ook niet zo’n dag 
organiseren, waarom die dat niet 
doen. Ze hadden natuurlijk ook 
gemeenten kunnen vragen die wel 
meedoen, maar ja, dat paste niet 
in hun straatje. En verder geven 
ze aan dat de Commissaris van 
de Koningin ‘iets’ provinciaals 
wil regelen. Prachtig, maar daar 
zitten de Hardenberger veteranen 
niet op te wachten, zo hebben die 
aangegeven.

Binnenkort staat de zaak weer op 
de agenda. En dan kan het CDA 
uiteraard niet anders dan een motie 
indienen, waarin het college wordt 
opgeroepen wèl een veteranendag 
te organiseren. Het PvdA heeft 
zich tot nu toe negatief opgesteld, 
waarschijnlijk omdat ze daar nog 
in de tijd van het gebroken ge-
weertje leven. En hoewel tot de 
groep veteranen veel gereformeerd 
vrijgemaakten behoren, staat ook 
de ChristenUnie niet te juichen. 
Begrijpelijk, het is tenslotte nog 
geen verkiezingstijd, dus hoef je 
nu even niet naar je achterban te 
luisteren. Maar (en nu komt het): 
als het CDA gesteund wordt door 
OPV, OpKoers.Nu, VVD, Liberaal 
Hardenberg en GroenLinks moet de 
rest alsnog in het stof bijten. Zeven-
tien voor en veertien tegen, duide-
lijk genoeg. Het zou alleen van de 
zotte zijn als het op een stemming 
moet aankomen. Of je neemt als 
raad unaniem het besluit de motie 
te steunen, of je doet niets. Maar 
geen politiek gesteggel over de rug 
van de veteranen. Die hebben dat 
al vaak genoeg moeten ondergaan.

Bouwkavels – In het woongebied 
Moeshoek in Slagharen worden 
weer kavels uitgegeven. Dit keer 
heeft de gemeente Hardenberg 8 
vrijstaande en 8 twee-onder-een-
kapwoningen in de aanbieding. 
De inschrijving sluit donderdag 20 
maart om 12.00 uur. Inschrijven is 
voor iedereen mogelijk. Moeshoek 
moet op termijn plaats bieden aan 
163 woningen.

Herenstraat – Deze week is be-
gonnen met de herinrichting van 
de Herenstraat in Slagharen. De 
werkzaamheden duren tot half 
oktober. Vanaf maandag 3 maart 
tot half oktober is de Herenstraat 
in verband met de werkzaamheden 
afgesloten voor doorgaand verkeer. 
De functie van de Herenstraat in 
Slagharen is door de aanleg van de 
Weverijweg (de nieuwe rondweg) 
veranderd. Doorgaand verkeer 
rijdt niet langer via de Herenstraat 
maar via de Weverijweg. Daarom 
wordt de Herenstraat verkeersluw 
ingericht om doorgaand verkeer 
te weren. De verblijfs-, woon- en 
winkelfunctie wordt versterkt en 
er wordt gezorgd voor voldoende 
parkeerruimte.

Verhuizing – De afdeling Verzor-
ging & Verpleging van Carinova 
verhuist vrijdag 29 februari van de 
Lage Doelen in Hardenberg naar 
de Stuwdijk (voormalig kantoor 
van Beter Wonen). Vanaf die dag 
zitten diverse organisaties voor zorg 
en welzijn in het nieuwe pand bij 
elkaar. Naast Carinova zijn dat Op-
bouwwerk De Stuw, CAD, RIBW 
en Sociaal raadslieden.

Paaskrans – In natuurcentrum 
De Koppel in Hardenberg wordt 
donderdag 28 februari een kinder-
middag gehouden door het IVN. 
Leerlingen van groep 3 t/m 8 van 
de basisschool gaan paaskransen 
en heksenbezems maken. Hiervoor 
worden allerlei materialen uit de 
natuur gebruikt, zoals takken, wil-
gentenen, dennenappels en mos. De 
IVN-activiteit begint om 14.00 uur 
en eindigt rond 16.00 uur. De toe-
gang voor IVN-jeugdleden is gratis, 
anderen betalen een kleine bijdrage. 

Jaarvergadering – De OPV houdt 
vrijdag 7 maart haar Algemene 
Ledenvergadering. Dat gebeurt van 
19.30 tot 20.00 uur in restaurant 
Heemse. Na 20.00 uur wordt een 
Inloop gehouden, waar inwoners 
van de gemeente Hardenberg kun-
nen meepraten over de koers van 
de partij. Aan de hand van 7 stel-
lingen (o.m. over parkeren, OZB en 
inspraak) kunnen discussies worden 
gevoerd.

Lammeren - Landschap Overijs-
sel houdt zaterdag 1 maart haar 
jaarlijkse lammerendag bij de 
schaapskooi van de Lemelerberg. 
Op de lammerendag kunnen be-
zoekers tussen 13.00 en 16.00 uur 
de lammetjes komen bewonderen. 
Daarnaast zijn er demonstraties van 
oude ambachten, een streekmarkt, 
muziek en kinderactiviteiten. De 
schaapskooi in Giethmen is te be-
reiken via de Lemelerweg tussen 
Ommen en Hellendoorn.

Werk - De gemeente Hardenberg 
krijgt een Europese subsidie van 
bijna 300.000 euro voor het project 
Het Net-Werk. Dit project is erop 
gericht om 168 werkloze personen 
van 55 jaar of ouder weer aan een 
baan te helpen. De gemeente zelf 
betaalt 450.000 euro.

Waar nu nog twee tijdelijke par-
keerplaatsen en een verwaarloosde 
ligweide van zwembad De Marsch 
liggen, tussen de Burgemeester Bra-
merstraat en de Vecht, staan over 
enige tijd dijkwoningen, pleinwo-
ningen en appartementengebouwen. 
Met straten die lopen van centrum 
naar rivier, om Hardenberg meer bij 
de Vecht te betrekken. Spannend, 
speels, sprankelend, noemde de ar-
chitecte het plan dat ze vorige week 
aan de gemeenteraad presenteerde. 
Rijtjeswoningen, twee-onder-een-
kap, geschakelde woningen en 
voorlopig één appartementenge-

Dijkers en pleiners in Hardenberg
HARDENBERG - In de jaren ’60 kreeg Nederland te maken 
met de opkomst van de jongerencultuur, die in Amsterdam werd 
vormgegeven door twee groepen: de dijkers en de pleiners. Om 
meerdere redenen werd daar in Hardenberg niet aan meegedaan. 
De simpelste reden was, dat je hier geen dijken en pleinen had. 
Nu, ruim veertig jaar later, kan dat gemis alsnog worden goed-
gemaakt. Over een paar jaar beschikt het Vechtstadje eindelijk 
ook over woningen aan de dijk en langs een plein.

bouw met de werknaam Saksenhof. 
Met een knipoog naar de boerde-
rijvorm, omdat de ontwerpers zich 
hebben laten inspireren door wonin-
gen zoals die aan de Kruisstraat in 
Gramsbergen zijn te vinden. Huizen 
gebouwd van bruinrode baksteen, 
met tussendoor een woning in het 
wit, ter afwisseling. Garages onder 
de woningen, appartementen die 
deels over de Vechtdijk hangen, 
een groene wandelstrook langs de 
rivier, het zit er allemaal in. En ook 
twee miskleunen, namelijk de dijk-
woningen die tegen het massieve 
appartementengebouw aankijken. 

“Maar je wordt niet gedwongen 
daar te wonen, het is een vrije keus”, 
was de reactie van de architecte op 
de kritiek uit de raad. 
Voor de prijzen van de woningen 
had echter wel iets creatievers 
bedacht mogen worden. Naar ver-
wachting gaan de goedkoopste hui-
zen ongeveer 210.000 euro kosten, 
voor het goedkoopste appartement 
wordt 260.000 euro gevraagd en het 
wonen in het penthouse is slechts 
voor een enkeling weggelegd, om-
dat daarvoor de vraagprijs 730.000 
euro bedraagt. Opdrachtgever voor 
de bouw is het bedrijf Van Dijk 
Bouw uit Hardenberg. In het meer 
oostelijk gelegen deel van het plan 
Marsch-Kruserbrink laat Beter Wo-
nen vier apparte-mentsgebouwen 
neerzetten, met 104 huurwoningen 
voor senioren en 14 voor jongeren. 
Op de begane grond van die gebou-
wen is plek voor bijvoorbeeld een 
huisarts, apotheek, fysiotherapeut 
en een buurtkamer.

redactie@sallander.nl

Megastallen 
REGIO - Het debat over megastal-
len in Overijssel is nog niet afge-
rond. De statencommissie Ruimte, 
water en duurzaamheid spreekt 
woensdag 5 maart opnieuw over 
dit onderwerp. Provinciale Staten 
gaven GS in oktober via een motie 
opdracht, te onderzoeken of deze 
stallen geweerd kunnen worden uit 
Landbouw Ontwikkelings Gebie-
den. In de vergadering van 5 maart 
zullen Gedeputeerde Staten tekst en 
uitleg geven over de uitvoering van 
deze motie.

HARDENBERG - Marina Matel van De Spreng-el in 
Ane is winnaar geworden van de derde Hardenberger 
voorleesronde. Zij kon woensdag 20 februari in de 
balletzaal van muziekschool De Muzerie de jury het 
best overtuigen, met een fragment uit het boek Kap-
pen van Carry Slee. Samen met de winnaars van de 
andere rondes, Hanna Slomp uit Gramsbergen en 

De Spreng-el levert voorleeskampioen
Daniëlle de Lange van de Casper Diemerschool in Bergentheim had veel fans meegenomen.

Judith Schwieters uit Dedemsvaart, vertegenwoordigt 
Marina de gemeente Hardenberg tijdens de regionale 
ronde in Ommen op 19 maart. Het drietal zal zich dan 
meten met de voorleeskampioenen van de gemeenten 
Ommen, Dalfsen en Twenterand. Aan de voorrondes 
in Hardenberg hebben dit jaar het record aantal van 30 
scholen meegedaan.

HARDENBERG - Burgemees-
ter Meulman was enkele weken 
geleden de reddende engel voor 
een CDA-motie. De christende-
mocraten stelden voor, bij monde 
van raadslid Henk Meulink, kunst-
stofverpakkingen gescheiden in te 
zamelen. De andere partijen vonden 
dat te vroeg, omdat er nog proeven 
lopen in Deventer en Enschede. 
Eerst maar eens zien of het project 
kostendekkend kan zijn en de CO2-
uitstoot vermindert, vond de rest 
van de raad. Pas nadat burgemeester 
Meulman voorstelde het woordje 
‘alsdan’ aan de motie toe te voegen, 

Kunststof apart inzamelen
ging de raad overstag. Er wordt nog 
dit jaar met een proef in Hardenberg 
gestart, maar alleen als aan de voor-
waarden van de raad wordt voldaan. 
“Wij zijn millenniumgemeente en 
moeten daarom voorop lopen”, 
meende Meulink toen. “Hardenberg 
is groot geworden met de productie 
van kunststoffen, laten we ons nu 
groot tonen in het hergebruik van 
kunststoffen.”

Vorige week maakte Twentemi-
lieu – één van de proefnemers – 
bekend, dat tot nu toe bijna 8 ton 
is ingezameld, terwijl op 14 ton 
was gerekend. Twentemilieu heeft 
daarom een brief gestuurd aan alle 
bewoners in het proefgebied, om 
nogmaals te benadrukken dat het 
belangrijk is om mee te doen met 
gescheiden inzamelen. 

© Roel Gritter

Open Dag – De openbare basis-
scholen in de gemeente Hardenberg 
houden woensdag 5 maart Open 
Dag. De vijftien scholen zetten hun 
deuren open van 9.00 tot 11.30 uur.

HARDENBERG – Een woning 
die niet bestaat moet toch worden 
afgebroken. Die vreemde situatie 
doet zich voor in de Hardenberger 
wijk Baalder. Dertig jaar geleden 
is een bouwvergunning afgegeven 
voor een woning aan de Baalder-
Esch. Het bouwtempo werd echter 
zo langzaam, dat de woning nooit 
is afgebouwd en het bouwterrein 
verpauperde. Een jarenlange strijd 
van de buurt tegen de rommel heeft 
er uiteindelijk toe geleid, dat enkele 
jaren geleden de bouwvergunning 
is ingetrokken. De Raad van State 
heeft vorig jaar dat besluit van de 
gemeente goedgekeurd. De volgen-
de stap is dat de niet-afgebouwde 
woning afgebroken moet worden. 
De eigenaars hebben hiervoor vier 
maanden de tijd.

Hallucinatie moet 
tegen de vlakte



Woensdag 5 maart 2008

Kortweg

De rubriek Veteranen aan het woord bestaat uit verhalen van  
(ex-) Hardenberger veteranen, bewerkt door Gerrit van Faas-
sen. De verhalen zijn een aanloop naar het grote doel: een eigen 
Hardenberger Veteranendag. Vandaag is Afghanistanveteraan 
Robert Timmer aan het woord.

Veteranen aan het woord (12)

Het moet gezegd: het was een goeie 
publiciteitsstunt van de gemeente 
Hardenberg. En het was nog niet 
eens 1 april. “Hardenberg wil graag 
de inwoners van het Groningse 
spookdorpje Ganzedijk, dat met 
sloop wordt bedreigd, naar de eigen 
gemeente lokken”, noteerde vorige 
week Tubantia. En anderen hadden 
een soortgelijk verhaal. Landelijke 
kranten, radio en tv, de telefoons 
bij de gemeentelijke voorlichters 
stonden roodgloeiend. 
Maar het vreemde was, dat in eerste 
instantie de verhalen nogal serieus 
van toon waren. Er was zelfs een 
woordvoerster van een makelaardij, 
die zich bezorgd afvroeg, of er wel 
voldoende goedkope woningen 
in Hardenberg waren om al deze 
mensen onderdak te bieden. Nadat 
de journalisten een dag of twee 
over het voorval hadden nagedacht 
kwamen de meesten gelukkig tot 
de conclusie, dat het niet serieus 
bedoeld was van de gemeente 
Hardenberg. Wel dat die mensen 
mogen meeloten om een weekendje 
proefwonen mee te maken, en na-
tuurlijk, als er al iemand Ganzedijk 
wil verruilen voor Hardenberg dan 
kan dat, maar iedereen begrijpt dat 
er geen kudde Groningers in Win-
schoten en omgeving blijft werken 
en ondertussen in Hardenberg gaat 
wonen. Toch?
En nu? Moet de gemeente Harden-
berg na dit succes maar stoppen met 
het werven van nieuwe inwoners? 
Geenszins, want de actie is niet voor 
de volle honderd procent geslaagd. 
De gratis ochtendkrant De Pers 
schreef namelijk, dat Hardenberg 
probeert de inwoners van Ganzedijk 
naar Drenthe (!) te lokken. Harden-
berg is misschien wel op de kaart 
gezet, maar nog niet bij iedereen 
op de juiste plek.

Hebben de journalisten van De Pers 
dus een atlas nodig, de raadsleden in 
Hardenberg zijn dringend toe aan een 
woordenboek. Tenminste, de fractie 
van GroenLinks. In een brief aan 
B&W met technische vragen over 
de parkeerverordening staat onder 
meer het volgende: “Enkele keren 
komt in de verordening het woord 
‘metterwoon’ voor; wat betekent 
dat?” Welnu, beste raadsleden, het 
antwoord is te vinden in de Dikke Van 
Dale. Zelfs de gratis interneteditie is 
bruikbaar. Het betekent niets anders 
dan met een vaste woonplaats. Dat 
het ongebruikelijke woord in een 
verordening voorkomt deugt natuur-
lijk niet, maar om nou zo duidelijk te 
tonen dat het je te veel werk is om het 
woordenboek uit de kast te halen.....

HARDENBERG - Veel wind, 
waardoor goed voetbal niet echt 
mogelijk was, een slecht arbitraal 
trio, dat bij eena groot deel van de 
beslissingen fout zat, en twee teams 
die niet lieten zien wat ze eerder dit 
seizoen wel hadden getoond. Het 
mag duidelijk zijn: de wedstrijd 
HHC-DOS Kampen (nummer één 
tegen nummer laatst) was niet 
best. Wel spannend, maar daar was 
vooral het scoreverloop voor ver-
antwoordelijk.
De enige vloeiende HHC-aanval 
van deze middag, ouderwets uitge-
voerd, dat wil zeggen snel en zuiver 

Aankoop – Tot nu toe hoeft de 
gemeente Hardenberg niet over te 
gaan tot onteigening van grond en 
woningen voor de aanleg van een 
nieuwe weg van de Stationsstraat 
naar de Parkweg. Twee grondei-
genaars hebben inmiddels een deel 
van hun tuin verkocht en ook met 
de eigenaar van de woning Grams-
bergerweg 8 is overeenstemming 
over verkoop bereikt. Zijn buurman 
is nog in onderhandeling, en ook de 
eigenaars van het voormalige Gam-
ma-terrein zijn nog niet tevreden 
over het aanbod van de gemeente.

Legalisatie – Burgemeester Meul-
man van Hardenberg heeft zichzelf 
een brief geschreven, waarin hij toe-
stemming vraagt een stuk grond in 
Ebbenbroek te mogen gebruiken als 
speelveld en voor dagrecreatie. Dat 
perceel - naast de vroegere lagers 
school - wordt daar al voor gebruikt, 
maar volgens het bestemmingsplan 
mag dat niet. Een overbuurman 
heeft gevraagd tegen het huidige 
gebruik op te treden, maar dat wil de 
gemeente niet. Legalisatie is beter, 
menen B&W, omdat het terrein de 
enige openbare speelplek is in Eb-
benbroek.

Schadevergoeding – Autobedrijf 
Mastebroek aan de Haardijk in Har-
denberg krijgt van de provincie geen 
hoger schadebedrag. Het bedrijf had 
een schadevergoeding gekregen 
omdat het kruispunt N34/Haardijk 
onder handen was genomen, tussen 
2000 en 2002, en het autobedrijf 
daar hinder van had ondervonden. 
Mastebroek vond het bedrag te laag 
en diende een bezwaarschrift in. De 
commissie die de schadevergoeding 
heeft vastgesteld heeft volgens de 
provincie goed geadviseerd, zodat 
het bezwaar is afgewezen.

Luisteren - De gemeenteraad komt 
naar Slagharen, Dedemsvaart, Ber-
gentheim, Gramsbergen, Balkbrug 
en Hardenberg om te horen, hoe 
inwoners denken over de toekomst 
van Hardenberg. De raadsleden 
willen weten waar de inwoners van 
Hardenberg trots op zijn en wat nog 
extra aandacht verdient. De eerste 
bijeenkomst vindt plaats op maan-
dag 10 maart in het Kronkelhonk 
in Slagharen. Naast de algemene 
bijeenkomsten worden er ook drie 
thema-avonden gehouden: twee 
over Jongeren en Drank en één over 
Jong in Hardenberg.

Rookverbod – Per 1 juli moeten 
alle horecaondernemingen rookvrij 
zijn. Omdat deze maatregel het ver-
lies van vaste gasten kan betekenen, 
bieden de eigenaars van d’Olde Stee 
in Lutten, De Driesprong in De 
Krim en The Old Inn in Hardenberg 
hun gasten tegen gereduceerd tarief 
een cursus Stoppen met roken aan. 
In negen bijeenkomsten wordt ge-
leerd hoe de barbezoekers het roken 
kunnen afleren.

Leefbaar - De gemeente Har-
denberg, stichting De Stuw en de 
politie houden woensdag 5 maart 
een inloopbijeenkomst voor be-
woners van de Hardenberger wijk 
de Norden. De bijeenkomst duurt 
van 17.00 tot 19.00 uur en wordt 
gehouden in wijkgebouw ’t Nor-
derlicht. Zowel organisaties als 
buurtbewoners hebben aangegeven 
dat er in de buurt overlast is door 
jongeren. De gemeente, De Stuw en 
de politie willen samen met de wijk 
een goede oplossing zoeken om de 
leefbaarheid te verbeteren. 

Vlak voor zijn derde uitzending 
naar Afghanistan, eind vorig jaar, 
schreef korporaal Robert Timmer 
uit Baalderveld dit artikel over zijn 
ervaringen in Afghanistan. Hij is 
eerder uitgezonden geweest in 2004 
en 2006. Zijn verhaal gaat over zijn 
verblijf in Afghanistan in 2004.

“Wij waren naar Noord-Afghani-
stan gestuurd, naar de provincie 
Kundur, om daar de presidentsver-
kiezingen te begeleiden. Wij waren 
met 45 Nederlanders in een Duits 
kamp gelegerd, om van daaruit te 
patrouilleren door de stad en de 
provincie. Het was een vrij rustig 
gebied, waar al 2,5 jaar geen onge-

regeldheden hadden plaatsgevon-
den. Onze conclusie was, dat het 
daar vrij goed toeven was. Totdat 
plotseling in onze derde week toch 
het een en ander veranderde. Ik 
was met onze groep klaar met het 
onderhoud aan onze wagens. Dat 
was gebruikelijk na de dagelijkse 
patrouille. Wij wilden net ons eerste 
biertje in Afghanistan gaan halen en 
waren dus op weg naar de bar. Op 
dat moment hoorden we opeens een 
luide knal, net buiten ons kamp. Op 
aanraden van onze pelotonssergeant 
hebben alle Nederlanders zich met-
een verzameld in ons eigen gedeelte 
en hebben we onze kogelwerende 
vesten aangedaan. Nog geen vijf 

minuten later werd het kamp getrof-
fen, waarbij vijf mannen gewond 
raakten. De inslag was maar een 
paar meter bij mij vandaan, dus voor 
mij was het een behoorlijke knal. 
Nadat de rust was teruggekeerd 
zijn we gaan rondkijken, waarbij 
we constateerden dat de schade 
meeviel. De dag erna zijn we weer 
gaan patrouilleren, maar we hebben 
niks kunnen vinden. De overige tijd 
is het rustig gebleven in dat gebied, 
waardoor ook de verkiezingen rus-
tig konden verlopen.”

Uruzgan
Op dit moment zit korporaal Robert 
in Uruzgan, waar hij het vuurge-
vecht waarbij Nederlandse en Af-
ghaanse soldaten door eigen vuur 
zijn omgekomen, van nabij heeft 
meegemaakt. Gisteren, dinsdag 4 
maart, heeft hij zijn 23e verjaardag 
gevierd. Een kaartje kan gestuurd 
worden naar Kpl. Timmer/RL, 
V0133836/Ehd 4, 1(Nld) Motinfcie/
Deh Rahwood, Napo 140, 3509 VP 
Utrecht.

HHC weet weer wat winnen is

van man naar man, leverde in de 19e 
minuut de 1-0 voorsprong op voor 
de Hardenbergers. De man die hem 
uiteindelijk als laatste aanraakte 
was Tom IJzerman, naar verluid 
volgend seizoen in de spits bij Be 
Quick Zwolle. Daar bleef het tot aan 
de rust bij, voornamelijk dankzij 
HHC-keeper Marc Doornbos die 
enkele keren doorgebroken DOS-
spelers het scoren belette. Binnen 
een kwartier na rust maakten de 
Kampenaren wel de verdiende 
gelijkmaker, via een goal van Josja 
Bolks, maar nog geen minuut later 
kopte Martijn Berger de 2-1 binnen. 

Naar later bleek de winnende tref-
fer, want ondanks grote kansen voor 
beide ploegen wisten de keepers 
verder hun doel schoon te houden. 
Voor HHC was het uiteindelijk een 
goede middag: drie punten halen 
tegen een tegenstander waarvan 
thuis nog nooit was gewonnen en 
met genoegen constateren dat de 
marge met achtervolger Be Quick 
was vergroot, omdat de Zwollena-
ren gelijk hadden gespeeld tegen 
Oranje Nassau Groningen. Zaterdag 
8 maart moeten de Hardenbergers 
op bezoek bij nieuwkomer PKC uit 
Groningen.

Strakke koppies bij het opkomen op het veld, omdat winst noodzakelijk was. © Roel Gritter

Minder verkeerslawaai Marslanden

De gemeente wil zelf struiken en 
riet aanbrengen langs de Haardijk 
en tussen de N34 en Marslanden. 
Bovendien wordt bij de volgen-
de grote onderhoudsbeurt, over 
maximaal vijf jaar, een asfaltlaag 
aangebracht die het geluid moet 
dempen. En verder wordt bekeken 

of het instellen van een ‘groene 
golf’ mogelijk is, zonder dat de 
verkeersveiligheid vermindert voor 
mensen die moeten oversteken. De 
provincie zal de N34 moeten aan-
pakken. Bij de aanleg van de tunnel-
bak op de kruising van de N34 met 
de Haardijk is destijds geluidsarm 

asfalt aangebracht, maar omdat de 
laag sneller sleet dan was gedacht 
is een nieuwe deklaag aangebracht 
met minder geluidsreducerende 
eigenschappen. 

Als er weer groot onderhoud wordt 
gepleegd moet er opnieuw ge-
luidsarm asfalt komen, vindt de 
gemeente. Alle maatregelen samen 
moeten ervoor zorgen dat de maxi-
male geluidsbelasting daalt van 59 
dB (in 2006) tot 56 dB (in 2017).

HARDENBERG – Helemaal doodstil zal het wel nooit worden 
langs de N34 en de Haardijk in de Hardenberger wijk Mars-
landen, maar de gemeente wil toch een poging wagen. En de 
provincie moet volgens de gemeente meedoen.

redactie@sallander.nl

HARDENBERG – Sinds 1 maart 
zijn de openingstijden van de 
Buurtkamer aan de Sportlaan in 
Hardenberg gewijzigd. Bezoekers 
van dit ‘praathuis voor ouderen’ 
hebben duidelijk gemaakt, dat ze de 
sluitingstijd op de middag te vroeg 
vinden. Voortaan is het pand van 
maandag t/m vrijdag geopend van 
10.00 tot 12.00 uur en van 14.00 tot 
17.00 uur. Zaterdag en zondag kan 
men er alleen ’s middags terecht.

Buurtkamer 
krijgt andere 
openingstijden
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HARDENBERG - Enkele honderden leerlingen uit Noordoost-Overijssel hebben zich dinsdag 4 maart in het 
gebouw van het Vechtdal College in Hardenberg laten informeren over vervolgopleidingen door voorlichters van 
MBO- en HBO-opleidingen en enkele universiteiten. De samenwerkende decanen van scholen in Hardenberg, 
Dedemsvaart en Ommen hadden dit jaar voor een andere opzet gekozen dan voorgaande jaren. In plaats van 
een middagprogramma was er dit jaar een avondprogramma, zodat de ouders ook in de gelegenheid waren de 
manifestatie te bezoeken. Omdat de meeste ouders en voorlichters tevreden waren over de nieuwe opzet, wordt 
de Opleidingenmanifestatie volgend jaar weer op een avond gehouden.

Voorlichters blij met verplaatsing 
manifestatie naar avonduren

© Roel Gritter

Wij, de bewoners van dorpjes en 
dorpen langs het kanaal Almelo-De 
Haandrik (een aftakking van het 
Overijssels kanaal) hebben zitten 
slapen. We hadden namelijk twee 
jaar geleden een aardig feestje 
kunnen vieren, toen het kanaal 150 
jaar bestond. De bewoners van het 
gebied langs de andere aftakking, 
het kanaal tussen Deventer en Le-
melerveld, zijn slimmer geweest. 
Zij vieren 21 maart het 150-jarig 
bestaan met het ontsteken van dui-
zenden fakkels en lampions langs 
het kanaal. En deze actie, Langste 
Lente Licht, is nog maar het beging 
van de jubileumactiviteiten. Er 
komt een expositie, men kan step-
pen langs het kanaal, er is muziek, 
kunst en natuurlijk Skik, want je 
moet er wel lol aan beleven.

Kunnen wij deze fout nog goedma-
ken? Nee natuurlijk, want je gaat 
geen 152-jarig bestaan vieren. Maar 
we kunnen wel proberen een herha-
ling van de fout te voorkomen. Ma-
riënberg kan namelijk binnenkort 
het 50-jarig bestaan vieren. Niet als 
woongemeenschap, maar als zelf-
standige buurtschap. Op verzoek 
van Plaatselijk Belang besloten 
B&W van Hardenberg op 19 maart 
1958 officieel de buurtschap Mari-
enberg in te stellen en de straten in 
die buurtschap een naam te geven. 
Ik geef toe dat de tijd kort is om een 
feestje voor te bereiden, maar een 
kleine week moet voldoende zijn 
om een lampionoptocht voor de kin-
deren te regelen en een dansavondje 
met muziek voor de ouderen. Me 
dunkt dat elke gelegenheid aange-
grepen moet worden om eens duftig 
te bloemetjes buiten te zetten, dus 
Mariënbergers, zet hem op!

Doordat de broer van de aanvrager 
niet langer Joodse uitgevers wil ver-
tegenwoordigen, zijn de bedenker 
van het plan vele honderden boeken 
in de schoot geworpen. Boeken in 
het Nederlands, Engels, Arabisch, 
Duits, Frans en Hebreeuws, die 
allemaal handelen over Joden en 
hun religie. Het zou wel aardig zijn, 
vindt de Hardenberger, als deze 
boeken geleend kunnen worden 
door christelijke scholen, studenten, 
kerkbesturen en toeristen. De bibli-
otheek bij hem aan huis zal geopend 
zijn op zaterdagen en marktdagen. 

Gemeenteraad - Sinds 10 maart is 
de nieuwe website www.gemeen-
teraadhardenberg.nl online. De 
komende weken zal de website in 
het teken staan van de bijeenkom-
sten rond de evaluatie van de toe-
komstvisie.  De website is bedoeld 
voor inwoners van de gemeente 
Hardenberg die meer willen weten 
over lokale politiek.

Drank - In de gemeente Harden-
berg is op 1 maart het project Meer 
dan een biertje gestart. Voortaan 
wordt voor een jongere die onder 
invloed van alcohol een strafbaar 
feit pleegt, een bijzondere Halt-
procedure gevolgd. De jongere 
krijgt een training van drie avonden 
en ook de ouders wordt gevraagd 
naar een trainingsavond te komen. 

Fietsen - Wethouder Jannes Janssen 
plaatst 13 maart preventieborden 
tegen fietsendiefstal in de kernen 
Hardenberg en Dedems-vaart. Deze 
borden geven aan, dat extra controle 
wordt gehouden op fietsendiefstal, 
maar wijst mensen ook op hun 
eigen verantwoordelijkheid om de 
fiets goed op slot te zetten. Bij de 
aangiftes  van gestolen fietsen in 
Hardenberg is gebleken dat zo’n 60 
procent van de gestolen fietsen niet 
op slot is gezet.

Opvolger – HHC-trainer Michel 
Jansen zou komend seizoen tech-
nisch manager worden van de club 
uit Hardenberg. Hij vertrekt echter 
naar FC Twente, zodat het HHC-
bestuur op zoek moest naar een 
opvolger. Die heeft men gevonden 
in Erik Lippold, tot vorig seizoen 
assistent van Jansen. Lippold is 
momenteel trainer van CEC uit 
Emmercompascuum.

Biebel – In de Oale Grieze, de 
hervormde kerk van Hellendoorn, 
wordt 27 maart de Keenderbiebel 
gepresenteerd, de bijbel voor kin-
deren in het Sallands. De Keender-
biebel is geschreven door Tineke 
van Buren, ver familielid van di-
alectdichteres Johanna van Buren. 
Zij heeft in het boek 52 verhalen uit 
het Oude Testament in eenvoudig 
en aansprekend Sallands naverteld.

Afgesloten - Waterschap Velt en 
Vecht voert nabij de stuw bij Dif-
felen werkzaamheden uit aan de 
Vecht. In verband met de werk-
zaamheden is de Rheezerweg tot 
en met 21 maart geheel afgesloten 
voor het verkeer. 

Zang - Euphonia uit Gramsbergen 
houdt zaterdag 15 maart haar jaar-
lijkse uitvoering om 20.00 uur in 
het Dorpshuis. Op het programma 
staan zowel licht klassieke werken 
als populaire muziek.  Na de pauze 
volgt een optreden van troubadour/
liedjeszanger Bart Versteeg uit 
Oegstgeest.

Startkapitaal - Mannen en vrou-
wen van vijftig jaar of ouder die een 
eigen onderneming willen starten, 
krijgen van Stimaro een kans hun 
plannen te verwezenlijken. De-
gene met het beste, origineelste of 
meest kansrijke idee, ontvangt een 
eenmalig startkapitaal van 20.000 
euro en wordt een jaar lang bege-
leid door ervaren mensen uit het 
bedrijfsleven. Stimaro zet zich in 
om de arbeidsparticipatie van de 
oudere medewerkers in Noordoost 
Overijssel te stimuleren. Het deel-
nameformulier is sinds 12 maart te 
downloaden op www.stimaro.nl.

Gemeente wil niet betalen 
voor joodse bibliotheek

Geïnteresseerden die van verre 
komen kunnen in zijn rijtjeswoning 
logies met ontbijt krijgen. Handig 
voor Joden die op zaterdag (sab-
bat) niet mogen reizen, schrijft de 
aanvrager in zijn plan. Hij schrijft 
verder dat hij geen Joodse instellin-
gen bij het plan wil betrekken, om-
dat hijzelf geen Joods is en daarom 
wel eens tegengewerkt zou kunnen 
worden. Christenen worden zelfs 
in Israël uitgescholden, belaagd, 
gepest en hun kerken worden in 
brand gestoken, zegt de aanvrager: 
vergelijkbaar met homohaat in 

Nederland. Dat zijn aanvraag om 
subsidie in eerste instantie is afge-
wezen stuit hem tegen de borst. De 
gemeente schrijft dat hij bijna om 
geheimhouding vraagt, waardoor 
zijn plan geen bijdrage kan leveren 
aan het doel van Stark Wark, name-
lijk de ontwikkeling van recreatie, 
toerisme, cultuur, sport en welzijn.

Die geheimhouding is nodig, vindt 
de Hardenberger, omdat hij regel-
matig last heeft van pesterijen, zoals 
het uit de grond trekken van tuin-
planten. Een oplossing zou kunnen 
zijn dat de openbare bibliotheek een 
catalogus van hem krijgt, waarna 
via mobiele telefoon en e-mail 
contact met hem wordt gezocht om 
boeken te leveren. Zelfs zou een 
deel van zijn collectie permanent 
in de bieb geplaatst kunnen worden. 
En op verzoek kunnen dominees, 
onderzoekers en hoger opgeleiden 
zijn huisadres krijgen, om daar de 
boeken in te zien.
Of zijn verhaal de Commissie van 
Bezwaarschriften kan overtuigen 
moet 13 maart blijken, wanneer zijn 
zaak wordt behandeld.

HARDENBERG – Een inwoner van Hardenberg-centrum heeft 
een aardig plan opgevat, vindt hijzelf. De gemeente koopt 4500 
boeken van zijn broer, betaalt onder meer voor boekenkasten, 
een computer en een uitleensysteem, waarna bij hem thuis een 
bibliotheek opgezet wordt van Joodse boeken. Kosten: ruim 
41.000 euro, te betalen uit de pot Stark Wark. Mocht de commis-
sie die over de subsidie gaat niet met geld over de brug komen, 
dan worden de gemeentelijke ombudsman en de pers ingescha-
keld, om te laten zien hoe verdorven de gemeente is. En dat zal 
er weer voor zorgen dat iedereen denkt dat de commissie bestaat 
uit antisemieten. Dat is geen intimidatie, zegt de bedenker van 
het plan, maar gewoon duidelijkheid scheppen. Overigens: de 
gemeente is niet van plan te betalen.

SLAGHAREN – Na het paas- 
weekend gaat het streekmuseum in 
Slagharen weer open voor het pu-
bliek. De inrichting van een aantal 
nieuwe exposities nam volgens het 
bestuur veel tijd in beslag, met name 
de poppendiorama’s van Truus 
Dijkstra-Lammerse uit Castricum. 
In ‘t Achterhuus van het museum 
worden haar poppentaferelen uit de 
tijd van Ot en Sien vertoond. Op de 
bovenverdieping is een behoorlijke 

uitbreiding van de oorlogsvitrine te 
zien, met tal van unieke attributen 
uit de Tweede Wereldoorlog. Nieuw 
is ook de expositie van stempel-
materiaal voor reclamedrukwerk. 
Daarnaast zijn de schoolplaten van 
Jetses en Koekkoek te zien, die 
vroeger de wanden van de school-
lokalen sierden. In expositieruimte 
De Haarslag toont Wie Juurlink, 
oud-inwoonster van Slagharen, haar 
schilderijen. In de museumtuin is 

vanaf Pasen de nieuwe plaggenhut 
te bewonderen.

Nieuwe exposities Het Oale Meestershuus

KNUTSELEN - Noaberschap 
Kloosterhaar houdt vrijdag 14 maart 
een knutselmiddag voor volwasse-
nen in het dorpshuis. De activiteit 
begint om 14.30 uur en duurt tot 
17.00 uur. Deelnemers kunnen 
een fraaie paasversiering maken. 
Opgave is niet nodig. redactie@sallander.nl

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg stopt met Stark Wark. 
Het doel van dit project was het 
particulier initiatief op de terreinen 
recreatie en toerisme, sport, cultuur 
en welzijn te bevorderen, maar dat 
is niet echt van de grond gekomen. 
De oorzaak: veel van de aanvragen 
waren ondermaats. Of ze pasten niet 
bij de uitgangspunten, of er ontbrak 
een eigen bijdrage (de gemeente 
wilde namelijk niet meer dan 50 
procent van een activiteit betalen), 
of de aanvraag was teveel op in-
dividueel voordeel gericht, terwijl 
de kernwoorden ‘samenhang’ en 
‘samenwerking’ waren.
Tot nu toe zijn 15 projecten in de 
prijzen gevallen, met de ‘hoofdprijs’ 
voor de tennisvereniging Slagharen, 
die het maximale subsidiebedrag 
van 50.000 euro heeft ontvangen. 
Ook voor de aanleg van een rol-
stoelpad en cooperbaan is fors 
in de buidel getast. De Stichting 
Hardenberg Promotie (SHP) heeft 
uit de pot Stark Wark 30.000 euro 
ontvangen voor de aanschaf van zes 
matrixborden bij de invalswegen 
van Hardenberg. Op de borden 
komen aankondigingen van SHP-
evenementen en wedstrijden van 
HHC, omdat die club ook heeft 
meebetaald aan de aanschaf. Nu 
het project Stark Wark een zachte 
dood sterft wordt het overgebleven 
subsidiegeld weer teruggestort in de 
algemene pot.

Einde voor 
Stark Wark
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Wat is er zo mooi aan een raadsver-
gadering? Dat hangt waarschijnlijk 
van de onderwerpen op de agenda 
af. En het tijdstip, dat ook. Een 
voorbeeld: de veteranen die vorige 
week dinsdag dachten dat ze voor 
acht uur weer thuis zouden zitten 
kwamen bedrogen uit. 
Door allerlei presentaties die uitlie-
pen moesten ze tot tien uur wachten. 
Met alle fysieke problemen van 
dien, bleek de volgende dag. Ze 
waren daardoor echter wel in staat 
een hele vergadering bij te wonen. 
Hun reactie? Taaie kost, daar valt 
voor een buitenstaander geen soep 
van te maken. Klopt, maar toch zat 
er wel wat vuurwerk in. Bijvoor-
beeld toen een raadslid wat wilde 
zeggen over de landbouworgani-
satie LTO die volgens de plannen 
overal bij wordt ingeschakeld als er 
landbouwzaken aan de orde komen, 
maar wiens vertegenwoordiger tij-
dens een informatiebijeenkomst van 
de gemeente in Zaal Mulder op 5 
maart op last van enkele ambtenaren 
niks mocht zeggen. Pas na inter-
ventie van wethouder Janssen kon 
dat alsnog. Dat had dat raadslid al-
lemaal willen zeggen, maar halver-
wege de eerst zin werd de geachte 
volksvertegenwoordiger verbaal 
teruggeblazen door de voorzitter 
(ook een raadslid), die vertelde dat 
hij met klem protesteerde tegen 
die opmerking, omdat de LTO-
vertegenwoordiger wel aanwezig 
was tijdens de raadsvergadering, 
hij had hem zelf op de publieke 
tribune gezien. Helaas viel de zaak 
toen stil. Het aangevallen raadslid 
had natuurlijk moeten terugblaffen 
dat de geachte voorzitter zijn toon 
beter wat kon matigen, omdat zij op 
een andere bijeenkomst doelde. Dat 
gebeurde echter niet, zodat de zaak 
spijtig genoeg met een sisser afliep.
Ook aardig was de discussie na de 
vergadering over de lokale vete-
ranendag: wat was er nou precies 
door B&W beloofd, wie zou wie 
uitnodigen en wie moest verant-
woordelijk zijn voor de inhoud. 
Het bleek dat iedereen wat anders 
had gehoord. Dat kun je afwentelen 
op de luisteraars, door te zeggen 
dat ze maar beter hadden moeten 
luisteren. Maar je zou als verteller 
ook de hand in eigen boezem kun-
nen steken door te zeggen, dat je 
dan blijkbaar de zaak niet duidelijk 
hebt uitgelegd.

En wat levert het allemaal op? Nou, 
gewoon, de LTO blijft te allen tijde 
gesprekspartner, de eerste lokale ve-
teranendag zit eraan te komen en de 
blaffende voorzitter verandert niet 
want die leest deze stukjes al jaren 
niet meer. Uit principe, geloof ik. 
Maar goed, de conclusie is dat een 
raadsvergadering af en toe toch leuk 
kan zijn, voor wie er een genoegen 
in schept zich op te winden over 
sullige opmerkingen, zich te ergeren 
aan gebrekkige omgangsvormen 
en zich te amuseren over een spits-
vondige taalgrap of een intelligente 
redenatie. Voor alle anderen is het 
beter een andere hobby te kiezen.

Kunst & Sport – Ongeveer 1650 
leerlingen van de groepen 6,7 en 8 
van de basisscholen in de gemeente 
Hardenberg hebben zich opgegeven 
voor een onderdeel van Ken je kunst 
of Kies je sport. Door middel van 
deze projecten kunnen de kinderen 
kennismaken met het aanbod van 
sport- en cultuuractiviteiten in Har-
denberg. Woensdag 12 maart is het 
programma van start gegaan.

Onderwijsprijs - Het project 
SpeelRijk heeft de Openbaar On-
derwijsprijs 2008 van de gemeente 
Hardenberg gewonnen. SpeelRijk 
is een plan van de openbare basis-
scholen De Eiber, De Regenboog, 
De Baanbreker en Klimop. Het doel 
van het project is het stimuleren 
van het spelen op het schoolplein. 
De prijs bestaat uit een bedrag van 
10.000 euro. Wethouder Jannes 
Janssen heeft de prijs woensdag 12 
maart uitgereikt aan de vier locatie-
leiders van de scholen in theater de 
Voorveghter in Hardenberg.

Oranjerit - De Stichting Quo Vadis 
in Gramsbergen houdt voor de 5e 
keer op 30 april een Oranjerit. Dat 
is een toertocht voor oldtimers van 
30 jaar en ouder, cabrio’s en andere 
bijzondere voertuigen. De start is 
om 11.00 uur op de nieuwe Markt 
in Hardenberg. De rit voert onder 
meer langs Hoogeveen, Meppel, 
Steenwijk en Kampen, waar rond 
17.00 uur de finish wordt verwacht.

Figurant - Focco Abma (Harden-
berg), Gera Buitenhuis (Bergen-
theim), Esther Sloots (Gramsber-
gen) en Mark Dorgelo (Coevorden) 
doen 20 maart als figurant mee in 
de theaterproductie Zeg ‘ns Aaa in 
theater De Voorveghter. Zij krijgen 
pas de avond zelf te horen, wat er 
van hen verwacht gaat worden.

Cabaret - Zaterdag 29 maart treedt 
Tom Blom op in het Vestzaktheater 
in Gramsbergen met zijn cabaret-
programma Nieuw wegdek, langere 
remweg. Blom werkte jarenlang 
voor radio (o.a. Langs de Lijn) en 
televisie (o.a. Te Land, ter Zee en 
in de Lucht). In 2007 debuteerde 
hij als cabaretier. Zijn programma 
– een intiem, persoonlijk theater-
programma – noemt hijzelf vertel-
cabaret. Aanvang 20.00 uur.

Schaken - TBS-kliniek Veldzicht in 
Balkbrug overhandigt woensdag 26 
maart een groot schaakbord aan de 
gebruikers van het LOC in Harden-
berg. De afdeling houtbewerking 
van Veldzicht heeft het bord van 
2 bij 2 meter en de bijbehorende 
schaakstukken gemaakt.

Indië – In wijkcentrum De Wiekstee 
in Baalderveld wordt zaterdag 5 
april de jaarlijkse ontmoetingsdag 
gehouden van de stichting Indi-
emonument. Om 14.00 uur begint 
het officiële gedeelte, waarin onder 
meer het jaarverslag wordt behan-
deld. Hierna zal Wiebe Tolman van 
het IVN vertellen over de natuur 
rond Hardenberg. De bijeenkomst 
wordt afgesloten met een hapje en 
een drankje. Alle veteranen, dona-
teur of geen donateur, zijn welkom.

Knutselen – Tweede Paasdag wordt 
in natuurcentrum De Koppel een 
knutselactiviteit gehouden. Tussen 
13.00 en 16.00 uur kunnen kinderen 
en ouders binnenlopen. Er zijn geen 
kosten aan verbonden.

B&W lieten bij monde van bur-
gemeester Meulman weten dat de 
gemeente best wil helpen, door 
ambtelijke steun en diensten te le-
veren, maar dat de veteranen verant-
woordelijk zijn voor de uitnodiging 
en de inhoud van het programma. 
“Want stel dat je een veteraan 
vergeet uit te nodigen, of dat je 
een spreker vraagt die door veel 
veteranen niet wordt gepruimd, wat 
dan? Dan is de gemeente de kwaaie 
pier”, aldus Meulman.
Blijkbaar was hij niet op de hoogte 

Veteranendag 2008: een beetje van de 
veteranen en een beetje van de gemeente
HARDENBERG – Er komt toch een lokale veteranendag in Harden-
berg, met precies die opzet die de veteranen vanaf het begin voor ogen 
stond. Dit is onder meer te danken aan de steun van het CDA en de 
kleine partijen in de gemeenteraad. Maar vooral aan ambtenaar Hans 
Nieboer, die een voor alle partijen bevredigende oplossing bedacht. En 
ondanks de houding van PvdA en de ChristenUnie, die beide tijdens 
de raadsvergadering van vorige week aangaven dat de veteranen res-
pect en erkenning verdienen, maar die het CDA-voorstel niet wilden 
steunen waarin aan B&W gevraagd werd, het voortouw te nemen voor 
de viering van de veteranendag.

van hoe de procedure voor het uit-
nodigen in elkaar steekt, want de 
gemeente kan niemand vergeten, zo 
vertelden de aanwezige veteranen. 
Het is namelijk het Veteranen Insti-
tuut in Doorn dat de adressen moet 
leveren. En daarbij gaat het alleen 
om de adressen van veteranen die 
zich daar zelf hebben aangemeld 
en eventuele verhuizingen ook zelf 
hebben doorgegeven.
Dat het echte ‘pijnpunt’ niet werd 
weggenomen (de veteranen moes-
ten hun eigen gedenkdag organi-

seren) was voor de veteranen na 
afloop van de raadsvergadering 
de reden, om het bijltje erbij neer 
te gooien. Een gesprek met amb-
tenaar Hans Nieboer bracht hen 
de volgende dag toch op andere 
gedachten. Het is nu zo dat de ge-
meente de veteranen uitnodigt, via 
het Veteranen Instituut in Doorn, en 
dat de gemeente samen met enkele 
veteranen een programma maakt 
voor een viering op 27 juni. Er 
wordt een spreker uitgenodigd, er 
zal een film of documentaire wor-
den vertoond en er zullen bloemen 
gelegd worden bij het monument 
op het Stephanusplein. De bijeen-
komst wordt afgesloten met een 
informeel gedeelte. Daarin zullen 
de aanwezigen onder meer gepolst 
worden of ze zitting willen nemen 
in een op te richten veteranenco-
mité. Zo’n comité kan voortaan in 
samenspraak met de gemeente de 
lokale veteranendag organiseren.

HARDENBERG – Inwoners van 
Hardenberg wordt aangeraden 
donderdag 8 mei vrij te houden, 
want dan wordt ‘gevierd’ dat de 
stad 300 jaar geleden vrijwel vol-
ledig in de as is gelegd.  Veel stem-
mers van een poll op internet (een 
soort digitale opiniepeiling)  gaven 
onlangs aan, dat het gemeentebe-
stuur te weinig aandacht besteedt 
aan cultuur. Ten onrechte, zal 8 
mei blijken, want het hoogtepunt 
van het rampfeestje wordt een 
Bengaals vuurwerk dat zo’n 
23.000 euro kost.

Voor dat bedrag zal kunstenaar Arn-
oud Holleman een gespecialiseerd 
vuurwerkbedrijf inschakelen, dat 
met fakkels in estafettevorm een 
rode gloed zal verspreiden van de 
carillontoren op het Stephanus-
plein naar het Wilhelminaplein. 
Een relatief sobere gebeurtenis 
van zo’n twintig minuten, noemt 

de kunstenaar zijn activiteit, die de 
brand symboliseert en tegelijkertijd 
een besef van tijd en tijdelijkheid 
laat ontstaan. Het startsein wordt 
gegeven door het carillon, dat òf een 
speciale melodie zal laten horen, òf 
300 keer achter elkaar één van de 
klokken laat luiden.

Holleman heeft het geld verder 
nodig voor het organiseren van 
een lezing over ‘verdwijnend en 
verschijnend cultureel erfgoed’, die 
hij samen met de Historische Ver-
eniging Hardenberg voorbereidt. 
Ook theater De Voorveghter en de 
stichting Hardenberg Promotie zul-
len waarschijnlijk een bijdrage aan 
het feestprogramma leveren. Er is 
die dag trouwens nog een hoogte-
punt, namelijk de herplaatsing van 
het beeld De Klepperman op het 
Klepperplein. De activiteiten die 
bij het kunstproject horen zijn te 
volgen op de website aaltjekraak.nl.

Feestelijke herdenking stadsbrand

ROCKERS – Het trio Tap a Tune 
treedt zaterdag 12 april op het 
Kronkelhonk in Slagharen. Het 
repertoire van deze ‘rockers’ bestaat 
grotendeels uit oude blues, rocka-
billy en rock ‘n roll. De toegang is 
gratis, aanvang 20.30 uur.

Wie denkt dat de Hardenbergers 
‘bouwrust’ krijgen, als in april de 
nieuwe Markt in gebruik wordt 
genomen, komt bedrogen uit. Be-
gin augustus begint de sloop van 
de panden aan het eind van de 
Voorstraat, tussen het voormalige 
postkantoor en De Troubadour. Al-
leen het nog vrij nieuwe Randstad-

gebouw blijft staan. Ook het sor-
teercentrum achter het postkantoor 
gaat plat. Ervoor in de plaats komen 
enkele panden die beter passen bij 
de uitstraling van de Voorstraat, 
vindt architect Albert Boessenkool. 
Op de plek van het sorteercentrum 
komt wel een afwijkend gebouw, 
van zo’n 14 meter hoog. De stads-

muur, als het ware ‘ingeleid’ door 
een lavendeltuin,  wordt in het plan 
opgenomen. De Eiermarktsteeg, het 
straatje tussen de Voorstraat en het 
Boumanplein, blijft, maar de weg 
wordt wel smaller. In de nieuwe 
panden is ruimte voor zo’n 1.000 
m2 vloeroppervlakte voor winkels 
en woningen.

Nieuwe winkels en woningen aan uiteinde Voorstraat

redactie@sallander.nl

HARDENBERG – De tiende Klep-
pertoer gaat naar Twente, zo heeft 
de werkgroep Kleppertoer van de 
Historische vereniging Hardenberg 
besloten. Het verste punt van de 
reis zijn de plaatsen Saasveld en 
Weerselo. De eerste proefritten zijn 
inmiddels gemaakt, zodat de gidsen 
de verzamelde gegevens kunnen 
uitwerken. Woensdag 7 mei zal de 
eerste reguliere Kleppertoer ver-
reden worden. Daarna, vanwege de 
enorme belangstelling voor de toer 
in de laatste jaren, iedere dinsdag en 
woensdag een toer, tot 3 september. 
In dit jubileumjaar willen de leden 
van de werkgroep ook een dialect-
toer houden, waarbij de gidsen hun 
verhaal doen in de Sallandse streek-
taal. Het vertrek- en aankomstpunt 
is dit jaar niet het Stephanusplein, 
maar de Burgemeester Schuite-
straat.

Kleppertoer 2008 
richting Twente



Woensdag 26 maart 2008

Kortweg

Hardenberg ligt in Twente. Eerst 
dacht ik nog dat we deel uitmaak-
ten van de hunebedprovincie, toen 
dagblad De Pers schreef dat Har-
denberg inwoners van Ganzendijk 
naar Drenthe probeerde te lokken. 
Maar die misser kan nog toege-
schreven worden aan luiheid van 
de betreffende journalist, die te 
beroerd was om een atlas uit de 
kast te trekken. Nu ligt dat echter 
anders. TC Tubantia had vrijdag 
een bijlage over Nieuwbouw tussen 
de nieuwskaternen gefrommeld, 
waarin een kaart was getekend met 
een greep uit de nieuwbouwprojec-
ten in de Achterhoek en Twente. De 
meest zuidelijk gelegen gemeente 
is Aalten, de meest noordelijke is 
Hardenberg. Hardenberg hoort dus 
bij Twente. Kwestie van geld of van 
principes? Van geld uiteraard, want 
in het katern staan maar liefst 33 
mini-advertenties van makelaars die 
huizen in Hardenberg aanbieden. 
Als er geld aan te pas komt worden 
de topografische omstandigheden 
nogal makkelijk gewijzigd.

Er komt geen extra uitvoegstrook 
in de N34 ter hoogte van sportpark 
De Boshoek in Hardenberg. Kwes-
tie van geld of van principes? Van 
principes, dit keer. De provincie wil 
van de N34 een stroomweg maken. 
Het verkeer moet zoveel mogelijk 
ongehinderd doorstromen, met een 
maximale snelheid van 100 km per 
uur en het liefst met ongelijkvloerse 
kruisingen. Nou is dat laatste in het 
geval van de N34 moeilijk haalbaar, 
maar een extra strook voor het ver-
keer dat vanuit Hardenberg komt en 
linksaf wil slaan naar De Boshoek, 
dat gaat tegen alle uitgangspunten 
in. De veiligheid wordt opgeofferd 
aan principes. Geld is het probleem 
niet, want zo’n strookje is niet 
zo duur en er worden wel andere 
maatregelen genomen die geld kos-
ten. Zo worden er betere borden 
geplaatst, er wordt een inhaalverbod 
ingesteld en er komen middengelei-
ders. Of die maatregelen de hache-
lijke situaties zullen voorkomen, 
waarbij auto’s midden op de weg 
moeten stilstaan, is maar de vraag. 
Tot nu toe hebben er volgens mij 
nog niet veel kop-staartbotsingen 
plaatsgevonden, maar wie eens 
een poosje op zaterdag de kruising 
observeert weet, dat dit meer een 
kwestie van geluk is dan van wijs-
heid. En wat die principes betreft: 
blijven die nog geldig als de eerste 
verkeersslachtoffers zijn gevallen? 
Of gaat de veiligheid van mensen 
toch boven het economisch voor-
deel van een stroomweg?

Miss – In discotheek Podium in 
Hardenberg vindt vrijdag 28 maart 
de finale plaats van de verkiezing 
van Miss Overijssel. Van de 15 
kandidates komen twee van oor-
sprong uit de gemeente Hardenberg, 
namelijk Daniëlle Fokke en Laura 
Werink. De Galaronde met prijsuit-
reiking is vanaf 21.00 uur te zien 
bij TV Oost.

Expositie - In het ziekenhuis in 
Hardenberg exposeren tot 17 mei 
Anna Bossenbroek en Tonnis Bolks. 
Anna Bossenbroek laat kleibeelden 
en beschilderde doeken zien, Ton-
nis Bolks uit Hardenberg exposeert 
schilderijen en tekeningen rond het 
thema Herinneringen aan Ameland.

Euregio - De Euregio houdt maan-
dag 31 maart van 18.00 tot 19.00 
uur een spreekuur voor burgers in 
het gemeentehuis van Hardenberg. 
Zij kunnen antwoord krijgen op vra-
gen over verhuizen naar Duitsland, 
werken en studeren bij de buren en 
de Duitse belastingen.

Mata Hari – Ruim honderd leerlin-
gen van het Vechtdal College heb-
ben vorige week dinsdag op kosten 
van de school een bezoek gebracht 
aan theater De Voor-veghter. De 
scholieren waren tijdens hun les-
sen Frans warm gemaakt voor het 
theaterstuk over de Nederlandse 
Greetje Zelle, die tijdens de Eerste 
Wereldoorlog furore maakte als 
naaktdanseres in Parijs en uit-
eindelijk als vermeende spionne 
stierf voor een vuurpeloton. Voor 
het culturele uitje moest de school 
dieper in de buidel tasten dan was 
gedacht, omdat veel meer leerlingen 
interesse toonden voor het theater-
stuk dan was ingeschat.

Meidenmiddag – In jongerencen-
trum Center aan de Gramsberger-
weg in Hardenberg wordt zondag 
6 april een meidendag gehouden 
voor meiden tussen 12 en 16 jaar. 
Van 13.00 tot 16.00 uur staat alles 
in het teken van beauty. Op het pro-
gramma staan onder meer sieraden 
maken, make-up aanbrengen en 
haarbewerking.

Sinaasappel - De wereld in een 
pak sinaasappelsap is de titel van 
de expositie, die van 1 april t/m 29 
juni te zien is in natuurcentrum De 
Koppel. Deze tentoonstelling maakt 
de problematiek van mondiaal wa-
tergebruik duidelijk. Het laat zien 
hoe ons consumptiegedrag invloed 
heeft op het leven in subtropische 
gebieden.

Vestzak - The Joe Brozio Band 
brengt zaterdag 5 april in het Vest-
zaktheater in Gramsbergen een 
muzikaal eerbetoon aan Eric Clap-
ton. Brozio is onder meer bekend 
als leadgitarist van de Nederlandse 
countryband Savannah.

Zang - De gemengde zangvere-
niging Euphonia uit Gramsbergen 
houdt maandag 31 maart een Open 
Repetitie in het plaatselijke Dorps-
huis. Aanvang 20.00 uur.

Snoeiafval – Inwoners van Har-
denberg kunnen dit voorjaar op vier 
zaterdagen hun snoeiafval gratis 
aanbieden bij afvalbrengstation 
Bovenveld (in normaal Nederlands: 
de vuilnisbelt bij de Witte Paal). De 
data zijn: 29 maart, 5 april, 12 april 
en 19 april. Het aanbieden van de 
takken en struiken is mogelijk tus-
sen 9.00 en 16.00 uur. Omdat de 
service alleen geldt voor inwoners 
van de gemeente Hardenberg is 
legitimatie verplicht.

Ouders zijn grotendeels onwetend 
maar, erger nog, ze zijn onwillig. 
Alcohol is schadelijk voor jeug-
dige drinkers, dat heeft onderzoek 
van de laatste jaren wel duidelijk 
gemaakt. Maar veel ouders denken 
dat het zo’n vaart niet loopt want 
ach, ze hebben zelf ook wel eens 
teveel gedronken. Dat was de kern 
van de themabijeenkomst Jeugd 
& Alcohol, die de gemeenteraad 
van Hardenberg maandag 17 maart 
hield in theater De Voorveghter. De 
bijeenkomt was onderdeel van de 
evaluatie van de toekomstvisie, die 
de raad enkele jaren geleden heeft 
opgesteld. Er waren deskundigen 
uitgenodigd, er waren veel raads-
leden aanwezig en de inwoners van 
Hardenberg waren welkom om te 
laten horen, hoe zij over bepaalde 
zaken denken. Die laatste groep was 
echter klein, slechts een handvol 
volwassen burgers en maar enkele 
jongeren hadden de moeite geno-
men om met de raad mee te denken.
De deskundigen en ouders waren 

“Ouders zijn onwillig 
om drankprobleem van 
jongeren aan te pakken”

HARDENBERG – “Betrek ouders bij het alcoholprobleem waar 
veel jongeren mee zitten, leer ze ‘nee’ zeggen als jongeren om 
alcohol vragen, maar grijp daarnaast ook keihard in als het 
nodig is. De tijd van vormingwerk hebben we wel gehad.”

het ook niet allemaal met elkaar 
eens. “Gezag uitoefenen is een vies 
woord, maar je moet het wel doen”, 
vertelde een ouder. “Als kinderen 
vragen waarom zij geen alcohol 
krijgen en jij wel, is het antwoord 
simpel: omdat zij kinderen zijn, en 
omdat bewezen is dat alcohol slecht 
is voor hun hersengroei.” 

Een vertegenwoordiger van Tactus, 
de instelling voor verslavingszorg, 
meende dat het ketenprobleem in 
Hardenberg aangepakt moet wor-
den. “Maar van de 70 keten die 
er zijn opereren slechts een paar 
als commerciële keet. Die pakken 
we aan, tegen de anderen kun je 
niets doen”, was de reactie van de 
gemeente. Bert Vastenburg, direc-
teur van de school De Hoeksteen, 
zag wel wat in hard ingrijpen. “We 
accepteren niet dat ouders hun kin-
deren geen voeding geven, of dat 
ze hun kinderen mishandelen, dan 
wordt door jeugdzorg ingegrepen. 
Maar als er drankproblemen zijn 

blijven we bij de voordeur staan, 
terwijl er in die gevallen eigenlijk 
ook sprake is van kindermishande-
ling.”
De boodschap die de raad meekreeg 
was, dat de gemeente ervoor moet 
zorgen dat in de openbare ruimte 
opgetreden kan worden. Verder 
moest er maar eens gekeken worden 
naar de subsidie aan sportclubs. 
In teveel kantines kopen ouderen 
bladen vol bier voor teams met jon-
geren, die dat zelf niet mogen doen. 
Goed voor de omzet, maar slecht 
voor de jongeren. De clubs die dit 
blijven toestaan, zouden financieel 
aangepakt moeten worden, vonden 
enkele deelnemers aan de discussie. 
En hoewel gepleit werd voor harder 
ingrijpen vonden de meesten dat 
de voorlichting door moest blijven 
gaan. Het liefst op de basisscholen 
beginnen, want daar komen de 
ouders nog naar ouderavonden. En 
scholieren moet geleerd worden dat 
teveel drinken niet stoer is. “Tien 
jaar geleden vond men chauffeurs 
die niet een beetje alcohol dronken 
‘softies’, tegenwoordig wordt ge-
accepteerd dat hij of zij ‘de Bob’ 
is”, meende jongerenwerker Gert 
Mink. “Dat proces moet door blij-
ven gaan”.

HARDENBERG - De proef met 
verruimde openingstijden van 
het gemeentehuis in Hardenberg 
wordt verlengd. Dit betekent dat 
de huidige ruimere openingstijden 
ook na 1 april gelden. Vanaf 1 ok-
tober 2007 is het gemeentehuis van 
Har-denberg langer open en heeft 
het serviceloket in Dedemsvaart 
nieuwe openingstijden. De proef 
zou in eerste instantie tot 1 april 
duren, maar omdat de gemeente nog 
geen besluit heeft genomen over de 
definitieve openingstijden wordt de 
proef verlengd.

Gemeentehuis 
blijft langer open HARDENBERG – Met ingang van 

10 april moet er voor het parkeren 
in het centrum van Hardenberg wor-
den betaald. Rond het centrum mag 
alleen met een vergunning worden 
geparkeerd.
Dat geldt op alle dagen van de 
week van 9.00 tot 18.00 uur, met 
uitzondering van zondag. Ook op 
koopavonden moet betaald worden. 
Op dit moment wordt overal in het 
stadscentrum parkeerapparatuur 
geplaatst. Ook in de parkeergarages 
Gedempte Haven en LOC, en op het 
Van Wevelinckhovenplein worden 
werkzaamheden uitgevoerd. Er 
worden slagbomen, kaartlezers 

Binnenkort betaald parkeren
en betaalterminals geplaatst en er 
worden detectielussen in het weg-
dek aangebracht. In verband met de 
werkzaamheden is de parkeergarage 
onder het LOC van 31 maart t/m 4 
april gesloten.

KAVELS IN SIBCULO- De ge-
meente Hardenberg geeft dit voor-
jaar kavels uit voor twee vrijstaande 
en een zestal twee-onder-een-kap-
woningen in Sibculo. De kavels 
zijn bestemd voor woningbouw in 
de vrije sector. Inschrijven voor een 
kavel is al mogelijk.

HARDENBERG De gemeente 
Hardenberg wil de hulpverlening 
aan jongeren verbeteren. Dankzij 
een nieuw digitaal systeem kunnen 
instanties die hulp verlenen beter 
samenwerken. Zo wordt voorko-
men dat ze alleen maar naar hun 
eigen hulptraject kijken, waardoor 
jongeren met meervoudige proble-
matiek tussen wal en schip vallen. 
Daarnaast wordt het project gezins-
coaching voor een periode van een 
jaar ingevoerd. Dit project houdt 
in dat niet alleen de ‘probleemge-
vallen’ zelf, maar het hele gezin 
worden begeleid.

Betere samenwerking 
hulpverleners

© Roel Gritter

redactie@sallander.nl

Bert Vastenburg van De Hoeksteen (r) pleitte voor hard ingrijpen.



Woensdag 2 april 2008

Kortweg

Het nieuwe deel van woonwijk De 
Marslanden in Hardenberg wordt 
een wijk, waar allerlei woningen 
en woonvormen door elkaar worden 
gebouwd, bleek uit de presentatie 
van ‘stadsarchitect’ Chris Zwiers 
tijdens de laatste raadsvergadering. 
Dat viel niet in goede aarde bij 
Petra Baarslag van Liberaal Har-
denberg. Komen mensen met een 
rijker gevulde beurs die een leuke 
villa willen kopen naast huurders 
in rijtjeswoningen te zitten?, wilde 
ze weten. Of eigenlijk vroeg ze: is 
daar vraag naar? Nou, we willen 
een gemengde wijk, was het wat 
verhullende antwoord van ver-
antwoordelijk wethouder Douwe 
Prinsse. Met dat antwoord was 
Baarslag niet tevreden. Ja maar, is 
er ook echt vraag naar, hield ze vol. 
Zeker, daar is vraag naar, reageerde 
Prinsse. Wat natuurlijk flauwekul 
was. Alsof iemand die tonnen per 
jaar verdient en een klein paleis wil 
bewonen heeft gevraagd: Maar er 
komen toch hopelijk wel Tokkies 
naast mij wonen? Want dat maakt 
het wonen zo lekker gemengd.

Uit heel Nederland komen dus 
straks miljonairs naar Hardenberg, 
want daar kun je zo lekker tussen 
het plebs wonen. En als ze het al niet 
weten, dan ‘lokt’ de gemeente ze 
wel. Afgelopen weekeinde moch-
ten de eerste families gratis komen 
proefwonen in Hardenberg. De 
gemeente en enkele bedrijven heb-
ben geld gestoken in een poging, 
Hardenberg te afficheren als aan-
trekkelijke woon- en leefgemeente. 
Sinds oktober hebben zich al meer 
dan 300 personen aangemeld voor 
een gratis vakantieweekendje in 
Hardenberg, met verblijf in hotel 
De Rheezerbelten. Elke maand wor-
den enkele gelukkigen uitgeloot, 
die zich waarschijnlijk vertwijfeld 
afvragen of de bedenkers van dit 
plan al krankzinnig waren voordat 
ze naar Hardenberg kwamen, of dat 
ze die ziekte in het Vechtstadje zelf 
hebben opgelopen. 
Ze hopen natuurlijk op het eerste. 
En ik kan ze geruststellen: een 
echte Hardenberger had zoiets nooit 
bedacht. Ze kunnen dus zonder 
vrees een paar dagen genieten van 
een mooie omgeving, waarna ze 
anderen ook warm kunnen maken 
om zich aan te melden voor zo’n 
buitenkansje.
De Romein Petronius schreef zo’n 
tweeduizend jaar geleden: Mun-
dus vult decipi, ergo decipiatur. 
Oftewel: de wereld wil bedrogen 
worden, laat haar dus bedrogen 
worden. Als hij nou mundus (we-
reld) had vervangen door commu-
nitas (gemeente), had hij wel een 
Hardenberger kunnen zijn.

Kruising – De kruising van de 
Bruchterweg met de Witte de Wit-
hstraat in Hardenberg is tot en met 
4 april afgesloten voor het verkeer. 
De Bruchterweg wordt verbreed 
en er worden aparte stroken aange-
legd voor het verkeer dat links- of 
rechtsaf wil slaan. Het gaat om een 
tijdelijke oplossing, omdat over 
enkele jaren een nieuwe weg om 
het nieuwe gemeentehuis wordt 
aangelegd. De gemeente was enkele 
maanden geleden al van plan de 
kruising aan te pakken, maar dat 
vonden de winkeliers, zo vlak voor 
de feestdagen in december, geen 
goed idee.

Kunstwerk - Het kunstwerk van 
Janny Brugman-de Vries, dat jaren-
lang aan de buitenkant van de LTS 
aan de Sportlaan in Hardenberg was 
bevestigd, is weer te bewonderen. 
Bij de sloop van de LTS is het kunst-
werk opgeslagen, met de bedoeling 
het zo mogelijk terug te plaatsen. 
Dat laatste is onlangs gebeurd. Het 
kunstwerk heeft een plek gekregen 
in het LOC, dat gebouwd is op het 
terrein van de voormalige LTS.

Ab Bout - Galerie Bout aan de 
Knappersveldweg in Slagharen 
opent 5 april het expositieseizoen. 
De aftrap gebeurt door Ab Bout 
zelf, die recent werk laat zien. Tot 
5 mei zijn bijvoorbeeld schilde-
rijen te zien die gemaakt zijn met 
recyclingtechniek. In het werk van 
Bout zijn mens en natuur een vast 
terugkerend motief. De galerie is 
geopend van vrijdag t/m zondag, 
van 11.00 tot 17.00 uur.

Buggy’s – De vereniging Bug-
gyvrienden Noordoost houdt zon-
dag 4 mei voor de tweede keer 
de Vechtdalrit in de omgeving 
van Hardenberg voor Volkswagen 
buggy’s. Er kan gekozen worden 
uit twee ritten. De eerste gaat over 
verharde wegen, de tweede bevat 
ook goed begaanbare zandwegen. 
De start is om 11.00 uur vanaf de 
Ommerweg 25 in Rheezerveen. 
Meer informatie is te vinden op 
www.buggyvrienden.nl.

Water – Woensdag 2 april wordt 
in natuurcentrum De Koppel in 
Hardenberg de lokale aftrap ge-
geven van het themajaar Water. 
De openingshandeling zal worden 
verricht door wethouder Jannes 
Janssen en dijkgraaf Wim Wolthuis. 
De komende maanden staat in grote 
en kleine exposities, lezingen en ac-
tiviteiten het thema water centraal.

Schoolmarkt – De ouderraad van 
OBS Cantecleer in Kloosterhaar 
houdt vrijdag 4 april de derde editie 
van haar tweejaarlijkse school-
markt. De markt wordt gehouden 
op het schoolplein, bij slecht weer 
wordt uitgeweken naar het voor-
malige bibliotheekgebouw. De 
opbrengst is bestemd voor steun aan 
de adoptieschool in Sri Lanka en 
voor eigen leer- en speelmateriaal. 
De markt begint om 17.00 uur en 
duurt tot 20.00 uur.

Pontje – Het pontje over de Vecht, 
tussen Rheeze en Oud-Bergent-
heim, is sinds vrijdag weer in de 
vaart. Bij de op- en afritten zijn 
borden geplaatst met daarop een 
plattegrond van het gebied en in-
formatie over de natuur en het water 
van de omgeving. Het ‘zelfbedie-
ningspontje’ zorgt tot 1 november 
voor een fiets- en voetverbinding 
tussen beide Vechtoevers.

Hoe ver is de gemeente met plan-
nen maken voor de aanleg van een 
sportboulevard, wilde het CDA 
weten, en dus had de partij dit on-
derwerp op de raadsagenda laten 
plaatsen. Voordat de wethouder en 
zijn sportambtenaren de plannen 
konden presenteren, overhandigde 
de jeugdige Martijn Breukelman 
vijfduizend handtekeningen aan 
wethouder Prinsse, met als doel de 
politiek warm te maken voor een 
buitenbad. “De aanleg van een bad 
kost 30 miljoen zonder buitenbad, 
en met buitenbad zeven miljoen 

Warm pleidooi voor 
nieuw buitenbad

HARDENBERG – Over een jaar of vijf staat er aan de Jan Weit-
kamplaan een nieuwe sporthal, met minimaal de omvang van de 
huidige sporthal De Meet. Een jaar later wellicht een zwembad, 
en al eerder een atletiekbaan. Allemaal voorzieningen waar het 
tegenover gelegen ziekenhuis ook gebruik van kan maken. En 
voor de bedrijven op het naastgelegen Wavin-terrein is volgens 
wethouder Douwe Prinsse uitbreiding mogelijk aan de andere 
kant van Weitkamplaan. Sporters blij, gemeente blij, bedrijven 
blij en ook het ziekenhuis blij. Als de plannen doorgaan is ieder-
een tevreden. Nou ja, bijna iedereen, want de huidige woningbe-
zitters aan de zuidkant van de Weitkamplaan zien de plannen 
niet zitten. In elk geval twee en wellicht zelfs vier huizen moeten 
tegen de vlakte, waaronder de vroegere burgemeesterswoning De 
Peppel. De oorzaak: geluidhinder en de aanleg van een rotonde 
ter hoogte van de ingang van het ziekenhuisterrein.

meer. De gemeente houdt het hoofd 
ook wel boven water als die extra 
investering wordt gedaan”, meende 
Breukelman. “Hardenberg wil voor-
zieningen in de kern, dan bestaat 
het niet een sportboulevard aan te 
leggen zonder buitenbad.”

“Als straks het Vechtpark wordt 
aangelegd kun je misschien in de 
Vecht zwemmen. Is dat geen oplos-
sing?”, wilde PvdA-raadslid Rein 
Jonkhans weten. “Voor moeders 
met kinderen lijkt mij de Vecht geen 
veilig en aantrekkelijk alternatief”, 

was de reactie van Breukelman. 
Wethouder Prinsse nam de inspre-
ker en de vijfduizend handteke-
ningen wat serieuzer. “We laten 
nog onderzoeken of een combibad 
mogelijk is, zodat bij warm weer 
in de buitenlucht gezwommen kan 
worden en bij slecht weer overdekt. 
Een echte ligweide is dan niet meer 
mogelijk”, zo liet hij weten.

Veiligheid scholieren
De aanleg van een atletiekbaan 
parallel aan de spoorlijn riep bij 
de raadsleden ook enkele vragen 
op. “Denk wel aan de veiligheid 
van de grote groep scholieren die 
straks de sportboulevard bezoeken”, 
was het advies van PvdA-raadslid 
Wim Kloekhorst. Jeroen Spoor 
(OPV) vroeg zich af of sporters 
nog wel een fluitje van trainer of 
scheidsrechter kunnen horen als een 
trein passeert, maar die opmerking 
werd meteen afgekapt. Prinsse: 
“Vanavond hebben we de stand van 
zaken laten zien, op 27 mei gaan 
we beslissen of de locatie geschikt 
is voor een sportboulevard en pas 
veel later komt de uitwerking aan 
de orde. Het volume van een fluitje 
doet er nu even niet toe.”

redactie@sallander.nl

HARDENBERG – Alle burgemees-
ters in Nederland krijgen binnenkort 
de mogelijkheid, om plegers van 
huiselijke geweld een huisverbod 
van tien dagen op te leggen, met 
verplichte hulp voor slachtoffers en 
daders. Die nieuwe wet past precies 
in het straatje van de gemeente 
Hardenberg, dat huiselijk geweld 
als één van de vier belangrijkste 

Optreden tegen huiselijk geweld
aandachtspunten van het Lokaal 
Gezondheidsbeleid ziet. 

Volgens wethouder Joost Liese 
moet het probleem van huiselijk 
geweld niet onderschat worden. 
“Huiselijk geweld komt niet alleen 
in de grote steden voor, ook hier 
merk je er iets van. En eigenlijk 
steeds meer, zo valt te lezen in de 

dagrapporten van de politie. Dat wij 
het nu speerpunt van beleid hebben 
gemaakt komt, doordat huiselijk 
geweld steeds minder geaccepteerd 
wordt door de maatschappij.”

Andere zaken waar het Lokaal 
Gezondheidsbeleid extra aandacht 
aan wil besteden zijn overgewicht, 
psychosociale problemen (als het 
evenwicht tussen lichaam, geest en 
omgeving is verstoord) en proble-
matisch gebruik van drank en drugs.

Als de huidige plannen doorgaan verdwijnt de voormalige burgemeesterswoning aan de Weitkamplaan.
© Roel Gritter

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg heeft vorige week 
nabestaanden en familieleden van 
overleden inwoners gebeld en ver-
volgens een excuusbrief gestuurd. 
Er was namelijk gebleken dat bij 

het verzenden van 900 brieven in 
verband met een onderzoek naar 
de tevredenheid van WMO-klanten, 
het adressenbestand niet goed is 
gecontroleerd. Daardoor zijn 108 
overleden mensen aangeschreven. 

“Ik constateer dat we onzorgvuldig 
zijn geweest en dat we een pijnlijke 
fout hebben gemaakt. Daarvoor wil 
ik u mijn welgemeende excuses 
aanbieden. Ik zal er samen met mijn 
medewerkers alles aan doen om 
dit in de toekomst te voorkomen”, 
aldus wethouder Joost Liese in de 
brief.

Hardenberg stuurt excuusbrief
HARDLOPEN– Het Vechtdal-
loopcircuit gaat zaterdag 5 april van 
start met en halve marathon in Om-
men. Het startschot wordt om 13.30 
uur gelost door wereld-kampioene 
schaatsen Pauline van Deutekom.

KORFBAL – De korfballers van 
Juventa zijn zaterdag kampioen 
geworden van de tweede klasse. 
Fiducia uit Vleuten werd in een 
bomvolle sporthal De Beek met 
16-8 verslagen. Twee weken ge-
leden wist Juventa al promotie af 
te dwingen naar de eerste klasse, 
waaruit de ploeg vorig jaar degra-
deerde.
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Kortweg

De kantine van de brandweerkazer-
ne van Hardenberg was woensdag-
vond gevuld met brandweerlieden 
en oud-collega’s, om Jan Compagne 
en zijn vrouw Magda uit te zwaaien. 
Compagne, kunststofexpert bij 
Wavin Overseas, heeft een nieuwe 
baan aanvaard bij een bedrijf in het 
Australische Perth, dat in licentie 
Wavinbuizen maakt. Zes jaar ‘down 
under’, en dan maar weer zien. 
Door het vertrek heeft de 54-jarige 

Brandweerman verhuist naar Australië

HARDENBERG – “De moeilijkste momenten? Die waren er 
niet. Als je tijdens de oefenavonden op woensdag maar je ei kwijt 
kon. De gezelligheid van de groep helpt je over de problemen 
heen. Wat dat betreft was het de laatste tijd ietsje minder, het 
moet namelijk niet te zakelijk worden.” Dat waren de afscheids-
woorden van Jan Compagne, die na 30 jaar de brandweer van 
Hardenberg verlaat om een nieuwe uitdaging aan te gaan in 
Australië.

Harden-berger net niet de dertig jaar 
als brandweervrijwilliger volge-
maakt. Hij begon bij de brandweer 
op 1 juli 1978 als brandwacht en 
eindigde als onderbrandmeester, de 
rang die hij een half jaar geleden be-
haalde. “Daarvoor moesten heel wat 
cursussen worden gevolgd, en wat 
opviel was, dat je nogal wat achtens 
en negens op je lijsten had staan”, 
sprak commandant Martin Cuperus 
de vertrekkende brandweerman toe. 

“Alleen op het onderdeel sociale 
vaardigheid werd iets minder hoog 
gescoord. Dat past wel een beetje bij 
het beeld dat sommigen van je heb-
ben. Je lijkt een beetje emotieloos, 
maar dat is slechts de buitenkant. 
We hebben er geen spijt van gehad 
dat je in 1978 bent aangenomen. 
Misschien zul je zelf ook wel een 
beetje de brandweer missen, maar 
ach, in Perth heb je nogal vaak last 
van bosbranden, dus als je nog 
eens wilt blussen zul je die kans 
wel krijgen.” Brandweerofficier 
Gerrit Pullen mocht vervolgens 
Jan Compagne en zijn vrouw na-
mens zijn collega’s overladen met 
cadeaus. Geen zware spullen, want 
alles moet in het vliegtuig mee naar 
Australië. Deze week vertrekken de 
Hardenbergers voor hun avontuur 
aan de andere kant van de wereld.

Beachvolleybal – Bij het begin 
van de wijk Baalder in Hardenberg 
komen enkele velden voor beach-
volleybal. Op het openbare terrein 
aan de Albert Schweitzerlaan legt 
volleybalvereniging Kangeroe drie 
velden aan. Het is een tijdelijke 
voorziening, omdat over enkele 
jaren beachvolleybal een plek moet 
krijgen bij de nieuwe sportboule-
vard aan de Jan Weitkamplaan.

Toegang – De enige toegangsweg 
naar Baalder gaat vanaf 5 mei op de 
schop. In de Albert Schweit-zerlaan 
worden twee middengeleiders 
aangebracht, zodat wandelaars in 
twee etappes kunnen oversteken. 
De weg is beperkt bruikbaar en op 
21 mei zelfs helemaal afgesloten. 
De gemeente zal tijdens de werk-
zaamheden drie tijdelijke routes 
openstellen.

Exoten – Waterschap Velt & Vecht 
is een campagne begonnen om exo-
tische waterplanten uit de winkels 
te krijgen. De planten verstoppen 
watergangen, sluizen en gemalen 
en belemmeren de doorstroming 
van water. Ook vissers en zwem-
mers hebben last van de explosief 
groeiende planten. Het waterschap 
zal tuincentra en bezitters van vij-
vers in de tuin de komende weken 
informeren over het probleem.

Nieuweling – Bij HHC vertrekt 
aan het eind van het seizoen onder 
meer spit Tom IJzerman. Dit gemis 
wordt naar verwachting goedge-
maakt door de komst van Ruud 
Bruns, een rechter vleugelspits. De 
23-jarige aanvaller speelt nu voor 
eersteklasser DETO uit Vriezen-
veen. Daarvoor kwam hij uit voor 
het beloftenteam van FC Twente en 
Go Ahead Eagles.

Rotonde - Donderdag 10 april, 
vrijdag 11 april en zaterdag 12 april 
is de rotonde op de kruising van de 
Bruchterweg met de Schuitestraat 
in Hardenberg afgesloten voor 
autoverkeer. De binnenring van de 
rotonde, die nu nog uit betonsteen 
bestaat, wordt vervangen door 
prefab betonnen elementen. Deze 
elementen zijn beter bestand tegen 
de vrachtauto’s die over de rotonde 
rijden. 

Compost – Vuilverwerker ROVA 
doet zaterdag 12 april mee aan 
de landelijke compostdag.  In de 
gemeente Hardenberg kan men 
tussen 9.00 en 16.00 uur gratis 
compost halen op de locatie van 
Van Gansewinkel in Bergentheim, 
zo lang de voorraad strekt. Alleen 
personenauto’s zijn welkom. Per 
voertuig mag maximaal 1 m3 com-
post worden meegenomen.

Film – In jongerencentrum Center 
aan de Gramsbergerweg in Har-
denberg wordt vrijdag 18 april een 
filmavond gehouden. Tussen 19.30 
en 23.00 uur kunnen jongeren van 
12 t/m 16 jaar kijken naar Shallow 
Hall en Knocked Up. Er is plaats 
voor 25 bezoekers. Aanmelden kan 
tot 18 april bij Center.

Ouderen – Zorginstelling Carinova 
opent dinsdag 15 april het eerste 
consultatiebureau voor ouderen in 
de gemeente Hardenberg, bestemd 
voor mensen van 60 jaar en ouder. 
Het bureau is gevestigd in het 
Carinova-gebouw aan de Stuwdijk 
in Hardenberg (voorheen kantoor 
Beter Wonen). Voor een afspraak 
kan telefonisch contact worden 
opgenomen (0900-8662).

redactie@sallander.nl

HARDENBERG – Het voetgan-
gersgebied in het centrum van 
Hardenberg wordt afgesloten met 
verzinkbare palen, als het aan B&W 
ligt. Tussen 7.00 en 12.00 uur zijn 
de palen in het wegdek verdwenen, 
zodat de winkels bevoorraad kun-
nen worden. Ook tussen 18.00 en 
23.00 uur mag er vrachtverkeer 
door de straten, behalve op koop-
avond, dan gaan de palen om 21.00 
uur naar beneden. 

Op alle andere uren is het centrum 
niet meer toegankelijk. De afslui-

Centrum afsluiten met palen
ting is volgens B&W nodig, omdat 
de winkels op andere tijden worden 
bevoorraad dan met de winkeliers 
is afgesproken. De politie had wel-
iswaar toegezegd dat overtreders 
aangepakt zouden worden, maar 
volgens de gemeente gebeurt dat 
niet. Door de afsluiting hoeft er niet 
meer gecontroleerd te worden. Ver-
der zijn de palen een probaat middel 
om ramkraken te voorkomen, kan 
autocrossen in de nachtelijke uren 
worden tegengegaan en kan er niet 
meer illegaal geparkeerd worden. 
Ambulances, brandweer, artsen 

HARDENBERG – Voor de mantel-
zorgers in de gemeente Hardenberg 
is 98.000 euro beschikbaar uit een 
landelijk potje van 32 miljoen. Het 
was de bedoeling dat de landelijke 
overheid elke mantelzorger een 
bedrag van 250 euro zou schen-
ken, maar omdat het niet mogelijk 
is vast te stellen wie wel en wie 
geen mantelzorger is, heeft het 
Rijk nog maar weinig geld kun-
nen uitkeren. Omdat de gemeente 
tegen hetzelfde probleem aanloopt 
wordt met vertegenwoordigers van 
de mantelzorgers overlegd, hoe het 
geld besteed wordt.

KLOOSTERHAAR – De leeg 
staande bibliotheek in Kloosterhaar 
gaat dienst doen als kinderdagver-
blijf. Woningstichting Beter Wonen 
neemt het gebouw voor een prikkie 
over van de gemeente, onder de 
voorwaarde dat het vervolgens ver-
huurd wordt als voorziening voor 
Kinderopvang. “Een ideale plek, 
zo vlak bij de basisschool”, vindt 

Bibliotheek Kloosterhaar wordt gebruikt voor kinderopvang
wethouder Douwe Prinsse. “We 
hadden natuurlijk het terrein ook 
kunnen verkopen voor een markt-
conforme prijs, zodat er een paar 
huizen neergezet zouden kunnen 
worden, maar voor de leefbaarheid 
van het dorp is het beter dat er kin-
deropvang komt. Wij verkopen het 
pand en de grond voor 75.000 euro 
aan Beter Wonen, die stopt geld in 

de verbouwing waarna peuterspeel-
zaal ’t Kloostergrut kan verhuizen 
en er plek is voor buitenschoolse 
opvang. Als een commerciële in-
stelling de bieb had willen kopen 
had er wel een ander prijskaartje aan 
gehangen. Nu kan er tenminste een 
huurprijs worden gevraagd die nog 
opgebracht kan worden.”

HEEMSE – Leerlingen uit groep 7 
van de basisscholen De Vlinder en 
Ds. Doekesschool  leggen vrijdag 
11 april om 14.00 uur bloemen bij 
het Frits de Zwervermonument aan 
de Brandweg. Zij doen dat om de 
bevrijding van Heemse op 11 april 
1945 te herdenken. Belangstellen-
den zijn van harte welkom.

en andere hulpverleners krijgen 
wel toegang. Ook verhuizers of 
storingsdiensten kunnen tijdelijk 
het centrum inrijden, als ze bij 
de gemeente ontheffing hebben 
gevraagd.

In eerdere plannen werd nog geop-
perd dat de winkeliers aan de af-
sluiting zouden moeten meebetalen, 
omdat ze er belang bij hebben. Nu 
hebben B&W echter verzonnen dat 
de verzinkbare palen de openbare 
orde en veiligheid dienen, zodat de 
winkeliers hun portemonnee niet 
hoeven te trekken. Voor het project 
wordt een krediet van 500.000 euro 
gevraagd aan de gemeenteraad.

Bevrijding Heemse

GRAMSBERGEN – In het Vest-
zaktheater in Gramsbergen brengt 
theatergroep Adhoc uit Deventer 
zondag 13 april een theatermono-
loog die gebaseerd is op de boeken 
van de joodse schrijfster Marga 
Minco. De vertelling wordt omlijst 
door Jiddische muziek van de klez-

Boeken Marga Minco als monoloog
mergroep Levanti. Na afloop houdt 
Herman Smit, oud-burgemeester 
van Hardenberg, een lezing over 
de houding van de Nederlanders 
tegenover de Jodenvervolging in 
de oorlog. De voorstelling begint 
om 15.00 uur.

De globe was één van de geschenken voor het echtpaar Compagne. © Roel Gritter

Ondanks het groeiende gebruik van 
digitale media, kan de uitdrukking 
‘Liegen alsof het gedrukt staat’ 
nog niet als oud vuil worden af-
gedankt. Vorige week stond in het 
gemeentelijk weekblad een lovend 
stukje over de kunststofijsbaan 
die door de Lions Club en de ijs-
vereniging op het Stephanusplein 
in Hardenberg was geplaatst. “De 
baan trekt veel bezoekers, er zijn 
bijna uitsluitend enthousiaste en 
positieve reacties”, stond er te lezen. 
En verder: “Overdag zijn alle uren 
ingetekend door scholen en de rest 
van de dag wordt de baan ook druk 
bezocht, samen zo’n 250 kinderen 
per dag.” In hetzelfde artikel was 
ook te lezen dat de opbrengst van 
de baan geweldig groot was. En 
dat is vreemd. In de eerste plaats 
lijkt mij het aantal bezoekers nogal 
fors overdreven. Zo heb ik enkele 
keren ’s middags en ’s avonds met 
eigen ogen kunnen constateren dat 
er maar één of twee schaatsers ac-
tief waren. En geen kritiek? Jawel, 
waarom de baan niet op zondag was 
geopend. En hoe zit dat dan met die 
geweldige opbrengst? Als er 250 
kinderen per dag schaatsen, die vier 
euro voor de toegang en het gebruik 
van de schaatsen betalen, dan is je 
opbrengst duizend euro per dag. 
De baan was 12 dagen geopend, 
dus heb je op z’n hoogst 12.000 
euro aan inkomsten. En wat zijn de 
kosten? Die kun je zelf nalezen op 
de site www.icesolutions.nl. Voor 
een baan zoals in Hardenberg betaal 
je 17.355 euro voor een periode 
van twee weken. Exclusief BTW, 
zodat je in feite meer dan 20.000 
euro kwijt bent. Dat is maar liefst 
8.000 euro meer dan je aan inkom-
sten binnenhaalt (als dat aantal van 
250 deelnemers per dag al klopt).  
 
Hoezo, een geweldige opbrengst? 
De baan was gesponsord en het 
bezoek van de scholieren was ge-
sponsord. De opbrengst voor het 
goede doel was veel groter geweest, 
als al dat sponsorgeld rechtstreeks 
naar het Lions-project was overge-
maakt. Maar, zo zou men kunnen 
tegenwerpen, dan was de andere 
doelstelling niet gehaald, namelijk 
zoveel mogelijk Hardenbergers in 
beweging te krijgen. Daar geloof 
ik echter niets van. De bezoekers 
waren vrijwel uitsluitend kinderen 
van basisscholen, en die bewegen al 
volop. Of bij hun eigen sportclub, 
of via het gemeentelijk programma 
Kies je sport, of gewoon, omdat het 
jonge, levendige kinderen zijn. Mijn 
conclusie: verkeerde doelgroep, 
te weinig opbrengst, misleidende 
informatie. Maar natuurlijk was de 
schaatsbaan wel een groot succes!

Geld voor mantelzorg



Woensdag 16 april 2008

Kortweg
HARDENBERG – Het CDA in 
Hardenberg heeft vragen gesteld 
aan B&W over een artikel in De 
Stentor, waarin staat dat een kleine 
honderd ambtenaren van de ge-
meente door een belastingtruc gratis 
kunnen parkeren, terwijl ieder ander 
voor het parkeren moet betalen. De 
partij wil weten of het verhaal juist 
is, of ook andere bedrijven en instel-
lingen van deze maatregel gebruik 
kunnen maken en zo ja, of er dan 
niet teveel parkeervergunningen 

Hopelijk wordt u binnenkort bedol-
ven onder de parkeerboetes. Vanwe-
ge verkeerd pakeren, of niet betalen, 
of omdat uw arme moeder geen 
kraskaarten meer had tijdens uw 
maandelijks bezoek. Eigen schuld, 
dikke bult. Dan had u maar massaal 
op de OPV moeten stemmen, de 
enige partij die volop tegengas gaf 
toen over betaald parkeren werd 
gedebatteerd. Toen heeft u zich niet 
laten horen, en nu trouwens nog 
niet. De Harden-bergers hebben 
zich als makke schapen naar de 
slachtbank laten leiden. Een voor-
beeld: u zet de auto woensdagmid-
dag voor de slagerwinkel neer, zoals 
u dat al tien jaar doet. Er is niets 
veranderd. De parkeerplek is niet 
mooier gemaakt, uw auto wordt niet 
extra bewaakt, niets van dit alles. 
Maar voor de dienst die altijd gratis 
was, moet u nu betalen. En u hebt 
dat allemaal zomaar geaccepteerd. 
U wel, maar de gemeente niet. Die 
heeft voor haar eigen ambtenaren 
95 parkeerplaatsen geregeld, waar 
niks voor betaald hoeft te worden. 
Maar dat mag je van de gemeente 
geen misbruik noemen. Nee, juri-
disch niet, maar moreel natuurlijk 
wel. Dat je zo’n verhaal met droge 
ogen durft te vertellen is eigenlijk 
ten hemelschreiend. Maar goed, u 
hebt dit bestuur zelf gekozen.

Over hemel gesproken: vorige week 
maandag steeg een dikke, bruin-
zwarte rookkolom van het bromfiet-
senhok van het Vechtdal College ten 
hemel. Een brandje van niks, dat er 
door de rook nogal indrukwekkend 
uitzag. Brand had ramp kunnen zijn, 
kopte het regionale dagblad. Tja, 
elke stap die je zet kan in potentie 
in een ramp veranderen. Maar zo’n 
lullig brandje? Meer verdrietig en 
vervelend dan rampzalig. En wat 
dacht de brandweerofficier ervan, 
vroeg de journalist. Nou, zei hij, 
als er duizend man in dat fietsenhok 
had gestaan was het heel anders af-
gelopen. Ja, dat dank je de koekoek! 
Als er twintigduizend terroristische 
kabouters in het fietsenhok hadden 
gestaan was de ramp ook niet te 
overzien geweest. Of een half mil-
joen braadkuikens gewapend met 
clusterbommen. Onzin? Zeker, net 
zulke onzin als die duizend man in 
een fietsenhok. Die passen er trou-
wens niet eens in. Ik vraag me dan 
ook af of die brandweerofficier het 
getal duizend wel in de mond heeft 
genomen.

O ja, en dan nog even RTV Oost. 
Volgens de oost-mensen had de 
brandweer de school ontruimd, 
maar dat klopt niet: de school-
leiding had de westvleugel zelf al 
ontruimd. Een kleinigheid, denkt 
u? Nou nee, het maakt namelijk 
voor het veiligheidsgevoel van de 
ouders nogal wat uit of ze ervan 
uit kunnen gaan dat de school zelf 
doeltreffende maatregelen neemt, 
of dat de directieleden als makke 
schapen wachten op bevelen van 
de brandweer. Afijn, er is weer leuk 
van een mug een olifant gemaakt. 
Het dorp Hardenberg blijft boeien.

Muziekkoepel – De OPV wil een 
andere oplossing voor de voorma-
lige muziekkoepel in Hardenberg. 
De koepel op het Klepperplein 
moest vanwege de werkzaamheden 
in het centrum worden verwijderd. 
De OPV begrijpt dat de koepel niet 
op de oude plek kan terugkeren, 
“maar weggeven aan Attractiepark 
Slagharen is een te makkelijke 
oplossing”, vindt de partij. B&W 
wordt gevraagd of de koepel geen 
plek kan krijgen op een schoolplein, 
in woonwijk de Marslanden of in 
het toekomstige Vechtpark.

Dubbelexpositie – Dat Anne van 
der Meiden niet alleen kan vertel-
len over de provincie Overijssel of 
over de taal van de inwoners, maar 
er ook over kan schilderen is vanaf 
19 april te zien in de Kunstsuper aan 
het Wilhelminaplein in Hardenberg. 
Samen met zijn echtgenote Renée 
Weisink exposeert hij tot en met 
25 mei. Zij bronzen plastieken, hij 
landschappen in aquarel en olieverf. 
De opening wordt zaterdag 19 april 
om 15.00 uur verricht door Van der 
Meiden zelf.

Proeven - Vrijdag 18 april kunnen 
liefhebbers gratis kennismaken 
met de maaltijden die de Saxen-
burgh Groep aan huis bezorgt in 
Hardenberg en Dedemsvaart. Deze 
servicedienst houdt van 14.30 tot 
16.30 uur een proeverij in de Sal-
landflat aan de Witte de Withstraat 
in Hardenberg.

Ooievaars – Landschap Overijssel 
houdt zondag 20 april een activi-
teitenmiddag in natuurcentrum De 
Wheem in Oud Avereest. Centraal 
staat dit keer de ooievaar. Om 13.30 
uur kunnen bezoekers meegaan 
met een drie uur durende fietstocht 
door het Reestdal. In de gelagka-
mer wordt een film over ooievaars 
gedraaid. ‘s Middags wordt in de 
NH-kerk tegenover de Wheem om 
15.00 uur een concert gegeven door 
het Charaban Trio.

GPS-tocht – Carinova houdt za-
terdag 17 mei een GPS-tocht met 
picknick voor jonge mantelzorgers. 
De klimtocht bij Total Outdoor 
Events aan de Grote Beltenweg in 
Hardenberg is bedoeld voor jonge-
ren van 12 tot 18 jaar. Deelname is 
gratis. Opgave tot 8 mei bij Cari-
nova (0900-8662).

De politieke partij OpKoers.nu had 
de journalist, presentator en tegen-
woordig ook cabaretier Tom Blom 
uitgenodigd, om donderdag 10 april 
een presentatie te houden tijdens 
de jaarvergadering in Zaal Mulder 
in Hardenberg. Hoe kom ik over in 
de media en hoe moet ik reageren 
als ik de media op mijn dak krijg, 
was de kern van zijn verhaal. Maar 
voor de Hardenberger situatie had 
hij misschien wat meer tijd kunnen 
gebruiken voor de vraag: hoe zorg 
ik er in vredesnaam voor, dat de 
media aandacht aan mij besteden. 
Aan het eind van de presentatie 
werd daar nog even op ingegaan. 
“Als je iets wilt, moet je het doen. 
En zorg ervoor dat de pers weet dat 
je iets doet. Ben je het niet eens met 

CDA wil opheldering over parkeertruc
HEEMSERVEEN – De gemeente 
Hardenberg heeft zich verontschul-
digd bij een inwoner van Heemser-
veen. De man had een klacht in-
gediend bij de Ombudscommissie 
over het kappen van bomen op het 
industrieterrein Haardijk II. De 
commissie stelde de Heemservener 
in het gelijk, maar een reactie van de 
gemeente liet lang op zich wachten. 
Het resultaat van de klacht is, dat nu 
alsnog wordt gekeken welke bomen 
kunnen blijven staan.

worden uitgegeven waardoor voor 
anderen te weinig parkeerplaatsen 
overblijven. 

“Een dergelijk artikel draagt niet 
bij aan het accepteren van betaald 
parkeren in Hardenberg”, meent 
het CDA. “Zulke berichten kunnen 
bij veel burgers vragen, ongeloof, 
onbegrip dan wel kritiek oproepen. 
Wij vragen B&W dan ook de gang 
van zaken duidelijk uiteen te zetten, 
eventueel in een persbericht.”

de gang van zaken rond het betaald 
parkeren in het centrum? Zeg dat 
niet alleen, maar ga iets doen”, was 
zijn boodschap.

Dat onderwerp, het betaald parke-
ren, was in het zakelijke deel van 
de vergadering het belangrijkste 
item. Er is te weinig gesproken 
met de centrumbewoners, was een 
punt van kritiek. Eerst werden de 
tarieven in de krant gepubliceerd 
en daarna mocht de raad die ta-
rieven vaststellen, was een ander 
bezwaar tegen de gang van zaken. 
Maar er kwamen ook praktische 
bezwaren tegen het parkeerbeleid 
aan bod, zoals het probleem van 
de visclub in Hardenberg. “Als we 
een wedstrijd in de Vecht houden, 

moeten de deelnemers eerst bij 
het verzamelpunt in het centrum 
betalen. En vervolgens kunnen ze 
hun auto niet kwijt bij de visplaats. 
We kunnen wel kraskaarten kopen, 
maar die zijn maar 4 uur geldig, en 
daar redden wij het niet mee. Het is 
bij de gemeenteambtenaren gemeld, 
maar die wilden pas reageren als het 
parkeersysteem was ingevoerd”, 
vertelde een lid van  OpKoers. “Zie 
je wel, bepaalde ambtenaren spelen 
een veel te grote rol. Het wordt 
tijd dat er eens een ander geluid 
in Hardenberg is te horen, want 
we worden nu geregeerd door een 
christelijke dictatuur”, reageerde 
een ander. Had hij die opmerking op 
de lokale tv of in de krant gemaakt, 
dan hadden zijn woorden hem vol-
gens Tom Blom nog wel een tijdje 
kunnen achtervolgen. Maar omdat 
de vergadering door niet meer dan 
zo’n 25 geïnteresseerden werd 
bezocht, kwam hij er dit keer nog 
mee weg.

“Het is hier een christelijke dictatuur”

Excuusbrief 

HARDENBERG – “Zorg voor een goed verhaal, spreek met 
één mond, lieg nooit en blijf altijd vriendelijk. En kijk uit met 
uitspraken zoals die meneer net deed over christelijke dictatuur. 
Voor je het weet staat hij als kop boven een artikel en blijft hij 
je achtervolgen.”

Na de lezing was Tom Blom niet te beroerd nog enkele pr-tips aan het OpKoers-bestuur te geven.
© Roel Gritter

HARDENBERG  - De stichting 
Hardenberg Promotie (SPH) noemt 
zich sinds kort Stad Hardenberg 
Promotie. Voor de politieke partij 
OPV was dit reden, vorige week 
dinsdag tijdens de raadsvergade-
ring, hierover vragen te stellen. De 
gemeente subsidieert SPH namelijk 
fors, en dat moet niet alleen gebruikt 
worden voor de stad Hardenberg, 
meent de OPV.

Burgemeester Meulman gaf aan dat 
de ‘doopnaam’ nog steeds stichting 
Hardenberg Promotie is, maar dat 
de roepnaam Stad Hardenberg 
Promotie is geworden. “Hoe ze 
zich noemen moeten ze zelf weten, 
daar gaat de gemeente niet over”, 
vertelde Meulman. Dat was echter 

Vragen over Hardenberg Promotie
niet de kern van de OPV-vraag. 
Door de naamsverandering wordt 
de indruk gewekt, dat de SPH al-
leen voor de stad Hardenberg werkt, 
terwijl de gemeenteraad subsidie 
beschikbaar stelt voor het werk in 
de hele gemeente. Dat laatste staat 
ook in de stichtingsakte uit 1993 
van de SPH. Volgens die akte is 
het doel van de SPH het organise-
ren van promotieactiviteiten voor 
en in de gemeente Hardenberg en 
het organiseren van evenementen. 
Door zich nu te beperken tot de stad 
Hardenberg kan de gemeentelijke 
subsidie ook wel wat minder, is de 
insteek van de OPV.

HARDENBERG – Als 27 mei in 
de raad van Hardenberg gedebat-
teerd wordt over de plek voor een 
nieuwe atletiekbaan, een nieuwe 
sporthal en een nieuw zwembad (de 
zogenoemde sportboulevard aan de 
Jan Weitkamplaan in Hardenberg), 
zullen B&W heel wat vragen van 
de OPV te verwerken krijgen. Met 
name vragen over de veiligheid. 
B&W hebben de veiligheidsrisico’s 
laten uitzoeken door het bureau Te-
bodin, maar dat rapport is volgens 
de OPV prutswerk, omdat het verre 
van compleet is. Op het naastgele-
gen industrieterrein staan ruimtes 
met aceton, het giftige butanox, een 
dieseltank, opslag van gasflessen en 
silo’s met chemisch materiaal die 
niet vermeld staan in het rapport. 
“Gezien de ervaringen met de ramp 
in Enschede moeten alle gevaren 
in beeld worden gebracht”, meent 
de OPV, “en dan moet het niets 
uitmaken of ze onder de verant-
woordelijkheid van de gemeente of 
de provincie vallen.”

Sporten in 
risicogebied

KLASSIEK – Zaterdag 24 mei wordt de Hardenberg Classic 2008 gehou-
den. Na afloop stappen bewoners van de Baalderborg in de klassiekers om 
als bijrijder hun eigen rally te rijden. De Hardenberg Classic 2008 is een 
regelmatigheidsrally voor historische en klassieke auto’s. De start (9.00 
uur) en finish (17.00 uur) zijn bij de Evenementenhal.

redactie@sallander.nl

HARDENBERG - In Hardenberg 
zijn donderdag enkele nieuwe win-
kels geopend rond het vernieuwde 
marktplein. Met een investering 
van zestig miljoen euro is het cen-
trumproject het grootste bouwplan 
in de geschiedenis van Hardenberg. 
In verband met de nieuwbouw is 
de weekmarkt ruim anderhalf jaar 
op een tijdelijke locatie gehou-
den. Sinds maandag 14 april is de 
weekmarkt weer op het marktplein 
te vinden.

Markt verhuist



Woensdag 23 april 2008

De eerste bressen in het gemeente-
lijke parkeerbeleid zijn geslagen. 
De bewoners van de Heemsermars 
(de Voorstraatbrug over en dan 
rechtsaf) hebben bij de gemeente 
aan de bel getrokken. Ze zijn bang 
dat langparkeerders hun wijk op-
zoeken en daar ruimte innemen 
die voor de bewoners is bestemd. 
Die angst is niet onterecht, zo valt 
dagelijks te constateren. Mocht het 
echt een probleem worden dan wil 
de gemeente overwegen een blauwe 
zone in te stellen. Diezelfde angst 
leeft bij de bewoners van de buurt 
de Koppel, maar die hebben nog 
niet gereageerd. Een andere bres 
is het nieuwe parkeerterrein aan de 
Parkweg, bestemd voor bezoekers 
van het LOC en sportpark De Kru-
serbrink. ‘s Morgens rond een uur 
of acht al stampvol. Nooit geweten 
dat bezoekers van het LOC met 
tractoren en kleine vrachtwagens 
het centrum bezoeken, maar dit 
terzijde. De derde bres is de Piet 
Heinstraat. Vorige week donderdag 
is bij de kruising met de Burge-
meester Schuitestraat het woord 
Zone weggehaald en enkele hon-
derden meters noordelijk weer op 
de weg aangebracht. De scholen aan 
de Piet Heinstraat hadden er teveel 
last van, is mijn veronderstelling.

Maar de grootste bres is de handige 
fiscale truc waardoor 95 ambtenaren 
voor een habbekrats een parkeer-
vergunning kunnen bemachtigen. 
Nee, dat is geen truc, reageert de ge-
meente op vragen van het CDA. De 
regeling mag door alle werkgevers 
in heel Nederland worden toegepast 
en dus is het geen truc. Maar dat is 
het natuurlijk wel. En nog wel een 
verwerpelijke ook. 
Enkele jaren geleden mocht je van 
de Rijksoverheid een computer 
betalen van je brutoloon, met als 
doel de werknemers meer ver-
trouwd te maken met de pc. En 
tegenwoordig mag je nog steeds 
onder voorwaarden een fiets van 
je brutoloon betalen, met als doel 
de werknemers gezonder te laten 
leven. Die parkeerregeling is echter 
niet bedacht door de wetgever met 
als doel de werknemers goedkoop 
te laten parkeren. Het is een maas 
in het belastingnet; juridisch niet 
fout, moreel verwerpelijk. En dus 
een truc. Misschien moet dat nog 
een paar keer gezegd worden: een 
truc, een truc, een truc.

Maar wil het gemeentebestuur dan, 
gelet op de ontstane commotie, in 
een persbericht even uitleggen hoe 
de regeling in elkaar steekt?, vroe-
gen de CDA-raadsleden. En terecht. 
Want de winkeliers bijvoorbeeld 
waren ‘not amused’. Die hadden 
deze truc ook wel willen toepas-
sen, maar ja, die hadden niet een 
handvol juristen achter de hand die 
dit konden bedenken. Het korte, 
koele antwoord van B&W: wij zijn 
altijd bereid zaken uit te leggen. 
Wij achten de beantwoording van 
uw vragen als afdoende. Is dat ar-
rogant? Nee, dat is superarrogant. 
Ik ben benieuwd of de CDA-ers 
zich met dit kluitje in het riet laten 
sturen, of dat er nog een pittige 
reactie komt. Ach, de vraag stellen 
is hem beantwoorden.

TWENTE - De provincie Overijs-
sel ziet niets in de plannen van de 
regio Twente om het kanaal Almelo-
Nordhorn weer bevaarbaar te ma-
ken. Ook het waterschap Regge en 
Dinkel heeft negatief gereageerd.

Volgens Gedeputeerde Staten is 
het kanaal alleen maar geschikt 
voor kleinschalige recreatie en 
moeten cultuur- en natuurwaarden 
behouden blijven. Het plan van de 
regio voor het ontwikkelen van 
een ‘Blauwe Stad’ in de buurt van 
Engbertsdijksvenen, met een groot 

Wachten is op nieuwe spoorbrug Kanaalplan nog niet van de baan
aantal woningen aan het water, kan 
volgens de provincie ook in de prul-
lenbak verdwijnen.
Toch wil de regio Twente samen 
met de Landkreis Grafschaft Bent-
heim doorgaan met het onderzoek 
naar het opnieuw in gebruik nemen 
van het kanaal. Het toeristisch 
gebruik van het kanaal kan voor 
een economische impuls zorgen, 
denken de Twentse bestuurders. Op 
langere termijn wordt gestreefd naar 
een aansluitende verbinding met de 
rivier de Vecht via Hardenberg en 
Ommen.

GRAMSBERGEN - Als nou ook 
nog de spoorbrug bij De Haandrik 
tussen Gramsbergen en Coevorden 
vervangen wordt door een brug met 
dubbelspoor, dan kan de lijn Zwol-
le-Emmen flink worden opgepoetst, 
met eventueel ruimte voor nieuwe 
stations of heropening van oude sta-
tions zoals in Bergentheim. Dat ver-
telde vorige week een medewerker 
van de NS. De aanleiding voor deze 
opmerking was de officiële opening 
van de verkeersbrug bij De Haan-
drik door gedeputeerde Job Klaas-
sen en de Hardenberger wethouder 

Jannes Janssen, donderdag 17 april. 
De brug over de Vecht, voor acht 
ton aangelegd in opdracht van de 
provincie Overijssel, vervangt het 
oude exemplaar naast de spoorbrug. 
De gemeente Hardenberg heeft de 
wegen van en naar de brug laten 
aanleggen. De nieuwe brug ligt op 
30 meter afstand van de oude en is 
met een wegbreedte van 6 meter 
breed genoeg om ook door land-
bouwverkeer gebruikt te worden. 
Voor de voetgangers is aan één kant 
van de brug een voetgangersstrook 
aangelegd.

HARDENBERG - De nieuwe 
expositie in de Kunstsuper aan 
het Wilhelminaplein in Harden-
berg - schilderijen van Anne van 
der Meiden en bronzen plastie-
ken van zijn echtgenote Renée 
Weisink - is zaterdag door Van 
de Meiden zelf geopend. “Want 
ja, dat was goedkoper. Er moest 
gekozen worden tussen een dure 
spreker en geen hapjes en drank-
jes, of de opening zelf doen en 
dan was er nog wel wat geld voor 
eten en drinken”, legde Van der 
Meiden uit.

Over zijn drijfveren om te schilde-
ren noemde Van der Meiden zijn 
verwondering voor het landschap, 
dat hij nooit is kwijtgeraakt. Daar-
naast is hij volgens eigen zeggen 
altijd bezig geweest met lichtinval. 
“Dat klopt soms niet, maar ja, vot 
mer.” Het werk van de Twent laat 
dan ook veel Twentse plekken zien, 
waar het landschap nog afwisselend 
is en het licht in vele tonen aanwe-
zig. “Ach, wij zijn maar amateurs 
die houden van wat gepruts, maar 
onder de oppervlakte zitten geheime 
inspiratiebronnen, ongeveer zoals 
de gangen onder Hardenberg, zo 
heb ik vroeger van mijn Bergen-
theimse opa gehoord.” Overigens 
moet de bescheidenheid van de Nij-
verdalse schilder met een korreltje 
zout worden genomen. Hij tekent 

“Kunstenaar? Er is al genoeg armoede in de wereld”

en schildert namelijk al ruim zestig 
jaar. Zijn toenmalige tekenleraar 
op het gymnasium adviseerde hem 
om naar de kunstacademie te gaan, 
“maar mijn vader reageerde zoals 
alle vaders in die tijd: geen denken 
aan, er is al genoeg armoede in de 

wereld.”
Zijn echtgenote, Renéé Weisink, is 
nog niet zo lang creatief bezig. “Ze 
kreeg ooit drie lessen cadeau bij 
de beeldhouwer Henny Zandjans 
in Diepenheim en was meteen ver-
kocht”, vertelde Van der Meiden. 

Van haar zijn in de Kunstsuper 
voornamelijk kinder- en vrouwen-
portretten in brons te zien.
De dubbelexpositie kan bezocht 
worden tot en met 25 mei tijdens de 
openingstijden van de Kunstsuper 
(www.knstsprhardenberg.nl).

Dankzij de ‘voordelige’ spreker was het buffet waar Van der Meiden naar wijst goed gevuld. © Roel Gritter

redactie@sallander.nl

HARDENBERG - Het is er dan 
toch van gekomen. Voor het eerst 
sinds de start van de Frits de Zwer-
verwedstrijd in het jaar 2000 heeft 
een leerling uit Hardenberg werk 
ingeleverd voor deze Hardenbergs 
getinte schrijfwedstrijd.

De wedstrijd wordt al jaren in 
eendrachtige samenwerking geor-
ganiseerd door het Frits de Zwer-
verfonds en de IJsselacademie in 
Kampen. Het doel van de wedstrijd 
is de belangstelling voor de geschie-
denis van de Tweede Wereldoorlog 
levend te houden, speciaal bij 
jongeren. Tot nu toe kwamen de 
deelnemers zonder uitzondering uit 
het gebied rond Zwolle en Kampen, 
vooral scholieren van reforma-
torische scholen. Door intensief 
lobbywerk van Jook van Zeeland 
namens de IJsselacademie heeft dit 
jaar een leerling van het Vechtdal 
College in Hardenberg zijn of haar 
schrijftalent beproefd op het thema 
Hongertocht. Overigens is de rest 
van de deelnemers opnieuw afkom-
stig van reformatorische scholen in 
Kampen, Zwolle, Staphorst, Voort-
huizen en Ede. Dit jaar hebben 32 
scholieren tussen de 14 en 18 jaar 
aan de wedstrijd meegedaan. Ruim 

Aantal deelnemers 
schrijfwedstrijd stijgt

55 procent is afkomstig van het 
Greijdanus College in Zwolle. Dat 
aantal is beduidend meer dan vorig 
jaar, toen een dieptepunt werd be-
reikt met slechts 11 aanmeldingen.

Dinsdag 29 april, om 16.00 uur, 
worden in de raadzaal van het 
gemeentehuis van Hardenberg de 
winnaars bekendgemaakt. De drie 
prijswinnaars ontvangen een be-
drag van respectievelijk 300, 200 
en 100 euro.

HARDENBERG - De stichting 
Hartveilig Hardenberg krijgt 50.000 
euro van de gemeente voor de 
aanschaf van minimaal 30 AED’s 
(draagbare toestellen om het hart-
ritme weer op gang te brengen). 

Daarnaast krijgt de stichting 12.500 
euro per jaar als bijdrage in de 
exploitatiekosten. Hartveilig Har-
denberg wil op den duur 100 AED’s 
beheren om de hele gemeente 
Hardenberg te kunnen bedienen. 
Voor het ontbrekende deel moet 
de stichting op zoek naar sponsors.

Subsidie voor AED’s 
Hartveilig Hardenberg

RHEEZERVEEN - Als er een ‘paar-
denhotel’ komt aan de Ommerweg 
in Rheezerveen, kan dat aantasting 
betekenen van het Klimbergbos en 
het Oldemeijerbos. Dat beweren te-
genstanders van de geplande Horse 
Tellerie van de familie Klercq in de 
voormalige boerderij Ora et Labora.

Een forse toename van het aantal 
ruiters in het bos doorbreekt de 
stilte, is ongunstig voor de vogel-
stand, geeft overlast voor reeën en 
vergroot de kans op beschadigde 
wandelpaden, menen de tegen-
standers. B&W zijn het niet eens 
met de bezwaren. De bossen zijn 

Ora et Labora mag 
‘paardenhotel’ worden

eigendom van Staatsbosbeheer, die 
ervoor moet zorgen dat overtreders 
worden aangepakt. Er zijn al wan-
del-, fiets- en ruiterpaden, die voor 
iedereen toegankelijk zijn. En geen 
van beide bossen behoort officieel 
tot zogenoemde stiltegebieden, zo 
reageert het college. Bovendien 
zullen de eigenaren van de Horse 
Tellerie bijna 2 hectare bosbeplan-
ting aanleggen en hekken plaatsen 
waardoor ruiters alleen van de offi-
ciële paden gebruik kunnen maken. 
De vrees van de tegenstanders dat 
de ruiters het Klimbergbos zullen 
aantasten is dan ook ongegrond, 
concluderen B&W.

HARDENBERG - Jeugdfonds 
RUN van woningstichting Beter 
Wonen heeft in de eerste verga-
dering van 2008 voor een bedrag 
van 20.000 euro steun toegezegd 
aan vier initiatieven voor de jeugd 
in Hardenberg en omgeving. OBS 
De Kern krijgt geld voor de in-
richting van het speelterrein van 
brede school De Matrix in de wijk 

Beter Wonen Hardenberg 
steunt vier jeugdprojecten

Marslanden, CBS De Schakel in 
Beerzerveld ontvangt een bijdrage 
voor renovatie van het schoolplein, 
volleybalvereniging Kangeroe uit 
Hardenberg krijgt een bijdrage 
voor de aanleg van een openbaar 
beachvolleybalveld en de Lions 
Club Hardenberg krijgt financiële 
steun voor het project Natuurlijk 
Bewegen voor de jeugd 2008.



Met hulp van Alfa-koks wisten de leerlingen een geslaagd driegangen menu te koken.

Woensdag 30 april 2008

© Roel Gritter

redactie@sallander.nl

De gemeente Hardenberg stelt 
heldere beleidskaders, al zegt ze 
het zelf. Eind vorig jaar heeft de ge-
meenteraad de APV gewijzigd, de 
Algemene Plaatselijke Verordening. 
Met als doel deregulering, oftewel 
zorgen voor minder regels. Zo is 
de regel verdwenen dat bedrijfjes 
een vergunning moeten hebben om 
te kunnen venten. Natuurlijk, ’s 
avonds mag er niet gevent worden 
en uiteraard ook niet op zondag 
(tenzij je op zondag na 13.00 uur 
ijsjes of frisdrank wilt verkopen), 
maar voor de rest kan dat zonder 
vergunning. Heldere beleidskaders, 
aldus de gemeente.
Maar als die kaders zo helder zijn, 
dan kunnen er toch geen vragen 
meer opborrelen over de ventre-
gels? Toch gebeurt dat wel. Want 
de gemeente mag dan wel bepaald 
hebben dat je geen ventvergunning 
meer nodig hebt, er zijn toch wel 
een paar voorwaarden aan het ven-
ten verbonden. Zo mogen de open-
bare orde, de openbare veiligheid en 
de volksgezondheid niet in gevaar 
komen, vindt de lokale overheid. En 
terecht. Maar wanneer lopen die dan 
gevaar? Nou, als er meer dan twee 
venters tegelijk per dag in dezelfde 
kern venten.
Dus als ik het goed begrijp mag 
bijvoorbeeld één venter in de Har-
denberger wijk Marslanden actief 
zijn en één in de wijk Baalderveld, 
maar dan mag in het hele gebied 
daartussen geen enkele venter zijn 
spullen verkopen, want anders 
loopt de volksgezondheid gevaar. 
Of de verkeersveiligheid. Of de 
openbare orde. Diezelfde regel is 
ingesteld voor recreatiegebied De 
Oldemeijer, met dien verstande dat 
daar niet meer dan vier venters te-
gelijk hun brood mogen verdienen. 
Zo’n regel schreeuwt natuurlijk om 
moeilijkheden. Want wie bepaalt 
wie de derde venter is? Of, in het 
geval van De Oldemeijer, wie de 
vijfde venter is? Hangen er straks 
overal in Hardenberg prikklokken 
waar de venters hun stempelkaart 
in moeten stoppen? Of moeten ze 
soms een notariële akte kunnen 
tonen waarop staat hoe laat ze 
begonnen zijn met venten? Waarna 
de stadswachten venter nummer 
drie de stad uitjagen? Nee, het zijn 
heldere beleidskaders, helemaal 
duidelijk.

Misschien een oplossing dat de 
venters zich even bij de gemeente 
melden? Geen vergunning ophalen, 
maar even een belletje plegen. Tja, 
kost wel weer ambtelijke tijd. Maar 
ach, die tijd hebben ze bij voorbaat 
al terugverdiend, nu veel ambtena-
ren niet meer van de parkeerplaats 
aan de Europaweg naar het ge-
meentehuis hoeven te lopen, maar 
dankzij hun parkeervergunning de 
auto vlakbij de werkplek kunnen 
parkeren. Zijn die vergunningen dus 
niet alleen een zegen voor de amb-
tenaren maar ook voor de venters. 
Volgens mij een schoolvoorbeeld 
van een win-win situatie, van sy-
nergie, van integraliteit. Dat zijn 
termen die de bestuurders toch als 
muziek in de oren moeten klinken. 
Goed, voor deze vorm van dere-
gulering moet wel weer even een 
regeltje gemaakt worden, maar ja, 
zonder regels kunnen we ook niet 
leven, dat mag duidelijk zijn.

Kelten – Het eerste weekeinde van 
mei komen een bijzonder volk naar 
Uelsen. In de Bronstijdboerderij - 
met veel Nederlandse inbreng – is 
3 en 4 mei iets te zien van het leven 
van de Kelten. Vooral hun kleding 
wordt onder de aandacht van de 
bezoekers gebracht. Het grote 
weefraam op de Bronzezeithof 
wordt dan namelijk opgespannen en 
in gebruik genomen met Keltische 
weeftechnieken. Het terrein is za-
terdag 3 mei geopend van 15.00 tot 
19.00 uur en zondag van 11.00 tot 
18.00 uur. Entree 3 euro, kinderen 
betalen de helft.

Expositie - In de bibliotheek van 
Hardenberg is vanaf vrijdag 2 mei 
een nieuwe expositie te zien, met dit 
keer werk van de kunstenaar Peter 
van Oostzanen. Een deel van de 
expositie komt op de benedenver-
dieping van de bibliotheek in het 
LOC+gebouw te hangen, met name 
schilderijen en giclées. De expositie 
duurt tot en met 2 juni, en is gratis 
te bezoeken tijdens de openingsuren 
van de bibliotheek.

Twister - Meer dan 2000 leerlingen 
van het Vechtdal College in Har-
denberg hebben vrijdag tijdens de 
Laatste Schooldag het wereldrecord 
Twister gevestigd. Het levert de 
leerlingen een vermelding op in het 
Guiness Book of Records. Met de 
recordpoging werd geld ingezameld 
voor de bouw van een school in 
Roemenie. In totaal hebben de leer-
lingen ruim 25.000 euro opgehaald.

Fietspad – Nog dit jaar wordt 
begonnen met de aanleg van een 
vrijliggend fietspad langs de Grote 
Beltenweg in Rheeze. Aan deze weg 
is een half dozijn campings geves-
tigd. Het fietspad wordt 3 meter 
breed en ongeveer 3 kilometer lang. 
Als het fietspad klaar is wordt de 
Grote Beltenweg zelf onder handen 
genomen. Er komt nieuwe belijning 
en de maximumsnelheid wordt te-
ruggebracht tot 60 km per uur. 

Aaltje – Met een Bengaalse vuur-
gloed in het centrum, lezingen in de 
Stephanuskerk en een expositie in 
de Oudheidkamer ‘herdenkt’ Har-
denberg op 8 mei dat 300 jaar gele-
den het stadje door een ramp werd 
getroffen. De Aaltje Kraak-dag 
wordt afgesloten met een happening 
op het Wilhelminaplein, georga-
niseerd door kunstenaar Arnoud 
Holleman die de initiatiefnemer van 
deze kunstzinnige herdenking is.

De Wheem - Onder de naam Roe-
rige Reestdagen verzorgt Land-
schap Overijssel zaterdag 3 mei en 
zondag 4 mei diverse activiteiten 
in en om Natuurinformatiecentrum 
De Wheem in Oud-Avereest. Van 
13.00 tot 17.00 uur staat onder meer 
een streekmarkt op het programma, 
Verder zijn er kinderactiviteiten, 
een inloopconcert in de kerk, oude 
ambachten en muziek.

Kortweg

HARDENBERG - Hoe vaak kan er 
nog over ‘de regerend kampioen’ 
worden geschreven als HHC wordt 
bedoeld? De vaste verslaggevers 
van de Hardenberger hoofdklasser 
lieten deze benaming de afgelopen 
weken achterwege, misschien om-
dat de kansen op verlenging van het 
kampioenschap smolten als sneeuw 
voor de zon. Zaterdag kwam de term 
weer tevoorschijn, na de winst op 
ON Sneek. Dat was niet alleen om-
dat HHC dik verdiend de punten in 
eigen huis hield dankzij een benutte 
strafschop door Michel Steggink, of 

BRUCHTERVELD - Als enige school in de gemeente 
Hardenberg doet CBS De Wiekslag in Bruchterveld 
mee met de landelijke actie Day for Change. Dit is een 
actie waarbij deelnemende scholen 20 euro als een 
microkrediet krijgen. De leerlingen van groep 8 moeten 
vervolgens een businessplan voor een eigen bedrijfje 
maken, waarmee winst gemaakt kan worden.

Deze winst wordt teruggestort op de rekening van Day 
for Change en daarmee kan een microkrediet verstrekt 
worden aan iemand uit bijvoorbeeld India of Oeganda, 
zodat deze (met zijn familie) een meer menswaardig 
bestaan met een toekomst op kan bouwen. Prinses 
Maxima is de beschermvrouwe van deze actie. De op-

De Wiekslag laat geld groeien

brengst van deze actie wordt verdubbeld door minister 
Koenders van ontwikkelingssamenwerking.
Groep 8 van De Wiekslag heeft een aantal weken gele-
den vier plannen bedacht. Als beste plan kwam toen het 
opzetten van een restaurant naar voren. Inmiddels zijn 
het pannenkoekrestaurant en de snackbar al geweest. 
Woensdag 16 april is een pizzeria voor kinderen ge-
opend en maandag 21 april werd als klapstuk van het 
project voor ouders gekookt. In samenwerking met het 
Alfa-college is door de leerlingen in het LOC aan de 
Parkweg een driegangen menu samengesteld, gekookt 
en opgediend aan ouders en andere belangstellenden. 
Na afloop kon directeur Jan Bakker meedelen dat de 20 
euro was gegroeid tot een bedrag van ruim 568 euro.

Reeën, fazanten, hazen en andere 
dieren moeten zonder al teveel pro-
blemen van het ene natuurgebied 
naar het andere kunnen trekken. Die 
grote natuurgebieden worden eco-
logische hoofdstructuren genoemd. 
Het Vechtdal in Overijssel is zo’n 
hoofdstructuur. Om die hoofd-
structuren met elkaar te verbinden 
moeten robuuste verbindingszones 
worden aangelegd, bijvoorbeeld om 
het Vechtdal te verbinden met de 
bossen in Duitsland, in de buurt van 
Venebrugge en Wielen. Het leek een 
tijdje alsof het hele plan in de ijskast 
zou belanden, onder meer omdat het 
te duur is, maar de gemeente Har-
denberg heeft zowel van de provin-

Wild moet Hardenberg aan 
de noordkant passeren

cie Overijssel als van het ministerie 
van Landbouw te horen gekregen, 
dat de plannen worden doorgezet. 
Om niet overvallen te worden door 
beslissingen van anderen hebben 
B&W van Hardenberg besloten, de 
regie zelf in handen te nemen.

De afgelopen maanden is bekeken 
of de robuuste verbindingszone 
ten zuiden van Hardenberg moet 
komen te liggen, aan de rand van 
bedrijventerrein Boeklanden, of 
ten noorden van de stad, van het 
Staatsbos via het Engelandse bos en 
de Radewijkerbeek naar Duitsland. 
De zuidelijke route is korter dan de 
noordelijke (400 hectare tegenover 

800 hectare), maar kan problemen 
opleveren voor boeren die wil-
len uitbreiden. Het zuiden van de 
gemeente is namelijk Landbouw-
ontwikkelgebied, waar boeren voor-
rang hebben. Aan de noordkant van 
Hardenberg zullen minder boeren 
problemen ondervinden. Volgens 
B&W telt de noordelijke route nog 
een ander voordeel: er kan namelijk 
samengewerkt worden met andere 
partijen zoals het waterschap Velt 
& Vecht. Het waterschap is bezig 
met herinrichting van de Radewij-
kerbeek om regenwater minder snel 
af te voeren. Ook andere waterpro-
jecten moeten binnenkort van start 
gaan. Door samen te werken kan de 
kwaliteit van de robuuste verbin-
dingszone verhoogd worden, meent 
de gemeente. Nu B&W de intentie 
hebben uitgesproken dat ze voor de 
noordelijke variant kiezen zijn de 
boeren, burgers en hun organisa-
ties aan zet. Vanaf half mei kunnen 
ze op- en aanmerkingen maken, 
waarna het college een definitief 
voorstel naar de gemeenteraad 
stuurt. Dat voorstel wordt eind 2008 
besproken, zo is de verwachting. 
Daarna zal het nog wel enkele jaren 
duren voordat de verbindingszone 
is gerealiseerd, omdat hij in delen 
wordt aangelegd.

HARDENBERG – De boeren ten zuiden van de ‘stad’ Hardenberg kun-
nen voorlopig opgelucht adem halen: het college van burgemeester en 
wethouders is van plan de gemeenteraad voor te stellen, de zogenoemde 
robuuste verbindingszone ten noorden van de stad aan te leggen. Dat 
wil overigens niet zeggen dat de zuidvariant nu helemaal uit beeld is. 
De provincie kan tegenstribbelen, of de raad kan anders beslissen en 
het is ook mogelijk dat boeren en burgers argumenten aandragen, 
waardoor tenslotte toch voor het zuidelijke tracé wordt gekozen. Maar 
de kans daarop is niet erg groot.

HHC krijgt weer wat lucht
omdat de Harden-bergers af en toe 
weer een beetje speelden zoals in 
het begin van de competitie, maar 
ook omdat naaste belager Be Quick 
’28 in Groningen met 3-1 klop 
kreeg van laagvlieger PKC.

Het rommelt bij de Zwollenaren, 
en dat vertaalde zich meteen in 
een kansloze nederlaag. Voor-
malig HHC-er Floris Buitenhuis, 
volgend jaar actief bij VVOG uit 

Harderwijk, had vorige week per 
e-mail het bericht gekregen dat hij 
niet meer tot de selectie behoorde. 
Blijkbaar zit er ongenoegen in Be 
Quick, en dat komt HHC goed van 
pas. Met nog twee wedstrijden te 
gaan hebben de Hardenbergers weer 
drie punten voorsprong op de ploeg 
uit Zwolle. Zaterdag thuis tegen 
VVOG, daarna uit tegen Staphorst 
en als alles loopt zoals de trouwe 
HHC-supporters hopen kan volgend 

seizoen de term ‘regerend kampi-
oen’ opnieuw eindeloos worden 
gebruikt.

De clubleiding is trouwens als 
druk bezig met dat nieuwe seizoen. 
Nadat enkele weken geleden naar 
buiten kwam dat Ruud Bruns de 
overstap maakt van DETO naar 
HHC, werd zondag bekend gemaakt 
dat de 34-jarige ON Sneek-spits 
Tony Alberda (voorheen o.m. Hee-
ren-veen, Groningen en Veendam) 
volgend seizoen bij de Hardenber-
ger hoofdklasser is te bewonderen.



Woensdag 7 mei 2008

De jury onder voorzitterschap van 
Jan Slomp, zoon van Frits de Zwer-
ver, had de eerste prijs toegekend 
aan de 18-jarige Eddy Aangeenbrug 
uit Emmeloord voor zijn verhaal 
De brug. “Een geboren schrijver”, 
zo typeerde de jury de leerling van 
het Pieter Zandt College in Kam-
pen. Niet zo vreemd, want de jonge 
schrijver is al voor de derde keer in 
de prijzen gevallen. In 2006 was hij 
ook de beste en in 2007 wond hij de 
tweede prijs.

Het thema van de wedstrijd was dit 
jaar Honger. Een actueel thema, 
vond burgemeester Meulman, zelfs 

Prijsuitreiking blijft in Hardenberg

Juryvoorzitter Jan Slomp was tevreden over de kwaliteit van de ingezonden verhalen. © Roel Gritter

HARDENBERG – “Waarom wordt de uitreiking van de Frits de 
Zwerverprijs in Hardenberg gehouden en niet in Kampen?”, wilde 
dinsdagmiddag een jonge bezoeker weten tijdens de prijsuitreiking 
in het gemeentehuis van Hardenberg. Een logische vraag, omdat de 
organisatie in handen is van de stichting IJsselacademie, en die is ge-
vestigd in Kampen. En misschien ook wel logisch omdat elk jaar, nu al 
voor de achtste keer, de winnaars afkomstig zijn uit de regio Kampen. 
Volgens burgemeester Meulman, die de prijzen uitreikte, was het niet 
meer dan normaal dat elk jaar een groep West-Overijsselaars naar 
Hardenberg reist: Frits de Zwerver is de schuilnaam van Frits Slomp 
die predikant was in Heemse (Hardenberg) en de prijs is een kleine tien 
jaar geleden ingesteld door het Frits de Zwerverfonds in Hardenberg, 
een fonds dat gevoed is door giften die de toenmalige burgemeester 
Smit heeft ontvangen bij zijn afscheid van Hardenberg. De prijs hoort 
bij Hardenberg en dat blijft zo.

bij de millenniumdoelstelling van 
de Verenigde Naties staat bestrij-
den van honger op de eerste plaats. 
Voorzitter Jan Slomp noemde het 
zelfs meer dan een thema, name-
lijk een bikkelharde werkelijkheid. 
Eddy Aangeenbrug had in zijn 
verhaal een hongertocht in de jaren 
veertig en een voedseltransport in 
de jaren tachtig met elkaar verwe-
ven. In beide verhaallijnen speelt 
een brug een belangrijke rol.
Zo’n brug was in meer verhalen 
terug te vinden, vertelde Jan Slomp, 
met name de IJsselbrug in Zwolle. 
“En het viel ons op dat die brug 
het decor vormde van veel geweld. 

Mensen die bij de brug worden 
doodgeschoten, of die van de brug 
het water in worden gekieperd. 
Blijkbaar wordt het beeld dat jon-
geren van de Tweede Wereldoorlog 
hebben steeds zwart-witter, alsof 
je alleen maar goede mensen en 
slechteriken had. Maar misschien 
heeft het ook wel te maken met de 
verruwing van de samenleving.”
Dat brute geweld zat niet in het 
verhaal van de winnares van de 
tweede prijs, de 18-jarige Grietje 
Troost uit Staphorst, net als Eddy 
Aangeenbrug leerling van het Pie-
ter Zandt College in Kampen. Ook 
geen onbekende van de jury overi-
gens, want zij was in 2005 de win-
nares van de schrijfwedstrijd. Haar 
inzending, getiteld Hongertocht, 
vertelt het verhaal van de ellende 
die mensen op zoek naar voedsel 
moesten meemaken. De derde prijs 
was voor het verhaal Dichtbij en 
toch veraf van de 17-jarige Erwin 
Bisschop uit Zwolle.
De enige deelnemer uit Harden-
berg, de eerste in acht jaar die een 
verhaal had ingezonden, viel niet 
in de prijzen.

Aaltje Kraak. Ook wel genoemd 
Aaltje Otten. Driehonderd jaar ge-
leden zorgde zij er per ongeluk voor, 
dat heel Hardenberg afbrandde. Op 
de kerk, de school en het huis van de 
weduwe Kruls na. Als zij wist wat er 
morgen gaat gebeuren, zou zij zich 
dan omdraaien in haar graf? Of aan 
de hemelpoort om een snipperdag 
smeken, zodat ze de feestelijkheden 
kan meevieren? Het is 8 mei wel 
haar dag. Aaltje Kraakdag. Met een 
lezing, de heruitgave van een boekje 
van een halve eeuw oud over de 
Grote Brand en Bengaals vuurwerk. 
Wat nog ontbreekt is de plaatsing 
van een heus Aaltje Kraakmonu-
ment, maar dat zit eraan te komen. 
Beeldend kunstenaar Arnoud Hol-

leman zorgt ervoor. Hij is ook de 
bedenker van het kunstproject, dat 
de schone titel draagt Monument 
voor het verdwenen Hardenberg. 
Het verhaal van Aaltje Kraak staat 
aan de basis van een Hardenbergse 
mentaliteitsgeschiedenis, zegt de 
kunstenaar. En de gemeente zegt 
het hem na. Een mentaliteitsge-
schiedenis die zich kenmerkt door 
het spanningsveld tussen bouw en 
sloop, tussen vernieuwing en ont-
takeling. Ik heb altijd gedacht dat 
de boerenbevolking van Harden-
berg na de brand van 1708 wel iets 
anders aan haar hoofd had, maar de 
mannen lieten blijkbaar het werk 
voor wat het was, de school werd 
gesloten wegens gebrek aan leerlin-
gen, de huisvrouwen verlieten huis 
en haard, want er stond iets bijzon-
ders te gebeuren: de start van een 
mentaliteitsgeschiedenis, het begin 
van een echt spanningsveld. En dat 
wilde natuurlijk niemand missen.

Ik weet het niet zeker, maar ik 
heb zo’n vermoeden dat kunste-
naars tijdens hun opleiding aan 
de Kunstacademie meer dan de 
helft van de tijd bezig zijn met het 

zich bekwamen in de verkoop van 
praatjes. Van het produceren van 
onbegrijpelijke kletsverhalen, die 
opdrachtgevers moeten verwarren 
zodat hen makkelijker het geld 
uit de zak valt te kloppen. Hol-
leman kan er wat van, maar ook 
zijn kunstbroeder Michiel Kluiters 
beheerst het kunstje. Onlangs prees 
hij de leerlingen van het OLC aan 
de Parkweg, die zomaar durfden te 
zeggen dat ze niet gecharmeerd wa-
ren van zijn kunstwerk, dat bestaat 
uit digitale beeldschermen waar 
‘bewoners’ van het LOC hun foto’s 
kwijt kunnen. Knap en gedurfd van 
de leerlingen, maar vooral van de 
kunstenaar, vonden sommigen, die 
niet begrepen dat hij weinig anders 
kon zeggen in het openbaar. In de 
wandelgangen reageerde hij wel 
anders: domme boerenwichter, die 
geen verstand hadden van kunst. 
Want dat moet je wel hebben na-
tuurlijk, verstand van kunst. Iets 
‘zomaar’ mooi vinden is er niet 
bij. Nee, je moet er verstand van 
hebben en er moet een verhaal bij. 
Bijvoorbeeld dat het zo belangrijk is 
dat de interactie tussen de gebruiker 
en het LOC centraal komt te staan, 

zoals Kluiters heeft bedacht. Pas als 
je dat door hebt begrijp je, dat het 
beeldschermenproject een briljante 
kunstuiting is.

Of is het geen aangeleerd trucje, 
maar blijken al die kunstenaars 
met hun zwamverhalen knettergek 
te zijn? Dat is ook goed mogelijk, 
maar dat is niet erg. Beter één goeie 
gek in een atelier dan tien in het 
wild. En er ontstaat natuurlijk af 
en toe best iets aardigs. Zoals dat 
hek tussen het LOC-terrein en de 
oude begraafplaats aan de Stations-
straat, met de tekst I Will Survive, 
ik zal overleven. Alleen dat erbij 
verzonnen verhaal detoneert. Dat 
verhaal zegt dat het kunstwerk een 
boodschap is aan de lezer; uiterst 
humaan, positief en altijd geldend 
voor iedereen. Wat uiteraard grote 
onzin is, want geen mens zal over-
leven. Niet letterlijk en niet in de 
herinnering. Soms voor even, maar 
ook dan niet meer dan een gedeelte 
van wat die persoon ooit was. Aaltje 
Kraak overleeft niet. En die Aaltje 
Kraakdag? Het zal haar worst zijn. 
En de meeste Hardenbergers na 8 
mei ook.

Winnen met 9-1, dat is een uitslag 
die normaal gesproken alleen op 
het scorebord staat als een beker-
wedstrijd tegen een vierdeklasser 
wordt gespeeld. Niet, dat VVOG 
als een vierdeklasser speelde, maar 
het kwaliteitsverschil was zaterdag 
wel erg groot. En middenveld en 
voorhoede van HHC waren in 
grootse vorm, waardoor naar harte-
lust gecombineerd kon worden. De 
spelers van VVOG toonden wel erg 
veel respect en legden de HHC-ers 
meesttijds geen strobreed in de weg. 
Alleen de eerste tien minuten wa-
ren voor VVOG. Niet wat voetbal 

LUTTEN – De openbare basis-
school De Baanbreker in Lut-
ten sluit aan het eind van dit 
schooljaar de deuren. De school 
telt te weinig leerlingen om te 
kunnen overleven. Omdat er ook 
geen aanwas van nieuwe leer-
lingen is, zijn de vooruitzichten 
op verbetering van de situatie 
nihil. De school komt daarmee 
in hetzelfde rijtje te staan als de 
openbare scholen in Radewijk, 
Hoogenweg, Ebbenbroek, Ber-
gentheim, Heemse (De Brink) en 
Hardenberg-centrum, scholen die 
al eerder ophielden te bestaan of 
door fusies hun eigen plek in de 
onderwijswereld verloren.

De leerlingen van De Baanbreker 
zullen een eindje verderop moeten 
gaan, met de fiets of het schoolbusje 
naar de op 3,4 kilometer afstand 
verwijderde o.b.s. Sluis Zes. Ook 
al een bedreigde school, zodat een 
fusie voor de hand ligt. Om aan te 
geven dat door de samenvoeging 

Opheffing De Baanbreker
van beide scholen een nieuwe basis-
school ontstaat krijgt Sluis Zes een 
nieuwe naam, een nieuw onderwijs-
kundig concept en minstens drie 
jaar lang een vaste groepsindeling. 
De school moet elan uitstralen, 
zodat niet nog meer ouders kiezen 
voor de katholieke school De Lan-
gewieke en de protestantse school 
Groen van Prinsterer. De kosten 
voor het leerlingenvervoer en voor 
de garantie dat drie jaar lang met 
een vaste groepsindeling wordt 
gewerkt, worden betaald met geld 
dat sluiting van De Baanbreker 
oplevert, namelijk 150.000 euro per 
jaar. Een deel van het onderwijs-
personeel kan een plek krijgen in 
de nieuwe fusieschool. De overige 
personeelsleden kunnen worden 
geplaatst in bestaande vacatures op 
andere openbare scholen.
Overigens was De Baanbeker al 
sinds 1996 geen zelfstandige school 
meer, maar een zogenoemde dislo-
catie van o.b.s. De Noorderkring in 
Slagharen.

Nog één finale voor HHC
HARDENBERG – Heel voetbalminnend Hardenberg had zich zaterdag 
3 mei opgemaakt voor een mogelijk kampioenschap van HHC. Het 
Stephanusplein was door de fanclub aangeveegd voor de huldiging 
en naast het bordes van het gemeentehuis was de muziekinstallatie al 
helemaal opgebouwd, maar de geluidstechnici konden onverrichter 
zake weer naar huis gaan. HHC was (nog) geen kampioen geworden. 
Dat lag overigens niet aan de spelers van HHC, want zij veegden de 
vloer aan met VVOG uit Harderwijk. Het was het Zwolse Be Quick 
dat roet in het eten gooide door geen punten te verspelen.

betreft, maar gelet op het aantal 
kansen. HHC-verdediger Michel 
Steggink liet zich – niet voor de 
laatste keer - wel erg makkelijk 
wegzetten door de bonkige VVOG-
spits Edwin van Egteren. Dat 
leverde geen doelpunt op, maar 
komende zaterdag tegen Staphorst 
kan zo’n fout wel catastrofaal zijn. 

Of het moet zijn dat de HHC-voor-
hoede net zo fris en fruitig speelt 
als afgelopen zaterdag, want dan 
zijn Hardenberger doelpunten ‘ap-
peltje eitje’. Eén keer vaker scoren 
dan de tegenstander, meer is niet 
nodig. Als dat zaterdag lukt mag de 
gemeentelijke schoonmaakdienst ’s 
avonds wel een extra ploeg inzetten 
om het centrum schoon te vegen en 
zal bij veel Hardenberger vrouwen 
Moederdag iets later worden gevierd 
dan in voorgaande jaren. redactie@sallander.nl

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg gaat een alcoholcon-
sulent aanstellen. Dit is het nieuw-
ste wapen in de strijd tegen het 
alcoholgebruik van jongeren. De 
nieuw te benoemen consulent gaat 
in september op kroegentocht met 
ouders van pubers, om hen bekend 
te maken met de gevolgen van 
alcoholgebruik op jonge leeftijd. 
Samen met het onderwijs wordt er 
aan gewerkt dat alle kinderen die 
in de gemeente Hardenberg naar 
school gaan, in de klas voorlichting 
krijgen over alcohol. Op basisscho-
len wordt een training gegeven om 
kwetsbare kinderen weerbaarder 
te maken. Ook kan de alcoholcon-
sulent in gesprek gaan met vereni-
gingen, horeca en supermarkten 
om te onderzoeken tegen welke 
problemen zij aanlopen, als ze het 
alcoholgebruik van jongeren willen 
verminderen. Overigens moet de 
gemeenteraad nog wel instemmen 
met dit plan van B&W.

Alcoholconsulent 
bindt strijd aan met 
drinkende pubers

KOOPWONING - In Hardenberg 
zijn de prijzen van koopwoningen 
de afgelopen vijf jaar met 10 pro-
cent gestegen. Een woning kost nu 
gemiddeld 191.000 euro. In 2003 
was dit nog 174.000 euro.
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Af en toe heb je een dag waarin de 
zaken heel anders lopen dan je van 
tevoren had gedacht. Vorige week 
donderdag was zo’n dag, de eerste 
Aaltje Kraakdag. De gemeente 
Hardenberg had via een persbericht 
en een bericht op de gemeentelijke 
website laten weten, dat donderdag 
8 mei om 14.00 uur het beeld van 
de Klepperman na de grootscheepse 
stadsvernieuwing weer terugge-
plaatst zou worden op het Klep-
perplein. Woensdag stond echter 
een foto in De Stentor, waarop te 
zien was dat het beeld al op dinsdag 
was geplaatst. Nou ja, terugplaatsen 
of onthullen, wat maakt het uit, zul-
len de gemeentelijke voorlichters 
hebben gedacht. En is het nou zo 

belangrijk dat het dinsdag was in 
plaats van donderdag? Scheelt maar 
twee dagen. En dat is ook zo. Maar, 
zo vraag je je af, hoe kan dan de 
fotograaf van De Stentor wel een 
foto hebben, want die weet drom-
mels goed het verschil tussen dins-
dag en donderdag. Het antwoord 
is simpel: toeval. Toen De Stentor 
dinsdag de afdeling communicatie 
belde met de vraag of er een foto 
van het beeld gemaakt kon worden 
op de gemeentewerf, werd tussen 
neus en lippen door verteld, dat 
het beeld onderweg was naar het 
Klepperplein. Geen mens die op 
het idee was gekomen dat een foto 
van de plaatsing veel interessanter 
is dan een foto van de onthulling. 
Net zo min als iemand op het idee 
was gekomen even te laten weten, 
dat het ontsteken van het Bengaals 
vuurwerk op donderdagavond een 
uur later zou plaatsvinden, omdat 
het om 21.00 uur nog niet donker 
is. Dat werd pas donderdagmiddag 
tijdens de onthulling publiekelijk 
bekend gemaakt.
Je zou denken dat de organisatoren 
met de handen in het haar zaten, 

toen ze begrepen dat het Bengaals 
vuurwerk op een later tijdstip 
ontstoken moest worden. Maar 
dat was niet zo. Gewoon een paar 
extra sprekers uitnodigen om iets te 
vertellen over de brand of het kunst-
project, hadden ze bedacht. Iemand 
uit Enschede bijvoorbeeld, want 
die kan zo mooi vertellen hoe je je 
voelt na een vuurwerkramp. Want 
geef toe: die brand in Hardenberg 
van 1708 moet toch verdacht veel 
hebben geleken op de ramp in de 
wijk Roombeek in Enschede met 
z’n 23 doden, 950 gewonden, 1250 
mensen die dakloos waren en 40 
hectare stad die van de aardbodem 
was verdwenen.

Wat ik een beetje spijtig vond was, 
dat er van de aangekondigde feeste-
lijkheden niet zoveel was te merken. 
In maart nog kregen B&W een plan 
voorgeschoteld, waarin stond dat 
het carillon een speciale melodie 
zou laten horen of 300 keer zou 
slaan, dat fakkels in estafettevorm 
van het Stephanusplein naar het 
Wilhelminaplein gebracht zouden 
worden en dat theater De Voor-

veghter en de Stichting Hardenberg 
Promotie waarschijnlijk ook iets 
zouden doen. De kosten zouden 
23.000 euro bedragen, maar dan 
had je ook wat. Helaas, niets van dit 
alles. Alleen de nagebootste stads-
brand was een beetje feestelijk voor 
een wat groter publiek. De mensen 
op het Wilhelminaplein vonden die 
vuurgloed op de platte daken wel 
aardig, zeiden ze. Wel jammer dan 
ze zo lang hadden moeten wachten 
en dat ze hadden moeten luisteren 
naar breed uitgesponnen verhalen 
over de Romeinse brandweer en de 
Grote Brand van Londen in 1666.
Was er dan verder niets positiefs te 
melden over de Aaltje Kraakdag? 
Eh.... nou nee, eigenlijk niet. Knul-
lig (de herplaatsing van het beeld), 
amateuristisch (even vergeten dat 
het om negen uur nog niet donker 
is) en slechts bestemd voor een se-
lect gezelschap (de opening van de 
expositie en de lezingen in de kerk). 
“Welkom op deze eerste Aaltje 
Kraakdag”, zo begon tv-presentator 
Hans Goedkoop zijn bijdrage. Ho-
pelijk gaat dit project de analen in 
als ‘de enige Aaltje Kraakdag’.

Mantelzorg - Carinova houdt 
donderdag 29 mei een ‘vrije dag’ 
voor ouders van kinderen met een 
beperking in de gemeente Harden-
berg. De ouders zijn van 9.30 tot 
15.15 uur welkom in het restaurant 
Heemse in de wijk Marslanden. ’s 
Ochtends is er een lezing van een 
ouder van een autistisch kind, na 
de lunch is het tijd voor ontspan-
ning en gezelligheid. Opgave vóór 
22 mei bij Carinova (0900-8662). 
Aan deelname zijn geen kosten 
verbonden.

BHV-ers - Ruim 40 personen uit 
Slagharen en omgeving ontvangen 
dinsdag 20 mei in het Kronkelhonk 
hun diploma BHV, Bedrijfs Hulp Ver-
lening. Het zijn allemaal vrijwilligers 
van verenigingen en instellingen. De 
BHV-cursus is gesubsidieerd door 
woningstichting De Veste in het 
kader van het ‘Maatjes project’. De 
feestelijke diploma-uitreiking begint 
om 20.00 uur.

Hartstichting - De collecte voor de 
Hartstichting heeft in Gramsbergen 
ruim honderd euro meer opgebracht 
dan verleden jaar. De collectanten 
haalden ruim 2.000 euro op. De 
Gramsberger collectanten doen een 
oproep aan alle dorpsgenoten om 
zich bij hen aan te sluiten, zodat 
volgend jaar nog meer mensen kun-
nen worden bereikt.

Vestzak - Geert Jan Brader (pi-
ano en zang) en Gijs Kos (gitaar) 
verzorgen als duo Brader & Co 
zaterdag 17 mei een optreden in 
het Vestzaktheater in Gramsbergen. 
Op het programma staan, popsongs, 
film- en theatermuziek en ballades. 
Het optreden begint om 20.00 uur.

Open Dag - De Muzerie houdt za-
terdag 17 mei van 10.00 tot 16.00 
uur Open Dag in het LOC aan de 
Parkweg in Hardenberg. Tijdens 
deze dag wordt alles uit de kast ge-
haald om het publiek te laten zien, 
wat De Muzerie te bieden heeft op 
het gebied van theater, dans, beel-
dende kunst en muziek. Bezoekers 
kunnen zelf meedoen aan diverse 
onderdelen.

Code droog - In de hele provincie 
Overijssel geldt sinds eind vorige 
week een algeheel stookverbod. 
Dat betekent dat voorlopig geen 
stookontheffingen meer worden 
verleend door de gemeenten en 
dat alle verleende ontheffingen tot 
nadere order worden bevroren.   

Expositie - Vanaf 16 mei is kunste-
naar Gijs Dragt uit Zwolle te gast in 
Galerie Bout in Slagharen. Dragt 
exposeert een serie rivierland-
schappen, die met name de Vecht en 
de IJssel als onderwerp hebben. De 
expositie duurt t/m 22 juni. 

Operaties - Twintig Nederlandse 
ziekenhuizen hebben volgens de 
Consumentenbond te weinig erva-
ring om gevaarlijke operaties aan 
de slokdarm en aorta uit te voeren. 
Bij deze groep zit ook het Röpcke-
Zweers ziekenhuis in Hardenberg. 
Omdat het ziekenhuis in Har-
denberg elk jaar minder dan 15 
aortaoperaties uitvoert, hebben de 
chirurgen volgens de Consumen-
ten bond te weinig ervaring. Het 
Röpcke-Zweers ziekenhuis is het 
daar niet mee eens, volgens een 
woordvoerder van het ziekenhuis 
gaat het om de ervaring en kwa-
liteit van de chirurgen en die zijn 
in Hardenberg in voldoende mate 
aanwezig.

Kortweg

redactie@sallander.nl

HHC prolongeert titel in de hoofdklasse

Dat het kampioenschap gevierd 
zou worden stond trouwens voor 
de meeste supporters van de club 
wel vast, vandaar dat ze met 8 
bussen en vele tientallen auto’s 
zaterdag naar Staphorst waren 
afgereisd. Staphorst is gewoonlijk 
geel-blauw gekleurd, maar dit keer 

waren die kleuren vrijwel niet te 
ontdekken. Een enorme oranje 
gloed omzoomde het speelveld 
langs de spoorlijn Zwolle-Meppel, 
er waren oranje vuurpotten, oranje 
strandballen, oranje shirts, hoeden, 
petjes, sjaals. Voor de HHC-spelers 
leek het een thuiswedstrijd. Meer 

dan een thuiswedstrijd, een twee 
uur durend feest, dat als een roes 
beleefd kon worden. En daardoor 
ging het nog bijna mis. Tijdens de 
wedstrijdbespreking had trainer Mi-
chel Jansen nog zo gewaarschuwd 
voor de hoge ballen van Staphorst, 
die doorgekopt worden en vervol-
gens in veel gevallen door de at-
tente spitsen tegen de netten worden 
geknald. Zo’n drie minuten na het 
begin van de wedstrijd herinnerden 
de HHC-spelers zich deze wijze 
les, maar toen was het al te laat. De 
Staphorster supporters begonnen 
wat treiterig te zingen ‘dat het zo 
stil was aan de overkant’, maar dat 
was ook zo’n beetje het laatste dat 
ze konden uitbrengen. Vier minuten 
later was de stand alweer gelijk door 
een doelpunt van Kenny Kroeze. 
Voor rust werd het zelfs 1-2 door 
een snoeiharde kopbal van Michel 
Steggink. HHC had toen eigenlijk 
al gewonnen, want Staphorst voet-

HARDENBERG – Meer punten behaald dan vorig seizoen, meer 
doelpunten gescoord en minder tegen gekregen. En toch moest 
HHC tot de laatste wedstrijd van het seizoen wachten om de kam-
pioensvlag te kunnen hijsen. Door met 1-3 te winnen van Staphorst 
zijn de Hardenbergers op eigen kracht kampioen geworden van 
de Hoofdklasse C.

balde dapper maar creëerde vrijwel 
geen kans. Tegen het eind van de 
wedstrijd bepaald Gerben Tieltjes 
de eindstand op 1-3. HHC had het 
dus weer geflikt, na een wat vreemd 
seizoen.

De eerste seizoenshelft werden de 
pannen van het dak gespeeld, de 
concurrentie kon vaak alleen maar 
met open mond toekijken. Hierna 
brak een mindere periode aan, 
waardoor de voorsprong als sneeuw 
voor de zon smolt. Tegen het eind 
van de competitie herpakten de 
Hardenbergers zich terwijl naaste 
belager Be Quick aan intern gerom-
mel ten onder ging. En dus was het 
niet meer dan terecht dat de HHC-
spelers, maar ook alle anderen die 
een steentje hadden bijgedragen aan 
het succes, zaterdag op de trappen 
van het gemeentehuis door een 
paar duizend supporters werden 
toegejuicht.

HHC is de eerste club in de Hoofdklasse C die een kampioensschaal in ontvangst mocht nemen. © Roel Gritter

HARDENBERG - De gemeente Hardenberg heeft vorig jaar 1,2 miljoen 
euro overgehouden, zo blijkt uit de jaarrekening. Eind 2007 werd nog een 
voordelig resultaat verwacht van 127.000 euro. Dat het uiteindelijke resul-
taat bijna 1 miljoen euro uitvalt komt onder meer doordat extra geld van 
het Rijk is ontvangen, doordat Essent extra dividend heeft uitgekeerd en 
doordat de bouwleges meer hebben opgebracht dan verwacht. Het grootse 
deel van de meevaller wordt besteed aan projecten in Dedemsvaart.

Meevaller bestemd voor Dedemsvaart
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Vijftien jaar geleden, op 6 mei 
1993, stonden Jan Bast uit Lutten en 
Hendrik Hendrikus Schoemaker uit 
Hardenberg op de stoep bij notaris 
Simon van den Berg (ik mag Simon 
zeggen, omdat ik nog met hem heb 
gehockeyd). Die dag werd de SHP 
opgericht, de Stichting Hardenberg 
Promotie. Met als doel het organise-
ren van promotieactiviteiten voor en 
in de gemeente Hardenberg en het 
organiseren van evenementen. Het 
staat zwart op wit in de oprichtings-
akte, maar voorzitter Jan Mulder 

van de Handelsvereniging Stad 
Hardenberg meent dat dit niet klopt. 
In Hardenberg.nu wijst hij een co-
lumnist van die krant terecht, die 
op een lompe manier enkele lelijke 
dingen heeft geschreven over de 
bestuurders van SHP, de Stichting 
Hardenberg Promotie. Fout, zegt 
Mulder, want SHP staat niet voor 
Stichting Hardenberg Promotie, 
maar voor Stad Hardenberg Promo-
tie. Leuk bedacht natuurlijk, maar 
het klopt niet. Kijk, dat je je club in 
de volksmond anders gaat noemen 
moet je zelf weten, voor mijn part 
was het de Stiekeme Hazenpeper 
Partij geworden, of de Stichting 
Hulp aan Polen. Maar officieel is 
het nog steeds Stichting Hardenberg 
Promotie. Het staat zelfs letterlijk 
op de site van de club.

En dat brengt mij meteen bij het 
tweede deel van de oorwassing die 
voorzitter Jan Mulder de columnist 
heeft gegeven. De SHP organiseert 

zelf geen activiteiten, schrijft Mul-
der, want de stichting is destijds op-
gericht om activiteiten van anderen 
te coördineren en om als juridische 
paraplu te dienen voor wie iets wil 
organiseren voor de Hardenbergers 
en/of toeristen. Zelfs iets organi-
seren is er dus niet bij. Dat kan, je 
kunt vinden dat het niet tot je ‘core 
business’ hoort. Maar doe niet alsof 
het een vies begrip is, want toevallig 
is dit volgens de statuten wèl een 
van de doelstellingen. Nou ik die 
statuten wat beter bekijk valt mij 
nog iets op. Jan Mulder en anderen 
(de SHP-bestuurders) vinden, dat de 
promotieclub best Stad Hardenberg 
Promotie kan heten, omdat er alleen 
activiteiten voor de ‘stad’ worden 
gecoördineerd. De statuten zeggen 
echter iets anders. Daarin staat dat 
het doel is het organiseren van pro-
motieactiviteiten voor de gemeente 
Hardenberg. Goed, goed, dat was 
vóór de gemeentelijke fusie, maar 
ook daarvoor bestond de gemeente 

Hardenberg uit wel iets meer dan 
alleen de ‘stad’.
De columnist verweet de bestuurs-
leden van SHP ook, dat ze voort-
durend met hun hoofd in de krant 
staan. Geen wonder, meent Mulder, 
want de pers dringt daar zelf steeds 
op aan, om een foto als blikvanger 
te plaatsen bij een artikel. Nou moet 
hij niet overdrijven, natuurlijk. Ik 
kan mij namelijk niet voorstellen 
dat foto’s van bestuurders als blik-
vanger kunnen dienen. Integendeel, 
zou ik zeggen. En Mulder moet ook 
niet praten over de pers maar over 
het huisorgaan van zijn winkeliers-
club, De Toren. Die dringt er mis-
schien op aan, maar anderen zeker 
niet. Het is jammer, zo reageert 
Mulder richting columnist, dat u 
geen tijd hebt genomen om u te 
verdiepen in de materie waarover 
u schrijft. Misschien is dat wel 
terecht, maar tegen Mulder zou ik 
dan willen zeggen: dat zouden er 
meer moeten doen!

Illegaal – Eigenaar Henny van 
der Most van de Evenementenhal 
in Hardenberg moet stoppen met 
uitbreiden van de parkeerplaats. De 
gemeente is al enige tijd in onder-
handeling met Van der Most over 
de uitbreiding en de aanleg van een 
voetgangerstunnel. Vooruitlopend 
op de overeenkomst was Van der 
Most – net zoals in het verleden 
bij De Bonte Wever -  maar alvast 
begonnen met de werkzaamheden. 
De gemeente heeft hem inmiddels 
gesommeerd te wachten tot alle 
vergunningen rond zijn.

Bomenkap – Het was juridisch juist 
dat de bomen zijn gekapt voor het 
project Kop Europaweg Noord in 
Hardenberg. Dat heeft de rechtbank 
in Zwolle beslist. Ook is er terecht 
een bouwvergunning voor het 
project afgegeven. Buurtbewoners 
en de vereniging Behoud Natuur-
waarden Vechtdal hadden beroep 
aangetekend tegen de besluiten. Op 
het terrein bij de prins Bernhard-
brug komen appartementen en een 
stadsvilla.

Lening – Eigenaars van een monu-
ment kunnen goedkoop geld lenen 
van de gemeente Hardenberg om 
hun woning op te knappen. De 
gemeente heeft hiervoor een fonds 
gevormd van 350.000 euro. De 
eigenaars kunnen geld lenen dat 
ongeveer 3 procent lager is dan de 
marktrente. Er kan tussen de 14.000 
en 42.000 euro worden geleend, 
voor een periode van 15 jaar.

Handgeld – Wethouder Liese krijgt 
een potje te beheren van 7.500 
euro uit het WMO-budget. Met dit 
‘handgeld’ kunnen buurtinitiatie-
ven een financieel duwtje in de rug 
krijgen. Die moeten wel de samen-
hang en leefbaarheid in een buurt 
bevorderen. “Het gaat hierbij om 
een vorm van co-finaniering”, zegt 
Liese. “De gemeente betaalt dus 
niet alles. Je moet hierbij denken 
aan het weer in de benen helpen van 
een buurtvereniging zoals in Baal-
der, of het laatste zetje geven voor 
de aanleg van een sportveldje. Een 
buurtbarbecue zal dus niet betaald 
worden, hoe zinvol die ook voor  
een buurt kan zijn.”

Stookverbod – Nog voordat ook 
maar een druppel regen was geval-
len in de gemeente Hardenberg 
is het stookverbod dat 9 mei was 
ingesteld al weer opgeheven. Dit 
stookverbod was ingesteld vanwege 
de langdurige droogte in de afge-
lopen weken. Het vooruitzicht op 
regen heeft ervoor gezorgd dat de 
brandweer Code Droog per 16 mei 
heeft ingetrokken.

Gratis klepperen – Mantelzorgers 
mogen donderdag 5 juni mee met 
een Kleppertoer door Twente. De 
werkgroep Mantelzorg Hardenberg 
betaalt het vier uur durend uitje. Het 
vertrek is om 13.30 uur vanaf het 
Vechtdal College. In de bus is ook 
plaats voor een beperkt aantal rol-
stoelen. Opgeven kan bij De Stuw: 
tel. 0523-267478.

Trein – De provincies Overijssel en 
Drenthe hebben maandag letterlijk 
even stilgestaan bij het feit, dat zij 
de eigenaars zijn geworden van 
de spoorlijn Zwolle-Emmen. Een 
trein uit Zwolle met genodigden 
en eentje uit Emmen hebben elkaar 
ontmoet bij het ‘kruispunt Ommen’, 
waar een korte officiële handeling 
werd verricht. De treinstellen zijn 
zowel aan de binnen- als buitenkant 
aangepast aan de nieuwe situatie. 
Voorlopig blijft de NS de treindienst 
verzorgen.

CDA-raadslid Dogger wierp de 
eerste steen in de vijver, door te 
vragen wat er zou gebeuren als 
de gemeenteraad het voorstel zou 
afwijzen. Vervolgens kwamen er 
kritische vragen van de OPV (“het 
onderzoek naar veiligheid deugt 
niet”), Liberaal Hardenberg (“zijn 
er niet meer locaties onderzocht?”), 
de VVD (“we maken ons zorgen 
over de opslag van gevaarlijke 
stoffen”) en de ChristenUnie (“de 
spoorwegovergang zorgt voor 
problemen”). Jaap Perlot van de 
PvdA vroeg zich zelfs af of de raad 
wel verder moest praten over het 
plan, omdat hij de indruk had dat 
de sportboulevard er toch niet zou 
komen, gelet op de reacties van de 
andere politieke partijen. Wethou-
der Prinsse wist hen echter duidelijk 
te maken, dat het structuurplan niet 
meer was dan een juridische basis. 
In september of oktober wordt een 
gedetailleerd plan gepresenteerd. 
Dan is ook duidelijk wat de plek 
wordt van de atletiekbaan, de 
sporthal en het zwembad, of er een 
buitenbad komt en of er plek is voor 
een ligweide. “Andere locaties zijn 

Politiek kritisch over onderzoek 
naar veiligheid sportboulevard

niet onderzocht, want daar is nooit 
om gevraagd”, vertelde Prinsse. “En 
wat die spoorwegovergang betreft: 
ik zou niet weten welke problemen 
die moet opleveren. Die extra stoet 
auto’s die verwerkt moeten worden 
na een sportevenement zullen geen 
narigheid opleveren.”

Wat nog wel een punt van zorg is, 
is het parkeren. De nieuwe par-
keerplaats van de sportboulevard 

kan ook gebruikt worden door be-
zoekers van het tegenover liggende 
ziekenhuis. Bij het ziekenhuis moet 
echter betaald worden, terwijl par-
keren bij de sportboulevard gratis 
is. Ook de veiligheid blijft een punt 
van zorg. Vrijwel alle partijen wa-
ren er nog niet overtuigd van, dat 
de geruststellende woorden van 
onderzoeksbureau Tebodin terecht 
zijn. Met name de OPV, de VVD 
en de PvdA zetten vraagtekens bij 

het veiligheidsonderzoek. Volgens 
wethouder Prinsse ten onrechte. 
“Wij voldoen aan alle veiligheids-
eisen. Een ramp zoals jullie die in 
je hoofd hebben kan niet gebeuren.” 
Zijn woorden waren echter niet over-
tuigend genoeg voor Jeroen Spoor. 
De OPV-er meende dat sommige 
gevaren niet in het rapport worden 
genoemd, zodat dit onderwerp tijdens 
de raadsvergadering van 27 mei op-
nieuw aan de orde komt.

HARDENBERG – Het zag 
er vorige week dinsdag even 
naar uit, dat B&W van Har-
denberg hun voorstel voor de 
aanleg van een sportboulevard 
aan de Jan Weitkamplaan 
in Hardenberg zomaar in de 
prullenbak zouden kunnen 
werpen. Tijdens de oriënte-
rende raadsvergadering moest 
het structuurplan worden 
vastgesteld, maar dat ging niet 
vanzelf.

De CU-fractie verwacht file-problemen bij de spoorwegovergang als de sportboulevard eenmaal is aangelegd. 
Ook voor sportende scholieren zou het gevaarlijk kunnen zijn, maar volgens wethouder Prinsse hebben de scholen 
daar nooit iets over laten horen. © Roel Gritter

Groet zwemt al jaren in De Marsch 
in Hardenberg en heeft daardoor, 
volgens eigen zeggen, een aardige 
kijk gekregen op de zwemmers 
in de zogenoemde daluren. “Dat 
zijn meest ouderen, die al moeite 
hebben de jaarlijkse verhoging van 

tarieven te betalen. Voor een kaartje 
moet nu 2,75 euro worden betaald. 
Door het betaald parkeren komt 
daar nog eens 1,80 euro bij. De auto 
op de gratis parkeerplaats aan de 
Europaweg zetten heeft geen zin, 
want dat stuk lopen is te ver voor 

Raad wil effect betaald parkeren bespreken

HARDENBERG – Kunstliefheb-
bers kunnen zaterdag 24 en zondag 
25 mei van 11.00 tot 17.00 uur de 
Open Atelierroute volgen, langs 
de werkplekken van zo’n 20 kun-
stenaars. Dit is het eerste van vier 
kunstweekeinden. De volgende 
worden gehouden in juni, juli en au-
gustus. Een flyer met informatie is 
verkrijgbaar bij de VVV-kantoren. 
De informatie is ook te vinden op 
de site www.vechtdalkunst.nl.

Op bezoek bij 
kunstenaarsHARDENBERG – Op- en aanmerkingen over het betaald parkeren in 

Hardenberg zijn welkom bij de leden van de gemeenteraad. Dinsdag 
10 juni zal dit onderwerp uitgebreid aan de orde komen tijdens de 
raadsvergadering. De 72-jarige Louis Groet uit Rheeze gaf afgelopen 
week de aftrap tijdens een inspraakbeurt.

deze mensen.” Zijn oproep om het 
zwemmen voor mensen met een 
klein pensioen betaalbaar te houden 
leverde voorlopig nog geen reactie 
van de politiek op. “Die komt 10 
juni, want dan nemen we ruim de 
tijd hierover te praten. Dan kunnen 
alle grote en kleine problemen aan 
de orde komen”, beloofde CDA-
fractievoorzitter Henk Meulink.

redactie@sallander.nl



Woensdag 28 mei 2008

Kortweg

Ik dacht dat gemeentevoorlichter 
Marcel van Dijk de grootste ver-
halenverteller van de regio was, 
maar ik heb mij vergist. Van Dijk 
liet vorige week in een persbericht 
de Akse-vierling (de vier meiden 
die Stad Hardenberg promoten) 
allerlei zaken vertellen over hun 
woonplaats. “Hardenberg is best 
uniek. Het is een kleine stad, maar 
heeft eigenlijk alles wat grotere ste-
den ook hebben. Je kunt hier prima 
een dagje gezellig shoppen.”, zegt 
één van de Akse-meiden. En een 
ander zegt: “We hebben ook een 
bioscoop waar alle actuele films 
draaien. En wat te denken van the-
ater de Voorveghter, met heel veel 
leuke voorstellingen.” Maar het 
promotieteam is nog niet uitgeou-
wehoerd, welnee: “In Hardenberg 
kun je prima uitgaan. Lekker eten 
in één van de leuke restaurantjes of 
gezellig ergens op het terras zitten. 
Het is hier gewoon heel gezellig.”
Nou? Niet gedacht hè, dat meiden 
van 14 zo hun woonplaats kunnen 
promoten. Het is dan ook niet zo. 
Marcel van Dijk heeft dat zelf be-
dacht, maar zich niet gerealiseerd 
dat dit geen taalgebruik is van 
meiden uit klas 2 van het voortgezet 
onderwijs.

En toch is hij niet de grootste fantast 
uit de regio. Hij wordt overtroffen 
door malloten uit Ootmarsum. Daar 
was 25 mei een Kuierfestival. Anne 
van de Meiden mocht weer komen 
opdraven om tegen een leuk ver-
goeding wat in het dialect te klet-
sen over wandelen. Kuiern oaver 
kuiern. Verder waren er onder meer 
workshops, zoals meditatief lopen 
met Tai Chi en wichelroedenwande-
lingen, en lezingen over pelgrims-
tochten. Christelijke wandelingen 
naar Santiago de Compostela, 
bedevaarten naar Mekka en tochten 
volgens de leer van het Boeddhisme 
en Hindoeïsme. Maar het mooiste 
was tenenlezer Dinant Hengeveld. 
Hij liet zien, dat tenen inzicht 
kunnen geven in karakter, gedrag 
en levenshoudingen. Althans, dat 
beweerde hij. In den beginne waren 
er handlezers, voornamelijk zigeu-
nervrouwen, die de toekomst in je 
hand konden lezen. Daarna hebben 
we een poosje bomenfluisteraars 
gehad, en enige tijd was een hel-
derhorende in de mode, maar dat is 
allemaal achterhaald, oude koek. 
Je moet, als je een beetje wilt mee-
praten op de club, toch zeker een 
keer je tenen hebben laten lezen. 
Wel gewassen graag, anders krijg 
je storing op de lijn. En met korte 
nagels, want de tenenlezer zou eens 
bloedige wonden kunnen oplopen 
en dan ziet hij je karakter niet meer 
zo helder. Maar in elk geval met 
minstens een halve liter wodka in je 
mik, want anders geloof je je eigen 
oren niet. Misschien een idee voor 
de gemeentelijke voorlichters: de 
Akse-sisters die tussen het uitdelen 
van folders door handen, tenen en 
oren gaan lezen. Volgens mij succes 
verzekerd.

Leerwerkloket - In het LOC aan 
de Parkweg in Hardenberg wordt 
donderdag 29 mei het Leerwerklo-
ket Noordoost-Overijssel geopend. 
Het Leerwerkloket is een regionale 
centrum voor werkgevers, werkzoe-
kenden, werkenden en alle andere 
geïnteresseerden die op zoek zijn 
naar informatie over werken, leren 
en de combinatie hiervan. 

Apotheek - Met ingang van 30 
mei heeft Hardenberg een nacht-
apotheek, getiteld apotheek Reest 
& Vecht. Deze is bedoeld voor 
iedereen in de regio Hardenberg 
die buiten kantoortijden medicijnen 
nodig heeft. De nachtapotheek is in 
het weekend, ‘s avonds en ‘s nachts 
open en komt bij de centrale huis-
artsenpost in het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis. Voorlopig is de apo-
theek geopend van 18.00 tot 8.00 
uur. Later moet dat 24 uur per dag 
worden.

Braderie – Aan de Groenedijk in 
Kloosterhaar wordt vrijdag 6 juni de 
jaarlijkse braderie gehouden. Vanaf 
16.00 uur kan met genieten van de 
diverse marktkraampjes en op zoek 
gaan naar allerlei snuisterijen. Voor 
de kinderen zijn er spelletjes en een 
springkussen.

Wens - De kinderraad Slagharen 
(scholieren uit de groepen 7 en 8) 
heeft dit jaar geld ingezameld voor 
het goede doel: Stichting doe een 
Wens. Op dinsdag 20 mei heeft 
de kinderraad een cheque van 309 
euro overhandigd aan een van de 
medewerkers van deze stichting. 

Sportief - Hou Streek houdt 21 juni 
een grensoverschrijdende recrea-
tieve tocht voor skeeleraars, fietsers 
en steppers. Deze Sallandse Grens-
tocht is een recreatieve skeelertocht 
voor alle leeftijdscategorieën. De 
tocht wordt onder auspiciën van de 
SBN/KNSB verreden. De verschil-
lende afstanden kunnen ook per 
fiets en per step worden afgelegd. 
Het recreatiepark ’t Hooge Holt  
in Gramsbergen is de start- en 
finishlocatie. Inschrijven kan van 
8.30 tot 13.00 uur. De eerste rijders 
vertrekken om 9.30 uur, finishen 
kan tot 15.30 uur. De route is met 
pijlen uitgezet.

HHC – In voetbal is het niet altijd 
zo, dat de beste wint. HHC had in 
de strijd om de landstitel zaterdag 
tegen Spakenburg de beste kansen, 
trof twee keer de paal, miste een 
strafschop, zag spits Berger na een 
serie bewuste overtredingen met 
een lichte hersenschudding het veld 
verlaten en moest tot het eind toe 
tegen elf Spakenburgers voetballen 
terwijl dat er hooguit negen hadden 
moeten zijn. Na afloop stond er een 
stand van 1-1 op het scorebord, 
waar vooral FC Lisse, de derde 
hoofdklassekampioen,  erg tevreden 
over was.

Controle - Donderdag 22 mei heeft 
de grootste transportcontrole plaats-
gevonden die ooit in de politieregio 
IJsselland is gehouden. 
Bij Hardenberg, Raalte en Staphorst 
waren vaste controle punten. Daar-
naast voerden 9 auto’s van de op-
sporingsdiensten mobiele controles 
uit. In totaal zijn 218 vrachtwagens 
gecontroleerd en 300 perso-nenwa-
gens en bestelbusjes. Bij de controle 
van de vrachtwagens zijn 29 bonnen 
uitgedeeld, bij de overige voertuigen 
gebeurde dat 113 keer. Daarnaast zijn 
800 bekeuringen uitgeschreven voor 
te hard rijden.

Jongeren & Drank was één van de 
vijf onderwerpen die vorige week 
dinsdag aan de orde kwamen tijdens 
de extra oriënterende raadsverga-
dering. De raadsleden hebben de 
afgelopen weken de gemeente door-
kruist om met de burgers in gesprek 
te gaan over de Toekomstvisie. Dat 
is een document uit 2004, waarin de 
gemeenteraad aangeeft wat er moet 
gebeuren om Hardenberg stevig op 
de toekomst af te laten stappen. Uit 
die gesprekken zijn volgens alle 
partijen twee zaken duidelijk naar 
voren gekomen: er zijn maar weinig 
Hardenbergers die trek hebben in 
een discussie met de raad, maar met 

VVD verwijt CDA stoere taal
HARDENBERG – De sluitingstijden van de horeca moeten ver-
vroegd worden, in sportkantines mag na 16.00 uur geen alcohol 
meer worden geschonken, supermarkten moeten na 18.00 uur 
stoppen met de verkoop van alcohol en teenageparty’s dienen 
verboden te worden. Verder moet er een meldpunt komen voor 
alcoholmisbruik, zal bij feesten meer controle moeten plaatsvin-
den en behoren dronken kinderen door de politie afgeleverd te 
worden bij de ouders thuis. Dat waren enkele van de proefbal-
lonnetjes die de CDA-fractie in Hardenberg opliet tijdens de 
evaluatie van de Toekomstvisie. “Stoere taal die niet waar te ma-
ken is”, meende voorzitter Albert Schipper van de VVD-fractie.

degenen die wel kwamen opdagen 
zijn boeiende gesprekken gevoerd. 
Uit de gesprekken was onder meer 
het beeld ontstaan dat jongeren in 
Hardenberg wel erg veel alcohol 
drinken. Een beeld dat bevestigd 
wordt door onderzoek van de GGD.
Henk Bosch (CDA) was van me-
ning dat de gemeente Hardenberg 
niet ambitieus genoeg is om het 
drankprobleem aan te pakken. “De 
nadruk ligt nu teveel op preventie en 
te weinig op regelgeving en hand-
having”, meende hij. “Als de jeugd 
in 2011 nog net zoveel drinkt als nu 
hebben we het niet goed gedaan. En 
natuurlijk is preventie goed, er moet 

op alle basisscholen voorlichting 
komen voor leerlingen van 10 tot 
12 jaar, maar dat is niet voldoende. 
De tijd van pappen en nathouden is 
voorbij” Die toonzetting beviel de 
VVD niet. “Nu wordt de vloer aan-
geveegd met het huidige beleid en 
dat is niet terecht”, meende Schip-
per. Ook Dries Kesselaar (PvdA) 
vond dat Bosch de zaak te negatief 
zag. “Het lijkt alsof het erg slecht 
gaat met de jongeren in Hardenberg, 
maar dat valt wel mee.” Kees Trimp 
(Christen-Unie) meende dat Bosch 
wat te ver doorsloeg met zijn actie-
punten: “We zullen wel realistische 
doelen moeten stellen.”

Een discussie leverden de ideeën 
van de CDA-fractie niet op, want 
daarvoor was deze bijeenkomst 
niet bedoeld, er mochten alleen 
vragen gesteld worden om zaken 
te verhelderen. Hierdoor was het 
eigenlijk een weinig zinvolle bij-
eenkomst, die beter schriftelijk 
afgedaan had kunnen worden. Het 
echte debat over de evaluatie van 
de Toekomstvisie, zo dat er al komt, 
wordt dinsdag 17 juni gevoerd.

Levende geschiedenis

HARDENBERG – Een harpiste 
uit Utrecht, een smid uit Bierum, 
een monnik uit Alphen en een wa-
penmaker uit Breda, om maar een 
paar voorbeelden te noemen: uit 
heel Nederland waren donderdag 
muzikanten en ambachtslieden naar 
Hardenberg gereisd voor een dagje 
Middeleeuwen aan het Vechtdal 
College. Leerlingen van de eerste 
klassen van het VMBO hadden de 
drie dagen ervoor in carrouselvorm 
gewerkt aan zaken als het instude-

ren van een wagenspel, het bereiden 
van een middeleeuwse maaltijd en 
het kalligraferen van teksten. En-
kele ouders waren bereid gevonden 
te assisteren bij het maken van mid-
deleeuwse kleding.

Als slot van het vakoverstijgend 
project was de groep Datura aan-
wezig om middeleeuwse liederen te 
spelen en oude dansen in te stude-
ren, leden van het genootschap Die 
Landen van Herwaerts Over infor-

meerden de leerlingen met levende 
geschiedenis over beroepen in de 
middeleeuwen en oud-conciërge 
Hendrik Jan Reefman was met 
paard en wagen aanwezig, om met 
de leerlingen te ringsteken. Omdat 
in het achterste gedeelte van de 
school gezwoegd werd op examens, 
werden alle activiteiten gehouden 
op het grasveld aan de straatkant, 
waardoor overburen en passanten 
ook een glimp van het leven in de 
middeleeuwen konden opvangen.

Smid Klaas Kloosterhuis uit het Groningse Bierum laat zien hoe historische voorwerpen worden gemaakt.
© Roel Gritter

AFVAL - In natuurcentrum De Kop-
pel in Hardenberg wordt woensdag 
4 juni een creatieve kindermiddag 
gehouden, waarbij het om afval 
draait. Kinderen uit de groepen 3 
t/m 8 zijn welkom van 14.00 tot 
16.00 uur.

KLOOSTERHAAR – Alle gemeenten in Overijssel krijgen een financieel cadeautje van de provincie Over-
ijssel. Eenmalig ontvangt elke gemeente 5 euro per inwoner, dat geïnvesteerd moet worden in sportaccom-
modaties. De gemeente Hardenberg ontvangt bijna 300.000 euro. Voor de tennisvereniging in Kloosterhaar 
biedt deze gift wellicht mogelijkheden.

Cadeau provincie kan tennisclub redden

De club heeft een paar maanden 
geleden aan de gemeente een bij-
drage gevraagd om de tennisbanen 
te kunnen opknappen. De banen 
waren onbespeelbaar geworden, 
doordat de begroeiing rond de 
tennisvelden de bovenlaag van de 

banen aantastte. Volgens B&W was 
financiële hulp niet mogelijk, omdat 
er in de begroting geen rekening 
mee was gehouden. De PvdA-
fractie heeft dinsdag 27 mei tijdens 
de raadsvergadering een motie in-
gediend om de club toch te helpen. 

De tennisclubs in Gramsbergen en 
Dedemsvaart zijn wel geholpen 
door de gemeente, zegt de PvdA, 
zodat men Kloosterhaar niet in de 
kou kan laten staan. Het cadeau van 
de provincie komt waarschijnlijk op 
een zeer gunstig tijdstip.

redactie@sallander.nl



Woensdag 4 juni 2008

Kortweg
TT-races - Oud-wereldkampioen 
Giacomo Agostini komt naar de 5e 
editie van de Classic-TT in Ane. Za-
terdag 21 juni zal hij enkele rondjes 
rijden op ‘zijn’ machine, een MV 
Agusta. Ook de originele Yamaha-
motor waarop Agostini dertig jaar 
geleden zelf reed valt te bewon-
deren. In Ane worden demoraces 
gereden in de klassen 50cc, 125cc, 
250cc, 350cc, 500cc, oldtimers en 
zijspannen. De officiële opening is 
om 12.00 uur.

Overdracht - De NS hebben eind 
mei in totaal 7,5 hectare grond, 
verdeeld over drie locaties, voor 
een schappelijke prijs overgedra-
gen aan Landschap Overijssel. Het 
betreft stroken van vijf tot vijftien 
meter breed, die gelegen zijn langs 
het spoor. In deze regio betreft het 
gebied dat grenst aan landgoed 
Beerze. Het gaat hierbij om waar-
devol gebied met hoogveen.

Windkracht - De muziekvereni-
gingen Crescendo uit Gramsbergen 
en SDG uit Ane hebben dit jaar in 
samenwerking met vier basisscho-
len uit de voormalige gemeente 
Gramsbergen het muziekproject 
Windkracht 6 georgani- seerd. 
Doel van het project was om jonge 
kinderen kennis te laten maken met 
blaasmuziek. Als afsluiting van het 
project, dat overigens jaarlijks een 
vervolg krijgt, geven de organise-
rende verenigingen een miniconcert 
in de sporthal in Gramsbergen op 
vrijdag 6 juni, van 19.30 uur tot 
20.30 uur. De toegang is gratis.

Rova - Vorige week heeft afval-
verwerker Rova het jaarverslag 
2007 gepresenteerd. De organisa-
tie sloot het afgelopen jaar af met 
een netto winst van 8,7 miljoen 
euro. De winst wordt in de vorm 
van dividend aan de deelnemende 
gemeenten uitgekeerd. Ook wordt 
een deel van de winst ingezet voor 
een duurzame bedrijfsvoering. Voor 
het lopende boekjaar 2008 heeft 
Rova de tarieven al met 8 euro per 
huisaansluiting verlaagd.

Biertap - In café The Old Inn aan 
de Voorstraat in Hardenberg wordt 
vrijdag 6 juni voor de 9e keer de 
jaarlijkse Biertapwedstrijd gehou-
den. Er wordt gestreden in twee 
klassen: de profs (mensen die in 
de horeca werken) en de amateurs 
(thuistappers). Het schoonmaken 
van de glazen, het tappen en het 
serveren wordt beoordeeld door een 
viermansjury. Inschrijven kan vanaf 
19.00 uur (of eerder per e-mail), een 
half uur later begint de proefronde 
en het echte werk start om 20.00 
uur. Verleden jaar werd het algeheel 
kampioenschap opgeëist door Lex 
Grissen.

Duizend - De Kleppertoer 2008 
loopt als een speer. Een week eer-
der dan in het recordjaar 2007 is de 
duizendste passagier verwelkomt. 
Dat gebeurde afgelopen maandag, 
toen een rit werd gemaakt door een 
groep 50-plussers uit De Krim.

Afscheid - De vrijwillige brand-
weer van Hardenberg heeft woens-
dag 28 mei in de brandweerkazerne 
afscheid genomen van Willem Bies, 
die na 30 jaar op eigen verzoek 
de dienst verliet. Brandweercom-
mandant Martin Cuperus speldde 
hem bij zijn afscheid een speciale 
brandweermedaille op voor zijn 
langdurige inzet.

redactie@sallander.nl

Vorige week donderdag is het eerste 
exemplaar van de folder Leuk in 
Hardenberg gepresenteerd door de 
gemeente Hardenberg. Op internet 
was een wat cynische reactie te 
lezen van een Dedemsvaarter: “Het 
zal wel een hele dunne folder zijn, 

want er is vrijwel niks leuks in Har-
denberg.” Dat is de kif, natuurlijk. 
Veel Dedemsvaarters gedragen zich 
al jaren als Calimero. Vroeger had 
je onder meer Bergentheim dat zich 
sterk afzette tegen Hardenberg, te-
genwoordig vertoont Dedems-vaart 
dit puberaal gedrag. Maar goed, 
een folder met leuke dingen dus. 
En wie kreeg het eerste exemplaar? 
Voorzitter Jan Mulder van de lokale 
kruideniersvereniging. Bij gebrek 
aan echte fotografen (geen belang-
stelling voor de zoveelste folder van 
de overheid?) stuurde de gemeente 
zelf maar een kiekje. Met daarop 
prominent de kop van Jan Mulder. 
“Wij willen niet steeds met ons 
hoofd in de krant, dat wil de pers 

zelf”, schreef hij enige weken terug 
nog. Nou, niet dus. Wie is hier nou 
verslaafd aan aandacht?

Iemand die ook zijn best doet re-
gelmatig in de krant te komen is 
GroenLinks-raadslid Kees Slinger-
land. Vorige week bij een stemming 
over een raadsvoorstel en een motie 
over de sportboulevard liet hij zich 
leiden door zijn buurvrouw, Annie 
Kelder van OpKoers. In het raads-
voorstel stond aangegeven dat de 
gemeente onderzoek doet naar de 
aanleg van een sportboulevard te-
genover het ziekenhuis. Annie had 
tegen het raadsvoorstel gestemd en 
Kees verklaarde zich voorstander. 
Toen even later de motie in stem-

ming werd gebracht, waarin B&W 
opdracht kregen ook andere locaties 
te onderzoeken stemde Annie tegen 
de motie, omdat die eigenlijk over-
bodig was geworden. Uit gewoonte 
stemde Kees Slingerland iets an-
ders dan Annie, dus hij verklaarde 
zich voorstander. Toen hij door-
had dat hij verkeerd had gestemd 
vroeg Slingerland aan burgemeester 
Meulman, of de zaak teruggedraaid 
kon worden, maar dat bleek te laat. 
Nu, een week later, wordt er nog 
steeds gediscussieerd over de vraag 
of het GroenLinks-raadslid expres 
de boel op stelten zette of dat hij ge-
woon een tijdje geestelijk afwezig 
was geweest.

HARDENBERG - Eigenlijk moet een streekproductenmarkt ook nergens anders gehouden worden. De Zwie-
seborg in Loozen is de welhaast perfecte locatie voor zo’n evenement. Zaterdag kon er geproefd worden van 
onder meer kaas, worst, wijn, bier, aspergesoep en ijs, alles lokaal geproduceerd. Natuurlijk ontbraken de ‘oude’ 
ambachten als stoelenmatten, houtsnijden, mandenvlechten en schapenscheren niet. ‘s Morgens werd er folklo-
ristisch gedanst door de Gramsbarger Boer’n Daansers, ‘s middags was er een optreden van het Gramsberger 
shantykoor De Sjompiezingers.

Proeven van streekproducten

© Roel Gritter

Houd rekening met een buitenbad 
met fatsoenlijke ligweide en kijk of 
er nog plek is voor de kynologen-
club, gaf hij Prinsse als boodschap 
mee. Ga geen rotonde aanleggen 
bij de ingang van het ziekenhuis, 
want dan moet de oude burgemees-
terswoning worden afgebroken en 
komt er teveel verkeer op de Jan 
Weitkamplaan. Een ingang voor 
auto’s aan de Kellerlaan vond hij 

een beter idee. Verder vond hij dat 
Prinsse de mogelijke milieuoverlast 
goed moest onderzoeken. “En maak 
niet één plan maar werk verschil-
lende plannen uit, dan heeft de 
raad nog wat te kiezen”, zo besloot 
hij zijn verhaal. Het hele verhaal 
riep de ergernis op van Jaap Perlot 
(PvdA). “Vertrouw je je eigen wet-
houder soms niet? Eerst vond het 
CDA het niet nodig te debatteren 

en nu worden alle eerder geopperde 
plannen nog eens herhaald”, was 
zijn verwijt. De oppositiepartijen 
VVD, OPV, GroenLinks, Liberaal 
Hardenberg en OpKoers wilden 
helemaal niet verder met de locatie 
aan de Jan Weitkamplaan. Te dicht 
bij fabrieken, de kans op milieuon-
gelukken is te groot en de stroom 
bezoekers zorgt voor verkeersop-
stoppingen op de Kellerlaan. Het 
voorstel van B&W werd echter met 
26 tegen 5 stemmen aangenomen, 
zodat B&W kunnen doorgaan met 
de plannen voor een sportboulevard 
tegenover het ziekenhuis. Daar is 
overigens geen plek voor de kyno-
logenclub, gaf wethouder Prinsse 
aan, want die club heeft op korter 
termijn ruimte nodig en de aanleg 
van een sportboulevard duurt nog 
wel een paar jaar.

B&W mogen verder met sportboulevard
HARDENBERG – Alleen de OPV had aangegeven dat er tijdens de 
raadsvergadering van 27 mei gedebatteerd moest worden over het 
structuurplan Sportboulevard in Hardenberg, zeg maar de eerste ruwe 
schets van een plan. Met name het CDA vond dat onzin, omdat het 
structuurplan alleen maar bedoeld was om het uiteindelijke voorstel 
een juridische basis te geven; de echte invulling komt pas dit najaar 
aan bod. Wonderlijk genoeg was het juist CDA-er Henk Dogger die 
als eerste het woord nam en ook nog eens de eigen wethouder Douwe 
Prinsse (opnieuw) een paar zaken meegaf om in het echte plan te 
verwerken.

GRAMSBERGEN - Op de dag dat het Nederlands 
voetbalteam op het EK speelt tegen Frankrijk zullen vele 
honderden vrouwen in oranje gehuld door Gramsbergen 
paraderen. Het zijn de deelneemsters aan het dertiende 
Internationaal Vrouwenvoetbaltoernooi, dat vrijdag 13 
juni van start gaat op sportpark ‘t Hoge Holt. Drie dagen 
lang zullen veertig teams zich proberen te vermaken 
op en rond de velden. Dat hadden er overigens ruim 60 
kunnen zijn, maar veel teams moest men teleurstellen 

Vrouwen veroveren Gramsbergen
omdat er domweg niet meer ruimte op het sportpark is. 
Volgend jaar wordt het toernooi waarschijnlijk ook op 
sportpark De Kei bij Slagharen gespeeld, zodat elk team 
kan worden toegelaten. Mocht het Nederlands elftal van 
Frankrijk winnen dan kunnen enkele damesteams zich 
waarschijnlijk niet volop in de feestvreugde storten, 
omdat de eerste wedstrijden zaterdag al om 8.30 uur 
worden gespeeld. De finales van het A- en B-toernooi 
zijn om 16.30 uur.

HARDENBERG – De stichting 
Historische Projecten heeft ge-
probeerd extra subsidie bij de 
gemeente Hardenberg los te peu-
teren voor een monumentenboek, 
maar de lokale bestuurders geven 
geen krimp. Het verzoek om aan-
vullende financiële hulp is vorige 
week afgewezen.

De stichting is van plan een boek 
uit te brengen met daarin alle 180 
monumenten die de gemeente 
Hardenberg telt. Uit de pot Stark 
Wark heeft de club 15.000 euro van 
de gemeente gekregen, maar dat 
blijkt niet genoeg. Het boek wordt 
namelijk 100 pagina’s dikker dan 
eerst gedacht, en daardoor moet 
het slappe kaft vervangen worden 
door een harde band. De gemeente 
gaf als suggestie de verkoopprijs te 
verhogen, maar dat kan niet volgens 
de stichting Historische Projecten, 
omdat er al volop geadverteerd is 
met een prijs van bijna 25 euro en 
een voorverkoopprijs van bijna 20 
euro. Het aantal pagina’s vermin-
deren kan volgens de stichting ook 
niet, want er is al zo’n driekwart van 
het boek klaar. De enige manier om 
nu nog aan extra geld te komen is 
op zoek gaan naar sponsoring. Het 
boek wordt vrijdag 28 november 
gepresenteerd in De Zwieseborg 
in Loozen.

Monumentenboek 
wordt te dik

DE KRIM - Er zijn geen aanwijzin-
gen dat het bedrijf OrgaPlus in De 
Krim zich niet aan de milieuvergun-
ning houdt. Dat antwoordt de ge-
meente Hardenberg op vragen van 
raadslid Petra Baarslag van Liberaal 
Hardenberg. Tijdens bezoeken aan 
het bedrijf zijn geen onregelmatig-
heden vastgesteld. Naar aanleiding 
van klachten over stank is in de 
maand april enkele keren extra 
gecontroleerd. Twee klachten zijn 
gegrond, zegt de gemeente. Eentje 
was veroorzaakt door machinepech, 
voor de ander kon geen oorzaak 
worden gevonden. Klachten die in 
het weekeinde zijn gemeld heeft de 
gemeente niet gecontroleerd, omdat 
de fabriek in het weekeinde stil ligt. 

Overigens mag het bedrijf volgens 
de vergunning een aantal uren per 
jaar de zogenoemde ‘geurdrempel’ 
overschrijden. Het bedrijf is vol-
gens diezelfde vergunning verplicht 
binnenkort een geuronderzoek te 
laten uitvoeren. Dat moet gebeuren 
door een erkend ingenieursbureau. 
Afhankelijk van dat onderzoek kan 
de gemeente besluiten dat het be-
drijf extra maatregelen moet nemen 
om de geuroverlast te verminderen.

Orga+ houdt 
zich aan 
vergunning



Woensdag 11 juni 2008

Kortweg

Lintje – Jan Huiskes uit Bergen-
theim heeft woensdag 4 juni een 
Koninklijke onderscheiding ont-
vangen. Ter gelegenheid van zijn af-
scheid bij de vrijwillige brandweer 
in Bergentheim werd hij benoemd 
tot Lid in de Orde van Oranje Nas-
sau. Huiskes is bijna 30 jaar lid van 
de brandweer geweest, het laatst in 
de functie van Hoofdbrandwacht. 
Hij ontving de onderscheiding uit 
handen van burgemeester Bert 
Meulman tijdens een afscheidsre-
ceptie in de brandweerkazerne van 
Bergentheim.

Pianiste – De 15-jarige pianiste 
Victoria Gishiskaja uit de Oekra-
ine speelt 21 juni om 19.00 uur 
en 22 juni om 9.00 uur tijdens de 
vieringen in de katholieke kerk in 
Slagharen. Zij doet dat op verzoek 
van de dirigent/organist van het St. 
Caeciliakoor. Door concerten te 
geven probeert de pianiste wat geld 
te verdienen voor een goede twee-
dehands piano en studieboeken. 
Tijdens de vieringen wordt hiervoor 
een extra collecte gehouden.

Bronstijd – In Uelsen, net over 
de grens met Duitsland, bruist het 
zaterdag 14 en zondag 15 juni van 
activiteiten bij de Bronstijdboer-
derij. Meer dan een dozijn speci-
alisten uit Nederland, Frankrijk en 
Duitsland laat zien hoe 3.000 jaar 
geleden brons werd gegoten, hoe 
van vissenhuid een soort leer werd 
gemaakt, hoe potten werden gebak-
ken en hoe wol werd gesponnen en 
geverfd. De broodbakoven en de 
rookoven voor vis zijn in bedrijf en 
het eten, dat is klaargemaakt zoals 
dat in de bronstijd ook gebeurde, is 
te proeven. Zaterdag is het terrein 
geopend van 13.00 tot 17.00 uur, 
zondag start men een uur eerder.

Korfbal – Basisschool De Bloe-
menhof mag zich een jaar lang 
schoolkampioen van de gemeente 
Hardenberg noemen. In de finale 
werd woensdag 4 juni basisschool ’t 
Spectrum na strafworpen verslagen. 
Voor De Bloemenhof betekende dit 
het derde kampioenschap op rij. Op 
de velden van organisator Juventa 
deden dit jaar 44 teams mee van 10 
scholen. 

High Tea – De commissie Noaber-
schap in Kloosterhaar houdt vrijdag 
13 juni van 14.30 tot 17.00 uur een 
high tea in het dorpshuis. Bij mooi 
weer wordt achter het dorpshuis een 
speciaal terras ingericht, zodat de 
high tea buiten kan worden genut-
tigd. Een high tea is een ‘maaltijd’ 
volgens de Engelse traditie, die in 
de namiddag wordt genuttigd. De 
maaltijd bestaat uit sandwiches en 
hartige hapjes, scones (een kruising 
van brood en cake) met room en 
jam, en zoet gebak als taart, cake 
en koekjes. Vrijwillige baksters uit 
Kloosterhaar maken de gerechten 
zelf. Alle volwassen inwoners van 
Kloosterhaar zijn van harte welkom 
om voor een bedrag van 3 euro te 
komen proeven.

De gemeente Hardenberg doet er 
alles aan om meer bekendheid in 
den lande te krijgen. Met als doel 
meer mensen te trekken die in Har-
denberg willen wonen. En zowaar, 
het lijkt te lukken. Afgelopen week 

wist een inwoner van Arnhem 
mij te vertellen waar Hardenberg 
lag. Dat is in de afgelopen vijftig 
jaar nog niet eerder gebeurd. De 
nieuwste activiteit is het gratis ter 
beschikking stellen van poloshirts 
met daarop het logo van de pro-
motiecampagne ‘Hardenberg: gun 
jezelf de ruimte’. Voorlopig alleen 
voor deelnemers aan de Vierdaagse 
van Nijmegen, maar ik kan mij 
voorstellen dat daarna vakantie-
gangers een setje kunnen ophalen 
in het gemeentehuis. Stel je voor, 
je loopt parmantig te paraderen 
op je vertrouwde Franse camping 
in je mooie Hardenberg-shirt en 

alle driehonderd landgenoten die 
ook jaarlijks die camping bezoe-
ken kijken je na. Dat shirt roept 
ongetwijfeld vragen op. Als echte 
Hardenberg-ambassadeur vertel je 
daarna over de prachtige omgeving 
en het mooie stadscentrum waar je 
volgens de gemeente zo geweldig 
kunt shoppen, kunt eten en van cul-
tuur kunt proeven. Meteen breekt 
de helft van de campinggasten de 
vakantie af om spoorslags naar 
Hardenberg te vertrekken. Daar 
worden ze opgevangen door de 
Akse-sisters, die volop folders gaan 
uitdelen. Tenminste, als ze daar nog 
tijd voor hebben. De vier meiden 

zijn namelijk ook druk bezig met 
het promoten van uitzendbureau 
Adecco. Dit bedrijf maakt mooi 
gebruik (misbruik?) van het idee 
van de gemeente om de vierling in 
te zetten voor promotieactiviteiten. 
Waarschijnlijk gaat het uitzendbu-
reau straks ook gratis poloshirts 
uitdelen. Met de tekst: Adecco geeft 
je de ruimte. Want het is nog altijd 
zo dat het beter is een goed idee 
te pikken dan zelf een slecht idee 
te bedenken. En waarom ook niet. 
Of je nu loopt in shirts van Nike, 
Adidas, de gemeente Hardenberg 
of Adecco maakt niet uit. Als het 
maar gratis is.

Of eigenlijk meer dan een maatje. 
Vorige week dinsdag werd HHC, op 
het eerste kwartier na, gewoon weg-
gespeeld door de ploeg uit Zuid-
Holland. Lisse speelde verzorgd 
combinatievoetbal, wat maar liefst 
vijf treffers opleverde. HHC kon 
daar niets anders tegenoverstellen 
dat het ‘kick and rush’ van Engelse 
clubs in de lagere divisies. Niet, 
omdat het niet anders wilde spelen, 
maar omdat Lisse dat niet toeliet. 

Iemand die wel veel plezier aan 
deze nacompetitie beleefde is de 
penningmeester van de club. Bij 
de twee thuiswedstrijden van HHC 
was sportpark De Boshoek meer 
dan gevuld. Veel toeschouwers uit 
Hardenberg en fans van de tegen-
partij, maar ook bezoekers uit de 
regio, die normaal gesproken niet 

FC Lisse speelt HHC van de mat

De penningmeester en de lotenverkopers waren het meest tevreden over de nacompetitie. © Roel Gritter

op De Boshoek zijn te vinden. “Ik 
kom niet vaak bij HHC, maar nu 
wilde ik deze belangrijke pot wel 
eens zien”, vertelde een inwoner 
van Ommen. Het was hem niet 
meegevallen. Wel het voetbal, maar 
niet het onsportieve gedrag van een 
deel van het HHC-publiek. “Discri-
minerende opmerkingen richting de 

donkere doelman van Lisse waren 
niet van de lucht. Ze kwamen veelal 
van een paar opgeschoten jongelui. 
Maar alle volwassenen eromheen 
stonden het gewoon toe en lachten 
erom. HHC onwaardig, lijkt mij”, 
was zijn reactie. Die laatste opmer-
king verraadt dat HHC blijkbaar een 
goede naam in de regio heeft. Of het 

HARDENBERG – Het toea
tje op de competitie, de 
strijd om de zaterdagtitel bij 
de amateurs, was voor HHC 
uit Hardenberg net zo ona
smakelijk als veleden jaar. 
De thuiswedstrijd tegen 
Spakenburg was de enige 
wedstrijd waarin HHC kon 
laten zien dat het team best 
kan voetballen, maar FC 
Lisse bleek telkens een maa
tje te groot.

uiten van discriminerende opmer-
kingen een incident was of dat het 
HHC-bestuur zich echt zorgen moet 
maken zal vanaf september duide-
lijk worden. Een nieuwe competi-
tie, met een nieuw trainer, enkele 
nieuwe spelers en een nieuwe kans 
voor het publiek om de naam van 
HHC hoog te houden.

GRAMSBERGEN – Schipperscafé 
Boonstra (‘Derk an de brugge’) 
wordt het nieuwe onderkomen van 
bierbrouwerij Mommeriete. Gert en 
Carina Kelder verhuizen hun hele 
hebben en houden van landgoed De 
Groote Scheere in Holthone naar 
de nieuwe plek aan het Overijssels 
kanaal. Het cafégedeelte, dat in 
oude staat wordt gehandhaafd, is 
inmiddels in gebruik. De komende 
maanden zullen verbouwingen 
plaatsvinden om de brouwketels 
en opslagtanks onderdak te bieden. 
Voorlopig wordt er daarom nog 
steeds in Holthone bier gebrouwen.

ANERVEEN – De voormalige 
boerderij aan de Anerveenseweg 33 
in Anerveen wordt een opvanghuis 
voor mensen met een licht verstan-
delijke beperking. De boerderij 
wordt verbouwd tot een kleinschalig 
trainings- en vrijetijdscentrum voor 
zo’n acht jonge volwassenen in de 
leeftijd van 18 tot 30 jaar. De jonge-
ren worden gedurende twee tot vier 

Zorgboerderij in Anerveen
jaar begeleid. Het hoofdgebouw zal 
dienst doen als woonverblijf, de 
bijgebouwen worden gebruikt voor 
agrarische doeleinden (een kweke-
rij) en werkvoor-zieningen. Bij de 
agrarische zorgboerderij willen de 
eigenaars ook een minicamping be-
ginnen. B&W van Hardenberg zijn 
van plan de vereiste vergunningen 
te verlenen.

Bierbrouwerij 
verhuist

SIBCULO – Eigenaar Dorresteijn 
van het kloosterterrein in Sibculo 
heeft B&W van Hardenberg om een 
voorlopige goedkeuring van zijn 
plannen gevraagd.

Dorresteijn wil de resten van het 
klooster opgraven en zichtbaar 
maken. Verder komen op het ter-
rein volgens de plannen een kloos-
terhoeve met openluchttheater en 
theeschenkerij en een woon- en 
zorgpaviljoen. Voor het gemak 
heeft de architect van Dorresteijn 
het naastgelegen terrein, dat eigen-
dom is van de gemeente, ook bij 
de plannen betrokken. B&W van 
Hardenberg staan positief tegenover 
de ideeën van de grondeigenaar. 
Wel moet er nog veel (archeolo-
gisch) onderzoek plaats- vinden en 
er zal overlegd moeten worden met 
gemeente, het steunpunt Cultureel 
Erfgoed Overijssel en het water-
schap, zodat het nog wel een poosje 
kan duren voordat de eerste schop 
de grond ingaat. De gemeente en 
de initiatiefnemer zullen samen 
een informatieavond organiseren 
om de buurt in kennis te stellen van 
de plannen.

Positieve geluiden 
over bouwplan 
kloosterterrein

HARDENBERG - Het openbaar onderwijs van de gemeente Hardenberg 
wordt per 1 januari 2009 verzelfstandigd. Op diezelfde datum wordt ge-
fuseerd met het openbaar onderwijs van de gemeente Coevorden. B&W 
van Hardenberg hoeven dan geen twee petten meer te dragen. Nu is de 
gemeente nog ontwikkelaar van lokaal onderwijsbeleid en bestuurder van 
het openbaar onderwijs. Die laatste functie vervalt dan over een half jaar. 
De nieuwe onderwijsstichting zal 29 scholen met in totaal zo’n 3500 leer-
lingen en 350 personeelsleden tellen. Het is de bedoeling dat het bestuur 
gevormd wordt door twee personen, die leiding geven aan de schooldirec-
teuren. Het aantal managers binnen het openbaar onderwijs wordt in fasen 
teruggebracht van 18 naar 9 schooldirecteuren.

Openbare scholen worden zelfstandig

EBBENBROEK – Het terrein op de hoek van de Grote Kattendijk en de 
Emtenbroekerdijk in Ebbenbroek wordt een plek voor dagrecreanten, jeu 
de boules-spelers en voor het jaarlijkse buurtfeest. Die activiteiten worden 
er nu ook al gehouden, maar eigenlijk illegaal omdat het terrein een agrari-
sche bestemming heeft. Omdat het illegaal is en geluidshinder oplevert had 
een buurtbewoner aan de gemeente gevraagd de activiteiten te verbieden, 
maar B&W zijn dat niet van plan en willen zelfs de activiteiten legaliseren.

Ebbenbroek behoudt speelterrein

redactie@sallander.nl

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg gaat op ketenjacht. 
Maar alleen de zieke exemplaren 
worden afgeschoten. Volgens de 
gemeente zijn dat de commerciële 
keten, de keten waar alcohol wordt 
geschonken aan jongeren onder de 
16 jaar en de keten die zorgen voor 
brandgevaar of overlast. De andere 
van de 80 keten die Hardenberg telt 

Probleemketen worden aangepakt
worden met rust gelaten. Wel wor-
den ouders en jongeren voorzien 
van informatie over de gevaren van 
alcoholgebruik op jonge leeftijd en 
over alcoholmisbruik. Buurtketen 
die niet voldoen aan de voorwaar-
den krijgen een maand tijd om 
maatregelen te treffen. Als blijkt dat 
ze zich dan nog niet aan de regels 
houden, worden ze gesloten.



HARDENBERG - Op het Stephanus-plein in Hardenberg heeft Johan Langhorst uit Sneek zaterdag zijn titel Sterkste Man van 
Nederland bij de junioren geprolon-geerd. 

Woensdag 18 juni 2008

Kortweg

Ik begrijp al die ophef over het 
betaald parkeren in Hardenberg 
niet. Tot nu toe heb ik alleen nog 
maar aan het systeem verdiend. 
Auto parkeren voor zestig cent op 
de Gedempte Haven, boodschap-
pen doen bij Jumbo en negentig 
cent van de caissière in ontvangst 
nemen. Dertig cent winst dus. En 
dat niet één keer, nee, elke week 
weer. De enige echte problemen 
zijn tot nu toe gesignaleerd bij de 
parkeerplaats van Super de Boer. 
Anderhalve week geleden werden 
daar in ongeveer een uur tijd drie 

auto’s zwaar beschadigd. Wie het 
terrein oprijdt moet om een laag 
metalen paaltje heen rijden. Dat 
ding staat zo laag, dat je hem niet 
goed kunt zien in de spiegel. Bij het 
naar rechts draaien, naar de vakken 
voor onder meer ‘jonge gezinnen’, 
werd tot twee keer toe de hele 
rechterflank van een auto aan gort 
gereden. En even later kwam een 
andere automobilist als het ware 
vast te zitten. Toen de slagboom 
weer naar beneden ging stond de 
auto er nog, wat onder meer een 
verbrijzelde achterruit opleverde. 
Volgens een medewerker van de 
winkel waren de paaltjes van de ge-
meente, zodat men daar maar moest 
klagen. Niet dus. Het parkeerterrein 
met alles erop en eraan is eigendom 
van Super de Boer, dus misschien 
dat een goede advocaat daar nog 
wat kan halen.
Maar verder geen probleem met 
het systeem, op wat kinderziektes 
na. Tja, wel een beetje vervelend 

voor oudere zwemmers die opeens 
hun zwemkaartje als het ware 
in prijs zien verdubbeld. En ook 
niet zo prettig voor sportclubs die 
gasten ontvangen en zich door de 
gemeentelijke maatregel minder 
gastvrij voelen. O ja, en niet zo 
aardig voor bewoners van de zone 
net buiten het echte centrum, die 
kraskaarten voor hun visite moeten 
kopen. Uiteraard ook een minder 
fantastisch systeem voor mensen 
die in het LOC werken, want hun 
gratis parkeerplaatsen bij sportpark 
De Kruserbrink zijn al vroeg bezet 
door scholieren van de Haco of 
langparkerend winkelpersoneel. 
En ook de mensen die net buiten 
de parkeerzone wonen staan niet te 
juichen, omdat ze elke dag auto’s 
voor de deur hebben van mensen 
die geen zin hebben te betalen voor 
het parkeren.
Maar verder is het een prachtig sy-
steem. Nou ja, niet helemaal voor de 
winkeliers aan de Europaweg, want 

die zijn nu al in staat te melden dat 
ze minder omzet hebben. 
Datzelfde zeggen enkele winkeliers 
in de Voorstraat, die dat niet schrif-
telijk aan de raad hebben gemeld 
maar dit nieuws in de wandelgan-
gen tijdens de raadsvergadering 
meedeelden. Maar voor de rest is 
er niets op het systeem van betaald 
parkeren aan te merken. En wie 
het daar niet mee eens is moet de 
hand in eigen boezem steken. De 
inwoners van Hardenberg hebben 
de raad gekozen, en die raad heeft 
zich tot drie keer toe achter het sy-
steem geschaard. Dat dan één van 
de raadsleden bij de eerste evaluatie 
van het systeem opmerkte, dat hij 
zich nooit gerealiseerd had dat spor-
ters nu ook moeten betalen geeft 
aan, hoe goed een deel van de raad 
zich in de materie heeft verdiept. 
Niet dus. Maar goed, elke gemeente 
krijgt de raad die hij verdient. Dus 
niet klagen maar dragen. En bidden 
om kracht.

Afspraken - Sinds begin juni is 
het mogelijk om een poliklinische 
afspraak bij het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis Hardenberg digitaal te 
wijzigen of af te zeggen. Wie een 
afspraak heeft staan bij de chirurg 
op de polikliniek en tot de ontdek-
king komt dat de datum niet schikt, 
kan voortaan deze afspraak wijzigen 
of annuleren via de website van de 
Saxenburgh Groep, www.sxb.nl. 
De digitale service geldt nog niet 
voor afspraken met de orthopeed of 
andere specialisten.

Veiliger – De gemeente, politie en 
horeca in Hardenberg gaan samen-
werken om het uitgaan veiliger te 
maken. De partijen gaan afspraken 
maken over onder meer het houden 
van toezicht, over de huisregels 
in een café of discotheek en het 
regelen van het verkeer. Dinsdag 
17 juni hebben de partijen hiertoe 
een overeenkomst getekend. Bij 
de uitwerking van de maatregelen 
worden ook bezoekers en bewoners 
betrokken.

Klepperstadloop – Atletiekvereni-
ging Spurt’88 houdt woensdag 25 
juni voor de 12e keer de Klepper-
stadloop. Het voorprogramma met 
wedstrijden voor de jeugd begint 
om 18.15 uur (1 km). Daarna volgt 
nog een 2.5 km om 18.30. Het 
hoofdprogramma omvat de 5 km 
(aanvang 19.00 uur) en 10 km (start 
20.00 uur). Start en finish zijn in de 
Witte de Withstraat.

Natuur - Vrijdag 27 juni wordt de 
13e editie van het jaarlijkse veld-
symposium ‘De toestand van de 
natuur in Overijssel’ gehouden in 
de omgeving van Hardenberg. Om 
9.00 en 10.00 uur starten groepjes 
op de fiets bij het natuurcentrum 
De Koppel. Vervolgens fietst men 
langs diverse deskundigen die in het 
veld staan opgesteld. Zij vertellen 
iets over de specifieke kenmerken 
van de natuur langs de Vecht. Voor 
deelname dient men zich vooraf bij 
De Koppel aan te melden.

Noodfonds- De OPV wil dat de ge-
meente Hardenberg een noodfonds 
vormt voor (sport-)verenigingen. 
En vereniging kan soms voor onver-
wachte uitgaven staan of te weinig 
gespaard hebben voor grotere uitga-
ven, stelt de politieke partij. Als de 
gemeente nou een potje maakt met 
daarin zo’n 300.000 euro kunnen 
verenigingen snel worden geholpen. 
Niet met een gift, maar met een 
goedkope lening. Als voorbeeld 
wordt de tennisvereniging Kloos-
terhaar genoemd, die dankzij dit 
plan de onverwachte reparatie van 
de banen kan realiseren. Volgens de 
OPV kent Hardenberg een financi-
ele meevaller dankzij extra geld uit 
Den Haag, zodat het niet moeilijk 
moet zijn het noodfonds te vullen.

Rallysprint  – Zaterdag 21 juni 
gaat om 14.00 uur de 4e Vechtdal 
Rallysprint van start bij de Eve-
nementenhal in Hardenberg. De 
110 deelnemers moeten zes klas-
sementsproeven afleggen in de 
omgeving van Hardenberg. De proe-
ven zijn vrij toegankelijk voor het 
publiek, maar de organisatie wil niet 
zeggen waar ze worden gehouden. 
Wie de informatie wil hebben moet 
voor 5 euro een infopakket komen 
bij bijvoorbeeld een benzinestation. 
Daarnaast kunnen de wagens in alle 
rust worden bekeken bij het service-
park aan de Energieweg 2, waar de 
auto’s binnenkomen voor zaken als 
bandenwissel en kleine reparaties.

De 22-jarige in-
woner van Sneek 
won het NK met 
overmacht, door 
vier van de vijf 
onderdelen op zijn 
naam te schrijven. 
Bij het hooggooien 
(een zak met 20 
kg gewicht over 
een lat werpen) 
vestigde hij een 
nieuwe record met 
een hoogte van 5 
meter en 60 centi-
meter. De tweede 
plaats was voor 
Rudy Jonker uit 
Dwingeloo, terwijl 
Bart Wilpshaar uit 
Hardenberg op de 
3e plaats beslag 
legde, twee treetjes 
hoger dan vorig 
jaar. Vrijwel alle 
deelnemers waren 
zeer te spreken 
over de organisa-
tie, zo lieten zij 
op het forum van 
Dutch Bodybuil-
ding weten. © Roel Gritter

Sterke jongens gooien hoogterecord

Degene die een stuk of wat van 
die grote en kleine problemen aan 
de orde wilde stellen was Jeroen 
Spoor (OPV), maar Van den Dolder 
wilde niet dat hij al te technische 
vragen stelde, of dat hij reageerde 
op opmerkingen die andere raads-
leden hadden gemaakt. Er moest 
namelijk haast worden gemaakt, 
omdat de agenda overvol was. 
Ook Juurlink had geen tijd voor 
een debat. Volgens haar zaten de 

mensen op de publieke tribune op 
iets anders te wachten. Dat ‘an-
ders’ was het PvdA-stokpaardje, 
het openbaar onderwijs. Toen dat 
punt eenmaal aan de orde kwam 
(de overname van basisschool De 
Baanbreker door basisschool Sluis 
6) liet Van den Dolder wel toe dat 
Juurlink ongeremd een pr-verhaal 
mocht houden, dat bol stond van 
technische vragen. Blijkbaar heeft 
de OPV alle krediet bij de overige 

Parkeerbeleid halfbakken besproken
partijen verspeeld, omdat geen en-
kel raadslid de twee vrouwen tot 
de orde riep. Spoor werd het woord 
ontnomen, waardoor de nog maar 
net in gang gezette poging om tot 
een debat te komen meteen weer 
vastliep. Volgens B&W was dat 
debat ook helemaal niet nodig. De 
raad had zelf tot drie keer toe het 
parkeerbeleid vastgesteld en er kon 
geen uitzondering gemaakt worden, 
want dan was het einde zoek. 
“Betaald parkeren is niet los ver-
krijgbaar”, zo stelde wethouder 
Jannes Janssen. “Als je betaald 
parkeren loslaat, moet je het hele 
verkeersplan voor het centrum 
herzien.” En daar had de raad geen 
zin in. Er werd nog wel even te-
gengesputterd dat er voor sporters 
en gehandicapten een oplossing 
gezocht moest worden, maar de raad 
had geen idee hoe dat dan moest 
gebeuren.
De komende maanden krijgen wel 
een paar zaken extra aandacht. Zo 
wordt de parkeergarage onder het 
LOC nog eens onder de aandacht 

gebracht, omdat het bezoek daar 
tegenvalt. Daarnaast wordt gekeken 
of bepaalde delen van het centrum 
en net daarbuiten misschien beter af 
zijn met een blauwe zone. “En ver-
der moeten de mensen er gewoon 
aan wennen”, vertelde Janssen. 
“Ze moeten hun weg nog vinden, 
de scherpe randjes moeten er nog 
af.” Een volgende evaluatie van 
het parkeerbeleid zal na de zomer 
plaatsvinden. De raad hoopt wel dat 
dan meer mensen reageren en dat 
ook de middenstand zich laat horen. 
Nu waren het alleen de winkeliers 
aan de Europaweg die een brief had-
den gestuurd. Volgens hen was nu 
al een omzetdaling te merken, die 
veroorzaakt was door het betaald 
parkeren. Overigens was de OPV 
het niet eens met de constatering 
van Meulink, dat er te weinig was 
gereageerd. “Misschien heeft het 
CDA geen reacties gekregen, maar 
de OPV wel. Het betaald parkeren 
is veel mensen een doorn in het 
oog, en daar is de raad voor verant-
woordelijk.”

HARDENBERG – Het nieuwe parkeerbeleid in Hardenberg-centrum 
is tijdens de raadsvergadering van 10 juni niet echt uitgebreid aan de 
orde gekomen. En dat was een maand eerder wel beloofd. De 72-jarige 
Louis Groet uit Rheeze gaf destijds de aftrap tijdens een inspraakbeurt, 
toen hij vertelde dat door het parkeergeld het zwemmen voor een groep 
mensen te duur was geworden. Zijn oproep om het zwemmen voor men-
sen met een klein pensioen betaalbaar te houden leverde half mei geen 
reactie van de politiek op. “Die komt 10 juni, want dan nemen we ruim 
de tijd hierover te praten. Dan kunnen alle grote en kleine problemen 
aan de orde komen”, beloofde CDA-fractievoorzitter Henk Meulink 
toen. Alle goede bedoelingen ten spijt kwam dat dinsdag niet goed uit 
de verf. Of eigenlijk helemaal niet. Verantwoordelijk hiervoor waren 
twee vrouwen: CU-raadslid Anja van den Dolder, die de vergadering 
voorzat, en PvdA-fractievoorzitter Rita Juurlink.

redactie@sallander.nl



Woensdag 25 juni 2008

Kortweg

Wil je tegenwoordig als columnist 
nog een beetje meetellen, dan moet 
je een zomerstop invoeren. Dat 
doet deze krant dus ook. Tijdens 
de prebouwvak, de bouwvak en 
de postbouwvak op deze plaats de 
Zomereditie.

Wachten, wachten, wachten. Wij 
Overijsselaars hebben er een he-
kel aan. En niet zo’n klein beetje 
ook. Meer dan 70 procent van de 
provinciegenoten ergert zich aan 
de onvrijwillige dagelijkse pauze-
momenten. U kent dat wel: vriend 
of vriendin die te laat komt op een 
afspraak, lange rijen bij de kassa 
in de supermarkt of wachten bij de 
kruising in Ommen tot alle vakan-
tiegangers weer opgehoepeld zijn. 

Verveling, stress, en op den duur 
zelfs agressiviteit. Dit voorbeeld 
verzin ik trouwens niet ter plekke, 
daar is speciaal onderzoek naar 
verricht. Een duur pr-bureau heeft 
op last van KPN onderzocht, hoe 
erg wij wachten vinden en hoe dat 
wachten veraangenaamd kan wor-
den. En wat dacht u? Wij, Overijs-
selaars, vinden wachten ontzettend 
erg, wij weten niet wat we tijdens 
het wachten moeten doen en daarom 
willen wij, arme sukkels, graag ver-
maakt worden tijdens het wachten. 
Vergeleken met de inwoners van 
Drenthe ervaren wij wachten als een 
zeer groot probleem: 42 procent van 
de inwoners van Overijssel raakt 
van wachten gestrest, tegenover 13 
procent van de Drenten. O ja, uit dat 
onderzoek bleek ook nog dat KPN 
de oplossing heeft voor al onze 
problemen. Toevallig. 
We moeten gewoon een nieuwe 
dienst van KPN aanschaffen, zo 
adviseerde het pr-bureau onlangs 
in een persbericht, zodat je overal 
tv kunt kijken op je mobieltje. “Zo 
wordt wachten leuk”, aldus de pr-
mensen. Dat zoiets een paar centen 
moet kosten zal duidelijk zijn. Elk 
pleziertje kost nu eenmaal geld. 

Hoeveel? Slechts 9,95 euro per 
maand. Zeg nou zelf, geen geld om 
het wachten op een afspraak, bij 
de kassa of in een file te veraan-
genamen. Waarschijnlijk zou je er 
zelfs om gaan verhuizen naar het 
westen van ons land, want daar zijn 
veel meer files en kun je dus veel 
langer tv-kijken op je mobieltje. 
Persoonlijk zou ik liever de andere 
kant op gaan, meer richting Dren-
the. Weinig stress, geen files, geen 
lange rijen bij de kassa en vooral: 
geen MobielTV. Want zover reiken 
de stralen van KPN niet.

Vorige week was er een andere 
firma die een onderzoek had laten 
verrichten (dat is trouwens een 
standaard pr-regel: als je iets wilt 
verkopen moet je er een onder-
zoekje tegenaan gooien om aan-
dacht te krijgen). Wat is nu weer 
bekend geworden? Het volgende: 
ongeveer 440.000 inwoners van 
Overijssel snurken. Drie van de vijf, 
zo’n kwart miljoen Overijsselaars, 
produceren tijdens het snurken meer 
geluid dan goed is voor je oren. Wij 
zijn zelfs de beste snurkers van Ne-
derland! Deskundigen hebben hun 
bezorgdheid uitgesproken, omdat te 

veel lawaai tijdens het slapen kan 
leiden tot stress, hoge bloeddruk 
en concentratieproblemen. En dat 
moeten we natuurlijk niet willen. 
Slecht voor je gezondheid, slecht 
voor je baas omdat je minder goed 
functioneert en slecht voor je rela-
tie. Is daar dan niets tegen te doen? 
Zeker wel. Zorgen voor een betere 
conditie, niet roken, voor het slapen 
gaan geen zware maaltijd nuttigen 
en tot twee uur voor het slapen gaan 
geen alcohol drinken.

Eigenlijk geen oplossing dus. Maar, 
hoera, de firma die opdracht tot het 
onderzoek gaf heeft iets leuks in de 
aanbieding: neusstrips. De strips 
helpen snurkers om tijdens het 
slapen door de neus te ademen. Het 
snurken kan daardoor verminderen 
of zelfs helemaal stoppen. Kost dat? 
Ongeveer 15 euro voor dertig strips. 
Dus 50 cent voor een nachtje zonder 
lawaai en zonder ergernis, een halve 
euro voor een betere relatie en een 
verbeterde gezondheid. Goedkoop 
eigenlijk, want nu kun je tenminste 
zonder schuldgevoelens doorgaan 
met de hele avond lui op de bank 
liggen, chips en snacks eten, roken 
en alcohol drinken.

ANE - De motoren mochten niet jonger zijn dan bouwjaar 1972, maar dat 
gold uiteraard niet voor de coureurs. Sterren van vroeger als Jan Huberts, 
Marcel Ankoné en Theo Bult waren zaterdag 21 juni present tijdens de 5e 
editie van de Classic TT in Ane. En als hoofdgast was de onlangs 65 jaar 
geworden motorlegende Giacomo Agostini aanwezig. De vijftienvoudige 

Agostini hoofdgast tijdens TT van Ane

wereldkampioen kwam uiteraard niet gratis uit Italië naar Noordoost-
Overijssel, maar dankzij de financiële hulp van de gemeente Hardenberg 
konden vele honderden zaterdag genieten van de oude meester en ‘zijn’ 
machine, de MV Agusta.

Afgesloten – Doordat een maand 
of drie geleden iets is misgegaan bij 
de aanleg van drie stalen duikers in 
Diffelen, moet de Rheezerweg op-
nieuw worden afgesloten. De dui-
kers van waterschap Velt en Vecht 
zorgen ervoor, dat het water van de 
nieuw aangelegde meander Möln-
marsch naar de Vecht kan stromen. 
Die duikers worden nu opnieuw 
gelegd, waardoor het verkeer moet 
worden omgeleid. Voor fietsers is 
een tijdelijk fietspad aangelegd, 
zodat zij gewoon gebruik kunnen 
maken van deze route. De verkeers-
hinder duurt nog t/m 30 juni.

Wandelen - In de zomermaan-
den worden wekelijks van 10.00 
tot 12.00 uur op dinsdagmorgen 
wandelingen gehouden door het 
natuurgebied Collendoorn. Dat 
gebeurt onder leiding van een 
boswachter. De eerste tocht was 
afgelopen dinsdag, de laatste tocht 
wordt gehouden 26 augustus. Na-
dere inlichtingen bij de boswachter, 
tel. 0523-261005.

Directeur – Het Vechtdal College 
heeft weer een directeur. Vorige 
week is de 54-jarige Eddy Muis uit 
Wierden benoemd, als opvolger van 
Maarten Post die eind vorig jaar is 
opgestapt. Muis was daarna door 
het bestuur ingehuurd als interim-
manager. Tijdens de interim-periode 
heeft hij werken in het onderwijs 
dusdanig leren waarderen, dat hij 
heeft meegesolliciteerd naar de 
vacature van directeur. Overigens 
wordt de naam van de functie 
straks veranderd in ‘voorzitter van 
het college van bestuur’, omdat de 
scholengemeenschap met vestigin-
gen in Hardenberg, Dedemsvaart en 
Ommen een andere bestuursvorm 
krijgt. 

Zomerconcert – De Gramsberger 
harmonie Crescendo sluit woensdag 
25 juni het seizoen af met optre-
dens van het A-, B- en C-orkest. 
Dat gebeurt op het grasveld voor 
de Boomhofkerk in het centrum 
van Gramsbergen. Het B-orkest 
verzorgt om 19.00 uur de muzikale 
aftrap. De laatste noten zullen rond 
de klok van half negen klinken. De 
toegang is gratis. Bij slechte weers-
omstandigheden wordt het concert 
verplaatst naar de grote zaal van het 
Dorpshuis in Gramsbergen.

Gered – De korfballers van Juventa 
uit Hardenberg hebben het gered. 
Het eerste team is overeind geble-
ven in de driekamp met Holland-
scheveld en Mildam, met als doel 
klassebehoud. De club is daardoor 
volgend seizoen voor het eerst zo-
wel op het veld als in de zaal actief 
op het niveau van de eerste klasse.

Tunnel – Het CDA in de gemeente 
Hardenberg wil dat de nog aan te 
leggen voetgangerstunnel onder de 
Kellerlaan naar de Evenementenhal 
uitgebreid wordt met een gedeelte 
voor fietsers. Veel scholieren uit het 
zuiden van de gemeente steken deze 
drukke weg over. Nu de kans zich 
voordoet wil het CDA dat B&W on-
derzoeken, of de oversteek veiliger 
gemaakt kan worden.

Toneel – Toneelvereniging Vorie-
Vana uit Mariënberg gaat komend 
seizoen het stuk Groeten van de Ve-
luwe van Carl Slotboom instuderen. 
De campingkomedie is onder meer 
te zien in theater De Voorveghter, 
tijdens de jubileumuitvoeringen in 
verband met het 40-jarig bestaan.

© Roel Gritter

HARDENBERG - De gemeente-
raad heeft vorige week de koers 
uitgezet voor de komende jaren. 
Hoog op de doe-lijst staan zaken 
als extra aandacht schenken aan 
de ontwikkeling van Dedemsvaart, 
tegengaan van alcoholgebruik 
door jongeren en het promoten van 
duurzaam-heid. Dat laatste betekent 
dat burgers gestimuleerd moeten 
worden minder energie te gebrui-
ken en minder wegwerpmaterialen 
te gebruiken. B&W hadden hier 

al 100.000 euro voor uitgetrok-
ken, maar de raad wil dat bedrag 
verhogen tot een half miljoen. De 
gemeenteraad wil ook dat voor het 
einde van het jaar concrete plannen 
zijn gemaakt om kinderen op de 
basisscholen en ouders voorlichting 
te geven over het gebruik van alco-
hol op jonge leeftijd. Daarin moet 
ook iets staan over de openings- en 
sluitingstijden van de horeca en de 
mogelijkheden om te handhaven, 
dat wil zeggen dat het niet alleen 

bij woorden wordt gelaten, maar dat 
tegen overtreders ook echt wordt 
opgetreden.

Een ander idee van de raad dat via 
een motie werd aangenomen was 
een bedrag van 300.000 euro te 
reserveren voor een multicultureel 
centrum in Balkbrug. Als even-
tueel het kerkelijk centrum Het 
Trefpunt de deuren sluit is geen 
andere, laagdrempelige voorziening 
in Balkbrug over en dat moet voor-

komen worden, was de motivatie 
van de raad.

Eén van de vele moties die het niet 
haalde was het voorstel van de 
ChristenUnie om na een raadsver-
gadering geen alcohol te schenken. 
GroenLinks en OpKoers steunden 
de CU, maar de rest vond dat de 
raadsleden van de ChristenUnie te 
ver doorsloegen, omdat het drinken 
van een glaasje wijn of bier niets te 
maken heeft met alcoholmisbruik.

Raad zet koers uit voor komende jaren

redactie@sallander.nl



Zo, en nou is vervoerbedrijf Inter 
Baarslag aan de beurt. De ge-
meente Hardenberg heeft eerst 
Brink Transport zo ver gekregen 
een vrachtwagen te beschilderen 
met reclame voor het project ‘Gun 
jezelf de ruimte’, sinds een week of 
wat rijdt een Veurink-truck rond met 
reclame voor het Hardenberger mil-
lenniumproject (schoon drinkwater 
voor Niger) en nu moet volgens mij 
Baarslag eraan geloven.

Hardenberg kent al jaren een terug-
gang in het aantal arbeidsplaatsen 
in de landbouw. De vitaliteit van 
het platteland staat onder druk, zo 
luidt de gemeentelijke waarschu-
wing. En daar moet natuurlijk tegen 
worden opgetreden, want onze 
bestuurders zijn geen slapers die 
maar afwachten of anderen iets gaan 
doen. Tenminste, niet allemaal. Er 
moet gezocht worden naar nieuwe 
economische dragers, bijvoorbeeld 
toerisme en recreatie. Zeker, dat 
kennen we al jaren, maar het mag 
wel een onsje meer zijn. Wat zeg 
ik: wel een kilo meer, want de am-
bitie van Hardenberg is dat deze 
gemeente op den duur behoort tot 

Woensdag 2 juli 2008

Kortweg

Wil je tegenwoordig als columnist 
nog een beetje meetellen, dan moet 
je een zomerstop invoeren. Dat 
doet deze krant dus ook. Tijdens 
de prebouwvak, de bouwvak en 
de postbouwvak op deze plaats de 
Zomereditie.

de top van Nederland op toeristisch 
gebied. De vraag is dan: hoe krijg 
je meer mensen naar Hardenberg? 
Welnu, in de eerste plaats door 
ervoor te zorgen dat gans Neder-
land weet dat Hardenberg bestaat. 
Of, nog handiger, door ervoor te 
zorgen dat de hele streek langs de 
Vecht wereldberoemd wordt. En 
daarnaast moet het ‘merk’ Vechtdal 
verder ontwikkeld worden, zo is de 

oplossing. Jouw streek moet een 
goed imago hebben (mooie natuur, 
aardige mensen, volop activiteiten) 
en de beleving van de gasten moet 
positief zijn, wat ongeveer inhoudt 
dat ze moeten krijgen wat ze hadden 
verwacht.
Ervoor zorgen dat iedereen weet 
dat het Vechtdal bestaat kan op ver-
schillende manieren. Via adverten-
ties, folders en reclameborden na-
tuurlijk. Maar ook Hardenberg heeft 
het internet ontdekt, dus een website 
mag niet ontbreken. Maar daarnaast 
kun je de Hardenberger uitvinding 
van ‘de reclame-truck’ inzetten. 
Promotie op vrachtwagens, staat in 
het gemeentelijk Actieplan Vecht-
dal. Brink en Veurink zijn al aan de 
beurt geweest, zodat het niet meer 
dan logisch is dat nu bij Baarslag 
aan de bel wordt getrokken. Tenzij 
raadslid Petra Baarslag nog zo pis-
sig is op wethouder Douwe Prinsse, 
die haar tijdens de laatste raadsver-
gadering toevoegde dat ze er vaak 
naast zat, dat van haar de gemeente 
de boom in kan.

Gelukkig hebben we binnen onze 
gemeentegrenzen nog een paar 

vervoerbedrijven met meer dan één 
vrachtwagen, zodat er nog wel een 
paar acties bedacht kunnen wor-
den. Een goed reclame-idee hoeft 
niet eenmalig gebruikt te worden, 
nietwaar. Hebt u dus een aardige 
suggestie om iets te promoten van 
meer dan alleen lokale waarde, of 
hebt u een goed doel op het oog 
waarmee de gemeente Hardenberg 
kan scoren, aarzel dan niet om bij 
de gemeente aan te kloppen. Zij 
kennen de vervoerders en kunnen 
vast en zeker zoveel morele druk 
uitoefenen, dat binnen de kortste 
keren weer een bontgeschilderde 
wagen door Nederland tuft. Verve-
lend alleen dat ook anderen dit idee 
willen gebruiken. De provincie Gel-
derland heeft nog niet zo lang gele-
den besloten dat het imago van de 
Veluwe moet worden verbeterd, dat 
de beleving van de gasten versterkt 
moet worden en dat de promotie 
opgekrikt moet worden. Wellicht 
door reclame-trucks in te zetten. 
Zodat we over enige tijd alleen nog 
maar rijdende villa’s kakelbont op 
’s Heeren Wegen tegenkomen. De 
houdbaarheid van een leuk idee is 
dus niet oneindig.

Dartsfinale – In café Sevens (voor-
heen Brinkman) in Hardenberg 
wordt vrijdag 4 juli de finale ge-
houden van de Hardenberger darts-
competitie De Gouden Pijl. Dit jaar 
wordt de finale gespeeld tussen het 
eerste en derde team van Dock’s 
United. Voordat de finale begint 
wordt om 19.30 uur de finale van 
de verliezerronde gespeeld.

HHC – Voetbalvereniging HHC 
is voor de districtsbeker ingedeeld 
bij DOS’37 (1e klas zaterdag), 
Hulzensche Boys (2e klas zaterdag) 
en Tubantia (2e klas zondag). De 
eerste wedstrijd wordt dinsdag 19 
augustus tegen DOS gespeeld op 
sportpark De Boshoek.

Vegetarisch - Zondag 13 juli komt 
een kar met vegetarische hotdogs 
naar De Koppel in Hardenberg. De 
Amerikaanse mobiele Hotdogstand 
reist door heel Nederland om op 
jaarmarkten, braderieën e.d. het 
publiek te laten proeven hoe een 
vegetarische hotdog smaakt. In het 
natuurcentrum draait vanaf 14.00 
uur de film Meat the Truth, over de 
relatie tussen het broeikaseffect en 
de intensieve veehouderij.

Paarden – Rijvereniging Slagha-
ren houdt 5 en 6 juli het jaarlijkse 
concours hippique. Zaterdag ko-
men de pony’s aan bod, zondag is 
gereserveerd voor paarden. Op het 
concoursterrein aan de Zwarte Dijk 
naast het sportpark in Slagharen is 
een strodorp aangelegd voor bezoe-
kers. Aanvang 8.30 uur, de toegang 
is gratis.

Kunstgras - Het kunstgras van het 
Polmanstadion in Almelo is gekocht 
door de gemeente Hardenberg. 
Het veld waar Heracles Almelo 
op heeft gespeeld, komt te liggen 
op sportpark ‘t Hoge Holt en is 
bedoeld voor sv Gramsbergen. Er 
was veel belangstelling van sport-
verenigingen en speeltuinen maar 
Ten Cate, fabrikant van het veld, en 
ingenieursbureau Oranjewoud zijn 
uiteindelijk met Hardenberg tot een 
akkoord gekomen.

FC Twente – Op sportpark Het 
Westerpark van vv Mariënberg 
spelen zaterdag 12 juli de eerste 
teams van FC Twente en FC Zwolle 
een oefenwedstrijd, aanvang 15.00 
uur. Dankzij de medewerking van 
de plaatselijke ondernemers zijn 
er voldoende parkeerplekken voor 
zowel auto’s als fietsen. De adressen 
voor de kaartverkoop zijn te vinden 
op de website van de club (www.
vvmarienberg.nl).

Shirt - Ruim honderd inwoners van 
de gemeente Hardenberg gaan van 
15 t/m 18 juli het wonen en leven in 
deze gemeente promoten tijdens de 
Nijmeegse vierdaagse. Elke wande-
laar die een bewijs van inschrijving 
kon tonen ontving een zwart en een 
wit poloshirt. Ook tien deelnemers 
aan de Twentse Rolstoelvierdaagse, 
die van 22 t/m 25 juli in Delden 
wordt gehouden, kregen de shirts.

Liberale website – De politieke 
partij Liberaal Hardenberg van 
raadslid Petra Baarslag heeft sinds 
vorige week een eigen website. Op 
de site zijn de politieke ideeën van 
de partij te lezen, bijvoorbeeld over 
het parkeerbeleid, over windener-
gie,  het nieuwe gemeentehuis en 
de N34. De partij is te vinden op 
www.liberaalhardenberg.nl.

redactie@sallander.nl

Overigens wordt het gemeentehuis 
alleen een gemeentehuis, vertelde 
wethouder Douwe Prinsse tijdens 
de presentatie van het vooront-
werp. Aanvankelijk werd gedacht 
aan ‘inwoning’ door de VVV, de 
Oudheidkamer, bank, makelaar, 
jongerenplek of grand café, maar 
daar is niets van over gebleven. “Ze 
wilden niet of het werd te duur”, 
vertelde Prinsse.
Henk Meulink (CDA) zou graag 
zien dat de gemeente een paar 
maquettes liet maken om die op 

Gemeente wil half miljoen kwijt

verschillende plekken aan de be-
volking te tonen. “Dan voorkom 
je dat men later zegt dat men niet 
wist dat het gemeentehuis er zó uit 
zou zien.” Volgens Prinsse geen 
reëel verzoek. “Een maquette kost 
minimaal 10.000 euro, zodat we het 
maar met tekeningen en filmpjes 
moeten doen.”
Wat vorige week dinsdag duidelijk 
werd is, dat er voor enkele amb-
tenaren toch tijdelijke huisvesting 
gezocht moet worden. Eerst was 
men van plan het carillon te slo-

pen, daarna op die plek een nieuw 
gemeentehuis te bouwen met een 
deel van de parkeergarage eronder, 
dan de ambtenaren verhuizen, 
het oude gemeentehuis slopen en 
vervolgens het tweede deel van de 
parkeergarage aanleggen. Nu wordt 
echter gedacht dat het voordeliger 
is de parkeergarage in een keer 
aan te leggen. Daarvoor moet een 
deel van het huidige gemeentehuis 
worden gesloopt. De ambtenaren 
die moeten vertrekken kunnen dan 
ondergebracht worden in tijdelijke 
kantoren.

Wethouder Prinsse leek dinsdag 
een ‘dooie’ raad tegenover zich 
te vinden die, op wat vragen van 
ondergeschikt belang na, het hem 
niet moeilijk zou maken. Aanvan-
kelijk kwam die verwachting ook 
uit, totdat Jeroen Spoor van de OPV 

HARDENBERG – Het nieuwe gemeentehuis van Hardenberg wordt 
zo duurzaam gebouwd, dat de extra 500.000 euro die de raad enige tijd 
geleden beschikbaar stelde om nog duurzamer te bouwen, voorlopig 
niet gebruikt kunnen worden. Het doel is een gemeentehuis te bouwen 
dat zuinig, schoon en onderhoudsarm is. Bij oplevering moet het zelfs 
het meest duurzaam gebouwde gemeentehuis van Nederland zijn. De 
gemeente heeft geprobeerd mensen te vinden die met nog betere ideeën 
zouden komen, maar tot nu toe zijn die niet gevonden.

zich ermee bemoeide. Over en weer 
werden beschuldigen geuit (Spoor: 
“Hier wordt niet de waarheid ge-
sproken.” Prinsse: “U maakt de 
mensen wijs dat het gemeentehuis 
veel duurder wordt dan begroot, 
terwijl u net hebt gezien dat we met 
alles binnen het budget blijven.”), 
die de andere raadsleden wakker 
maakten. Jonkhans (PvdA) vroeg 
zich af wat Spoor wilde bereiken, 
“behalve het meest wijze jongetje 
van de klas uit te hangen” en Van 
den Dolder (CU) zei dat de toon 
van het debat haar niet beviel. 
“Een volgende keer graag iets 
minder grote woorden gebruiken 
en iets professioneler werken”, 
gaf ze als advies. Waarbij het niet 
duidelijk was of dat laatste alleen 
voor Jeroen Spoor bedoeld was of 
eigenlijk voor de gehele raad. Toen 
de rust was weergekeerd bleek dat 
bijna alle partijen achter de plannen 
van B&W stonden, zodat de OPV 
uiteindelijk voor niets zoveel stof 
had doen opwaaien.

© Roel Gritter

BEACHVOLLEYBAL – Met de nieuwe markt als speelveld had volleybalverenging Kangeroe dit jaar geen last van klagers over het ‘inpikken’ van 
parkeerplaatsen. De organisatoren waren tevreden over het 11e toernooi, dat van donderdag t/m zaterdag werd gespeeld.



Bertus Kerssies van de Christen-
Unie is wel het oudste raadslid van 
de gemeente Hardenberg, maar niet 
het meest wijze. Tenminste, niet 
altijd. Vorige week dinsdag was 
zo’n dag, dat hij als moraalridder 
flink uit de bocht vloog.

Tijdens zijn aandeel in het ‘debat’ 
over de bouw van het nieuwe 
gemeentehuis zei hij, dat hij zich 
een week daarvoor geschaamd 
had dat hij deel uitmaakte van de 
gemeenteraad. Zijn plaatsvervan-
gende schaamte werd veroorzaakt 
door de OPV, die volgens hem had 

Woensdag 9 juli 2008

Kortweg

redactie@sallander.nl

© Roel Gritter

geroepen dat wethouder Prinsse een 
leugenaar was, en door Liberaal 
Hardenberg, dat met verkeerde 
informatie bezig was de burgers te 
misleiden. Hij verwachtte dan ook 
dat de OPV excuses zou aanbieden. 
Toen vervolgens Petra Baarslag 
van Liberaal Hardenberg zei dat ze 
zich even in een kleuterklas waande 
sloeg Kerssies helemaal op hol. 
“U waant zich in een kleuterklas? 
Misschien zit u er nog wel in. Ik 
raad u aan de stukken eens een 
keer te lezen”, voegde hij Baarslag 
toe. En even later zei hij zelfs dat 
“u het kleuterniveau niet ontstijgt.” 
Waarop Baarslag reageerde met: 
“Treurig dat u zo op de man speelt. 
Ik werp dat verre van mij.”

Dat Liberaal Hardenberg tijdens 
het debat opnieuw de plek van het 
nieuwe gemeentehuis ter discussie 
wilde stellen was uiteraard onzin. 
Dat besluit is al lang geleden geno-
men. Daar had een raadslid als Rein 
Jonkhans (PvdA) ook helemaal 

niet op moeten reageren, want dat 
station is gepasseerd. En dat Jeroen 
Spoor (OPV) tijdens de oriënte-
rende ronde zei dat “hier nu even 
niet de waarheid wordt gesproken” 
is misschien ook niet het meest 
aardige dat was gezegd. Maar om 
je dan zo te laten gaan als Kerssies 
deed is buiten alle proporties. Als je 
je hiervoor al moet schamen moet 
je misschien maar een eiland in de 
Stille Oceaan opzoeken.

En wat heeft Kerssies uiteindelijk 
bereikt? Dat de sfeer in de raad, 
waar met name de ChristenUnie 
zich aan ergerde, alleen maar ver-
slechterde. Met als dieptepunt het 
uit het gemeentehuis verwijderen 
van een OPV-er, na de raadsverga-
dering van vorige week dinsdag. 
“Wij moeten ons eigen functioneren 
eens kritisch evalueren”, vertelde 
Kerssies in zijn rol als nestor van 
de raad, tijdens de eindejaarsbij-
eenkomst. Dat lijkt mij helemaal 
geen gek idee.

HARDENBERG – De gebouwen 
rond de nieuwe markt in Har-
denberg hoeven niet gesloopt te 
worden. De rechter heeft onlangs 
de bezwaren van de club van win-
keleigenaars- en huurders (VCH) en 
Henk Wiechers (HEMA) tegen het 
afgeven van een bouwvergunning 
afgewezen.
Uiteraard zouden de gebouwen ook 
niet zijn afgebroken als de bezwaar-
makers wèl gelijk hadden gekregen, 
maar voor hen was het meer een 
prestigezaak: heeft het gemeente-
bestuur prutswerk geleverd of zich 
volgens de regels gedragen. De 
rechter  in Zwolle vindt dat laatste. 
Het bouwplan was op alle punten 
in orde, zodat de gemeente de 
bouwvergunning niet had kunnen 
weigeren. De bezwaarmakers kun-
nen nog hoger beroep aantekenen 
bij de Raad van State.

Voorzitter - Plaatselijk Belang 
Kloosterhaar moet op zoek naar een 
nieuwe voorzitter. Dick Roessink, 
die de functie ruim vijf jaar heeft 
vervuld, is er om privé-redenen mee 
gestopt. Zolang er geen voorzitter is 
zullen de overige bestuursleden van 
PBK het werk verdelen.

Clubgebouw – Het nieuwe clubge-
bouw van vv Kloosterhaar, groten-
deels door vrijwilligers gebouwd, 
wordt 16 augustus officieel ge-
opend. Op een later tijdstip wordt de 
bevolking in staat gesteld de nieuwe 
aanwinst te bekijken.

Gesloopt – Het kampeerterrein van 
Staatsbosbeheer in Rheezerveen 
is dicht. De Kampmanskuiltjes, 
zoals het terrein officieel heet, is 
door vandalen dusdanig gesloopt 
dat heropening niet waarschijnlijk 
is. Diverse gebouwtjes zijn totaal 
vernield, picknicktafels zijn stuk 
gemaakt en zelfs de elektriciteitska-
bels zijn doorgesneden. Eventuele 
bezoekers worden doorverwezen 
naar andere campings.

Fietsen – Toerclub HWV houdt 
van maandag 14 t/m donderdag 17 
juli de Hardenberger Avondfiets-
vierdaagse. Deelnemers kunnen 
kiezen uit de afstanden 15, 25 en 
40 kilometer. Op maandag gaat de 
tocht richting Mariënberg, dinsdag 
wordt Gramsbergen aangedaan en 
woensdag fietst men naar Dedems-
vaart. De afsluitende tocht gaat naar 
Duitsland. Er kan dagelijks gestart 
worden tussen 10.00 en 14.00 uur 
bij wijkcentrum Het Uilennest aan 
het Meeuwenplein in Hardenberg. 
De fietsers moeten uiterlijk om 19.00 
weer bij het startpunt zijn om een 
controlestempel te kunnen krijgen.

Oost – Gedeputeerde Dick Buur-
sink van cultuur moet een toontje 
lager zingen. Hij liet een onder-
zoek uitvoeren naar het kijk- en 
luistergedrag van het Overijsselse 
publiek. De cultuurgedeputeerde 
liet nogal luidruchtig weten dat hij 
twijfelde of de tien miljoen euro, die 
de provincie jaarlijks van het Rijk 
krijgt voor de omroep, goed wordt 
besteed. Uit het onderzoek blijkt 
dat de Overijsselaars ‘hun’ omroep 
een dikke 7 geven. Jongeren en ste-
delingen kijken en luisteren minder 
dan ouderen en plattelanders. Dat 
moet volgens Buursink anders. Hij 
wil jaarlijks een onderzoek naar de 
populariteit van de lokale zender.

Gezondheidspark – Het nieuwe 
gezondheidspark naast het Röpcke-
Zweers ziekenhuis moet niet door 
de goedkoopste, maar door de beste 
ontwikkelaar worden gebouwd. De 
gemeente Hardenberg gaat daarom 
niet Europees aanbesteden, maar 
laat bedrijven solliciteren. Op basis 
van de sollicitaties wordt een risico-
dragende ontwikkelaar gekozen die 
echt verstand heeft van het bouwen 
van een gezondheidspark. De ge-
meente hoopt dat deze beslissing wat 
vaart brengt in het proces.

Oldtimers - Zaterdag 19 juli vindt 
voor de 3e keer de Bezantijnenrit 
plaats, een toertocht voor cabrio’s, 
oldtimers van 30 jaar en ouder en 
andere bijzondere voertuigen. De 
start is om 11.00 uur op de nieuwe 
Markt in Hardenberg. De tocht 
is 180 km lang en voert door het 
grensgebied van Overijssel en 
Duitsland. Rond 16.30 uur worden 
de eerste auto’s terug verwacht bij 
de finish in Gramsbergen.

Bouwvergunning 
terecht afgegeven

MUZIEK IN HET CENTRUM – De aangekondigde openlucht zangdienst 
op de hoek Oosteinde / Helfrichstraat ging donderdag niet door. Daarvoor 
in de plaats liep een jazzkwartet door de straten van Hardenberg. Het viertal 
werd niet lastig gevallen door grote hoeveelheden fans, maar dat had meer 

te maken met de weersomstandigheden dan met hun muzikale kwaliteiten. 
Donderdag 17 juli kan Hardenberg opnieuw kennismaken met jazzmuziek. 
Op het Klepperplein spelen dan van 19.00 tot 21.00 uur The Jazz Freaks.

Ruim 7 jaar onderzoek is eraan 
voorafgegaan. De samenstellers, 
Deborah Slier en haar echtgenoot 
Ian Shine, hebben dan ook meer 
gedaan dan alleen maar het boek Tot 
zien in vrij Mokum van Elma Verhey 
vertalen, dat in 1999 is uitgekomen. 
In het boek Hidden Letters zijn 86 
vertaalde brieven te vinden, maar 
daarnaast enkele honderden foto’s, 
kaarten en documenten over de 
nazitijd. Tijdens de bezoeken van 
de samenstellers aan Nederland 
is ook met enkele Hardenbergers 
gesproken, en dat is in het boek 
terug te zien. De familie Vrijlink 

Brieven Kamp Molengoot basis van Holocaustboek
HARDENBERG – Twee jaar later dan verwacht is onlangs 
het boek Hidden Letters uitgekomen, een Amerikaans boek 
met als basis de brieven die de joodse Amsterdammer 
Flip Slier tijdens de Tweede Wereldoorlog aan zijn ouders 
stuurde vanuit Kamp Molengoot bij Hardenberg.

uit Collendoorn wordt uitgebreid 
belicht, maar ook het gemeentear-
chief en Günter Brandorff, kenner 
van de joodse geschiedenis van 
Hardenberg, worden enkele keren 
genoemd. Die Hardenbergers wor-
den met alle anderen die informatie 
hebben verstrekt uitgenodigd om 
vrijdag 12 september naar Wester-
bork te komen, waar Deborah Slier 
en Ian Shine hen persoonlijk willen 
bedanken. Hidden Letters - volgens 
Jack Polak, oud-voorzitter van het 
Amerikaanse Anne Frank Center 
“Het beste Holocaustboek dat ik 
heb gelezen, en ik heb ze allemaal 

gelezen” – wordt niet in Nederland uitgegeven, maar is wel te bestellen via 
de site www.hiddenletters.com. Meer informatie over Kamp Molengoot is 
te vinden op de internetsite www.molengoot.nl.

Maar eigenlijk was het de medische 
staf die het niet meer in hem zag 
zitten. Bunnik wilde meer samen-
werking met andere ziekenhuizen 
in de regio om Hardenberg ‘te la-
ten overleven’. De artsen waar het 
daar niet mee eens, zodat er voor 
Bunnik niets anders op zat dan te 
vertrekken. De werkzaamheden van 
Bunnik worden voorlopig waarge-

Ziekenhuis zit zonder directeur

nomen door Henk van der Wal, 
die zo’n twee maanden geleden 
benoemd werd tot lid van de Raad 
van Bestuur, naast Bert Bunnik.

De opgestapte directeur was sinds 
2005 in dienst van de Saxenburg-
groep. Daarvoor was hij lid van 
de Raad van Bestuur van de Isala 
klinieken in Zwolle.

HARDENBERG – De Saxenburggroep, waartoe onder meer het 
Röpcke-Zweers ziekenhuis, Oostloorn en het Clara Feyoena Heem 
behoren, zit zonder directeur. De huidige directeur Bert Bunnik is 
vorige week per direct opgestapt. Bunnik en de Raad van Toezicht 
zaten niet meer op één lijn, zo is de verklaring. 



De donderdagavondactiviteiten in Hardenberg-centrum hebben niet veel 
geluk met het weer. Vorige week donderdag was van hetzelfde laken een pak. 
Toch lukte het een fitness-team van Bodytrend nog tussen de buien door het 
publiek op de nieuwe markt te vermaken met een flitsende demonstratie.
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Zou de gemeente Hardenberg dat 
nou cynisch hebben bedoeld, of is 
er sprake van ‘bestuurdershumor’?

In het blad Evaluatie Toekomstvi-
sie, dat op bijna elk huisadres in 
de gemeente is afgeleverd, staat 
als laatste boodschap: “Inwoners 
gemeente Hardenberg: bedankt!” 
Bedankt waarvoor? Voor het niet 
komen opdagen tijdens de evalua-

tiebijeenkomsten? Voor het niet wil-
len meepraten? Want in dat zelfde 
blad verbergt vrijwel geen enkele 
politieke partij zijn teleurstelling 
over de geringe opkomst tijdens de 
acht bijeenkomsten. Hoewel, bij 
nader inzien blijkt, dat vooral de 
oppositiepartijen zich in die zin heb-
ben uitgelaten. De OPV heeft de op-
komst zelfs uitgerekend. Tijdens de 
eerste ronde in 2003, om er achter te 
komen welke richting Hardenberg 
moet opgaan, kwam slechts 1 pro-
cent van de inwoners opdagen. Bij 
de evaluatiebijeenkomsten was de 
opkomst nog slechter. Anderhalve 
man en een paardenkop. En dan 
durft de ChristenUnie te beweren 
dat uit de bijeenkomsten blijkt dat 
er voldoende draagvlak onder de 
bevolking is om te werken aan de 
alcoholproblematiek onder jon-
geren. Tijdens zo’n bijeenkomst, 

in theater De Voorveghter, heb ik 
zelf geconstateerd dat er zegge 
en schrijve drie personen in de 
foyer zaten die niet speciaal waren 
uitgenodigd. De PvdA schreef in 
het blad: “We willen onze inwo-
ners bedanken.” Volgens mij was 
het goedkoper geweest die paar 
bezoekers persoonlijk een bedank-
briefje te sturen, dan een krantje te 
laten maken. Eigenlijk sloeg alleen 
Liberaal Hardenberg de spijker op 
de kop. Volgens deze partij zijn zó 
weinig mensen komen opdagen, dat 
het doel niet is bereikt. “Burgers 
zijn kennelijk niet geïnteresseerd in 
het praten met de raad over vooraf 
bepaalde onderwerpen”, aldus het 
liberale raadslid. Dat lijkt mij een 
juiste conclusie. Niet verschuilen 
achter een bla-bla verhaal dat er 
bijna geen mens is komen opda-
gen, maar dat met die paar die wel 

zijn gekomen zo fijn is gepraat. 
Gewoon zeggen dat het experiment 
is mislukt, dat is geen schande. En 
nadenken over een manier om wel 
meer burgers te laten meedenken 
en meepraten. Maar misschien be-
staat zo’n manier niet. Burgers uit 
Sibculo interesseert het geen zier 
wat er in Schuinesloot gebeurt. En 
Balkbruggers zal het worst zijn wat 
men in Kloosterhaar doet of wil. De 
bijeenkomsten met Plaatselijk Be-
lang zijn waarschijnlijk van groter 
belang, want het blijkt telkens weer 
dat burgers vooral betrokken zijn bij 
zaken die in hun eigen omgeving 
spelen of die hen direct raken. Niet 
af en toe een wethouder, maar met 
enige regelmaat een raadsdelegatie 
op bezoek bij Plaatselijk Belang. 
Is nog een duurzame oplossing 
ook, want het scheelt een hoop 
oud-papier.

Reanimeren - In de kantine op 
sportpark Moscou in Bergentheim 
hebben negen cursisten met suc-
ces de cursus Reanimeren-AED 
afgesloten. Daarmee is de plaat-
selijke voetbalvereniging 20 per-
sonen rijk die mensen met acute 
hartproblemen kunnen helpen. Het 
AED-apparaat op het sportpark is 
aangeboden door de stichting v.v. 
Bergentheim.

Zuiver water – Waterschap Velt 
en Vecht verzorgt woensdag 23 juli 
rondleidingen tussen 14.00 en 15.30 
uur op de rioolzuivering Harden-
berg. Tijdens de middag wordt de 
werking van de installatie uitgelegd 
en is een film over het zuiveren 
van water te zien. De rondleiding 
is geschikt voor personen van 10 
jaar en ouder. Omdat er maximaal 
30 personen tegelijk rond kunnen 
lopen, is opgave bij natuurcentrum 
De Koppel wenselijk. Verzamelpunt 
is de Prugelweg 5 in Bergentheim.

Rockband - De Ierse rockband Ja-
ded Sun uit Dublin, die momenteel 
door Europa toert, speelt donderdag 
31 juli in Bergentheim. Plaats van 
handeling is sporthal Möllinckslag. 
In het voorprogram-ma speelt de 
Ierse band Geriko.

Theater - Donderdag 24 juli wordt 
in natuurcentrum De Koppel de 
voorstelling Meneer Dröge & de 
waterfebriek opgevoerd. Dit is een 
voorstelling voor kinderen tussen 
6 en 12 jaar. Bij mooi weer gebeurt 
dat in de Koppeltuin. Het Beleefthe-
ater is te zien om 11.00 uur, 12.30 
uur, 14.00 uur en 15.30 uur en duurt 
40 minuten.

Rommelmarkt – Buurtvereniging 
Johan Clemme in Mariënberg houdt 
zaterdag 16 augustus een rom-
mel- en goederenmarkt in de Johan 
Clemmestraat. Voor de kinderen 
is er een ballonnenclown en een 
springkussen. De Dors(t)vle-gels 
zorgen voor de muziek.

Insecten – Landschap Overijssel 
verzorgt zondag 20 juli een acti-
viteitenmiddag in natuurcentrum 
De Wheem in Oud-Avereest. Het 
thema is Insecten & Planten. On-
der leiding van een natuurgids 
kunnen bezoekers deelnemen aan 
een excursie door het Reestdal, op 
zoek naar wilde planten en kleine 
beestjes. De excursie start om 13.30 
uur bij Natuurinformatiecentrum 
De Wheem en is ook geschikt voor 
kinderen.

HARDENBERG – De Voedsel-
bank Noordoost-Overijssel heeft 
sinds begin deze wek een ander 
onderkomen. De nieuwe plek is het 
voormalige notariskantoor aan de 
Brink in Hardenberg, eigendom van 
Beter Wonen en bouwbedrijf Van 
Dijk. Tot nu toe maakte de voed-
selbank gebruik van de leegstaande 
Sjaloomschool in Heemse, die de 
Christelijk Gereformeerde Kerk vo-
rig jaar kocht. Vanaf vrijdag 18 juli 
kunnen de ongeveer vijfenveertig 
gezinnen uit Hardenberg terecht op 
het nieuwe adres. De Voedselbank 
Noordoost-Overijssel heeft behalve 
in Hardenberg uitgiftepunten in 
Dedemsvaart en Ommen. Eens per 
veertien dagen krijgen in totaal zo’n 
zeventig gezinnen voedselpakketten 
uitgereikt.

redactie@sallander.nl

Voedselbank in oude 
notariskantoor

HARDENBERG – Hoofdklasser HHC uit Hardenberg speelt 30 augus-
tus in de strijd om de KNVB-beker op sportpark De Boshoek tegen het 
Brabantse RKSV Schijndel. De winnaar van dit duel speelt vervolgens 
thuis tegen Go Ahead Eagles op 23,24 of 25 september.

Schijndel heeft zich het afgelopen seizoen op het nippertje gehandhaafd 
in de Hoofdklasse B van het zondagvoetbal. In de p/d-wedstrijd tegen 
Oss’20 wist de ploeg met moeite het vege lijf te redden. De jaren daarvoor 
presteerde Schijndel stukken beter. In zowel 2005 als 2006 werd de ploeg 
kampioen van de Hoofdklasse B. Om het afgelopen seizoen snel te doen 
vergeten heeft Schijndel flink geïnvesteerd in nieuwe ‘aankopen’. Acht 
spelers van elders (FC Den Bosch, Top Oss, FC Eindhoven, Geldrop) en 
één speler uit de eigen jeugdopleiding moeten ervoor zorgen, dat de club 
uit het geboortedorp van Jack de Gier en Wiljan Vloet weer een rol van 
betekenis gaat spelen op het hoogste niveau.

BERGENTHEIM – De desolate toestand van de gebouwen op de hoek 
van de Van Royensweg met de Kanaalweg in Bergentheim behoort 
binnenkort tot het verleden. Tenminste, als alles volgens plan verloopt. 
Dat hebben B&W van Hardenberg geantwoord op vragen van het 
CDA-raadslid Van Veldhuisen.

Zij wilde weten wat er ging gebeuren om de haveloze aanblik van de 
dichtgetimmerde panden te verbeteren. Volgens het college werkt het 
vastgoedbedrijf BMA, dat eigenaar is van het terrein, aan een oplossing. 
Er bestaat al enige tijd een bouwplan voor dit perceel. Tot nu toe leek de 
naastgelegen broodfabriek een obstakel te vormen vanwege de milieucirkel 
die bij deze fabriek hoort, maar waarschijnlijk past het nieuwste bouwplan 
wel binnen de juridische kaders. Of er meteen gesloopt wordt door BMA 
als de bouwvergunning is afgegeven kunnen B&W niet zeggen. Het is de 
bedoeling dat er een appartementengebouw op het terrein wordt gebouwd, 
maar wanneer dat gaat gebeuren hangt onder meer af van de vraag naar 
woningen in Bergentheim.

HHC tegen Brabantse hoofdklasser De bedenkers van het plan zien 
het al helemaal voor zich. Grote 
groepen toeristen pakken de fiets, 
rijden langs de deelnemende recre-
atiebedrijven, maken onderweg een 
culinaire stop en kijken hun ogen 
uit bij kunstinnige en bijzondere 
natuurlijke objecten langs de route.

Drie keer per jaar wordt de fiets-
route aangevuld met theater. Of 
beter: natuur verpakt in een thea-
traal jasje. Musicalachtige zaken 
bijvoorbeeld, of cabaret, misschien 
poëzie. En ook hier weer als doel: 
natuureducatie. Er zouden bijvoor-
beeld vogelfiguren op stelten van 

drie meter hoog kunnen rondlopen, 
die je weer kunt koppelen aan de 
lokale weidevogelverenigingen. 
Dit jaar is het jaar van de voorbe-
reidingen, volgend jaar tijdens het 
hoogseizoen moeten de resultaten 
te zien zijn. De kosten bedragen 
ruim 150.000 euro. De bedrijven, de 
provincie en de gemeente Harden-
berg betalen elk 20 procent, de rest 
moet door de EU worden betaald.  
 
Als het project een succes wordt 
kan het geëxporteerd worden naar 
de rest van de Vechtstreek, zo is de 
bedoeling, en misschien zelfs naar 
de buren in Duitsland.

Natuurtheater op de fiets
HARDENBERG – Fietsen door het Vechtdal, langs natuurlijke 
kunstobjecten met een educatief doel. En drie keer per jaar 
in het toeristische hoogseizoen een natuurtheater. Dat is het 
plan van tien campingeigenaars, natuurcentrum De Koppel en 
de gemeente Hardenberg. Met als doel het promoten van het 
Vechtdal en daarnaast recreanten op een creatieve en speelse 
manier kennis te laten maken met de natuur in het Vechtdal. 
Maar ook het ‘goede doel’ ontbreekt niet. Het project zorgt er 
namelijk ook voor dat recreatiebedrijven gaan samenwerken 
om toeristen iets te leren over de natuur.

Appartementen op hoek Van Royensweg

© Roel Gritter
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Waarom stroomt de nieuwe Albert 
Heijn in Hardenberg niet vol met 
kooplustig publiek? Nieuwe plek, 
nieuw inrichting, me dunkt, je zou 
het dubbele aantal verwachten van 
wat in de oude winkel rondliep. 
Niet dus. Volgens een medewerkster 
is de ligging de schuldige. Wel in 
het centrum, maar niet in het zicht. 
Maar volgens mij is er wat anders 
aan de hand, namelijk dat de klanten 

geen zin hebben een forse verkoud-
heid op te lopen. Zo gauw je de win-
kel binnenkomt lijkt het alsof je een 
diepvriescel bent ingewandeld. Min 
10 of zoiets. Natuurlijk moeten de 
verse groente en de melkproducten 
een beetje uit de warmte worden 
gehouden, maar wat er nu gebeurt 
is wel erg extreem. Wie dat een 
keer heeft meegemaakt is voorgoed 
genezen en zie je daar niet weer.

En de toeristen dan, onwetend als 
ze zijn? Die merken het wel zodra 
ze een voet over de drempel heb-
ben gezet. En omdat ze als echte 
Holland-kampeerders wel jassen, 
paraplu’s en regenlaarzen hebben 
meegenomen maar geen truien 
en winterjassen, maken ze subiet 
rechtsomkeert en wandelen ze een 
eindje verder, naar de Jumbo. Ook 
geen plek waar ze liefhebber zijn 

van tropische temperaturen, maar 
daar is het nog goed uit te houden. 
Maar misschien breken er betere 
tijden aan voor het plaatselijk filiaal 
van onze bekendste grootgrutter. 
Volgens de lange termijnverwach-
ting wordt het de komende dagen 
een stuk warmer. Te warm zelfs. 
Dat kan niet, menen sommigen, 
want het is niet gauw te warm. We 
behoren in de zomer weken lang een 
temperatuur te hebben van minstens 
23 graden, droog, met af en toe een 
verkoelend briesje en ’s nachts een 
buitje voor de frisheid. Klopt geen 
biet van, overigens. Dat geknor over 
een koude, natte zomer is onterecht. 
De meteorologen beweren zelfs 
dat we een goeie eerste helft van 
de zomer hebben gehad. Op veel 
dagen lag de temperatuur gewoon 
op een zeer comfortabel peil en ook 
de hoeveelheid neerslag was op veel 

plaatsen niet meer dan ‘normaal’. Er 
was alleen af en toe ‘een zomerdip-
je’, zeggen ze. Maar goed, volgens 
diezelfde meteorologen wordt het 
de komende periode warmer dan we 
de afgelopen weken zijn gewend. 
Fors warmer zelfs. En waar wil je 
dan naar toe, als je geen schaduw 
kunt vinden in de mini-tuin die 
de meeste nieuwbouwwijken ken-
nen of als je tent een snelkookpan 
lijkt? Dan zoek je een koele winkel 
op. De Albert Heijn in Hardenberg 
dus! Alle oude hits van Boudewijn 
de Groot kunnen weer uit de kast 
worden gehaald. Het personeel kan 
alvast oefenen met zinnen als “Het 
leed is geleden, de horizon schijnt” 
of “Er komen andere tijden”. Tenzij 
de meteorologen het fout hebben, 
natuurlijk. Maar dat gebeurt bijna 
nooit. Toch?

Wandelen van Aduard in Groningen 
naar het Duitse Aken. Dat proberen 
zes in middeleeuwse kledij gesto-
ken pelgrims in drie weken tijd te 
presteren, van 14 juli t/m 3 augus-
tus. Ongeveer zoals hun voorouders 
rond 1200 gedaan zouden kunnen 
hebben. Een tocht van zo’n 450 
kilometer, wat inhoudt dat er dage-
lijks een afstand van 25 kilometer 

afgelegd moet worden. Vorige week 
werd in onze provincie gelopen, met 
etappes van Ane via Hardenberg 
naar Beerze, van Beerze langs Den 
Ham naar Hellendoorn en van Hel-
lendoorn naar het Gelderse Laren.

Een deel van de pelgrims was twee 
maanden geleden ook aanwezig 
tijdens de middeleeuwse dag van 
het Vechtdal College in Hardenberg. 
Deze contacten hebben hen enkele 
gratis overnachtingsplekken opge-

leverd. Langs de hele route konden 
ze zonder een cent te betalen bivak-
keren in kloosters, schuren, scholen 
of op mini-campings, precies zoals 
de pelgrims in de middeleeuwen 
werden behandeld. Alleen bij de 
eerste stopplaats in Overijssel was 
de gastvrijheid wat minder, omdat 
ze daar wel de beurs moesten trek-
ken. Zondag 20 juli was een rust-
dag, in Beerze. Een dag die ze goed 
konden gebruiken, omdat zowel 
hun voeten als het middeleeuwse 

schoeisel een hersteldag nodig had.
De pelgrimstocht was niet alleen 
een persoonlijke uitdaging voor de 
groepsleden. Een aanvullend doel 
was het inzamelen van geld voor 
de stichting MS-Research. Dankzij 
sponsors en spontane giften van 
mensen onderweg kan binnenkort 
enkele duizenden euro’s worden 
overgemaakt naar deze stichting. 
Wie ook een bijdrage wil leveren 
kan meer informatie vinden op de 
site www.palster-scerpe.nl.

Pelgrims
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De Regio IJssel-Vecht bestaat bijna 
40 jaar, maar het gouden jubileum 
wordt waarschijnlijk niet gevierd. 
Onder druk van enkele grotere 
gemeenten wordt voortaan alleen 
nog samengewerkt als dat moet of 
incidenteel als men dat wil. Eén van 
die verplichte samenwerkingsvor-
men is de brandweer. Er komt een 
Veiligheidsregio IJsselland, die alle 

Regio IJssel-Vecht valt uiteen

lokale brandweercommandan-ten in 
dienst heeft. Dus ook de Hardenber-
ger commandant Martin Cuperus. 
De nieuwe chef van de regionale 
brandweer wordt Lieke Sievers, die 
per 1 september aan de slag gaat. 
Voor de lokale vrijwilligers en het 
overig beroepspersoneel verandert 
er weinig, zo is de bedoeling. Ook 
de gezondheidstaak verdwijnt uit 

het pakket van de Regio IJssel-
Vecht. De gezondheidszorg en het 
bureau Halt gaan zelfstandig verder 
onder de naam GGD IJsselland. Het 
team Milieu wordt waarschijnlijk 
ondergebracht bij vuilverwerker 
Rova. Alleen het uit vijf personen 
bestaand team Toerisme & Recre-
atie heeft nog geen nieuwe stek.

Dit team heeft de laatste tijd nogal 
van zich laten horen met het ontwik-
kelen van een Fietsroutenetwerk 
(ruim 3.000 km fietsroutes) en de 
TOP’s, de Toeristische Overstap-
punten zoals die te vinden zijn bij 
natuurcentrum De Koppel in Har-
denberg, het station in Gramsbergen 
en het veenmuseum in Vriezenveen. 
In het najaar komen de gemeentebe-
sturen bijeen om te bepalen waar de 
toekomst van dit team ligt.

HARDENBERG – De Regio IJssel-Vecht, een samenwerkingsverband 
van 10 gemeenten in Noord- en West-Overijssel en 2 in Gelderland, 
houdt op te bestaan. Per 1 januari 2009, zo is de bedoeling. De twee 
terreinen waarop wettelijk verplicht moet worden samengewerkt, Vei-
ligheid en GGD, krijgen een nieuwe vorm. Voor de terreinen waarop 
de gemeenten niet verplicht zijn om samen te werken - Recreatie & 
Toerisme, Milieu en Volwasseneneducatie – wordt nog een oplossing 
gezocht.

Slobber – Op het Wilhelminaplein 
in Hardenberg vindt 31 juli (Stef 
Ekkel, Flair en Harm Wolters) en 1 
augustus (Margaretha Kleine, Oran-
ge Blossem Special en 2Q2GET) 
het negende Slobberfeest plaats. 
Livemuziek is te horen van 21.00 
tot 01.00 uur. De toegang is gratis.

Voetbal – HHC uit Hardenberg 
speelt zaterdag 16 augustus op 
sportpark De Boshoek vanaf 14.00 
uur een wedstrijd tegen Jong FC 
Twente. Daarna treedt het eerste 
team van Twente aan tegen UD 
Almeria uit de hoogste Spaanse 
divisie. Deze oefenwedstrijd be-
gint om 17.00 uur. Een week later, 
zaterdag 23 augustus, houdt HHC 
vanaf 11.00 uur Open Dag met om 
14.30 uur een wedstrijd tegen Hel-
lendoorn.

Standwerker – Op de hoek Bruch-
terweg / Lage Doelen wordt donder-
dag 31 juli van 18.00 tot 21.00 uur 
het 33e Hardenberger Standwerker-
concours gehouden. 
Dit concours, met deelname van 
zo’n 17 ‘marktartiesten’, maakt deel 
uit van de voorrondes voor het NK 
Standwerken.

Wielrennen - De Holland Ladies 
Tour, een internationale meerdaagse 
etappewedstrijd voor wielrensters, 
doet vrijdag 5 september Harden-
berg aan. De 4e etappe van bijna 
100 kilometer lang start in De-
demsvaart en gaat via een aantal 
gemeentelijke dorpskernen naar 
finishplaats Hardenberg.
De ongeveer 200 dames, waaronder 
Chantal Beltman, Marianne Vos en 
tweevoudig winnares Mirjam Mel-
chers, starten om 17.45 uur bij de 
Rabobank aan de Moerheimstraat 
in Dedemsvaart. De finish is rond 
20.00 uur op de Europaweg  in 
Hardenberg.

Wandelen - Landschap Overijs-
sel houdt donderdag 7 augustus 
een wandeling in het Beerzerveld. 
Onder leiding van een natuurgids 
gaan de deelnemers het landschap 
ontdekken. De wandeling start 
om 14.00 uur bij de oprijlaan van 
landgoed Beerze aan de Beerzer-
poort. Beschermers van Landschap 
Overijssel kunnen gratis deelnemen 
op vertoon van hun pasje.

Paarden – De jaarlijkse Fjordendag 
in Hardenberg vindt dit keer plaats 
op donderdag 7 augustus. Tussen 
9.00 en ongeveer 16.00 uur worden 
zo’n 90 paarden gekeurd op het ter-
rein aan de Europaweg, tegenover 
het politiebureau. De toegang is 
gratis.

Gemeentewerf - De gemeentewerf 
aan de Vechtstraat in Hardenberg 
is verkocht aan Brunink Machine-
fabriek uit Hardenberg. Het bedrijf 
wil op deze plek op termijn uitbrei-
den. De overdracht vindt in de loop 
van 2010 plaats, als de afdeling 
Beheer Openbare Ruimte verhuist 
naar de nieuwe gemeentewerf op 
bedrijvenpark Haardijk.

Dialecttoer – De werkgroep Klep-
pertoer van de historische vereni-
ging Hardenberg houdt een speciale 
dialecttoer op maandag 18 augustus. 
Tijdens deze busrit door Twente zul-
len de gidsen Iet Dijkhuis en Koop 
Drenth de passagiers van informatie 
voorzien over cultuur en historie in 
de Sallandse streektaal. Vertrek om 
17.00 uur bij het Vechtdal College.

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg is van plan een stage-
makelaar aan te stellen, die bemid-
delt tussen middelbare scholieren 
en niet-commerciële instellingen 
die stageplaatsen willen leveren. 
Als gevolg van een kabinetsbesluit 
moeten alle scholieren van het 
voortgezet onderwijs, die in 2007 
begonnen zijn met hun opleiding, 
een maatschappelijke stage volgen. 
De leerlingen moeten minimaal 72 
uur werken bij een vrijwilligers-
organisatie zoals een voetbalclub, 
kerk of buurtvereniging. Zij moeten 
in eerste instantie zelf in stad, dorp 
of buurt op zoek naar een stageplek. 
Wanneer dat niet helemaal lukt 
kunnen de school en tenslotte de 
stagebemiddelaar hulp bieden.

Stagemakelaar
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Vermist fragment raadsvergadering gewoon te horen

Waarom hebben ze het bij RTV 
Oost nooit over de FC Twente-
speler Blaise N’Kufo uit Kinsjasa, 
maar wel over Chantal Beltman uit 
Slagharen? In elk bericht schrijven 
ze over ‘de wielrenster uit Slagha-
ren’, maar dat klopt al jaren niet 
meer. Net zo min als N’Kufo in de 
hoofdstad van Congo woont, staat 
Chantal ingeschreven als inwoon-
ster van Slagharen. Zij heeft een 
paar jaar gestudeerd in Tilburg en 
Amsterdam, bepaald geen plaatsen 
die je dagelijks vanuit Slagharen 
bezoekt. En volgens haar eigen 
website woont ze in Den Haag. 
Dat moet dan ook al langer dan een 

paar weken zijn, want vorig jaar 
nog werd ze genomineerd voor de 
titel van beste profsporter van Den 
Haag, samen met onder meer wiel-
renner Michael Boogerd en darter 
Raymond van Barneveld.

Is het, omdat we in Overijssel 
weinig aansprekende sporthelden 
hebben? Zodat we moeten pronken 
met andermans veren of, zoals in dit 
geval, met ‘vroegere veren’? Deze 
week was het weer zover. Met in-
gang van maandag 4 augustus gaat 
RTV Oost in het tv-programma 
Olympia aan de IJssel op zoek 
naar de wortels van Overijsselse 
topsporters die zijn genomineerd 
voor de Olympische Spelen in Pe-
king. Waar werden ze geboren, waar 
gingen ze naar school, in wat voor 
familie groeiden ze op en waar werd 
hun sporttalent ontdekt? Nou is het 
dit keer te verdedigen dat Chantal 
Beltman in het rijtje met sporters 
is opgenomen, omdat ze wel in 
Slagharen is geboren en getogen. 
Maar dat er iedere keer dat ze iets 

heeft gepresteerd gerept wordt van 
‘de wielrenster uit Slagharen’, komt 
nogal koddig over. Of eigenlijk: 
nogal sullig.

Overigens: wist u dat N’Kufo 
helemaal geen N’Kufo heet? In 
zijn paspoort staat de juiste naam, 
Kufo. Onderweg van Zaïre (zoals 
Congo toen nog heette) naar Zwit-
serland werden er wat tekentjes 
door iemand aangeplakt, om het wat 
Afrikaanser te laten klinken. Dat 
is bij Chantal Beltman niet nodig. 
Beltman is al een paar eeuwen lang 
een naam die volop in Overijssel 
voorkomt. Volgens de volkstelling 
van 1947 woonde meer dan de helft 
van alle Nederlandse ‘Beltmannen’ 
in Overijssel. Het was al fout om 
te schrijven dat Chantal een Slag-
harense wielrenster is, maar het is 
zelfs niet nodig om aan te stippen 
dat ze uit Overijssel afkomstig is, 
want met zo’n achternaam ligt dat 
voor de hand. Schrijven is schrap-
pen. Dus ‘de wielrenster’ is voort-
aan meer dan voldoende.

Het gedeelte dat Baarslag miste 
was een woordenwisseling tussen 
haar en wethouder Prinsse. Die 
had gezegd dat ze er met een be-
paalde opmerking naast zat, en dat 
haar dat die avond wel vaker was 
overkomen. Baarslag pikte dat niet 
en eiste dat die woorden werden 
ingetrokken. “Dat gedeelte kan ik 

HARDENBERG – Het bedrijf NotuBiz uit Rotterdam is op z’n zachtst 
gezegd ‘not amused’ over de actie van raadslid Petra Baarslag van 
Liberaal Hardenberg. Zij beweerde tijdens de raadsvergadering van 
juli dat ze delen van het verslag van voorgaande vergaderingen miste. 
Om die reden vroeg ze B&W of er soms in het digitale verslag was 
geknipt, of dat vaker gebeurde en wie daarvoor verantwoordelijk was. 
Aangezien de verslaggeving sinds de invoering van het dualisme een 
zaak van de gemeenteraad zelf is (door de raad uitbesteed aan Notu-
Biz), werd Baarslag doorverwezen naar het raadspresidium. Vorige 
week besloot ze echter toch een brief aan B&W te schrijven, waarin 
ze opheldering over de zaak vroeg.

nergens terugvinden. En daarom 
wil ik weten wie hier verantwoor-
delijk voor is. Als raad moet je er 
blindelings op kunnen vertrouwen 
dat het verslag volledig is”, vertelt 
het raadslid in een reactie.
Bij het terugluisteren van de band 
(voor iedereen beschikbaar op in-
ternet) blijkt echter dat het gedeelte 

helemaal niet mist, maar dat de 
hele woordenwisseling integraal 
beluisterd kan worden.

Baarslag: “Een van onze leden 
heeft ’s avonds naar de uitzending 
geluisterd, eentje was aanwezig 
bij de vergadering en een lid heeft 
na een week geluisterd. Dit alles 
ter voorbereiding van de raads-
vergadering. Toen ontstond er bij 
ons verwarring. Het ene lid had 
de woordenwisseling gehoord, de 
ander kon het niet terugvinden. 
Daarna zijn twee leden alsnog 
gaan luisteren, en ook zij vonden 
dat onderdeel niet terug. Toen ben 
ik zelf nog eens gaan luisteren en 
concludeerde eveneens dat het niet 
te vinden was. Als het er nu wel 
opstaat is dat nogal vreemd.”

Waarschijnlijker is echter, dat niet 
bij het goede gedeelte is geluis-
terd, want enkele weken geleden 
was het fragment ook al te horen. 
Baarslag en Prinsse hadden nogal 
verbaal met elkaar in de clinch 
gelegen bij het agendapunt Nieuw 
gemeentehuis, maar de woorden-
wisseling had zich afgespeeld 
bij de rondvraag. B&W hebben 
inmiddels in een brief aan Liberaal 
Hardenberg laten weten dat een di-
gitaal verslag nooit wordt ingekort, 
tenzij het geluidsfragment een 
schorsing betreft. Omdat Baarslag 
in haar vragen niet heeft aangege-
ven welk gedeelte ontbreekt heeft 
het college haar gevraagd voor 
de volgende vergadering mee te 
delen, welk fragment volgens haar 
weggesneden is.

De bezoekers van het Slobberfeest in Hardenberg hebben blijkbaar tijd nodig om op gang te komen. Veel tijd, want het optreden van Stef Ekkel, die 
donderdagavond de aftrap verzorgde, was een beetje een doods gebeuren. En dat lag niet aan de zanger. Toen na hem de groep Flair (zie foto) het 
podium betrad, begon langzaam aan iets van een feeststemming te ontstaan. Nadat enkele geestrijke drankjes hun werk hadden gedaan veranderde het 
Wilhelminaplein uiteindelijk toch nog in een geslaagd openlucht feest. Vrijdag, de tweede feestdag, verliep niet veel anders.

© Roel Gritter

RHEEZE – Moet het fietspad aan 
de noord- of zuidkant van de Grote 
Beltenweg worden aangelegd? Is 
hij alleen bedoeld voor recreanten 
of ook voor scholieren? Moet er wel 
of geen verlichting langs het pad 
komen? Jarenlang is er gesteggeld 
over de aanleg van een vrijliggend 
fietspad langs de Grote Beltenweg, 
de weg in de omgeving van De 
Oldemeijer waaraan veel campings 
liggen. Het ziet er echter naar uit 
dat het leed binnenkort is geleden. 

Nu bijna alle grond aan de zuid-
kant in bezit is van de gemeente 
Hardenberg, kan een vrijstelling 
van het bestemmingsplan worden 
voorbereid. Wethouder Jannes 
Janssen wil dat het fietspad van 3 
kilometer lang en 3 meter breed er 
ligt voordat het toeristisch seizoen 
2009 van start gaat, maar als alles 
meezit zou er zelfs dit jaar al gefietst 
kunnen worden.

Slobberfeest

Eindelijk fietspad

RHEEZE - De kans bestaat dat 
de monumentale boerderij aan de 
Rheezerbrink 5 dienst gaat doen als 
Bed & Breakfast en als vergader-
locatie. Een potentiële koper heeft 
de gemeente gevraagd of dit tot de 
mogelijkheden behoort. Volgens 
de gemeente is het gebruik van 
een gedeelte van de boerderij voor 
twee bed & breakfastkamers zon-
der meer toegestaan, maar voor de 
vergaderlocatie moet vrijstelling 
van het bestemmingsplan worden 
aangevraagd. Omdat volgens de 
gemeente beide activiteiten de leef-
baarheid van Rheeze bevorderen, 
zijn B&W van plan in principe hun 
medewerking te verlenen.

Bed & Breakfast 
in Rheeze

Lening voor 
ijsvereniging
GRAMSBERGEN – De gemeente 
Hardenberg staat garant voor 
de helft van de lening die IJs-
vereniging Ons Genoegen heeft 
gevraagd voor de nieuwe skeeler-
baan in Gramsbergen. De stich-
ting Waarborgfonds Sport staat 
voor de andere helft garant. Al 
eerder gaf de gemeente een sub-
sidie van 85.000 euro.

De ijsvereniging laat op de huidige 
natuurijsbaan een multifunctio-
nele skeeler- en ijsbaan aanleggen. 
Verder komen er voorzieningen 
voor beachvolleybal, jeu de boules 
en  - als er nog meer subsidiegeld 
wordt ontvangen – een ‘krab-
belbaan’ annex meersportenplein. 
Het geheel kost meer dan vier ton. 
Om de financiering rond te krijgen 
moet de vereniging een lening 
afsluiten van maximaal 100.000 
euro. Dankzij de garantiestelling 
van de gemeente kan die lening kan 
de ijsvereniging nu goedkoper geld 
lenen. Met de aanleg van de baan 
wordt na de bouwvak begonnen. 
Zo’n twee maanden daarna moet 
alles klaar zijn, zodat nog dit jaar op 
natuurijs geschaatst kan worden. De 
baan heeft namelijk maar een paar 
centimeter water nodig om gebruikt 
te kunnen worden.

Toegankelijkheid - De gemeente 
Hardenberg gaat onderzoeken hoe 
de toegankelijkheid van de 119 
openbare gebouwen en ruimtes in 
de gemeente verbeterd kan worden. 
Dat gebeurt op verzoek van de ge-
meenteraad, die in november 2007 
een motie van de VVD overnam om 
de toegankelijkheid te verbeteren.

Parkeerplaats – Eigenaar Van der 
Most is bezig 4200 parkeerplaatsen 
aan te leggen tegenover de Evene-
mentenhal in Hardenberg.  Om het 
terrein komt een hekwerk. Het ter-
rein wordt verlicht door een centrale 
lichtmast van 22 meter hoog. Van 
de parkeerplaats naar de hal wordt 
een overkapt voetpad aangelegd. 
De gemeente heeft besloten een 
vrijstelling te verlenen van het 
geldende bestemmingsplan. Begin 
oktober, zo is de verwachting, zal 
de aanleg afgerond zijn.

Zomer – Natuurcentrum De Koppel 
houdt samen met het IVN woensdag 
13 augustus van 14.00 tot 16.00 uur 
een educatieve en creatieve kinder-
middag, waarbij het om de zomer 
draait. Kinderen van 6 t/m 12 jaar 
zijn welkom. Het is een instuif, dus 
opgave is niet nodig.
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Kortweg

redactie@sallander.nl

Rotondes, bij duizenden zijn ze te 
vinden in Frankrijk, maar gehaat 
door wielrenners. Ze zijn over het 
algemeen slecht aangelegd, en vol-
gens verkeersdeskundigen werken 
ze ook niet. Tenminste, niet zoals 
de Fransen dat hebben gedaan. Op 
tv was tijdens de Tour de France 
te zien, wat er kan gebeuren als je 
een rotondebordje raakt. De Duitser 
Sven Krauss ging hard onderuit, 
waarna zijn fiets in drie stukken 
brak. De rotondes zijn trouwens 

niet alleen wielrenners een doorn 
in het oog, ook andere weggebrui-
kers verafschuwen de ‘tsunami’ 
aan rotondes. En toch pleit ik voor 
uitbreiding. In Hardenberg graag, 
om precies te zijn op de kruising 
van de Lage Gaardenstraat met de 
Parkweg. Als ik dan vanuit Baalder 
naar het centrum rijd kan ik enkele 
regels lezen op het informatiebord 
van de stichting Hardenberg Pro-
motie, doorrijden naar de rotonde 
op de kruising van de Sportlaan 
met de Parkweg, terugrijden naar 
de nieuwe rotonde en dit ritje een 
keer of vijf herhalen, zodat ik na 
een kwartier ongeveer weet wat er 
allemaal te beleven valt in Harden-
berg. Niet alleen die dag, niet alleen 
die week, maar zo’n beetje de hele 
maand. Er wordt namelijk ontzet-
tend veel tekst op die borden gezet, 
zelfs van evenementen die weken 
later worden gehouden. Zonder 
die vijf rondjes over de Parkweg 

valt dat allemaal niet te lezen. En 
de volgende dag moet dat rondje 
opnieuw gemaakt worden, omdat ik 
dan inmiddels de helft van de tekst 
ben vergeten.

Nu schreef ik net dat de borden van 
de stichting Hardenberg Promotie 
zijn, maar die naam is fout. Vinden 
ze zelf. Het moet tegenwoordig zijn: 
Stad Hardenberg Promotie. Terwijl 
Hardenberg helemaal geen stad is, 
maar een dorp. In grootte, in uitstra-
ling, in mentaliteit. Daar is overi-
gens niks mis mee, dorpen moeten 
er ook zijn, maar waarom het dan 
nodig is om je groter voor te doen 
dan je bent is mij niet duidelijk. 
In het algemeen worden plaatsen 
tot de groep steden gerekend als 
ze minstens 25.000 inwoners heb-
ben. Officieel is dat niet, want de 
Nederlandse wet kent geen steden, 
alleen gemeenten. De uitzondering 
op deze regel is Amsterdam, die in 

de Grondwet wordt genoemd als 
hoofdstad van Nederland.

Maar, zullen sommigen tegenwer-
pen, Hardenberg is toch een stad 
omdat het sinds 1362 stadsrechten 
heeft? Nou en? Al die stadsrechten 
zijn in de tijd van Napoleon afge-
schaft, zodat het onzin is een plaats 
nog steeds stad te noemen op basis 
van middeleeuwse uitspraken. Har-
denberg is een dorp. Voor de één een 
mooi dorp, voor de ander een gat, 
maar het is niet meer dan een dorp. 
Gasten uit het westen lachen zich 
ook altijd een kriek als je zegt dat 
je ‘even naar de stad gaat’. Eigenlijk 
is de stichting Hardenberg Promotie 
niet meer dan een stichting Dorps-
belangen Hardenberg. Maar ja, het 
woord dorp is voor velen synoniem 
met onderontwikkeld, en daar kun 
je niet mee scoren. Dus toch maar 
Hardenberg Promotie. Maar laat dat 
woordje stad dan maar weg.

Bouwproject - Woensdag 13 au-
gustus wordt de openingshande-
ling verricht van het bouwproject 
Marsch-Kruserbrink in Hardenberg. 
Tussen de Bramerstraat en de Mars-
laan gaat Beter Wonen vier apparte-
mentencomplexen bouwen met plek 
voor 118 appartementen. Op de be-
gane grond is 2100 vierkante meter 
gereserveerd voor zorginstellingen 
(Thuiszorg, tandarts, huisarts). Het 
bedrijf D&H uit Zwolle bouwt 18 
appartementen in een ‘woontoren’ 
van 7 verdiepingen hoog en 45 een-
gezinswoningen tussen de Marslaan 
en de Vecht.

Terras - Café Docks op de par-
keerplaats De Gedempte Haven in 
Hardenberg krijgt een verhoogd 
buitenterras. De gemeente Harden-
berg, eigenaar van het pand, wil de 
relatie met de Vecht verbeteren en 
het terras zorgt daarvoor, aldus de 
gemeente. Er is één bezwaar inge-
diend door een buurtbewoner tegen 
de komst van het terras.

De bezwaarmaker vreest voor ge-
luidsoverlast. Uit onderzoek blijkt 
dat ’s avonds tussen negen en elf 
uur de geluidsnormen worden 
overschreden, tenminste, als de 
terrasverwarming is ingeschakeld. 
Dit kan worden opgevangen door 
een terrasscherm te plaatsen dat 
het geluid isoleert. Na 23.00 uur 
kan ook zo’n scherm geen uitkomst 
meer bieden, zodat het terras dan 
gesloten moet worden.

Huisartsen - De stichting Dien-
stenstructuur Huisartsen krijgt 3500 
euro subsidie van de gemeente 
Hardenberg. Deze stichting zorgt 
er sinds 2007 voor, dat ’s zomers 
huisartsen van elders naar Harden-
berg komen om de grote stroom 
toeristen te kunnen  helpen. De 
plaatselijke huisartsen kunnen deze 
drukte niet aan, temeer daar zij zelf 
ook op vakantie gaan. De medische 
handelingen en medicijnen worden 
wel vergoed door de zorgverzeke-
raars, maar extra kosten, zoals het 
vervoer van deze waarnemers, valt 
buiten de regeling. Hiervoor is een 
beroep gedaan op onder meer de 
gemeenten Hardenberg en Ommen.

Grondruil - De Leerling-werk-
plaats aan de Parkweg in Harden-
berg gaat grond verkopen en ruilen 
met de gemeente Hardenberg. De 
gemeente heeft de grond nodig 
voor de aanleg van een nieuwe 
weg tussen de Gramsbergerweg 
en de Parkweg. Als deze transactie 
is afgesloten heeft de gemeente 
met zes van de acht grondbezitters 
afspraken gemaakt over vrijwillige 
verkoop. De verwachting is dat ook 
met de overige twee eigenaars over-
eenstemming kan worden gemaakt, 
zodat onteigening van de grond niet 
nodig is.

Waterschap - Bij waterschap Velt 
en Vecht nemen acht partijen deel 
aan de komende waterschapsver-
kiezingen: VVD, ChristenUnie, 
CDA, PvdA, Drentse Ouderenpartij 
(D.O.P.), Algemene Waterschaps-
partij, Water Natuurlijk en Werk aan 
Water. In tegenstelling tot eerdere 
verkiezingen moesten kandidaten 
zich dit keer verkiesbaar stellen via 
een vereniging, stichting of poli-
tieke partij. T/m 4 augustus konden 
partijen zich laten registreren voor 
deelname aan de waterschapsver-
kiezingen. De verkiezingen zelf 
vinden in heel Nederland plaats 
tussen 13 en 25 november.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg wil de dienstverle-
ning aan de burgers via internet 
de komende jaren sterk verbete-
ren. Straks moeten de inwoners 
voor veel diensten een keus kun-
nen maken uit de ‘oude’ dienst-
verlening via brief, telefoon of 
een bezoek aan het gemeentehuis 
en uit de ‘nieuwe’ dienstverlening 
via internet.

Om dit voor elkaar te krijgen heeft 
Hardenberg zich aangesloten bij 
Dimpact, een samenwerkingsver-
band van enkele vooral oostelijke 
gemeenten. Het streven is dat eind 
dit jaar zo’n 80 producten digitaal 
geleverd kunnen worden. Voorbeel-
den hiervan zijn het doorgeven van 
een verhuizing, het aanvragen van 
een bouwvergunning en het betalen 
van gemeentelijke belastingen. 
Vanwege wettelijke belemmeringen 
zullen zaken als het in ontvangst ne-
men van een rijbewijs niet digitaal 
geleverd kunnen worden. 
“Behalve dat de burgers straks een 
keus hebben tussen ‘oud’ en ‘nieuw’ 
denken we dat door het nieuwe 
systeem er efficiënter gewerkt kan 
worden, dus dezelfde kwaliteit 
sneller en goedkoper leveren”, 
vertelt gemeentesecretaris Wouco 
Rebergen, “maar het duurt nog wel 
even voordat we dat zeker weten.”

Uitbreiding dienstverlening via internet

Het ondertekenen van het contract met Dimpact vond de gemeente wel een traktatie waard.
© Roel Gritter

KLOOSTERHAAR - Kloosterhaar 
maakt zich grote zorgen. Stichting 
Opbouwwerk De Stuw heeft na-
melijk laten weten dat jeugdhonk 
Klo-jo per 1 januari geen hulp meer 
krijgt bij het jeugd- en jongeren-
werk. Ook kan vanaf januari geen 
gebruik meer worden gemaakt van 
de diensten van de ouderenadviseur. 
Volgens De Stuw is er geen geld 
meer om het werk te doen. Voor 
de mensen van het project Noaber-
schap, het bestuur van Klo-jo en 
Plaatselijk Belang reden om in een 
brief aan de gemeenteraad om hulp 
te vragen. “Wij zijn de afgelopen 
jaren gestart met projecten voor 
jongeren en ouderen, die erg suc-
cesvol zijn. Die projecten worden 
uitgevoerd door vrijwilligers, maar 
met steun van De Stuw. Zonder 
deze professionele hulp zullen deze 
activiteiten doodbloeden”, is de 
verwachting van de briefschrijvers. 
Zij vragen de gemeenteraad dan ook 
met klem de gemeenschap in Kloos-
terhaar te blijven steunen. Dinsdag 
19 augustus is de eerste keer dat 
de raad zich over het verzoek kan 
uitspreken.

Noaberschap en 
Klo-jo bedreigd Het bedrijventerrein Broeklanden 

wordt in fasen uitgebreid met twee 
gebieden: De Kop en Zuid. De 
uitbreiding is nodig omdat het hard 
gaat met de verkoop van kavels. Er 
is zelfs al een ondernemer die een 
gedeelte op Zuid wil reserveren, ter-
wijl deze grond nog geen eigendom 

Gemeente koopt grond voor Broeklanden Zuid 

is van de gemeente. In dat laatste 
komt binnenkort verandering, als 
de gemeenteraad een bedrag van 8,5 
miljoen euro wil vrijmaken voor de 
aankoop van de landbouwgrond en 
de bijbehorende gebouwen. Voordat 
het zover is moet één van de eige-
naars er wel voor zorgen, dat zijn 

terrein schoon wordt opgeleverd. Er 
is namelijk sprake van een beperkte 
vervuiling met asbest. Het laten 
opruimen kost de eigenaar enkele 
tienduizenden euro’s, maar dat moet 
financieel geen bezwaar zijn nu de 
grond vrijwel is verkocht.

HARDENBERG - Hardenberg krijgt er binnenkort twee miljonairs 
bij. De gemeente heeft met twee grondbezitters overeenstemming 
bereikt over de aankoop van 50 hectare grond voor industrieterrein 
Broeklanden Zuid.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg sluit zich aan bij de or-
ganisatie Artikel 1. Deze instelling 
verzorgt voor diverse Overijsselse 
gemeenten de uitvoering van de 
Wet Gemeentelijke Antidiscri-
minatievoorzieningen, die naar 
verwachting per 1 januari 2009 van 
kracht wordt.

Door deze wet moeten gemeenten 
ervoor zorgen, dat de burgers op 
een laagdrempelige manier toe-
gang krijgen tot voorzieningen op 
het gebied van antidiscriminatie. 
Aangiftes van discriminatie kun-
nen voortaan via Artikel 1 worden 
afgehandeld in plaats van via de 
strafrechter. Bij de politie IJssel-
land zijn in het eerste kwartaal van 
2008 drie aangiftes ontvangen uit de 
gemeente Hardenberg die te maken 
hadden met discriminatie.

HARDENBERG - De stichting 
Hospice Hardenberg is op zoek 
naar geld. De stichting heeft uit 
een nalatenschap een woning aan 
de Jan van Arkelstraat in Harden-
berg gekregen, dat dienst moet gaat 
doen als hospice voor patiënten die 
niet meer genezen kunnen worden. 
De verbouwing van ’t Huis aan de 
Vecht is vrijwel afgerond, zodat 22 
augustus de opening kan plaatsvin-
den. De aanloopkosten van ruim 
drie ton zijn grotendeels bijeen 
gebracht, maar het ontbreekt de 
stichting aan geld om het huis finan-
cieel draaiende te houden. In totaal 

Hospice heeft geld nodig om 
exploitatie rond te krijgen

moet jaarlijks zo’n 90.000 euro in 
de exploitatie worden gestoken. 
Ongeveer veertig procent hiervan 
wordt gedekt door subsidies en 
eigen bijdrages, maar voor de rest 
worden nog geldschieters gezocht.

Bedrijven en individuele personen 
kunnen een eenmalige gift geven 
of donateur worden. De gemeente 
Hardenberg heeft een verzoek om 
een bijdrage afgewezen, omdat zij 
al meer dan 113.000 euro aan sub-
sidie heeft gegeven. Informatie over 
het hospice is te vinden op de web-
site www.hospicehardenberg.nl.

Regeling voor hulp
bij discriminatie
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De grootste oenen in onze gemeente 
wonen in Hardenberg. Nee, de 
grootste druiloren wonen in De-
demsvaart. Of toch in Kloosterhaar, 
in Balkbrug, in.....
Als je de twee kranten in de ge-
meente Hardenberg met een soort 

‘reactiepagina’ mag geloven, kun-
nen we over niet al te lange tijd 
toestanden verwachten zoals op de 
Kaukasus: twee broedervolkeren 
die elkaar de hersens inslaan. Vooral 
inwoners van Dedemsvaart reage-
ren volop. Als je de reacties goed 
leest (wat nog niet zo makkelijk is, 
want in vrijwel geen enkele zin vind 
je twee woorden zonder fout) valt 
het op, dat vooral de gemeentelijke 
bestuurders ervan langs krijgen. 
‘Die Hardenbergers’ maken er 
een puinhoop van, is de algemene 
opvatting. Het grappige is echter, 
dat het vooral Dedemsvaarters zijn 
die bestuurlijk de dienst uitmaken. 
Twee van de drie wethouders wo-
nen in Dedemsvaart. En het aantal 
raadsleden uit Dedemsvaart is ook 

niet gering, maar liefst zeven komen 
er uit het veendorp, terwijl er uit de 
plaats Hardenberg, dat anderhalf 
keer zoveel inwoners telt, slechts 
negen komen.

Maar goed, dat is maar bijzaak. 
Waar het werkelijk om gaat is, dat 
sinds de mensen internet hebben 
ontdekt hun onbeschoftheid geen 
grenzen meer kent. Kakelen als een 
kip zonder kop, scheldend op elkaar 
en anderen, en dat vrijwel altijd 
anoniem. Verbale agressie, heet dat. 
En eerlijk gezegd snap ik niet dat de 
beide kranten dit toelaten. 
Met het aanzwengelen van discus-
sies, zoals vaak wordt beweerd, 
heeft het in ieder geval niets te 
maken, daarvoor zijn de bijdragen 

inhoudelijk te beperkt.
In het recente verleden hadden ook 
veel sportverenigingen een soort 
reactiepagina. Het was namelijk 
een poosje mode om je site op te 
leuken met een gastenboek, maar 
omdat de meeste bijdragen niet veel 
verder kwamen dan @#&?%$!, zijn 
die gastenboeken bijna allemaal 
weer verdwenen. Verbale agressie 
werd niet getolereerd. Het gekke is 
echter, dat volgens neuropsycho-
loog Jelle Jolles verbale agressie 
inmiddels wel is geaccepteerd. 
“Succesvolle mensen zijn vaak erg 
dominant en die dominantie is ver-
kregen door agressiviteit”, beweert 
hij. En dat agressieve gedrag zit 
gewoon in onze genen, dus daar 
is niets aan te doen. Zijn collega 

Harald Merckelbach vind dat on-
zin. “Dat een kleine groep zich zo 
agressief gedraagt komt niet door de 
evolutie, maar door afwijkingen in 
de hersenen”, is zijn overtuiging. En 
daar kunnen die mensen ook niets 
aan doen. 

Dus al die anonieme reageerders 
die alleen maar vuil kunnen spuien 
zijn een beetje zielig: of ze zijn door 
de evolutie behept met ziekelijke 
genen of ze hebben een hersenaf-
wijking. Misschien toch maar goed 
dat er reactiepagina’s zijn. Hebben 
die mensen tenminste ook eens een 
keer iets leuks.

R. Gritter

De tennisvereniging van Klooster-
haar heeft door nood gedwongen 
enkele banen vernieuwd, omdat de 
bloesems van bomen en struiken 
rond de tennisbanen de toplaag 
hebben geruïneerd. Normaal gaan 
banen 15 jaar mee, nu moest er na 5 
jaar iets nieuws komen. De club had 
hiervoor geld gereserveerd, maar 
uiteraard niet voldoende, omdat de 
banen veel sneller aan vervanging 
toe waren dan gedacht. Met de 
afdeling Sport van de gemeente 
was men overeengekomen dat de 
gemeente de helft van de kosten 
voor haar rekening zou nemen. 
Sportwethouder Douwe Prinsse 
stond achter dit voorstel, aldus een 
sportambtenaar. Binnen B&W werd 
het voorstel echter afgeschoten, 
omdat het college niet overtuigd 
was van nut en noodzaak en er was 
hiervoor geen bedrag in de begro-
ting opgenomen. Dat het voorstel 

Tennisclub in verzet tegen beslissing B&W
KLOOSTERHAAR – Op het eerste gezicht lijkt het appeltje-
eitje. De tennisclub van Kloosterhaar heeft pech, ze vraagt de 
gemeente om financiële hulp, die hulp wordt afgewezen, de club 
maakt bezwaar bij de Commissie Bezwaarschriften en die veegt 
het gemeentelijk besluit van tafel omdat B&W onzorgvuldig zijn 
geweest bij het nemen van een besluit. Maar juridische regels 
zijn zo ingewikkeld dat het advies van de commissie wel eens 
heel anders kan uitpakken.

alsnog was gesneuveld moest de 
tennisclub uit de krant vernemen.

Vorige week werd deze zaak behan-
deld door de Commissie Bezwaar-
schriften, omdat de tennisclub het er 
niet bij liet zitten. Vreemd genoeg 
moest dezelfde ambtenaar die eerst 
het positieve voorstel had gemaakt 
nu komen uitleggen, waarom zijn 
eigen plan niet deugde.

Uit de pleitnota van bestuurslid Rie-
kele Bron van de tennisclub bleek, 
dat er nooit met de club was ge-
sproken over het aantonen van nut 
en noodzaak. “En dus was er geen 
sprake van zorgvuldige besluitvor-
ming”, meende Bron. “Wij hadden 
makkelijk kunnen aantonen dat het 
nodig was en zelfs spoedeisend.” 
Het argument dat er geen geld in 
de begroting was opgenomen voor 
herstel van de banen was volgens 

de ambtenaar juist, maar dat was 
iets anders dan dat er geen geld 
voor was. “Via de post Onvoorzien 
was er dekking gevonden, dus de 
renovatie had wel betaald kunnen 
worden”, moest hij toegeven. Op 
de vraag van de commissie of B&W 
argumenten hadden om aan het nut 
en de noodzaak van de renovatie 
te twijfelen, moest de ambtenaar 
ontkennend antwoorden: die waren 
er namelijk niet.

“En wat vind u ervan dat de ge-
meente later met een brief uit 1997 
op de proppen kwam, waarin stond 
dat de club wel bij de start geholpen 
zou worden maar dat daarna geen 
cent meer in de exploitatie zou 
worden gestopt?”, wilde voorzit-
ter Afink van de Commissie Be-
zwaarschriften weten. “Wij vragen 
geen hulp bij de exploitatie, maar 
bij de investeringen voor groot 
onderhoud”, reageerde Bron. “De 
tennisclubs in Dedemsvaart en 
Gramsbergen zijn wel financieel 
geholpen, dus is er sprake van wille-
keur als wij niet worden gesteund.” 
Welke argumenten de commissie 
het zwaarst laat wegen wordt over 
enkele weken duidelijk, als B&W 
het advies ontvangen.

Rode potlood keert terug

HARDENBERG – Waterschap Velt & Vecht krijgt volgend jaar onge-
veer net zoveel geld binnen van de inwoners uit zijn werkgebied als dit 
jaar (zo’n 30 miljoen euro), maar de verdeling wordt flink anders. Dat 
doet het waterschap trouwens niet zo maar, een nieuwe landelijke wet 
verplicht alle waterschappen een ander belastingstelsel te gebruiken.

Andere verdeling waterschapslasten

Voorheen was het zo dat de groep 
die het meeste baat had bij het 
werk van het waterschap de meeste 
kosten betaalde. Voortaan moet be-
taald worden naar de economische 
waarde van gronden, huizen en 
bedrijven.

Het gevolg is dat grondbezitters fors 
minder gaan betalen, maar eigenaars 
van bedrijfspanden en woningen 
zijn meer geld kwijt. Een gemiddeld 
gezin met een koopwoning die op 
zo’n 200.000 euro WOZ-waarde 
is getaxeerd, moet volgend jaar 12 
procent meer waterschapsbelasting 
betalen, oftewel 298 euro in plaats 
van 266 euro. Enkele andere cijfers: 
een gemiddeld bedrijf gaat zo’n 38 
procent meer betalen, een gezin in 
een huurwoning betaalt 4 procent 

minder, een gemiddelde agrariër 
betaalt 43 procent minder en eige-
naren van natuurterreinen van circa 
duizend hectare zijn 95 procent 
minder kwijt aan waterschapslasten.
 
Voor mensen met grond in het win-
terbed van een rivier of beek gaat er 
ook wat veranderen. Zij hoefden in 
het verleden niets te betalen, omdat 
het waterschap in deze gebieden 
droogte en overstromingen moeilijk 
kan bestrijden. In het nieuwe stelsel 
moeten zij ook betalen, maar een 
waterschap mag 75 procent korting 
geven. Het Dagelijks Bestuur van 
Velt & Vecht is van plan van die 
mogelijkheid gebruik te maken. 
Overigens moeten alle voorstellen 
eind augustus nog door het Alge-
meen Bestuur worden goedgekeurd.

Voor de verkiezingen van de Twee-
de Kamer van 2006 heeft de stich-
ting Wij vertrouwen de stemmachine 
niet de nodige ophef gemaakt over 
de betrouwbaarheid van de stem-
machines. Twee jaar en twee advies-
commissies later heeft het kabinet 
besloten voorlopig weer te gaan 
stemmen zoals in de vorige eeuw, 
dus een groot stembiljet in het stem-
hokje invullen met rood potlood en 
dat biljet vervolgens in een stembus 
stoppen. Dit gaat de gemeente on-
geveer 33.000 euro kosten, terwijl 
er van de rijksoverheid geen extra 
vergoeding wordt ontvangen. Over 
een vergoeding voor extra afschrij-
ving op de stemcomputers wordt 
nog onderhandeld.

Het gevolg van deze maatregel is, 
dat het aantal stemdistricten op 
termijn moet worden uitgebreid, 
van 36 naar 45, omdat anders het 
stemmen en het tellen te lang duurt. 

HARDENBERG – Bij de eerstkomende verkiezingen voor het Europees 
Parlement in 2009 gaat Nederland weer stemmen met het rode potlood. 
Ook in Hardenberg moeten (verplicht) de stemmachines plaats maken 
voor stemhokjes.

Voor de verkiezing van 2009 hoeft 
dit nog niet, omdat verwacht wordt 
dat de opkomst niet meer dan 50 
procent zal bedragen. Tenzij het 
kabinet valt en er vervroegd ver-
kiezingen voor de Tweede Kamer 
moeten plaatsvinden, dan zal het 
aantal eerder uitgebreid moeten 
worden. Een ander gevolg van de 
maatregel is, dat de uitslag veel 
later bekend zal worden. De vorige 
keren dat met het rode potlood 
moest worden gestemd gingen de 
stembureaus nog om 19.00 uur 
dicht, maar dat is inmiddels 21.00 
uur geworden. Naar verwachting 
zal pas rond middernacht bekend 
zijn hoe Hardenberg heeft gestemd. 
 
Het ambtelijk voorstel om alvast 
proef te draaien met legitimatie door 
de kiezers is voorlopig geparkeerd. 
B&W willen dit alleen invoeren als 
ook andere gemeenten in Overijssel 
meedoen.

HARDENBERG - De appartementen die nog gebouwd moeten worden op het terrein tussen de Marslaan, Sportlaan 
en Bramerstraat in Hardenberg hebben al een naam. De Historische Vereniging heeft vier namen bedacht die alle 
iets te maken hebben met water. De twee grotere appartementencomplexen aan de noordkant van de Burgemeester 
Bramerstraat krijgen namen als De Overlaat en De Meander, de kleinere woonblokken aan de zuidkant van de 
straat (het een voor jongeren en het ander voor senioren) heten straks De Bekke en De Bleek. Bij de start van de 
bouw, woensdag 13 augustus, werden de namen onthuld door toekomstige bewoners.

Startsein voor bouw woonplan Marsch-Kruserbrink

Namens zorginstelling De Eik trokken Elvira en Chantal het zwarte doek weg van het naambord De Overlaat.
© Roel Gritter

HARDENBERG – Scholenge-
meenschap De Nieuwe Veste in 
Hardenberg krijgt drie noodlokalen 
van de gemeente, voorlopig voor 
een periode van twee jaar. Daarna 
bestaat de mogelijkheid dat de 
school ruimte krijgt in de voorma-
lige landbouwschool, die net als De 

Ruimtegebrek 
Nieuwe Veste

Nieuwe Veste aan de Piet Heinstraat 
is gelegen. De uitbreiding is nodig 
omdat de school de afgelopen jaren 
flink is gegroeid, van 205 leerlingen 
in 2006 naar ruim 280 nu. Deze 
forse groei wordt veroorzaakt door 
inschrijvingen van leerlingen van 
buiten het voedingsgebied van de 
gemeente Hardenberg.

redactie@sallander.nl
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Vorige week heeft het Land van 
Kokanje, oftewel Luilekkerland, 
weer een paar nieuwe bewoners 
mogen begroeten. Eigenlijk gaat 
het beter dan met de actie Gun 
jezelf de ruimte van de gemeente 
Hardenberg. Die moet voor haar 
groeistuipen zendtijd op RTL4 ko-
pen, terwijl Kokanje uitdijt zonder 

reclame te maken. De bron met luie 
mensen is blijkbaar onuitputtelijk. 
Tot de nieuwe bewoners behoren 
enkele raadsleden. Met name Ada 
Ruitenberg at zich prominent door 
de rijstebrijberg.

Tijdens een commissievergadering 
(door de gemeente nog steeds 
oriënterende raadsvergadering 
genoemd, maar het is en blijft een 
commissievergadering), tijdens die 
vergadering dus kreeg een bewoon-
ster uit Baalderveld het woord. 
Zij sprak namens een buurvrouw, 
die zelf niet kon komen vanwege 
hartklachten. En daar ging het nou 
net om. Die mevrouw kan met haar 
auto naar het centrum rijden en 
zelfstandig enkele boodschappen 

doen, als ze maar niet te ver hoeft 
te lopen. Een wandeling van auto 
naar parkeermeter en weer terug en 
vervolgens naar een winkel is al te 
zwaar. Of ze niet een parkeerkaart 
kon krijgen, was de vraag. Nou ja, 
niet krijgen, ze wilde er best voor 
betalen. De eerste, ambtelijke reac-
tie was: parkeer uw auto maar onder 
het LOC en loop naar het centrum. 
Een brief van de buurvrouw hier-
over werd niet beantwoord, zodat 
die tenslotte zelf maar naar de raad 
was gekomen. Is er geen dokters-
verklaring van een specialist?, 
wilde CDA-raadslid Ada Ruiten-
berg weten. “Die zat bij de brief die 
naar de raad is gestuurd”, was het 
antwoord. “Oh, niet gezien, ik heb 
bij mijn weten de brief niet gehad”, 

was de reactie van het raadslid. 
“Nou, ik heb anders de bijlagen wel 
gelezen in de fractiekamer, inclusief 
de doktersverklaring”, vertelde 
plaatsvervangend raadslid Endi 
Schaub van Liberaal Hardenberg, 
“en ik vind het schandelijk dat deze 
vrouw niet beter is geholpen.” Later 
ging ze zelfs nog een stapje verder: 
“Als ieder van ons zijn huiswerk 
had gedaan, dan hadden we het 
medisch dossier allemaal kunnen 
lezen. Ik schaam me diep dat we dit 
terug laten komen.”
Tja, dat was natuurlijk tegen het 
zere been van Ada Ruitenberg, want 
het is niet leuk dat je als luiwam-
mes te kijk wordt gezet. “Dit is niet 
terecht, normaal wachten we altijd 
de conceptbrief met het antwoord 

van B&W af voordat we reageren”, 
zei ze. Of eigenlijk: loog ze. Want 
net daarvoor hadden alle partijen 
gereageerd op een ingekomen brief 
uit Kloosterhaar, waarin stond 
dat het jeugd- en jongerenwerk 
minder hulp kreeg. “We weten dat 
B&W nog een conceptantwoord 
moeten geven, maar daarop voor-
uitlopend......”, was van vrijwel 
alle partijen de openingszin. Tja, 
als een heel dorp met veel kiezers  
aan de bel trekt, doet iedereen z’n 
mond open, maar een schrijnend 
individueel geval is blijkbaar van 
minder belang. Mevrouw Schaub 
zegt zelden iets vermeldenswaardig, 
maar dit keer had ze gelijk: je moet 
je schamen dat dit je volksvertegen-
woordigers zijn.

Kortweg

“Ik speelde nog niet zo lang in het 
eerste van Mariënberg, toen ik een 
advertentie in het Dagblad van het 
Oosten onder ogen kreeg, waarin 
talentvolle spelers gevraagd werd 
zich te melden voor een proefwed-
strijd bij Heracles. Tja, Heracles 
was altijd al een beetje mijn club 
geweest, dus toen heb ik mij aange-
meld. En tot mijn grote verbazing, 
maar uiteraard ook tot mijn grote 
vreugde, vroegen ze na de wedstrijd 
of ik wilde blijven. In het seizoen 
74-75 ben ik daar begonnen. Eerst 
af en toe als invaller in het eerste, 
en vanaf het seizoen 76-77 als 
vaste kracht. Maar na dat seizoen 
kwamen er nogal wat spelers van 
Twente en Go Ahead naar Almelo 
en ik kreeg te horen dat ik niet meer 
op een basisplaats kon rekenen. 
Toen vond ik een carrière bij mijn 
werkgever, de gemeente Dalfsen, 
belangrijker dan een ongewisse 
toekomst bij Heracles, zodat ik 
weer naar de amateurs ben terug-
gekeerd. Misschien dat ik nu een 
andere keus zou maken, maar toen 
stelde het profvoetbal in de Eerste 
Divisie financieel gezien nog niet 
veel voor. Hoe dan ook, ik werd 
weer amateurvoetballer maar heb 
ondertussen wel trainersdiploma’s 
gehaald, omdat ik wel in de voetbal-
lerij actief wilde blijven. Na mijn 
voetbalcarrière heb ik meer dan tien 
jaar als trainer gewerkt, maar op 
het laatst ging het mij steeds meer 
tegenstaan dat nogal wat spelers in 
mijn ogen de echte bezieling mis-
ten: ze kwamen te laat bij trainin-
gen, zegden erg makkelijk af voor 
wedstrijden of namen vakantie als 
de club ze eigenlijk niet kon missen. 
Toen Heracles in november 1997 
bij mij aanklopte met de vraag, of 
ik scoutingcoördinator van de jeugd 
wilde worden, hoefde ik dan ook 
niet lang na te denken.”
Rosink verkaste ondertussen als 
ambtenaar naar de gemeente Ave-

Sportambtenaar Hardenberg 
zorgt voor vers bloed Heracles
BEERZERVELD – Dick Ro-
sink (54) heeft een speciale 
band met Heracles. Als jonge-
tje zat hij vaak met zijn vader 
bij thuiswedstrijden van de 
club, als profvoetballer was hij 
drie jaar actief in Almelo (van 
1974 tot 1977) en sinds kort 
is hij coördinator scouting. 
Tussendoor was hij speler van 
Mariënberg, Oranje Nassau, 
Vroomshoopse Boys en Deto, 
trainer/speler bij Vabo en trai-
ner van Bruchterveld, ZZVV, 
Den Ham en Kloosterhaar.

reest en na de gemeente herindeling 
naar de nieuwe gemeente Harden-
berg. Het werk als scout voor Hera-
cles veranderde niet veel. Totdat 
ze bij de club uit Almelo vonden 
dat de scouting anders aangepakt 
moest worden.
“Folkert Velten is eerst een paar 
jaar hoofdscout geweest. Na zijn 
vertrek is deze functie niet opnieuw 
ingevuld, maar enkele maanden ge-
leden kwam het management tot de 
conclusie dat er toch beter met een 
coördinator gewerkt kon worden en 
toen hebben ze mij voor die functie 
gevraagd. Dat is eigenlijk een baan 
naast mijn baan. Ik denk dat ik toch 
wel zo’n 20 uur per week bezig ben 
met het plannen van wedstrijden 
waar de scouts naar toe gaan, met 
besprekingen, administratie en zelf 
wedstrijden bezoeken. Wat scouten 

inhoudt? Nou, niet meer en niet 
minder dan spelers volgen, met 
name spelers in de Jupiler League, 
de Beloftencompetitie, de Lande-
lijke A-jeugd en competities in onze 
buurlanden. Van die spelers noteer 
je onder meer hun sterke en zwakke 
punten, waarna ze in een kaarten-
bak verdwijnen. Heeft de club een 
speler nodig, of krijg je een speler 
aangeboden, dan weet je al heel veel 
over die persoon. En scouten bete-
kent ook contacten leggen, overal je 
oor te luister leggen. We zorgen als 
scoutingteam als het ware voor een 
schaduwelftal, dat klaar staat als de 
club spelers nodig heeft. Of dat wat 
oplevert? Kijk naar de nieuwe spits 
Bas Dost. Toen hij in beeld kwam 
wisten we al heel veel over hem, 
en dat heeft de trainer en directeur 
geholpen bij hun keus.”

Volgens Dick Rosink moet je een 
flexibele baan hebben om het werk 
als coördinator van de scouting er-
naast te kunnen doen. “Mijn werk 
bij de gemeente Hardenberg staat 
voorop, maar er is in overleg wel 
wat mogelijk, bijvoorbeeld door 
met werktijden te schuiven. Zoals 
het nu gaat is het goed te doen.”
Het contract met Heracles duurt in 
eerste instantie tot eind juni 2009, 
waarna bekeken wordt of beide 
partijen tevreden zijn over de sa-
menwerking. Het lijkt voor Rosink 
allemaal positief te verlopen, maar 
zit er dan geen enkel nadeel aan het 
scoutswerk? Rosink: “Toch wel. Ik 
kan nu niet meer bij elke thuiswed-
strijd van Heracles op de tribune 
zitten, want het werk als scout gaat 
voor. Maar dat is dan ook het enige 
minpuntje.”

© Roel Gritter

Matras – Als het bedrijf Matras-
concurrent kan aantonen dat het 
bedrijf op klanten kan rekenen, 
mag het naar Hardenberg komen. 
De nieuwe plek wordt meubelzaak 
Pullen aan de Handelsstraat. Eigen-
lijk mag daar geen meubelzaak zijn, 
maar Pullen is al meer dan twintig 
jaar gedoogd. Vanwege de geringe 
omvang hoeft het nieuwe bedrijf 
niet naar de Haardijk.

Verzetsman – Een deel van de 
Slotweg in Bergentheim krijgt een 
andere naam. Nadat de spoorweg-
overgang was opgeheven bestond 
de straat uit twee gedeelten. Lastig 
voor de hulpdiensten, vonden de 
bewoners. Na twee jaar overleg is 
besloten het gedeelte van kanaal tot 
fietspad De Jongstraat te noemen, 
vernoemd naar de verzetsman 
Cornelis Lucas de Jong. Het stuk 
tot aan het spoor wordt Nieuwe 
Slotweg en het deel over het spoor 
blijft Slotweg heten.
Ook de verzetsmensen W. van der 
Sluis en A. Timmerman worden 
vernoemd, in het uitbreidingsplan 
Möllincksvaart.

Zwerfafval - Ruim twintig scholen, 
verenigingen en bedrijven hebben 
zich gemeld voor de zwerfafvalin-
zamelactie, die van 29 september 
tot 3 oktober in Hardenberg plaats 
vindt. Het aantal deelnemers is 
nu al meer dan 200. Iedereen kan 
meedoen aan de zwerfafvalinza-
melactie, waaraan een goed doel 
is gekoppeld. Aanmelden kan nog 
tot 1 september. Tijdens de actie 
wordt iedere dag in een ander deel 
van de gemeente het zwerfafval 
opgeruimd. Op de gemeentelijke 
website is te zien waar en wanneer 
de zwerfafvalinzamelactie gehou-
den wordt. De gemeente zorgt voor 
het juiste materiaal en coördineert 
de actie.

Megaconcert - Meer dan 230 
muzikanten nemen zaterdag 30 
augustus deel aan het Megaconcert 
van Crescendo uit Gramsbergen. 
Dat is ruim twintig procent meer 
dan verleden jaar. Vanaf 20.00 uur 
wordt in de plaatselijke sporthal 
gemusiceerd onder leiding van 
dirigent Joan Reinders. Het publiek 
is vanaf 19.30 uur welkom om dit 
gratis concert bij te wonen.Boeren gaan landschap onderhouden

HARDENBERG – Boeren in de 
gemeente Hardenberg gaan het 
cultuurlandschap weer op orde 
brengen. Dat hoeft niet voor niks, 
want als ze een overeenkomst met 
de gemeente sluiten kunnen ze 
daarvoor subsidie ontvangen.

“In het verleden was het heel nor-
maal dat de boeren het landschap 
onderhielden. Na de schaalvergro-
ting is dat minder vanzelfsprekend 

geworden”, vertelt wethouder 
Jannes Janssen. “Veel burgers en 
toeristen vinden zo’n landschap 
mooi, maar we kunnen niet meer 
aankomen met de opmerking van o, 
dat regelt de boer wel. En dan is het 
niet gek dat de gemeente de porte-
monnee trekt, want we betalen ook 
het onderhoud van het groen in de 
stad. Natuurlijk wordt wel gekeken 
of men zich aan de afspraak houdt. 
Daarvoor schakelen we Landschap 

Overijssel in.”
Als proef is nu een gebied rond 
Rheeze, Diffelen en Oud-Bergent-
heim aangewezen om aangepakt 
te worden. Met zo’n twaalf boeren 
worden de contracten binnenkort 
ondertekend. Volgens Janssen, die 
zijn voorganger Arie Pouwels als 
voorbereider roemt, komt gedepu-
teerde Piet Jansen hiervoor waar-
schijnlijk naar Hardenberg. “Niet 
alleen omdat de provincie net als de 

gemeente subsidie geeft, maar ook 
omdat ze graag wil dat dit project 
goed van de grond komt.” Hierna 
richt de gemeente zich op het gebied 
tussen Bruchterveld, Bergentheim 
en Kloosterhaar, vervolgens komt 
de Grote Scheere aan bod en waar-
schijnlijk daarna het Reestdal.

Dick Rosink moet zorgen voor interessante spelers in de kaartenbak van Heracles.
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Kortweg

Nooit meer zeggen dat de gemeente 
Hardenberg alles onder de pet houdt 
of dat alles in achterkamertjes wordt 
geregeld. Tegenwoordig is vrijwel 
alles openbaar. En misschien wel 
iets te openbaar, zoals een inwoner 
van Ane heeft ondervonden. De 
beste man – meneer A - bezit op het 

bedrijventerrein van Gramsbergen 
een loods met een woning. Op een 
dag ontdekte zijn buurman, meneer 
B, dat meneer A was vertrokken. 
In zijn plaats werd het huis telkens 
door andere mensen bewoond. Niet 
door één, niet door twee, maar soms 
wel door tien personen. Zou hij 
hem soms verhuren?, dacht meneer 
B. Even googelen op internet en 
jawel, via Eurorelais werd het huis 
als vakantiewoning te huur aange-
boden. En dat mag niet. Nee, nee, 
volgens het bestemmingsplan is dat 
verboden en dus ging de buurman 
klikken bij de gemeente. Pardon, de 
buurman ging als goed burger deze 
wetsovertreding bij de bevoegde 
instanties melden. De ambtenaren 
gingen op onderzoek uit, ontdekten 

de overtreding en stuurden meneer 
A een briefje dat hij moest stoppen 
met de verhuur. Ja maar, reageerde 
de beste man, kan ik niet tot het eind 
van dit jaar doorgaan, want de wo-
ning kan nog niet verkocht worden 
en via de verhuur vang ik tenminste 
nog een paar centen. En bovendien 
heb ik met Eurorelais een contract 
tot 1 januari 2009.

De ambtenaren waren tot tranen ge-
roerd, maar konden niet anders dan 
de verhuur verbieden. De gemeente 
liet het overigens niet bij woorden, 
maar legde meteen een dwangsom 
op. Van 375 euro per week, las ik 
vluchtig. Ik dacht toen nog dat me-
neer A dat risico best kon nemen, 
want de man berekent prijzen die 

oplopen tot boven de 1400 euro 
per week, maar het bleek dat ik iets 
te vluchtig had gelezen: er moest 
nog een nulletje aan toegevoegd 
worden, dus een dwangsom van 
3750 euro per week. Tja, en dat is 
natuurlijk een beetje te jaukerig.
Blijft de vraag: was het eigenlijk 
niet erg gemeen van meneer B 
om meneer A te verlinken? Nou, 
eigenlijk niet. Normaal gesproken 
bouw je een bedrijf op een bedrij-
venterrein en een woning in een 
woonwijk. Speciaal voor kleine be-
drijven of starters heeft de gemeente 
Hardenberg het mogelijk gemaakt, 
dat op bepaalde plekken de woning 
bij het bedrijf kan worden gebouwd. 
Makkelijk, en veel goedkoper dan 
twee keer bouwen op twee verschil-

lende plekken. Maar als iemand dan 
misbruik maakt van die gunstige 
regeling moet hij maar op de blaren 
zitten, lijkt mij.

Om terug te keren naar het begin: de 
naam van de persoon die heeft ge-
klaagd is door de gemeente vermeld 
in de brief aan de wetsovertreder. 
En volgens mij is dat een beetje 
te openbaar. ‘Meldpunt anoniem’ 
is blijkbaar tot deze regio nog niet 
doorgedrongen. Hoe het ook af-
loopt, één ding lijkt zeker: meneer 
B zal nooit meer worden uitgeno-
digd op een verjaardagsfeestje van 
meneer A. Wordt het waarschijnlijk 
toch nog gezellig, daar in Ane. 

ergee

Van Egmond maakt op dit moment 
een tocht door Oost-Nederland om 
geld in te zamelen voor de organi-
satie KiKa. Hij doet dit om het werk 
van zijn vrouw voort te zetten, die 
op 4 maart na een lang ziekbed aan 
kanker is overleden. Voor en tijdens 
haar ziekteperiode zette zij zich in 
voor KiKa en het echtpaar zou sa-
men de reis maken. Met zijn paard, 
honden, kippen en geiten is hij een 
opvallende verschijning. Zijn reis is 
afhankelijk van de omgeving; “Als 
het links mooi is, dan ga ik naar 
links, is het rechts mooi, dan ga ik 
naar rechts”, aldus Van Egmond. De 

KiKa-boer op reis door de regio

Hannah de Heldhaftige en Lodewijk de kikkerprins op bezoek bij Rob van Egmond. © Roel Gritter

HARDENBERG - Blok 4 moet er 
niet komen. Een appartementen-
gebouw ter hoogte van de ingang 
van parkeergarage De Gedempte 
Haven is overbodig. Dat vindt 
Hardenberger Gert Weitkamp, 
die de gemeenteraad zover wil 
krijgen, dat blok 4 uit het bestem-
mingsplan voor Hardenberg-
centrum wordt gehaald.

“Er staan nu al zo’n 50 apparte-
menten leeg in het gebied rond de 
Markt en er komen op korte termijn 
nog eens 74 appartementen en 45 
koopwoningen bij. Je bouwt voor 
leegstand, want na 2008 groeit 
Hardenberg niet meer, integendeel, 
er is zelfs sprake van afname van 
het aantal bewoners”, vertelde hij 
tijdens de commissievergadering 
in augusts. Als de gemeente zou 
besluiten toch dat vierde blok te 
bouwen (blok 1, 2 en 3 staan rond de 
Markt), dan gaat ze volgens Weit-
kamp in tegen haar eigen beleid, 
zoals dat in het nieuw Woonplan 
staat beschreven. “In dat plan wordt 
geadviseerd voortaan uit te gaan van 
de vraag naar woningen in plaats 

Weitkamp: “Hardenberg 
bouwt voor leegstand.”

van het aanbieden van woningen. 
Omdat er geen vraag is naar nog 
meer appartementen moet blok 4 
dus niet gebouwd worden.”

Betondorp
In datzelfde Woonplan staat dat 
Hardenberg een landelijke en groe-
ne gemeente wil zijn. “Als dat 
terrein langs de Havenweg wordt 
bebouwd verdwijnt het laatste 
stukje groen in het centrum”, meent 
Weitkamp. “In feite is dan het hele 
centrum van Hardenberg met me-
ters hoog beton dichtgebouwd. En 
als zelfs de directeur van de Rijks-
dienst voor Monumentenzorg zegt 
dat de bouwhoogten in het centrum 
niet passen bij de schaal, de aard 
en de functie van Hardenberg, dan 
is het onbegrijpelijk dat dit nieuwe 
appartementencomplex nog niet 
van de bouwlijst is gehaald. Boven-
dien zorgt blok 4 voor een slech-
tere verkeerssituatie. De flauwe 
bocht vanaf de Havenweg richting 
Kromme Steeg wordt veranderd 
in een scherpe bocht, waardoor de 
vrachtwagens van Jumbo de winkel 
niet meer kunnen bereiken.”

Wielrennen - Vrijdag 5 september 
is de gemeente Hardenberg het de-
cor van de 4e etappe van de Holland 
Ladies Tour. De bijna 100 kilometer 
lange rit van het wielerevenement 
start in Dedemsvaart en gaat via een 
aantal gemeentelijke dorpskernen 
naar finishplaats Hardenberg. De 
ongeveer 200 dames, waaronder 
Chantal Beltman, Olympisch kam-
pioen Marianne Vos en tweevoudig 
winnares Mirjam Melchers, starten 
om 17.45 uur bij de Rabobank aan 
de Moerheimstraat in Dedemsvaart. 
Na een wedstrijd van 95,5 kilometer 
geheel over Hardenbergs grondge-
bied, wordt de finish rond 20.00 
uur verwacht op de Europaweg  in 
Hardenberg.

Deeltijdzorg - Woensdag 3 sep-
tember zetten de afdelingen met 
deeltijdzorg van het Clara Feyoena 
Heem in Hardenberg de deuren 
open voor publiek. De reguliere ac-
tiviteiten vinden normaal doorgang 
tijdens de open dag, zodat belang-
stellenden zelf kunnen ervaren wat 
deeltijdzorg te bieden heeft. Zij zijn 
welkom van 10.00 tot 11.30 uur en 
van 14.00 tot 15.30 uur.

Beker – HHC kan geen attractief 
4-4-2 systeem spelen. Verleden jaar 
probeerde trainer Michel Jansen 
de voorspelbaarheid uit de Har-
denberger voetbalploeg te halen, 
maar oogstrelend voetbal leverde 
dat zelden op. Toch werden er veel 
punten gehaald, dat wel. De nieuwe 
trainer Jan van Raalte probeert het 
dit jaar opnieuw. Berger en Alberda 
als spitsenkoppel en daarachter 
een ruit, met Buitenhuis in de punt 
naar voren en Cock in de punt naar 
achteren.
Zaterdag, in de bekerwedstrijd te-
gen hoofdklasser Schijndel, was het 
saai, er werd in een te laag tempo 
gespeeld en de nauwkeurigheid ont-
brak. Ook Schijndel bleek nog niet 
in vorm te zijn. Toch kwamen de 
Brabanders op een 0-1 voorsprong, 
maar dat was meer een cadeautje 
van HHC-verdediger Leo Scheep-
maker. Toen Van Raalte zag dat zijn 
ploeg na driekwart wedstrijd nog 
steeds vruchteloos aan het ploeteren 
was, werd overgeschakeld op het 
vertrouwde 4-3-3- systeem. Daar 
heeft HHC blijkbaar wel de spelers 
voor want de wedstrijd werd een 
stuk leuker om naar te kijken en 
dat niet alleen, binnen een kwartier 
werd de achterstand omgebogen 
in een 2-1 voorsprong, die tot het 
einde werd vastgehouden. Door de 
winst mag HHC het in de volgende 
ronde op sportpark De Boshoek 
opnemen tegen de profs van Go 
Ahead Eagles.

Wereldmaaltijd op herhaling

B&W laten zich overtuigen 
door tegenstanders noordroute

Een wereldmaaltijd is een lekkere 
en voedzame maaltijd, waarin niet 
meer ingrediënten zijn gebruikt, dan 
per persoon per dag beschikbaar 
zijn bij een wereldwijde eerlijke 
voedselverdeling. Er zullen uitslui-
tend biologisch geteelde producten 
gebruikt worden.
De maaltijd wordt verzorgd door 
deelnemers van PaRT, die iedere 

HARDENBERG – De vele brieven, e-mails en inspraakbeurten van te-
genstanders van de noordelijke variant van de robuuste verbindingszone 
hebben B&W van Hardenberg niet onberoerd gelaten. Nader onderzoek 
heeft ervoor gezorgd dat het college heeft besloten, niet meer te kiezen 
voor de noordroute van deze schakel tussen belangrijke natuurgebieden. 
In april hadden B&W nog wel hun voorkeur voor de route ten noorden 
van Hardenberg uitgesproken. Belanghebbenden konden daarop reageren, 
waarna uiteindelijk de gemeenteraad het laatste woord zou hebben. Door 
de vele reacties en het nader onderzoek zijn B&W van mening veranderd. 
Er wordt nu bekeken of de zone ten zuiden van de stad Hardenberg aan-
gelegd kan worden.

HARDENBERG - Onder het motto “Hardenberg Solidair III” wordt 
voor het derde achtereenvolgende jaar een wereldmaaltijd in de ge-
meente Hardenberg georganiseerd. Dit jaar opent de Van der Capellen 
Scholengemeenschap, locatie De Zeven Linden in Dedemsvaart op 
donderdag 16 oktober (Wereldvoedseldag) haar deuren.

week in Hardenberg het eetcafé 
verzorgen, en leerlingen van De 
Zeven Linden. Er kunnen tachtig 
mensen aanschuiven, waarbij van 
iedere deelnemer een vrijwillige 
bijdrage naar draagkracht wordt 
gevraagd. Het positieve saldo gaat 
naar de Tarastichting, die hulp biedt 
aan kinderen en Tibetaanse vluch-
telingen in Nepal en India.

redactie@sallander.nl

HARDENBERG - De 63-ja-
rige voormalige boer Rob van 
Egmond uit Barendrecht reist 
al bijna twee maanden door 
Nederland om geld in te zame-
len voor het goede doel Kinde-
ren Kankervrij (KiKa). Vorige 
week was hij te gast op cam-
ping De Vechtstreek in Rheeze. 
De gemeente Hardenberg 
heeft de KiKa-boer gesteund 
door een lunch te regelen voor 
hem en een gezelschap dat 
per bus uit Barendrecht was 
gekomen. Daarnaast overhan-
digde wethouder Joost Liese 
hem dinsdag een cheque van 
250 euro

bijzondere caravan waarmee Van Egmond rond reist, is 
bewust niet van alle dagelijkse gemakken voorzien. De 
gehele reis maakt de KiKa-boer gebruik  van hetgeen 
de mensen die hij ontmoet hem aanbieden. Geld voor 
eten accepteert Van Egmond echter niet, donaties zijn 

voor het goede doel: KiKa.
Op de website www.kikaboeropreis.nl is de tocht van 
Rob van Egmond te volgen. Daar is ook het gironummer 
te vinden van zijn actie, voor mensen die zijn initiatief 
willen ondersteunen.



Woensdag 10 september 2008

Kortweg
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Een paar weken geleden is op deze 
plaats melding gemaakt van de 
stortvloed aan anonieme scheld-
kanonnades, die tegenwoordig te 
lezen is op de reactiepagina’s van 
enkele kranten die in de gemeente 
Hardenberg verschijnen. B&W van 
Hardenberg hebben die woorden 
zorgvuldig gelezen, want ze hebben 
prompt een brief naar die kranten 
gestuurd met de opmerking, of het 

niet een onsje minder kan. Dus niet 
anoniem en geen onwelvoeglijk 
taalgebruik, precies zoals het Bra-
bants Dagblad (ook Wegener) in 
haar spelregels heeft staan.

Nu het college zo goed luistert durf 
ik nog wel een zaak aan te kaarten, 
maar daar hebben de gemeentebe-
stuurders ook de politie voor nodig. 
Er wordt namelijk opvallend vaak 
misbruik gemaakt van het fietspad 
van het centrum van Hardenberg 
naar Baalder. Veel mensen steken 
de weg over en pakken het linker 
fietspad in plaats van het rechter. 
Dat dit tegen alle verkeersregels 
ingaat is duidelijk. Maar hoe zit het 
met die mensen die eerst het rechter 
pad pakken, ter hoogte van de inrit 
naar de schietvereniging oversteken 
naar het linkerpad en dan richting 
Baalder rijden? Mag dat of mag dat 

niet? De afgelopen week ging het 
een keer goed mis, toen fietsers en 
bromfietsers elkaar raakten met een 
valpartij van de brommerbestuurder 
als gevolg. College, graag enkele 
borden plaatsen als deze constructie 
verboden is en de politie wat vaker 
laten controleren. Of accepteren dat 
er binnenkort een paar mensen in 
het ziekenhuis belanden.

 
Helaas luisteren ze bij de gemeente 
niet altijd even goed. Neem nou het 
instellen van de Fair Play-prijs voor 
voetbalteams. Alle 15 verenigingen 
in Hardenberg krijgen strafpunten 
als ze gele of rode kaarten ontvan-
gen tijdens een wedstrijd. Het team 
met het geringste aantal strafpunten 
krijgt aan het eind van het seizoen 
een geldprijs. Vorige jaar werd de 
prijs voor het eerst ingesteld, met 

Bruchterveld als winnaar. Toen is al 
gesteld dat die prijs onzin is, omdat 
geen voetballer tijdens de wedstrijd 
zijn been terugtrekt omdat anders 
de kans op de hoofdprijs wordt 
verkleind. En die prijs helpt ook 
geen zier. Het gevolg zou namelijk 
moeten zijn dat er vorig seizoen 
minder rode en gele kaarten wer-
den uitgedeeld, maar dat is niet 
het geval. Waarom de gemeente 
toch doorgaat? Vanwege de vele 
positieve geluiden die er vorig jaar 
waren op deze sportieve competitie, 
zo laat een woordvoerder weten. 
Onzin dus. Alleen de penningmees-
ters van de ploegen die hoog in het 
klassement zijn geëindigd waren te-
vreden, de rest interesseert het geen 
bal. De gemeente heeft nu één keer 
laten zien dat ze goede adviezen 
kan opvolgen, maar dat moet geen 
uitzondering zijn.

Metaal – De voormalige kippen-
slachterij van het bedrijf Heidegold 
in het Duitse Wielen is gekocht 
door Hutten Metaal in Hardenberg. 
Vanaf volgend jaar vestigt zich daar 
het staalconstructiebedrijf Wielen 
Staal. Een groot deel van het terrein 
wordt waarschijnlijk weer verkocht, 
aan bijvoorbeeld een recreatieon-
dernemer. Op het overblijvende 
deel wordt niet alleen een staalbe-
drijf gevestigd, maar Hutten wil ook 
opslagruimte verhuren.

Middeleeuwen – Coevorden viert 
zaterdag 13 september het 600-jarig 
bestaan met een middeleeuws stads-
feest. De spectaculaire openingsact 
met ridders en middeleeuwse mu-
ziek begint om 12.30 uur voor het 
Kasteel. Aansluitend is er een mid-
deleeuwse jaarmarkt op de Markt. 
Het Kasteel is ‘s middags geopend 
voor bezoekers.

Expositie – In galerie Bout aan de 
Knappersveldweg in Slagharen is 
van 12 september t/m 19 oktober 
werk te zien van Trijnie Mohl-
mann. Zij exposeert schilderijen 
en glasobjecten, die een geheel 
vormen. De tentoonstelling is gratis 
te bezoeken op vrijdag, zaterdag en 
zondag van 11.00 tot 17.00 uur.

Zwanger – In het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg wordt 
zaterdag 13 september een Zwan-
gerschapsmarkt gehouden. Samen 
met zorgaanbieders als Icare en Ca-
rinova wordt een groots opgezette 
informatiemarkt ingericht, met als 
thema zwangerschap, kraamzorg 
en alles wat daaraan verwant is. 
De markt vindt plaats van 10.00 
tot 14.00 uur in de gangen van de 
polikliniek van het ziekenhuis. 

Fietsen - De PvdA in Hardenberg 
wil dat B&W meer werk gaat ma-
ken van het fietsbeleid. Zo moeten 
routes voor fietsers door de stad be-
ter worden aangegeven en moeten 
er overdekte of bewaakte fietsen-
stallingen in het centrum komen. 
Verder heeft de partij in een brief 
aan het college aangegeven, dat 
gekeken moet worden naar enkele 
knelpunten, zoals de gevaarlijk si-
tuaties bij de Voorstraatbrug en het 
gebrek aan parkeerplaatsen bij het 
station.

Fruit – In natuurcentrum De Kop-
pel in Hardenberg wordt zaterdag 
27 september van 13.00 tot 16.00 
uur een fruitmiddag gehouden. Het 
thema is Herken uw eigen fruit. 
Aanwezig zijn een pomoloog (een 
fruitdeskundige), de Hoogstambri-
gade en de Bijenvereniging. Be-
zoekers kunnen eigen appels, peren 
en pruimen meenemen (inclusief 
enkele takjes en bladeren), om het 
ras te laten bepalen.

Rondom - Het derde nummer van 
het historisch tijdschrift Rondom 
den Herdenbergh is gewijd aan het 
oude beroep en de actuele liefheb-
berij van imker. In het blad komen 
de imkers Hans en Slatman aan 
het woord en er is een heruitgave 
te lezen van ‘bijengedichten’ van 
Hendrik van Laar (1878-1969) uit 
Lutten.

Dieet - Vrijdag 19 september wordt 
de landelijke ‘Dag van de Diëtist’ 
gevierd. De diëtisten van Carinova 
zetten hun deuren open en bieden de 
bezoekers gratis een lifestyle-check 
aan. Op grond van onder meer 
lengte, gewicht en middelomtrek 
kunnen zij iets vertellen over de  
fysieke gezondheid van de bezoe-
ker. In Hardenberg kan dat in het 
Carinovagebouw aan de Floralaan 
1 tussen 13.15 en 14.15 uur.

HARDENBERG – Professionele kunstenaars, Edith 
Mathot en Harm van den Berg van de klezmergroep 
Mazzeltov en zang met orgelspel door Dick Huyser en 
Bernadien Hamhuis in de hervormde kerk. Dat waren 
zaterdag de ingrediënten van de Kunstmarkt op het 
Wilhelminaplein in Hardenberg. Minder professioneel 
vonden enkele kunstenaars de marktkramen, omdat 
de sterke wind er bijna voor zorgde dat er vliegende 
kunst in Hardenberg was te zien. Diezelfde matige 
weersomstandigheden hadden ook invloed op de pu-

HARDENBERG - Voetbalvereni-
ging HHC uit Hardenberg heeft 
zaterdag tijdens de eerste competi-
tiewedstrijd iets nieuws gepresen-
teerd: roterende reclameborden. 
Leuk voor de sponsors, die wat 
opvallender in beeld kunnen komen 
als de regionale tv-ploeg aanwezig 
is, wat overigens zaterdag niet het 
geval was. Ook leuk voor de toe-
schouwers op de ‘staantribune’, als 
de teams spelen zoals zaterdag de 
eerste helft, want dan hebben ze ten-
minste nog iets te zien. In de tweede 
helft hoefden de blikken niet meer 

HARDENBERG - De politieke 
partijen in de Hardenberger 
gemeenteraad zijn wat overval-
len door de keus van B&W, om 
de robuuste verbindingszone (de 
groenstrook voor dieren die Om-
men via Duitsland met Losser 
verbindt) niet langer ten noorden 
van Hardenberg te plannen, maar 
aan de zuidkant.

Had de keus niet kunnen wachten 
tot er nader onderzoek was ver-
richt, wil de PvdA weten. Op dit 
moment loopt het zuidelijk tracé op 
kaarten van de provincie Overijssel 
door het geplande bedrijventerrein 
Broeklanden-Zuid. Komt de uit-
gifte van kavels daarmee in gevaar, 
vraagt de partij in een bief aan het 
college. Ook het CDA maakt zich 
zorgen over deze ontwikkeling en 
heeft hierover vorige week vragen 
gesteld in de raad. Volgens B&W 
is de verandering in de keuze ver-
oorzaakt door de vele insprekers 
die aangaven, dat het tracé langs 
de noordkant voor veel problemen 
kan zorgen en door een andere op-

Kunstmarkt op Wilhelminaplein

blieke belangstelling. Hardenberg en Kunst zijn geen 
synoniemen, en als dan het weer even tegenzit is dat 
meteen merkbaar in het aantal bezoekers.

’s Middags was in de Kunstsuper de opening van de 
expositie ‘Hardenberg Neuenhaus vice versa’ van de 
grafisch kunstenaar Elsbeth Cochius. Zij maakte een 
voettocht van Hardenberg naar Neuenhaus en weer 
terug. Haar indrukken zijn verwerkt in linosneden, die 
tot 11 oktober op de tentoonstelling zijn te zien.

Volgens de kunstenares komen haar doeken van een afstand beter uit. © Roel Gritter

Eerste overwinning voor nieuwe trainer HHC

HARDENBERG – Met een blik-
semactie’ heeft de gemeenteraad 
van Hardenberg voorkomen, dat 
een woon- en winkelgebied aan 
de Hessenweg in Hardenberg 
veranderd kan worden in een 
grootschalig winkelterrein. De 
eigenaar van de voormalige Var-
wijk-winkel is ‘de boer opgeweest 
’om panden en percelen te kopen, 
zeggen enkele buurtbewoners.

Volgens geruchten zou het om het 
winkelconcern Lidl gaan, dat al 
eerder plannen zag afketsen om zich 
te vestigen in de voormalige winkel 
van Albert Heijn in Hardenberg-
centrum. Overigens willen B&W 
de geruchten niet bevestigen. 
Door aan te geven dat voor het 
gebied een nieuw bestemmingsplan 
in de maak is, kan het gebied in 
ieder geval een jaar ‘op slot’ gaan. 
Niet voor de huidige winkeliers, zo 
werd tijdens de raadsvergadering 
van vorige week duidelijk, toen dit 
besluit werd genomen. Er wordt 
alleen voorkomen dat grootschalige 
detailhandel op die plek mogelijk is. 
De gemeente vindt zo’n bedrijf een 
grote bedreiging voor de winkels in 
het centrum. Daarnaast wil de ge-
meente grootschalige detailhandel 
concentreren op bepaalde plekken, 
zoals aan de Haardijk.

Gemeente: geen 
‘superwinkel’ aan 
de Hessenweg

af te dwalen naar die roterende bor-
den, want toen was er weer genoeg 
te zien op het veld. Met als meest 
opvallende man scheidsrechter Wil-
deboer uit Nieuwleusen, die vaak 
het spel stillegde, vergat een Nun-
speet-verdediger een tweede gele 
kaart te geven (en dus rood) en de 
veelvuldig mekkerende Nunspeet-
aanvoerder te weinig tegengas gaf.  
 
Wat voetbal betreft was het (nog) 
niet genieten, maar werklust en 
inzet zorgden ervoor dat de tweede 
helft het aanzien waard was. De 800 

toeschouwers zagen dat HHC een 
voorsprong nam via Martijn Berger 
(1-0) en Kenny Kroeze (2-1), van de 
tegenstander wegliep door een goal 
van Gerard Kocks maar de laatste 
minuten te spannend maakte door 
toe te staan dat Rob Kabboord er 
3-2 van maakt. Verder kwamen de 
Nunspeters echter niet.

Zaterdag aanstaande spelen de Har-
denbergers een uitwedstrijd tegen 
Harkemase Boys, een wedstrijd die 
op het ongebruikelijke tijdstip van 
18.00 uur begint.

Politiek verrast 
door ‘snelle move’

vatting over het gebruik van grond. 
“De provincie denkt nu meer in de 
richting van ‘wees zuinig op land-
bouwgrond”, vertelde wethouder 
Jannes Janssen. Voor het noordelijk 
tracé zou veel meer grond ‘opgeof-
ferd’ moeten worden dan voor het 
zuidelijk tracé, zodat de zuidvari-
ant nu meer kans van slagen heeft. 
Dinsdag 16 september komt dit 
onderwerp terug op de agenda van 
de oriënterende raadsvergadering.

GRAMSBERGEN – Het bedrijf 
Profextru uit Hardenberg kan niet 
verhuizen naar de Goordijk in 
Gramsbergen. Als de verhuizing 
wèl door zou gaan zullen dagelijks 
zo’n twintig vrachtwagens door 
de woonwijk Dahlenburg moeten 
rijden en die overlast vinden B&W 
te groot. Bovendien past Profextru 
niet in het bestemmingsplan, want 

Profextru kan niet naar Goordijk
dat biedt alleen ruimte aan bedrijven 
in de milieucategorie 1 en 2, terwijl 
Profextru in categorie 3 valt.
Wat er nu met het terrein gaat 
gebeuren is nog onbekend. Wo-
ningbouw is niet mogelijk, omdat 
de grond vervuild is met nikkel en 
chroom en het opruimen daarvan 
is zo duur, dat de woningen onver-
koopbaar zouden worden.
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De raadsleden van Kokanje zijn 
boos. Nee, nee, ze zijn niet boos, ze 
zijn verdrietig. Ze vinden namelijk 
dat B&W en de ambtenaren gepest 
worden door Petra Baarslag. En dat 
is niet leuk, schrijven de fractie-
voorzitters van zes Hardenberger 
partijen in een heus persbericht. 
Natuurlijk vindt Liberaal Harden-
berg, de partij van Baarslag, dat 
niet. En ook die andere rebellen-
club, de OPV, heeft de brief niet 
ondertekend.

Volgens de partijen draait het 
hierom: de afgelopen weken hebben 
diverse berichten in de krant gestaan 
over het schenden van briefgeheim, 
het lekken van informatie en het 

Geur – De uitslag van het geuron-
derzoek bij mestverwerker Orga 
Plus in De Krim moet zo’n beetje 
bekend zijn. Het bedrijf zorgt vol-
gens sommige bewoners van De 
Krim voor stankoverlast, reden 
voor de gemeente Hardenberg om 
een onderzoek in te stellen. Omdat 
de resultaten van het onderzoek 
nog niet bekend waren gemaakt 
heeft Liberaal Hardenberg hierover 
vragen gesteld aan B&W.

Volgens het college heeft de uitslag 
wat langer op zich laten wachten 
dan verwacht, omdat de fabriek een 
poosje heeft stilgelegen. Een andere 
vraag van de liberale partij, over uit-
breiding van het bedrijf, is ook door 
B&W beantwoord. Volgens het 
college ligt er geen aanvraag voor 
uitbreiding, op een opslagruimte 
voor gereed product na.

Geen subsidie – Stichting de Aner-
school in Ane krijgt geen subsidie 
van de gemeente Hardenberg voor 
een systeem voor brandbeveiliging. 
In de voormalige school is een 
kinderopvang gehuisvest. “Kin-
deropvang is geen overheidszaak 
meer, maar wordt uitgevoerd door 
particulieren bedrijven. Ze moeten 
dus vergeleken worden met de 
schoenmaker, de kruidenier of de 
dakdekker. Die particuliere be-
drijven krijgen geen subsidie voor 
hun normale investeringen, dus 
de Anerschool ook niet. Het zijn 
ondernemers, die de kosten moeten 
verwerken in de prijs van hun pro-
duct”, zo laat de gemeente weten.

Fietspad - De aanleg van een vrij 
liggend fietspad langs de Grote 
Beltenweg tussen Hardenberg en 
Rheeze start begin oktober. B&W 
hebben vorige een vrijstelling van 
het bestemmingsplan verleend, zo-
dat in principe de benodigde proce-
dures zijn afgerond. Een gevolg van 
het besluit is dat straks niet meer 
langs de Grote Beltenweg gepar-
keerd mag worden. Campingeige-
naars die hierdoor in de problemen 
komen krijgen tot 1 januari 2010 
tijd om parkeerplaatsen op eigen 
terrein aan te leggen.

Onrust – In Ane is onrust ontstaan 
over de plannen van de stichting 
Hadassa Hoeve. Die wil in de 
boerderij Erve Habers groepen 
ontspoorde jongeren opvangen. 
Voor de PvdA reden om hierover 
vragen te stellen aan B&W. Volgens 
het college is in eerste instantie 
door de initiatiefnemer gesproken 
over de mogelijkheid van opvang, 
zonder een plek te noemen. Later 
kwam Erve Habers in beeld. B&W 
hebben de initiatiefnemer er toen op 
gewezen dat er mogelijk onrust kan 
ontstaan in de buurt. De stichting 
Hadassa Hoeve heeft vervolgens 
een voorlichtingsavond gehouden, 
maar de onrust is niet weggeno-
men. Een officiële aanvraag om 
het bestemmingsplan te wijzigen 
is nog niet ingediend, zodat B&W 
nog niets kunnen zeggen over de 
haalbaarheid van het plan.

Taptoe – De Taptoe in Hardenberg 
is terug van weggeweest. Zaterdag 
20 september vanaf 19.30 uur staat 
het evenement weer op de agenda. 
Er worden op de Markt tussen de 
drie- en vijfduizend bezoekers 
verwacht door de organisatoren. 
Deelnemers zijn SDG uit Ane, Jubal 
uit Dedemsvaart, EVC uit Enschede 
en het Arnhemse Trompetterkorps.

HARDENBERG – De werkgroep 
Straatnaamgeving in de gemeente 
Hardenberg zal waarschijnlijk haar 
huiswerk moeten overdoen. In het 
gebied tussen de Marslaan en de 
Vecht in Hardenberg, waar tiental-
len appartementen en woningen 
worden gebouwd, worden vijf 
nieuwe straten aangelegd. De werk-
groep heeft de gemeente voorge-
steld oude beroepen te vernoemen, 
zodat er straks straten zullen zijn 
met namen als Koperslagerstraat, 
Voermanstraat en Blauwverver-
straat. Daarnaast worden langs de 
Vecht eerst vijf en waarschijnlijk 
later nog eens vier appartementen-
complexen gebouwd. De architect 
heeft de werkgroep voorgesteld 
de straten langs die flats namen te 
geven die beginnen met De Vecht...
Er ontstaan dan straatnamen als De 

HARDENBERG – De trots van Dedemsvaart, de Avereester Kunstkring, was zaterdag naar Hardenberg getrokken 
om met een ‘hoedjeswedstrijd’ aandacht te vragen voor de musical Hello Dolly, die het amateurgezelschap op 
24 en 25 oktober in theater De Voorveghter in Hardenberg opvoert. Iedereen die een nieuwe hoed had gemaakt  
of een bestaande hoed had vermaakt, kon de creatie laten beoordelen door een jury. Bij gebrek aan deelnemers 
showden de leden zelf maar hun creaties. Zo’n tien hoedjes werden op het Klepperplein gekeurd door Lidy Vel-
tink, die als Mrs. Molloy in de musical de hoedenverkoopster speelt, bestuurslid Sieta van Os en de professionele 
hoedenontwerpster Grietje Verwoerd uit Hattem. De eerste prijs was voor Annebel Ruhof, die twee vrijkaartjes 
voor haar eigen musicaloptreden in ontvangst mocht nemen.

HARDENBERG – Het verzoek 
van een inwoonster uit de provincie 
Groningen, om een ligplaats voor 
een woonboot te krijgen kan niet 
op veel sympathie van de gemeente 
Hardenberg rekenen. Zij kan geen 
huurhuis betalen, stelt ze, zelfs niet 
wanneer ze maximale huursubsidie 
krijgt. Volgens haar kan de ge-
meente haar geen ligplaats weigeren 
op grond van de Huisvestingwet. 
De gemeente stelt echter dat Har-
denberg helemaal geen ligplaatsen 
heeft, zodat haar niets kan worden 
aangeboden. Bovendien zou een 
ligplaats voor de vrouw nog veel 
duurder uitvallen dan het huren van 
een woning. Er moeten namelijk 
voorzieningen worden aangelegd 
voor een aanlegsteiger, een toe-
gangsweg en aansluitingen voor 
water, elektriciteit en riolering. Al 
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Prachtige hoeden in Hello Dolly

knippen in geluidsbestanden van 
de gemeenteraadsvergaderingen. 
En dat was allemaal de schuld 
van Petra Baarslag, schrijven de 
fractievoorzitters. Nou lijkt mij dat 
eigenlijk ver bezijden de waarheid. 
Petra Baarslag heeft een briefwis-
seling gevoerd met de architecten 
die een schets hebben gemaakt van 
het nieuwe gemeentehuis. Zij had 
een afbeelding op haar website 
gezet en daar waren de architecten 
niet blij mee. Vreemd genoeg is die 
hele correspondentie in een envelop 
gestopt en anoniem naar De Stentor 
gestuurd. Of door ambtenaren, of 
door andere partijen. Verder is post 
van die architecten die gericht was 
aan Liberaal Hardenberg (stom ge-
noeg: p/a het gemeentehuis!) door 
ambtenaren geopend en verspreid. 
“Dat is de gewoonte, daarover heb-
ben we afspraken gemaakt”, kreeg 
De Stentor van andere raadsleden 
te horen.

Volgens mij tart dat elke fatsoens-
norm. Schenden van briefgeheim 
en lekken van correspondentie is 
dus wel degelijk aan de orde. En de 

ambtenaren en/of de andere raads-
leden zijn daaraan schuldig. Punt.
Dat Baarslag ten onrechte geklaagd 
heeft over mogelijk knippen in 
geluidsbestanden klopt wel. In 
werkelijkheid is er niks geknipt, 
zoals iedereen zelf op internet kan 
horen, maar hadden de mensen van 
Liberaal Hardenberg een zoekpro-
bleem. Goed, foutje van Baarslag, 
zelfs een grote fout, maar iedereen 
weet dat al lang. Toch schrijven de 
Brave Hendrikken van Kokanje het 
volgende: “Door deze berichten en 
uitlatingen van Liberaal Hardenberg 
kan de indruk zijn ontstaan van een 
gemeentelijke organisatie die niet 
te vertrouwen is en niet integer zou 
handelen.” En die indruk lijkt mij 
volkomen terecht. Als de andere 
partijen wat verstandiger waren 
geweest hadden ze verder geen 
woorden meer vuil gemaakt aan 
deze zaak. Maar reken maar dat ze 
nu slapende honden hebben wak-
ker gemaakt. Want als partijen zo 
nadrukkelijk verklaren dat er niets 
aan de hand is, is er meestal wèl iets 
aan de hand.
Natuurlijk, dat Petra Baarslag niet 

op een uitnodiging voor een gesprek 
is ingegaan, zoals de andere partijen 
beweren, is misschien niet zo han-
dig. En het zou ook fatsoenlijk zijn 
geweest als Liberaal Hardenberg 
bij de vorige raadsvergadering 
excuses had aangeboden voor de 
slechte zoektocht in de digitale 
archieven. Maar door op deze ma-
nier naar buiten te treden krijg je 
de indruk, dat de andere partijen 
bewust heibel willen maken. En 
dan zelf de vermoorde onschuld 
spelen. “De beschuldigingen pas-
sen volgens onze fracties absoluut 
niet in de Hardenbergse cultuur”, 
staat ook nog in de brief. Goh, 
nooit geweten dat er zoiets bestaat 
als een Hardenberger cultuur. Wat 
houdt die cultuur dan in? Zwiegen 
en joa knikken? Aan het handje van 
B&W lopen? Terecht of niet, maar 
die indruk wordt nu wel gewekt 
door de wijze waarop de partijen 
hebben gereageerd. Volgens mij zou 
het aardig zijn, als er in het vervolg 
wat beter werd nagedacht over het 
effect van zo’n geschreven lamen-
tatie. Want op deze manier werkt hij 
alleen maar tegen je.

deze voorzieningen moeten in de 
huurprijs worden doorberekend, 
waardoor een ligplaats voor één 
woonboot onbetaalbaar wordt. De 
vrouw zelf ziet minder problemen. 
Zij heeft alleen maar een plekje 
aan de wal nodig, zonder voor-
zieningen. De gemeente zou de 
dan ontstane illegale situatie maar 
moeten gedogen, vindt ze. Haar 
aanvraag heeft de gemeente echter 
wel aan het denken gezet. Er wordt 
nu onderzocht of er plekken zijn 
waar woonboten kunnen liggen, aan 
welke eisen die ligplaatsen moeten 
voldoen en of er meer liefhebbers 
zijn, zodat de kosten gedeeld kun-
nen worden. Op korte termijn zal 
er echter niets veranderen, zodat 
de Groningse een huurhuis moet 
zoeken of een gemeente die wel 
over ligplaatsen beschikt.

Woonboten voorlopig niet 
welkom in Hardenberg

Nieuwe straatnamen erg 
gebruiksonvriendelijk

Vechtwachter, De Vechtborg, De 
Vechtgraven, De Vechtvliet en De 
Vechtspille, negen stuks in totaal. 
In een onbewaakt ogenblik hebben 
B&W dit voorstel goedgekeurd, 
maar bij nader inzien zijn er colle-
geleden die inzien, dat deze straat-
namen tot veel verwarring zullen 
leiden. Als zij hun collega’s ervan 
kunnen overtuigen dat het gebruik 
van deze straatnamen zeer onprak-
tisch is, moet de werkgroep op zoek 
naar namen die niet alleen mooi 
maar ook gebruiksvriendelijk zijn. 

Dat laatste is waarschijnlijk nog een 
hele opgave voor de leden van de 
werkgroep, want zowel in het cen-
trum als in de wijk De Marslanden 
wordt steen en been geklaagd over 
de ingewikkelde schijfwijze van 
(veelal) historische namen.

Twee weken geleden zorgde een 
snelle actie van de gemeenteraad 
ervoor dat het plan niet kan door-
gaan, door te verklaren dat er een 
wijziging van het bestemmingsplan 
in de maak is. De gemeente wil niet 
dat grote bedrijven het centrum 
‘leegzuigen’. Bovendien is het 
beleid dat dergelijke bedrijven niet 
in een woonomgeving worden ge-
bouw maar op een bedrijventerrein 
zoals De Haardijk.

Esprit denkt aan het bouwen van 
een garage met showroom, parkeer-
plaatsen, twee supermarkten met 
op de bovenverdieping ruimte voor 
winkels, fitness, kantoren en zes tot 
twaalf appartementen. Ook volgens 
het huidige bestemmingsplan kan 
het plan van Esprit niet doorgaan, 
zo hebben B&W het bedrijf laten 
weten, maar een nieuw bestem-
mingsplan zal ook een afgeslankter 
voorstel kunnen tegenhouden. 

Esprit mag niet 
bouwen aan 
Hessenweg
HARDENBERG – Esprit 
Projecten uit Holten is het 
bedrijf dat grootschalige 
nieuwbouw wil plegen op de 
hoek Hessenweg – Haardijk 
– N34 in Heemse.
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Kortweg

redactie@sallander.nl

Je mag in Nederland niet raak bou-
wen, je huis in kleuren schilderen 
die je wilt of materiaal gebruiken 
dat niet minstens een halve eeuw 
meegaat. Dat staat allemaal te 
lezen in de Welstandsnota die ie-
dere gemeente moet hebben. Soms 
heten die nota’s niet alleen maar 
Welstandnota, maar hebben ze van 
creatieve ambtenaren een naam 
meegekregen. In Hardenberg heet 
die nota Hardenberg voor altijd 
mooi!, inclusief uitroepteken. Nor-
maal gesproken is de functie van 
een uitroepteken, dat het achterste 
deel van een zin met stemverheffing 

moet worden gezegd. Omdat de 
naam van Welstandsnota zo kort is, 
is niet duidelijk of het woord altijd 
of het woord mooi met stemverhef-
fing moet worden uitgesproken. In 
het eerste geval is er sprake van 
overschatting. Een opschepperige 
ambtenaar die denkt, dat hetgeen 
hij bedacht heeft eeuwigheids-
waarde heeft. In werkelijkheid is het 
houdbaar-heidsgehalte maar enkele 
jaren, totdat andere meningen over 
wat mooi is opgeld doen. Mocht de 
nadruk liggen op het woord mooi, 
dan is er net zo goed sprake van 
overschatting. Diezelfde opschep-
perige ambtenaar maakt wel even 
uit, wat mooi is en wat niet. Tussen 
haakjes: cynici hebben al een andere 
naam voor de nota bedacht: Harden-
berg voor het eerst mooi, maar dat is 
misschien iets te ver doorgeslagen.

Hoe dan ook, het draait uiteinde-
lijk om de inhoud en niet om de 
titel. En die inhoud, of eigenlijk de 
wijzigingen die B&W voorstellen, 

zorgen er ontegenzeggelijk voor, 
dat Hardenberg niet (nog) lelijker 
wordt. Zo worden voor het eerst de 
excessen aangepakt, dat wil zeggen 
de knutsel- en bouwresultaten die 
in ernstige strijd zijn met de wel-
stand. Het volledig dichtplakken 
van meerdere ramen bijvoorbeeld is 
uit den boze. Ook mogen geen ar-
moedige materialen meer gebruikt 
worden, materialen dus die snel en 
lelijk verouderen. Jopie Goedkopie 
kan voortaan bij de afslag Harden-
berg op de N34 doorrijden. En al 
die gelijkvormige luifeltjes in de 
winkelstraten, in de volksmond de 
Hamhuis luifeltjes genoemd, zullen 
dan eindelijk verdwijnen. Wat ook 
niet mag is je huis in felle kleuren 
schilderen. Engelse toestanden, 
waarbij het ene huis rood is, het an-
dere groen en het derde roze, zul je 
hier niet krijgen. En zelfs is het ver-
boden opdringerige, schreeuwerige 
of veelvuldig herhaalde reclames 
te plaatsen op je woning of winkel. 
Maar volgens mij zit hem daar net 

nou de kneep. Want wie bepaalt of 
iets opdringerig of schreeuwerig 
is? De leek, zegt de gemeente. Als 
het zelfs voor een leek duidelijk is 
dat iets lelijk is, dan is het ook echt 
lelijk. Jammer alleen dat ze dat 
principe niet eerder hebben toege-
past, bijvoorbeeld bij de enorme 
lichtreclame van McDonald’s langs 
de N34. Er hebben genoeg leken ge-
reageerd, en allemaal vonden ze het 
opdringerig en schreeuwerig, maar 
geluisterd werd er niet. Zou men nu 
verstandiger zijn geworden, of blijft 
de nota een papieren tijger? Of, nog 
gekker, zouden ze soms denken 
dat alle ambtenaren tegenwoordig 
leken zijn, zodat die wel kunnen be-
palen wat wij mooi moeten vinden? 
Dat voldoet aan het algemene beeld 
dat we van ambtenaren hebben en 
scheelt daarnaast een hoop tijd, 
inspraak en geld. Hardenberg zoals 
de overheid het mooi vindt, zou dan 
de titel van de nota kunnen luiden. 
Tja, daar zit wel wat in.

HARDENBERG – B&W van 
Hardenberg presenteren voor 
2009 een sluitende begroting, met 
zelfs een voordelig resultaat van 
2,1 miljoen euro. Dat is iets hoger 
dan verwacht. De belastingta-
rieven worden in 2009 met niet 
meer dan met de inflatiecorrectie 
verhoogd.

In 2009 wordt in het bijzonder aan-
dacht besteed aan Dedemsvaart. Het 
college stelt voor het grootste deel 
van het overschot te besteden aan 
de plannen voor het centrum van 
Dedemsvaart. Daarnaast gaat een 
deel van het voordelige begrotings-
resultaat naar projecten of plannen 
die voortvloeien uit het coalitieak-
koord. Het gaat hierbij onder meer 
om de aanschaf van nog eens 30 
AED’s door de Stichting Hartveilig 
Hardenberg en het oplossen van be-
tonrot in de vloeren van de kantine 
en kleedkamers van sportvereni-

HARDENBERG – Er moeten 
meer wandelaars naar Hardenberg 
komen, want zij brengen geld in 
het laatje van de plaatselijke mid-
denstander. Dat vindt het gemeen-
tebestuur. Om die wandeltoeristen 
naar Hardenberg te krijgen wordt 
een gemeentelijk wandelnetwerk 
aangelegd. Het netwerk bestaat uit 
300 kilometer bestaande routes, 
er komt 70 kilometer bij door de 
schouwpaden van het waterschap 
open te stellen, 30 kilometer winst 
is te halen door wandelpaden op 
particulier terrein aan te leggen 
en er komt 150 kilometer bij door 
de bestaande paden met elkaar te 
verbinden. Een wandelnetwerk 
derhalve van 550 kilometer lang, 
met overal dezelfde gekleurde rou-
tepaaltjes, zoals het netwerk Twente 
dat sinds een jaar of twee kent. In 
2008 wordt een start gemaakt met 
het wandelnetwerk in het pilotge-
bied Rheeze/Diffelen. In 2009 en 
2010 wordt het wandelnetwerk in 
de rest van de gemeente ingericht. 
De aanleg van het netwerk kost 
zo’n 300.000 euro. De gemeente 
Hardenberg betaalt de ene helft, de 
provincie Overijssel de rest. Daar-
naast trekt Hardenberg nog zo’n 
50.000 euro uit voor prullenbakken, 
bankjes en schuilhutten.

HARDENBERG – De gemeen-
teraad van Hardenberg wil op-
heldering van B&W over de ge-
beurtenissen rond het tweedaagse 
dancefestival Summerdance in 
Dedemsvaart.

GroenLinks wil weten wie opdracht 
heeft gegeven voor de intensieve 
politiecontroles tijdens het festival. 
Volgens sommigen heeft de politie 
daarbij overdreven zwaar een deel 
van de bezoekers gefouilleerd.
De ChristenUnie wil opheldering 
over heel andere zaken. Die partij 
heeft te horen gekregen dat de 
muziek veel te hard was en dat 
midden in de nacht vuurwerk was 
afgestoken. Volgens B&W is er 
intensief gecontroleerd of er meer 
lawaai werd geproduceerd dan 
was afgesproken. Dit bleek geen 
enkele keer het geval. Toch wordt 
bekeken of via de gebruiksvergun-
ning iets geregeld kan worden over 
bijvoorbeeld de opstelling van de 
geluidsboxen, zodat de overlast 
vermindert. De gemeenteraad heeft 
het onderwerp op de agenda van 30 
september laten zetten.

ging Gramsbergen. Ook krijgen de 
meest succesvolle projecten uit het 
breedtesportproject ‘Hardenberg 
in Beweging’ een vervolg. De be-
groting wordt dinsdag 28 oktober 
besproken in de oriënterende ronde 
van de gemeenteraad. Dinsdag 11 
november stelt de gemeenteraad de 
begroting vast.

Kantine – Als het aan B&W van 
Hardenberg ligt krijgt de voetbal-
vereniging Gramsbergen 125.000 
euro. Bijna de helft is nodig voor het 
oplossen van het probleem van be-
tonrot in de vloeren van de kantine 
en kleedaccommodatie. Het andere 
deel is subsidie voor de nieuwbouw 
van de kantine.

Strand - De provincie Overijssel 
en de gemeente Hardenberg heb-
ben een convenant gesloten om 
de streekfunctie van de stad Har-
denberg te versterken. Voor 2009 
is nog 188.000 euro beschikbaar. 
B&W willen dit bedrag aanvullen 
tot een kwart miljoen euro en het 
geld gebruiken voor de aanleg van 
een strand en evenemententerrein 
langs de Vecht en de opwaardering 
van de haven in het centrum. Het 
college ziet dit als onderdeel van 
het Vechtpark, een recreatieve zone 
tussen het centrum en de wijk De 
Marslanden.

Centrumroute - De Lage Doelen 
en de Havenweg in het centrum 
van Hardenberg worden tussen 7 
en 14 oktober opnieuw ingericht. 
Het onderhanden nemen van deze 
wegen is onderdeel van de aanleg 
van de toekomstige Centrumroute. 
In verband met de werkzaamheden 
zijn de Lage Doelen en Havenweg 
enkele dagen (deels) afgesloten.

Spoorbrug – De gemeente Harden-
berg, Pro-rail, de Provincie en het 
Waterschap overleggen momenteel 
over vervanging van de stalen 
spoorbrug bij De Haandrik. De 
plannen zijn in voorbereiding en 
de uitvoering is gepland in 2010. 
De spoorwegovergang zal hierdoor 
ook enigszins worden aangepast. 
De kosten zijn voor Pro-rail, zo laat 
de gemeente weten.

Sportpark – De slechte toestand 
van de parkeerplaats van sportpark 
De Boshoek in Heemse, is veel 
sporters en bezoekers al jaren een 
doorn in het oog. De meest slechte 
plekken zijn tijdens klein onder-
houd aangepakt, maar dit heeft 
maar beperkt geholpen, zo laat de 
gemeente weten. In de begroting 
voor 2009 is twee ton uitgetrokken 
voor herbestrating en herinrichting 
van de parkeerplaats.

Oorlogsmonument - Als de caril-
lontoren op het Stephanusplein in 
Hardenberg in de nabije toekomst 
verdwijnt, heeft Hardenberg-cen-
trum voorlopig geen oorlogsmonu-
ment meer. B&W overleggen met 
het 4 mei comité, om komend jaar 
een ontwerp voor een nieuw kunst-
werk te kiezen. In 2010 moeten het 
nieuwe gemeentehuis en het nieuwe 
stadspark worden opgeleverd, waar-
door ruimte ontstaat voor een oor-
logsmonument. De gemeente wil 
hiervoor 100.000 euro uittrekken.

Rotonde – Voordat het nieuwe 
gemeentehuis met ondergrondse 
parkeergarage in Hardenberg wordt 
gebouwd, moet de rotonde op de 
kruising van de Europaweg met de 
Bruchterweg worden aangelegd. 
Als het gemeentehuis klaar is wordt 
een extra ‘arm’ aan de rotonde 
verbonden, waardoor men van de 
Europaweg kan doorrijden naar de 
Witte de Withstraat. Met de aanleg 
van de rotonde wordt begin 2009 
gestart.

HARDENBERG – HHC-trainer 
Jan van Raalte had zaterdag na 
een kwart van de wedstrijd tegen 
Go Ahead Kampen één probleem 
minder: hij hoefde zich niet meer 
druk te maken over welke spelers 
hij eventueel zou wisselen. In de 
warming-up was hij Michel Steg-
gink kwijt geraakt, na een kwar-
tiertje kon Leo Scheepmaker naar 
de kant en weer tien minuten later 
moesten ook Patrick Jurgens en 
Kenny Kroeze opgeven. Er stonden 
nog wel 11 HHC-ers op het veld, 
maar geen elftal. Go Ahead Kampen 
daarentegen speelde wel als een 
team. Snel, attractief, met flitsende 
spitsen als Madih Doufikar, Piet 
de Jong en Jurrian Zandbergen. 
Hardenberg kon geen vuist maken, 
creëerde vrijwel geen kans, maar 
maakte wel enkele cruciale fouten 
die genadeloos werden afgestraft 
door de Kampenaren. De 0-5 over-
winning van Go Ahead was niet 
eens geflatteerd. Zaterdag wacht op-
nieuw een moeilijke tegenstander. 
HHC speelt dan in Rijssen tegen 
Excelsior’31.

HARDENBERG - Zo’n 25 jaar geleden werd voor het eerst een taptoe in Hardenberg gehouden, na 2002 lag 
de zaak stil vanwege gebrek aan financiën maar afgelopen zaterdag werd de draad weer opgepakt. En gelet op 
de publieke belangstelling en waardering zal het niet bij een eenmalige activiteit blijven. Het taptoecomité van 
initiatiefnemer Jaap Meerveld, Jan Zweers, Albert Prins en Henk Brink kan meteen aan de slag voor de editie 
2009. Op dezelfde plek, want de nieuwe Markt is een fraaie locatie voor een taptoe, maar met meer licht, want 
dat bleek zaterdag wel voor verbetering vatbaar.

Taptoe trekt publiek van heinde en verre
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Er zit winst in 
de begroting van 
Hardenberg

HARDENBERG - De voorstel-
ling Klein Duimpje in de goot van 
theatermaker Peter Zegveld, die 18 
oktober in theater de Voorveghter 
gegeven zou worden, gaat niet 
door. Het impresariaat had een dub-
bele boeking gemaakt en besloot 
niet voor Hardenberg te kiezen. 
Een andere datum vinden om de 
voorstelling later toch door te laten 
gaan is niet gelukt. Kinderen en hun 
(groot)ouders die al een kaartje heb-
ben ontvangen een brief. Zij kunnen 
uit twee andere voorstelling kiezen 
en, omdat het een teleurstelling 
is, krijgen ze daarvoor gratis een 
kaartje extra.

Pak slaag voor HHC

Hardenberg te klein 
voor Klein Duimpje

Hardenberg wil 
meer wandelaars

Raad stelt vragen 
over Summerdance
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Kortweg

HARDENBERG - Het voormalige waterschapsge-
bouw aan de Karel Doormanlaan in Hardenberg, op 
de achtergrond, is zijn buurman kwijt. Vorige week is 
een begin gemaakt met de sloop van de vroegere biblio-
theek. Na de verhuizing naar het LOC aan de Sportlaan 
was het gebouw overbodig geworden. De plek waar de 
bieb stond wordt ingericht als tijdelijk parkeerterrein. 

De parkeerplaatsen zijn nodig als over enige tijd het 
Stephanusplein, de carillontoren en het gemeentehuis 
op de schop gaan. Ook de vroegere kleuterschool De 
Potnösters, schuin tegenover de oude bibliotheek, wordt 
afgebroken. En ook hier worden tijdelijke parkeerplaat-
sen aangelegd.

Bibliotheek maakt plaats voor auto’s

Drommels, heeft de gemeente 
Hardenberg mij toch een keer 
tegen mijn zin parkeergeld laten 
betalen. Normaal gesproken betaal 
ik alleen op vrijdag, wanneer de 
wekelijkse boodschappen worden 
gehaald. Dat kost ook parkeergeld, 
maar mijn supermarkt vergoedt 
de kosten, zelfs meer dan dat. Een 
typisch geval van een win-win si-
tuatie: winst voor de gemeente en 
winst voor mij. Maar vorige week 
ging het een keer mis. Donderdag 
zou de huldiging van Olympisch 
zitvolleybalster Karin van der Haar 
bij haar thuis zijn, in woonwijk de 
Marslanden, had de gemeente laten 
weten. Eigenlijk had ik al een beetje 
nattigheid moeten voelen, want 
volgens de gemeentelijke mail was 
het adres Van Oyenstraat, terwijl 
het Van Oijenstraat moet zijn. (Dat 
heb je er nou van als je klakkeloos 
de adviezen van de straatnaamcom-
missie overneemt: onbruikbare 
rommel, omdat niemand de straat-
namen in de Marslanden correct 
kan schrijven. Maar dit terzijde.) 
Op het afgesproken tijdstip stonden 
vijf mediavertegen-woordigers aan 
Karin’s voordeur, maar geen Karin 
of vertegenwoordiger van de ge-
meente te bekennen. 
Nou komt het wel vaker voor dat 
degene die iets moet openen of 
iemand moet huldigen een beetje 
te laat komt, dus werd gewacht tot 
5 minuten na het aanvangstijdstip. 
Toen er nog niemand was werd 
contact opgenomen met de ge-
meente. De reactie: welnee, de 
huldiging is in het gemeentehuis. 
Als ik nou Jan Medendorp was, de 
ex-columnist van het onvolprezen 
Twents weekblad De Roskam, dan 
had ik geschreven dat de ambtena-
rij alleen maar bestaat uit maffia, 
regeltjesfascisten, gedegenereerde 
pennenlikkers of nog erger. Meden-
dorp is niet voor niets als columnist 
weggewerkt (zijn columns gingen 
hem teveel geld en de uitgever 
teveel abonnees kosten), zodat 
duidelijk is dat dergelijk taalgebruik 
niet kan. Ik zal dan ook niets zeggen 
over de gemeentelijke voorlichters, 
maar denken kan niemand verbie-
den. Maar nu, nu de boosheid over 
zoveel klungeligheid al weer is ver-
dwenen, begin ik wat achterdochtig 
te worden. Zou de gemeente dit mis-
schien expres hebben gedaan? In de 
Marslanden is parkeren gratis, zodat 
de gemeente niets had verdiend 
aan het bezoek van de media. Nu 
het blijkbaar niet helemaal zo jofel 
loopt met het parkeren (mensen 
ontvluchten Hardenberg, gaan naar 
wijken waar het parkeren gratis 
is, zijn de technische problemen 
op het plein bij AH zat), moet de 
gemeente zorgen voor alternatieve 
plannen om de parkeerbegroting 
rond te krijgen. 
En alle kleine beetjes helpen, niet-
waar. Dus toen ontdekt werd dat 
de huldiging in de Marslanden zou 
worden gehouden, was er een amb-
tenaar die - heel slim - voorstelde 
de locatie te wijzigen. En niet door-
geven aan de media, werd er nog 
bij gezegd, want anders komen ze 
misschien op de fiets en verdienen 
we nog niks. Het plan is gelukt, ik 
heb tot mijn spijt de gemeentelijke 
kas met 50 cent gespekt. Ik denk 
dat ik bij de eerstvolgende raads-
vergadering maar eens twee flesjes 
frisdrank neem op kosten van de 
gemeente, om de vieze smaak weg 
te spoelen.

Alcohol – De gemeente Hardenberg 
gaat voor een periode van twee 
jaar een alcoholconsulent aanstel-
len. Deze nieuwe ambtenaar moet 
helpen het alcoholgebruik door 
jongeren te verminderen. Hij of zij 
moet afspraken maken met horeca, 
buurthuizen en sportverenigingen 
om iets te doen tegen het gebruik 
van alcohol door jongeren. Daar-
naast moet voorlichting worden 
gegeven en moet het beleid voor 
Hokken en Keten in daden worden 
omgezet.

Trouwlocatie – Vakantiepark ’t 
Hooge Holt in Gramsbergen wordt 
geen vaste trouwlocatie. De eigena-
res had hierom gevraagd. Er zijn op 
dit moment vier plekken in de ge-
meente Hardenberg waar getrouwd 
kan worden: één in Heemse, één in 
Dedemsvaart en twee in Gramsber-
gen. Nog eentje erbij is niet nodig, 
vindt de gemeente.

Interland – Op sportpark De Bos-
hoek in Hardenberg wordt woens-
dag 8 oktober de jeugdinterland 
Nederland-Polen gespeeld. Het is 
een oefenwedstrijd voor het team 
van spelers onder de 17 jaar. De 
aftrap is om 17.00 uur.

Water – De plaatselijke VVD-af-
deling houdt dinsdag 7 oktober een 
bijeenkomst over de Waterschaps-
verkiezingen. Vanaf 20.00 uur zul-
len dijkgraaf Wim Wolthuis en Ma-
rieke Ekelenkamp van de gemeente 
Hardenberg in De Hongerige Wolf 
(tussen Hardenberg en Ommen) de 
discussieavond inleiden met twee 
presentaties over waterbeheer. De 
bijeenkomst is openbaar en gratis 
toegankelijk.

Rosé - Wethouder Joost Liese heeft 
zondagmiddag de eigenaren John en 
Wilma Huisman van de Reest-land-
hoeve in Balkbrug in de bloemetjes 
gezet. Het wijnbedrijf heeft onlangs 
de prijs gewonnen voor beste rosé 
van Nederland. De gemeente noemt 
de lokale wijnboer en zijn product 
‘bijzondere ambassadeurs van de 
gemeente Hardenberg’. 

Knutselen - In dorpshuis ‘t Haar-
schut in Kloosterhaar wordt don-
derdag 2 oktober vanaf 13.30 uur 
een knutselmiddag gehouden. De 
deelnemers gaan samen met de 
begeleidsters een herfststukje ma-
ken van sierkalebassen en sierfruit. 
Deelname is gratis. Alleen de kosten 
van de gebruikte materialen worden 
in rekening gebracht. Opgave bij 
Charlotte Olsman (tel. 241531).

Verkeer - Deze week is het project 
Streetwise en Dode Hoek van start 
gegaan. Ongeveer 4000 scholieren 
uit de gemeente Hardenberg nemen 
deel aan deze verkeers-veiligheid-
projecten. De scholieren leren in de 
praktijk omgaan met het dagelijks 
verkeer, waaronder het zichtbaar 
maken van jezelf als een vrachtwa-
gen nadert.

Controle – Het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg gaat 
zaterdag 4 oktober de bloedgluco-
semeters controleren van diabetes- 
patiënten. De controledag is gekop-
peld aan een informatiemarkt. Die 
markt wordt gehouden van 09.00 
tot 16.00 uur in het restaurant van 
het ziekenhuis. 

HARDENBERG - De jaarlijkse Kinderboekenweek gaat weer van start. 
Van 1 t/m 11 oktober is het een groot leesfeest in alle bibliotheken, boek-
winkels, op scholen en op televisie.  Dit jaar staan gedichten voor kin-
deren centraal onder het motto Zinnenverzinzin . Zo heet het gedicht dat 
kinderboekenschrijver Joke van Leeuwen speciaal voor deze week heeft 
geschreven. Het complete programma is te vinden in de bieb en op de site 
www.bibliotheekhardenberg.nl.

HARDENBERG – Winkeliers in 
de Hardenberger winkelstraten 
kunnen hun borst nat maken. 
Voortaan zal de gemeente stren-
ger tegen ze optreden, als ze 
illegale lichtreclames of te grote 
luifels hebben aangebracht, of 
wanneer ze het halve trottoir 
hebben volgeplaatst met hun 
koopwaar.

De eerste ‘gelukkige’ is Totaal Ge-
mak, de vroegere Milo. De voorge-

GRAMSERGEN - Vrijdag 3 okto-
ber om 9.15 uur verricht wethouder 
Douwe Prinsse de eerste hande-
ling voor de start van de werk-
zaamheden voor de combibaan in 
Gramsbergen. De combinatiebaan, 
waarop geschaatst en geskeelerd 
kan worden, komt op de plek van de 
huidige ijsbaan aan het Hoge Holt 
in Gramsbergen.
Het is de bedoeling dat er op de 400 
meter asfaltbaan ook door jeugdige 
wielrenners kan worden getraind. 
In het midden van de baan komen 
voorzieningen voor beachvolleybal 
en jeu de boules. Afhankelijk van 
de financiële mogelijkheden, zal 
er ook een ‘krabbelbaan’ worden 
aangelegd.

Kinderboekenweek over gedichtenStart aanleg 
combibaan in 
Gramsbergen
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Rommelig straatbeeld wordt aangepakt
vel puilt als het ware uit van zaken 
die volgens de vergunning niet 
kunnen, beweert de gemeente. Met 
de strengere aanpak wil de lokale 
overheid een signaal afgeven aan 
de andere winkeliers, dat het rom-
melige beeld van de winkelstraten 
verbeterd moet worden. Overigens 
hoeft de huidige situatie bij Totaal 
Gemak niet van vandaag op morgen 
veranderd te zijn, maar krijgt de ei-
genaar twee jaar tijd om zijn winkel 
op orde te brengen.

In dit startdocument staat beschre-
ven, wat deze partners willen onder-
nemen om een Masterplan voor de 
Vecht en het Vechtdal te ontwikke-
len. Zo willen de betrokken partijen 

Bespreking toekomst van de Vecht
HARDENBERG - De provincie Overijssel, gemeentes, waterschappen 
en maatschappelijke organisaties zetten zich in voor de toekomst van 
de Vecht en het Vechtdal. Dit staat in het ‘Startdocument Masterplan 
Ruimte voor de Vecht’ dat vorige week in de colleges van burgemeester 
en wethouders in Hardenberg, Ommen, Dalfsen, in het college van 
Gedeputeerde Staten en bij de Waterschappen is besproken. Het col-
lege van Zwolle bespreekt het document deze week.

dat de Vecht een halfnatuurlijke 
laaglandrivier wordt. Verder moeten 
ze in overleg met belanghebbenden 
bepalen, hoe en op welke plekken 
toeristen en recreanten de ruimte 
krijgen. Andere delen van de Vecht 
zullen juist rustig blijven om de 
natuur extra kansen te geven. Er ko-
men ook afspraken over de manier 
waarop agrarische ondernemers 
in het Vechtdal de ruimte houden 
voor hun activiteiten. Maar ook 
de manier waarop bewoners van 
het Vechtdal letterlijk en figuurlijk 
tegen de Vecht aankijken is een 
onderwerp van gesprek.
Aan de hand van het Startdocument 
dat nu in de besturen wordt bespro-
ken, zal Ruimte voor de Vecht begin 
2009 verder praten met belangheb-
benden en deskundigen.

HARDENBERG - Jantje huilt, 
Jantje lacht. Dat gold zeker voor 
HHC-trainer Jan van Raalte. De ene 
zaterdag zag hij zijn ploeg thuis met 
0-5 verliezen van Go Ahead Kam-
pen, de andere zaterdag bemerkte 
hij een herboren HHC (met name 
in de tweede helft), dat Excelsior’31 
in Rijssen met duidelijke cijfers 
terugwees. Tussendoor werden de 
profs van Go Ahead Eagles aan de 
kant gezet en rolde Feyenoord als 
volgende tegenstander in het beker-
toernooi uit de bus. Alles waarvoor 
een trainer naar HHC wil komen 
kreeg hij zodoende binnen een week 
te pakken.

Afgelopen zaterdag was de clash 
tussen rood en oranje, tenminste, dat 
had het moeten worden. In de eerste 
helft ging het er nogal gezapig aan 
toe, met een iets sterker Excel-
sior. “Grasmaaien is spannender”, 
seinde een HHC-supporter in de 
rust door. Na rust kregen zijn vin-
gers geen rust, want de ene mooie 

HHC-aanval na de andere werd per 
sms doorgegeven. Het leek alsof 
Excelsior in de tweede helft vol-
ledig blokkeerde, zo voorspelbaar 
en verkrampt acteerde de ploeg.  
HHC kwam 5 minuten na de pauze 
op 0-1 door Ruud Bruns, ingevallen 
voor Stefan Buitenhuis. Vlak voor 
tijd werd het 0-2 door een fraaie 
vrije trap van Gerard Kocks en in 
blessuretijd maakte Martijn Berger 
er  0-3 van. Alleen belangrijk voor 
statistici, maar wel eentje van grote 
schoonheid.

Winst voor HHC 
in oostelijke derby

Door een hackeraanval is sinds 
vrijdag de site www.sallander.nl 

uit de lucht. Ook het e-mail adres 
is even niet beschikbaar. Tijdelijk 

adres: sallander@oost.nu
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Meeluisteren - Vanaf 2 oktober 
is het nieuwe Raadsinformatie-
systeem Hardenberg online. Het 
nieuwe Raadsinformatiesysteem 
maakt het mogelijk om de lokale 
politiek op een eenvoudige manier 
te volgen. Naast de raadsagenda’s 
en bijbehorende documenten kun-
nen ook de geluidsfragmenten van 
de raadsvergaderingen worden 
doorzocht op de website www.
gemeenteraadhardenberg.nl.

Standwerker - De Ware Kampi-
oen Standwerken 2008 komt uit 
Hardenberg. Dat werd zaterdag 
27 september bepaald tijdens het 
Nederlands kampioenschap stand-
werken dat in Naaldwijk werd 
gehouden. Jan Hofstede verkocht 
volgens de jury op de meest amu-
sante manier gezonde eetpaketten 
en ging daarom met de wisselbeker 
terug naar huis. En hij mag een jaar 
lang het spandoek met de titel in zijn 
kraam voeren.

Erelid – De ledenvergadering van 
sportclub Lutten heeft ingestemd 
met het bestuursvoorstel om oud-
voorzitter Marinus Hofsink tot 
erelid te benoemen. Hofsink is het 
derde erelid van de club, na de heren 
Hagedoorn en Zweers.

Paddenstoelen – In natuurcentrum 
De Koppel wordt zondag 12 ok-
tober van 13.00 tot 16.00 uur een 
paddenstoeleninstuif gehouden. 
Kinderen van 5 t/m 10 jaar zijn 
welkom. Opgave is niet nodig.

Speelhuisje - De Lionsclub Har-
denberg heeft met een verkoop-
actie van wijn 2500 euro verdiend 
voor de stichting Vrienden van de 
Saxenburgh Groep. Het geld wordt 
gebruikt om een speelhuisje aan te 
schaffen voor zieke kinderen in het 
Röpcke-Zweers ziekenhuis.

Drumfestival – Het jaarlijkse 
drumfestival om de vlag van de 
gemeente Hardenberg vindt zater-
dag 11 oktober plaats in sporthal 
De Citadel in Dedemsvaart. De 
deelnemende bands zijn muziek-
vereniging Concordia uit Sibculo, 
Jubal uit Dedemsvaart, de Broe-
derband uit Beerzeveld/Mariënberg 
en titelverdediger de Eendracht uit 
Hardenberg. De mini- en majorettes 
zijn deze avond vertegenwoordigd 
door vijf teams van Talitha uit Slag-
haren en twee teams van Jubal uit 
Dedemsvaart. Het festival begint 
zaterdag om 19.30 uur.

Expositie - In het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg zijn tot 
22 november nieuwe exposities 
ingericht met werk van Tatyana 
Murova (schilderijen), Jolanda 
Oosting-Visser (keramiek) en Ton-
nie Spruijt.

Winstdeling - De Bar-competitie 
van café The Old Inn in Hardenberg 
heeft 1.800 euro opgeleverd voor 
drie goede doelen: de CliniClowns 
ontvangen 300 euro, de stichting 
Doe een wens mag 500 euro op 
haar rekening bijschrijven en er 
was 1.000 euro voor de stichting 
Kinderen Kankervrij. Het geld was 
een deel van de baropbrengst die 
vijf koppels hebben verdiend tijdens 
een wedstrijd om de titel Beste 
Barkeepers van The Old Inn. Win-
naars werden Annemarie Ranter en 
Annemiek van de Velde.

Wie Hugo Borst is? Dat is die 50-er 
met dat zestiger jaren kapsel, die 
zondagavond bij Studio Voetbal is 
te zien en die columns in het AD 
schrijft. Borst-fans in Hardenberg 
wezen mij erop, dat deze column 
ook dat uiterlijk zou moeten heb-
ben: links van de pagina, van boven 
naar beneden, met af en toe een wit-
regel om op adem te komen. Alles 
ter verbetering van de leesbaarheid, 
uiteraard. Met die opbouwende 
kritiek zal ik proberen iets te doen, 
want je moet je lezers wel serieus 
nemen.

Dat zouden er trouwens meer moe-
ten doen: luisteren naar opbouwen-
de kritiek. De raadsleden in Harden-
berg bijvoorbeeld. Een paar weken 
geleden stelde een CDA-raadslid 
vragen aan een inspreekster, terwijl 
ze het antwoord had kunnen lezen 
in de stukken. Slecht voorbereid, 
en de indruk wekkend dat er alleen 
maar vragen worden gesteld om 
het vragen stellen. Vorige week liet 
een ander CDA-raadslid blijken, 
dat er niets was gedaan met de kri-
tiek op die manier van werken. Het 
was nota bene de voorzitter van de 
CDA-fractie, Henk Meulink, die de-
zelfde fout maakte. Bij de evaluatie 
van het muziekfeest Summerdance 
in Dedemsvaart wilde hij weten, of 
de provincie een vergunning had 
afgegeven voor het ontsteken van 
vuurwerk om één uur ‘s nachts. Een 
overbodige vraag, want hij had dat 
in de stukken kunnen lezen. Geluk-
kig hoef ik daar tegenwoordig zelf 
niets meer over te schrijven, want 
de andere raadsleden hebben mijn 
werk overgenomen. “Ga eens je 
stukken lezen, Meulink”, kreeg hij 
van zijn collega’s te horen.

Dat hadden er trouwens meer moe-
ten doen. Dan had men niet ander-
half uur hoeven te delibereren over 
iets, dat in vijf minuten afgewerkt 
had kunnen worden. Tijdens de 
evaluatie ging het om twee zaken: 
mocht de politie zo streng fouilleren 
dat zelfs oudere dames gebukt in 
hun blootje moesten staan en blijft 
het mogelijk jongeren een feestje 
te gunnen terwijl de omgeving op 
z’n grondvesten staat te trillen en 
mensen hun nachtrust kwijt zijn. 
Burgemeester Meulman was nogal 
‘pissed off’, want hij vertelde nogal 
korzelig dat de organisator niet bij 
de raad moest komen zeuren als hij 
problemen had met het fouilleren, 
maar dat hij bij de politie een klacht 
moest indienen. En wat die bak her-
rie betreft: het college bekijkt of het 
nog wel mogelijk is op de huidige 
locatie een feestje te blijven houden. 
“En verder is het wel interessant om 
te horen hoe lang de raad dit feestje 
nog wil toestaan”, zei Meulman. En 
zo lag de bal waar-ie moest liggen: 
bij de gemeenteraad.

Eerst even het onderzoekje af-
wachten en dat beslissen of er in 
woongebieden feestjes gehouden 
kunnen worden. En ook Harden-
berg erbij betrekken, gaven enkele 
raadsleden aan, want daar hebben 
we ook regelmatig te maken met 
geluidsoverlast. Dus maak er maar 
een principezaak van: moet voor 
het plezier van de een, af en toe de 
nachtrust van de ander worden op-
geofferd. Maar dan graag wel even 
vooraf de stukken lezen.

HARDENBERG - De gemeente 
Hardenberg levert meer kwaliteit 
dan andere Overijsselse gemeenten 
op het gebied van rioolaanslui-
tingen. Dat zegt de Rekenkamer 
Hardenberg. Er zijn namelijk veel 
meer aansluitingen (bijna 100 pro-
cent) dan elders, en Hardenberg 
loopt voorop met het scheiden van 
echt rioolwater en regenwater. Dat 
is goed voor het milieu, maar kost 
wel een paar centen meer. Voorlo-
pig, tenminste. Over niet al te lange 
tijd is de situatie net andersom. De 
inwoners van Hardenberg gaan 
niet meer rioolbelasting betalen, 
terwijl in de rest van Overijssel de 
belastingen ongeveer verdubbelen.

Deze gegevens zijn afkomstig van 
de lokale Rekenkamer, die op eigen 

Rioleringbeleid gemeente Hardenberg 
goed voor milieu en portemonnee

initiatief heeft onderzocht, waarom 
de rioolrechten in de gemeente Har-
denberg afwijken van de tarieven in 
de rest van Overijssel. Gemiddeld 
wordt in Overijssel per aansluiting 
jaarlijks 175 euro aan rioolrecht 
betaald. Hardenberg zit daar met 
218 euro flink boven. Samen met 
de inwoners van Tubbergen betalen 
de Hardenbergers zelfs het meest. 

Omdat een gemeente geen winst 
mag maken met het rioolrecht, 
moeten de kosten dus hoger zijn dan 
elders, concludeert de Rekenkamer. 
Die hogere kosten worden veroor-
zaakt door het hoge aantal aanslui-
tingen. Hardenberg heeft een jaar 
of tien geleden besloten zoveel mo-
gelijk panden in het buitengebied 
van riolering te voorzien. Omdat 

er zoveel in een keer werden aan-
gesloten was de prijs per aansluiting  
relatief laag, maar moest er wel 
veel geld voor worden uitgetrok-
ken. Ook het scheiden van riool-
water en hemelwater is een flinke 
kostenpost. De andere gemeente 
krijgen dat allemaal nog voor hun 
kiezen. De rioolrechten in de rest 
van Overijssel stijgen jaarlijks, tot 
zo’n 335 euro in 2015, zo verwacht 
de Rekenkamer. Hardenberg kan 
al die jaren op het niveau van 218 
euro blijven, de inflatiecorrectie 
niet meegerekend. “Als het in 1996 
in gang gezette beleid van Harden-
berg slaagt, zal de sterke stijging 
van rioolrechten waar Nederland 
mee te maken krijgt, in belangrijke 
mate aan Hardenberg voorbij gaan”, 
aldus de Rekenkamer.

Applaus bij het startsein voor de aanleg van de combibaan in Gramsbergen van vertegenwoordigers van de 
hoofdgebruikers. Tweede van links Klaas Bolks, voorzitter van wielervereniging HWV, daarnaast schaatser Erik 
Hulzebosch en vervolgens Gary Hekman, Nederlands kampioen skeeleren.

GRAMSBERGEN – Met de aanleg van de gecombi-
neerde skeeler- en ijsbaan in Gramsbergen is vrijdag 
een officieel begin gemaakt. Wethouder Douwe Prinsse 
mocht met een shovel enkele happen zand uit de bodem 
nemen. Als zijn werk is voltooid wordt er een asfalt-
baan aangelegd van 400 meter lengte, geschikt voor 
schaatsers, skeeleraars en wielrenners. In het midden 
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komen velden voor beachvolleybal, jeu de boules en 
beachvoetbal. En als de subsidieaanvraag wordt goed-
gekeurd wordt ook nog een krabbelbaan aangelegd voor 
de jeugdige schaatsers.

Naar verwachting is de baan medio december gereed 
en kan er vanaf januari gesport worden.

HARDENBERG – Na alle veront-
ruste verhalen, roddels en achter-
klap, dat Hardenberg zou bouwen 
voor de leegstand, heeft de ge-
meente onderzoek gedaan naar het 
aantal niet-verkochte nieuwbouw-
woningen in Hardenberg-stad. Dat 
gebeurde overigens op verzoek van 
het CDA, dat daarover vragen aan 
B&W had gesteld.

In de nieuwbouwwijk Marslanden 
zijn in totaal 749 woningen gereed. 
Daarvan zijn 39 nog niet verkocht: 
35 zijn eigendom van Mega en 
vier van Rotij. Dat die 39 nog niet 
zijn verkocht komt volgens B&W 
waarschijnlijk doordat ze nogal 
duur zijn. Ze zijn bedoeld voor 
doorstromers en juist deze groep is 
voorzichtig, terwijl het aanbod erg 
groot is. Verder zijn er nog 32 wo-
ningen in aanbouw die allemaal zijn 
verkocht. Ook voor de 40 huurap-
partementen van Beter Wonen aan 
de Schoutenhof zijn al bewoners 

B&W: “Leegstand valt mee”
gevonden.
In Blok 1 aan de Markt zijn twaalf 
van de 47 koopwoningen (Nobilis) 
nog niet verkocht. Op vier daarvan 
is een optie genomen. In Blok 3 
staat nog 18 appartementen leeg, 
maar die zijn onlangs verkocht aan 
woningbouwvereniging De Veste. 
In het complex bij de prins Bern-
hardbrug, de Anna Charlottehof, 
komen 11 koopappartementen. Vijf 
zijn verkocht en op vijf andere is 
een optie genomen.
Op het terrein tussen de Bramer-
straat en de Marslaan bouwt Beter 
Wonen 92 appartementen. Hiervan 
worden 19 toegewezen aan twee 
zorgpartijen. De verhuur van de 
overige 73 appartementen begint 
in november. Volgend jaar start 
de bouw van de twee kleinere 
complexen aan de zuidzijde van de 
Bramerstraat. Gezien de nog steeds 
grote vraag naar huurwoningen ver-
wacht Beter Wonen, dat de verhuur 
vlot zal verlopen.

HARDENBERG - Ruim 2000 scho-
lieren en werknemers van bedrijven 
en instellingen hebben vorige week 
in totaal 20.000 kilo zwerfvuil in-
gezameld in de gemeente Harden-
berg, oftewel 2234 vuilniszakken 
vol. Dat maakte wethouder Jannes 
Janssen vrijdagmiddag bekend 
op het Stephanus-plein bij het 
gemeentehuis, waar medewerkers 
van de afdeling Beheer Openbare 
Ruimte een deel van het zwerfvuil 
op een grote bult hadden gegooid. 

Deze grootscheepse actie begon 
maandag op basisschool Prinses 
Margriet in Balkbrug. Voor iedere 
kilo ingezameld zwerfvuil is door 
sponsoren een bedrag gedoneerd. 
Op die manier is in totaal bijna 2600 
euro ingezameld. Dit geld komt be-
schikbaar voor een natuurbeleving-
dag voor de gehandicapte inwoners 
van de gemeente Hardenberg. Deze 
dag wordt in samenwerking met 
Staatsbosbeheer georganiseerd.

20 ton zwerfvuil
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Ik was eerst nog van plan een appar-
tement te kopen in die leegstaande 
flat aan de markt in Hardenberg, 
maar ik zie daar nu toch maar van 
af. Niet vanwege de zogenaamde 
wereldwijde financiële crisis (cri-
sis? what crisis?), maar vanwege 
een echte lokale geestelijke crisis. 
Er is een of andere onbenul die het 
gewaagd heeft dat blok opgepimpt 
beton Klepper-staete te noemen. 
Staete, vroeger een adellijk land-
huis, is in, maar aan die flat is niets 
statigs te ontdekken. Ja, dat Franse 
balkon misschien, hoewel het niet 
eens een echt balkon is, maar ge-
woon twee openslaande deuren met 
een hekje ervoor, zodat je in een 
dronken bui niet meteen naar buiten 
kiepert. Ik heb al een hekel aan dat 
te pas en vooral te onpas gebruikte 
modewoord staete, maar als dat 
woonblok ook nog eens in verband 
wordt gebracht met de klepper-
man roept dat gewoon agressie 
op. Jammer dat je tegenwoordig 
geen standrech-telijke executies 
meer mag uitvoeren, anders was 
de bedenker van deze onvoorstel-
bare clichénaam al op weg naar het 
hiernamaals. Klepperstaete, je moet 
er toch niet aan denken om daarin 
te wonen.

Gelukkig zijn er ook andere wo-
ningbouwers en projectontwikke-
laars. Vorige week maakten B&W 
bekend dat het met de vermeende 
leegstand in Hardenberg wel mee-
viel. Alle verontrustende verhalen 
(kijk, nou schrijf ik het wel goed) 
bleken grotendeels op geruchten 
gebaseerd. Alleen stonden er in de 
wijk Marslanden wel 35 woningen 
leeg van projectontwikkelaar Mega 
en 4 van Rotij. Misschien te duur, 
zei de gemeente, terwijl de door-
stromers even de hand op de knip 
houden en ze uit een groot aanbod 
van woningen kunnen kiezen. 
Mega-chef Leemreijze heeft zich 
over dat bericht hoofdschuddend 
verbaasd, laat het bedrijf weten. 
Die leegstand klopt wel bijna (het 
zijn er inmiddels geen 35 meer 
maar slechts 32), maar die wonin-
gen staan met opzet leeg. Want, zo 
schrijft een woordvoerder, er is aan 
de toekomstige kopers gedacht. Die 
willen niet maandenlang wachten 
op hun droomwoning, maar na 
aankoop, hup, meteen het huis 
induiken. Mega is dus de eerste 
woningbouwer ter wereld die niet 
aan zijn eigen portemonnee denkt, 
maar aan de toekomstige kopers. 
Het bedrijf neemt renteverlies op 
de koop toe, want die arme klan-
ten moeten toch bediend kunnen 
worden. “Wij spelen gewoon in op 
een behoefte in de markt”, schrijft 
Mega. Het bouwen voor leegstand 
is dus een bewuste keuze.

Ik moet eerlijk toegeven dat ik 
geen tranen genoeg had toen ik 
deze reactie las. Zo’n filantropi-
sche instelling, die het belang van 
toekomstige klanten laat prevaleren 
boven het eigen belang, waar vind je 
dat nog. Ik weet niet of er een prijs 
bestaat voor het meest menselijke 
bouwbedrijf van Nederland, maar 
als hij bestaat moet hij natuurlijk 
gaan naar Leemreijze en zijn side-
kick Boertjes, van de gelijknamige 
makelaardij. En dan mogen ze als 
extra beloning al hun huizen Klep-
perpandjes noemen.

HARDENBERG – De bekerwed-
strijd tussen HHC en Feyenoord had 
donderdag 13 november gewoon 
in Hardenberg moeten plaatsvin-
den, is de mening van nogal wat 
HHC-supporters. Datzelfde schrijft 
Han Pape, hoofdredacteur van het 
Twentse weekblad De Roskam.

“Maar goed, als je dan toch moet 
uitwijken, dan naar Twente”, vindt 
hij. Hardenberg heeft niets met 
Emmen, maar wel iets met Twente. 
Voetballen in Almelo zou het beste 
zijn. De technische Hardenbergers 
kunnen op het kunstgras beter uit 
de voeten dan de werkvoetballers 
van Feyenoord. Maar als spelen 
op kunstgras geen optie is dan zou 
uitgeweken kunnen worden naar 
Enschede. De Grolsch Veste zal 

Emmen logische keuze
naar zijn mening moeiteloos vol-
lopen. Pape, die Hardenberg tot 
Twente rekent, heeft echter iets over 
het hoofd gezien, moet de conclu-
sie zijn van HHC-voorzitter Bert 
Nijboer op dit verhaal. Aanvoerder 
Gerard Kocks heeft in Emmen 
gespeeld, net als Gerben Tieltjes, 
Marc Doornbos, Koen Otten en 
trainer Jan van Raalte.

Dat er niet in Hardenberg wordt 
gespeeld vindt ook burgemees-
ter Meulman “erg jammer, maar 
wel begrijpelijk. We hadden nog 
wel de fysieke veiligheid kunnen 
waarborgen, maar hoe zit het met 
de verkeersveiligheid? Daar heb 
ik zo mijn twijfels over. Dat HHC 
zelf heeft gekozen voor een andere 
plek is niet zo vreemd. Er moesten 

grote lichtinstallaties gehuurd wor-
den, net als dure extra tribunes, de 
kantine is te klein om iedereen te 
kunnen opvangen en RTL had nogal 
wat wensen. De club is van een 
hoop gedoe af door de verplaatsing. 
En nu kan tenminste elke supporter 
genieten. Bij een thuiswedstrijd had 
je een paar honderd vrijwilligers 
moeten inzetten, die niets of vrijwel 
niets van de wedstrijd zouden zien.”

Als het aan voorzitter Bert Nijboer 
ligt wordt de wedstrijd tegen Fey-
enoord toch een soort thuiswed-
strijd. Heel Emmen kleurt oranje, 
want de supporters mogen gratis 
mee naar de wedstrijd. Het is jam-
mer voor de expansiedrift van Pape, 
maar na 13 november zou Harden-
berg toch wel eens wat meer met 
Emmen kunnen hebben dan met 
Twente. Vooral als zijn voorspelling 
uitkomt: een 2-1 overwinning voor 
HHC na verlenging.

HARDENBERG - Het Werkplein in het LOC aan de 
Parkweg in Hardenberg was donderdag één van de 
bijna 100 locaties in Nederland, waar werkgevers en 
werkzoekenden bij elkaar werden gebracht tijdens 
de Landelijke Banenmarkt. Deze zesde editie had als 
thema ‘Laat jezelf zien’.

Jezelf laten zien kan onder meer via een cv. Om werk-
zoekenden daarmee te helpen werd een workshop 
Solliciteren gehouden, waarbij de deelnemers leerden 

Werkzoekenden moeten zich tonen

een goede sollicitatiebrief te schrijven, inclusief cv. Het 
CWI (centrum voor werk en inkomen) maakte met een 
bijzondere activiteit duidelijk, dat het verschil tussen 
wel of geen baan soms door uiterlijke factoren wordt 
bepaald. Er was namelijk een beautyplein ingericht, 
waar tips werden gegeven om de uiterlijke presentatie 
te verbeteren. Afgaande op de drukte aan het eind van 
de middag, moet de banenmarkt door vele tientallen 
starters, herintreders en werklozen met ervaring zijn 
bezocht. © Roel Gritter

HARDENBERG – De gemeente 
Hardenberg krijgt een miljoen euro 
per jaar meer van de rijksoverheid, 
dan waarop was gerekend. Een 
deel hiervan wordt gebruikt voor 
het investeringsprogramma 2010-
2014. De nieuwe gemeenteraad 
kan dan straks zo’n 20 miljoen 
uitgeven aan investeringen. Verder 
wordt een klein deel gebruikt om 
enkele maatregelen te nemen die 
de verkeersveiligheid vergroten. 
Het grootste deel, ongeveer de helft, 
wordt gebruikt om het centrum 
van Hardenberg met beweegbare 
palen af te kunnen sluiten. “Het 
winkelend publiek heeft nogal last 
van vrachtwagens die goederen 
afleveren op tijden dat het eigenlijk 
niet mag. Dat kunnen we met die 
dynamische afsluitingen tegengaan. 

MARIËNBERG – De plannen om 
de spoorwegovergang in Mariën-
berg veiliger te maken zijn rond. 
Pro Rail gaat een afzonderlijke 
overgang voor fietsers aanleggen. 
Verder wordt de parkeerstrook 
langs de Nieuweweg veranderd in 
een fietspad, voor de auto’s worden 
nieuwe, verharde parkeerplaatsen 
aangelegd, het fietspad langs de 
Kloosterdijk wordt vernieuwd, er 
komen op de kruisingen verhoogde 
plateaus en als de NS willen mee-
werken komen  er 20 parkeerplaat-
sen bij het station.

Het is de bedoeling de werkzaam-
heden in het voorjaar van 2009 uit 
te voeren. Pro Rail wil de nieuwe 
overgang voor fietsers in juni 2009 
aanleggen, omdat in die maand 
het treinverkeer Zwolle-Emmen 
24 uur wordt stilgelegd vanwege 
werkzaamheden elders.

OZB - Hardenberg wil een deel 
van de financiële meevaller die de 
gemeente pas geleden van het rijk 
heeft ontvangen gebruiken, om de 
inwoners in 2009 financieel min-
der zwaar te belasten. Het college 
stelt voor om de OZB in 2009 met 
1 procent te laten stijgen. Er was 
rekening gehouden met 2,75 pro-
cent, net zoveel als het verwachte 
inflatiecijfer. Nu er een meevaller 
uit Den Haag beschikbaar komt, 
vinden B&W het redelijk en verde-
digbaar om de inwoners financieel 
tegemoet te komen.

Klok - Dankzij het werk van 
vrijwilligers heeft het Ommer 
Streekmuseum weer een zeldzaam 
torenuurwerk terug. Het oude 
torenuurwerk - dat eerder in de 
toren van de Hervormde kerk heeft 
gestaan - is gerestaureerd en weer 
in de origineel staat terug gebracht. 
Vrijdag 17 oktober om 21.00 uur 
wordt het uurwerk officieel in ge-
bruik genomen tijdens de Sallandse 
Museumnacht.

Schoolprijs - Uit bijna 140 aanmel-
dingen heeft een jury 9 scholen ge-
nomineerd voor de Scholenbouw-
prijs 2008. De komende maanden 
worden de genomineerde projecten 
bezocht, waarna de prijswinnaars 
in januari door de staatssecretaris 
van Onderwijs Sharon Dijksma 
bekend worden gemaakt. Eén van 
de negen scholen is de brede school 
De Matrix in de Hardenberger wijk 
De Marslanden.

AED’s - Stadsbelang Gramsbergen 
wil dat er in het dorp op korte ter-
mijn voldoende apparaten komen, 
die in geval van nood bij patiënten 
het hartritme weer normaal kunnen 
krijgen. Hoewel er al het nodige 
geld is toegezegd komt Stadsbelang 
nog ongeveer 4000 euro tekort. 
Tussen 12 en 18 oktober wordt er 
door de buurtverenigingen actie 
ondernomen om het resterende geld 
bijeen te brengen.

Snoeiafval - Inwoners van de 
gemeente Hardenberg kunnen 
zaterdag 11 oktober, 18 oktober, 1 
november en 15 november tussen 
09.00 en 16.00 uur gratis groenafval 
storten bij vuilnisbelt Het Boven-
veld. Omdat alleen Hardenbergers 
dit mogen is legitimatie verplicht. 
Er mag alleen snoeiafval worden 
aangeboden, andere zaken worden 
niet geaccepteerd. De ROVA zal het 
groenafval verwerken tot biomassa.

Lezen - In het kader van de jaar-
lijkse campagne Nederland leest 
houdt de bibliotheek van Slagharen 
op 28 oktober een schrijversavond 
met Rita Spijker. Zij is in 1957 
geboren in Slagharen en heeft tot 
nu toe twee boeken geschreven. 
In 2006 debuteerde zij met Kreuk-
herstellend, een boek waarvan al 
meer dan 50.000 exemplaren zijn 
verkocht. De schrijversavond begint 
om 20.00 uur.

Drempel - Plaatselijk Belang 
Kloosterhaar wil de klachten bun-
delen over de verkeersdrempels in 
de Schoolstraat. Het probleem is al 
aangekaart bij de gemeente, maar 
die zegt zelf geen klacht ontvangen 
te hebben. Bovendien voldoen de 
drempels aan de norm. Volgens 
PB laten de beschadigingen aan 
het wegdek een ander beeld zien, 
vandaar dat de vereniging meer 
reacties verwacht.

Extra geld gaat naar 
afsluiting centrum en 
investeringsprogramma

Spoorwegovergang 
Mariënberg wordt 
eindelijk veiliger

Bovendien helpen ze tegen het 
racen door de winkelstraten in de 
avonduren”, vertelt burgemeester 
Meulman.

Hij geeft aan dat de middenstan-
ders wel wilden meebetalen aan 
de afsluiting, maar daar voelde de 
gemeente niets voor. “Dit is een 
zaak van openbare orde, dat doen 
wij alleen. Anders willen ze ook 
nog meepraten over de tijden of 
de lengte van de vrachtwagens. 
Bovendien stelden de winkeliers 
als voorwaarde dat de gemeente 
dan moest meebetalen aan een 
reclamecampagne om het centrum 
te promoten. Nou, dat doen wij dus 
niet. Het openbaar domein is onze 
zaak, de rest moeten de middenstan-
ders zelf maar opknappen.“
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HARDENBERG – Eigenlijk is het 
probleem simpel. Brussel, de rege-
ring en de provincie willen in heel 
Nederland de natuurgebieden met 
elkaar verbinden. Dat moet door 
middel van robuuste verbindings-
zones van enkele tientallen meters 
breed, waar dieren door kunnen 
trekken, kunnen eten of uitrusten. 
Eén van die zones moet volgens de 
provincie Overijssel langs Harden-
berg lopen. B&W van Hardenberg 
weten vrijwel zeker dat er vóór 
2018 zo’n zone moet komen. Dat 
hebben bestuurders in Den Haag en 
Zwolle wel duidelijk gemaakt. Als 
je dat weet, zo redeneren B&W, dan 
is het beter zelf actie te ondernemen, 
zodat je nog wat in de melk te brok-
kelen hebt, dan af te wachten totdat 
de provincie de zone aanwijst. Het 
college dacht eerst aan een route 
ten noorden van Hardenberg, maar 
nadat men door boeren en boerenor-
ganisaties op andere gedachten was 
gebracht is de blik verlegd naar een 
route ten zuiden van Hardenberg.

De boeren en boerenorganisaties 
zijn ook duidelijk: zij willen hele-
maal geen zone. Niet ten noorden 
van Hardenberg, en ook niet ten 
zuiden. Vorige week woensdag 
brachten landbouwers uit (voorna-
melijk) Ebbenbroek en Bruchter-
veld 500 handtekeningen naar het 
gemeentehuis. Dat gebeurde in 
een lange optocht per tractor. Niet 
alleen de boeren waren naar het ge-
meentehuis afgereisd, hele gezinnen 
waren meegekomen om wethouder 
Jannes Janssen de doos met hand-
tekeningen te overhandigen. Op 
de tractoren waren grote borden 
aangebracht, die aan duidelijkheid 
niets te wensen overlieten: “schijt 
aan de robuuste verbindingszone”, 
stond op de een en een ander voerde 
de tekst “70 miljoen voor een paar 
vlinders?”. Aan dat laatste werd ook 
gerefereerd in een ingezonden brief 
van één van de bedreigde boeren: 
“Ebbenbroek vindt het onverant-
woord om vele tientallen miljoenen 

Boerenprotest tegen robuuste zone

te besteden aan een paar vlinders en 
een paar wilde orchideeën, terwijl 
als er bijvoorbeeld een keer ge-
vraagd wordt om een paar lantarens 
langs de Kerkweg, er geen geld is”, 
schrijft Bert Oosterink.

Narigheid afkopen
Een vergelijking die mank gaat, 
omdat de tientallen miljoenen niet 
door de gemeente betaald moeten 
worden, maar de verlichting langs 
de Kerkweg wel. Het maakt echter 
wel duidelijk, dat de boeren in hun 
maag zitten met het aankaarten van 
hun probleem. Als ze ècht mordicus 
tegen een verbindingszone zijn zul-
len ze eerder bij de provincie, het 
rijk en Brussel aan de bel moeten 
trekken dan bij de gemeente. “Ga 
maar met trekkers in optocht naar 
Den Haag”, zo liet CDA-kamerlid 

Annie Schreijer eerder weten. 
“Maar we verwachten wel dat de 
gemeente onze situatie bij de an-
dere overheden ter sprake brengt”, 
vertelt Bert Oosterink. “Ik ben al 
eens gedwongen verhuisd vanuit 
de Achterhoek naar de gemeente 
Hardenberg. Dat was toen vanwege 
de uitbreiding van de stad Zutphen. 
Dat heeft een gigantische impact op 
je gezin, dat kan ik je wel vertellen. 
Als ze denken dat ze met een zak 
geld al die narigheid kunnen afko-
pen hebben ze het mis.”

Weinig vertrouwen
De boeren uit Ebbenbroek en 
Bruchterveld hebben ook niet 
veel vertrouwen in het proces 
van vrijwillige verkoop van land-
bouwgrond. “Het wordt een soort 
‘uitrooksysteem’. Als één bejaarde 

Bertus Veltink (l) en Bert Oosterink zijn twee van de gangmakers van het boerenprotest. © Roel Gritter

boer besluit zijn spul te verkopen 
omdat hij geen opvolger heeft zul-
len er meer volgen. De laatsten heb-
ben dan geen keus meer en zullen 
gedwongen worden te vertrekken.”

Wethouder Jannes Janssen gaf 
aan dat de gemeente dat juist wil 
voorkomen. “We willen niet dat die 
mensen bij wijze van spreken met 
een mes in hun buik blijven zitten. 
Ze moeten op tijd weten waar ze aan 
toe zijn. En als gemeente zullen we 
dan proberen de zaak netjes op te 
lossen. In overleg, en niet met ver-
hitte koppen tegenover elkaar.” Hij 
beloofde de 500 bezwaarschriften 
zorgvuldig te lezen, waarna B&W 
een definitief standpunt zullen 
innemen. Daarna zal de gemeente-
raad zich buigen over de Robuuste 
Verbindingszone.

Kortweg

Hulpraadslid Jeroen Spoor van de 
OPV is boos. Niet verdrietig of zo, 
hij is echt boos. Dit keer niet op 
andere raadsleden die zich teveel 
met de grote lijnen bemoeien en 
ook niet op een voorzitter die hem 
de mond snoert of eventjes naar de 
gang stuurt. Hij is boos op de zelf-
benoemde registeraccountant Ver-
hoef, die beweert dat de bestuurders 
en raadsleden dieven zijn, omdat 
ze het geld dat niet direct gebruikt 
wordt niet willen teruggeven aan de 
burgers. En hij is nog bozer op al die 
figuren die anoniem op lokale web-
sites hun verbale rotzooi dumpen.

“De OPV voelt zich gekrenkt in 
haar waardigheid”, vertelde Spoor 
tegen de andere raadsleden. “Helaas 
kunnen wel al die vuilspuiers niet 
aanpakken, omdat ze zich verschui-
len achter hun anonimiteit. Maar 
Verhoef kunnen we wel aanpakken. 
En dat zouden we moeten willen, 
want negeren helpt niet.” Voor al 
die mensen die denken dat Verhoef 
gelijk heeft met zijn beschuldiging 
heeft Spoor trouwens wel een 
oplossing: “Geef eens een open-
bare cursus gemeentefinanciën, dan 
snappen ze misschien dat Verhoef 
en zijn na-apers onzin beweren.”

De rest van de raad was het  eigen-
lijk wel eens met Spoor (“u hebt 
naar mijn hart gesproken”), maar 
vond negeren het beste. Dit is demo-
cratie, dit is vrijheid van menings-
uiting, de mensen mogen dit doen. 
Maar elke seconde publiciteit is er 
eentje teveel, was de teneur van de 
verhalen. Petra Baarslag (Liberaal 
Hardenberg) had zelfs nog even 
geprobeerd met Verhoef een seri-
euze e-maildiscussie aan te gaan, 
maar was daar na een mailtje of vier 
maar mee gestopt. Verhoef kon geen 
enkele beschuldiging onderbouwen, 
laat staan bewijzen. “Het heeft ook 
geen zin om te proberen een zwart 
schaap om te bouwen tot een witte 
raaf”, zo beëindigde burgemeester 
Meulman de discussie.

Ondertussen is op de site van Har-
denberg.nu, de site waar de OPV-er 
met een beschuldigende vinger naar 
wees, een discussie gestart door de 
hoofdredactie over de mogelijkheid 
om op berichten te reageren. “Vrij-
wel iedereen kan zijn mening geven, 
nieuwe gezichtspunten inbrengen, 
journalisten wijzen op fouten en 
bovenal: de bezoekers kunnen met 
elkaar de dialoog aangaan. Uit de-
mocratisch oogpunt zien wij dit als 
een geweldige verrijking”, jubelt de 
chef van dat blad. Maar ja, dat kan 
alleen als de journalisten kwaliteit 
leveren en daarnaast de kennis van 
de reageerders groot genoeg is om 
over de inhoud van die verhalen 
te discussiëren. Ach, zo’n naïeve 
hoofdredacteur toch. Het artikel en 
de daaropvolgende reacties over 
bijvoorbeeld de rioolrechten in 
Hardenberg bewijzen, dat niet altijd 
aan beide voorwaarden wordt vol-
daan. Een half verhaal, onbewezen 
beschuldigingen, verdachtma-
kerijen, platte roddel, geen middel 
wordt geschuwd om mensen zwart 
te maken. De raadsleden zal het 
echter worst zijn. Als er niet met 
open vizier wordt gestreden is elk 
woord dat je aan deze zaak besteedt 
er eentje teveel. En verdraaid, voor 
de verandering ben ik het eens een 
keer met ze eens.

Spaargeld - De gemeente Har-
denberg heeft haar spaargeld op 
een rekening van de BNG staan, 
de Bank Nederlandse Gemeenten. 
“Met andere banken doen wij geen 
zaken”, vertelde burgemeester 
Meulman. Hij antwoordde daarmee 
vorige week tijdens een commis-
sievergadering op een vraag van 
OPV-er Jeroen Spoor, die wilde 
weten ‘of het goed gaat met onze 
miljoenen’.

Megastallen – De raad van de 
gemeente Hardenberg heeft nog 
geen uitspraak gedaan over het 
toestaan of verbieden van de bouw 
van megastallen. PvdA-raadslid 
Jonkhans was vorige week bang 
dat wanneer de raad geen uitspraak 
doet, de gemeente Hardenberg ‘het 
afvoerputje’ wordt voor megastallen 
die elders in de provincie niet ge-
bouwd mogen worden. Wethouder 
Prinsse vond dat eerst de discus-
sienota Landbouw klaar moet zijn, 
voordat het onderwerp besproken 
kan worden. “Op basis van ruim-
telijke kwaliteit kun je dan de zaak 
regelen. En misschien zitten er wel 
mensen in de raad die de bouw van 
megastallen willen toestaan. Maar 
dat merk je dan wel. Als je nu één 
onderwerp eruit licht kun je niet 
meer open discussiëren.” 

Waterschap – In natuurcentrum 
De Koppel wordt 10 november een 

avondje ‘speeddebatten’ gehouden 
in verband met de naderende verkie-
zingen voor het waterschapsbestuur. 
Vanaf 19.15 uur kan doorlopend een 
informatiemarkt worden bezocht 
van alle partijen die aan de verkie-
zingen meedoen. Vanaf 19.30 uur 
is er elk kwartier een speeddebat: 
twee partijen gaan op de zeepkist 
met elkaar in discussie over een 
stelling, onder leiding van een 
gespreksleider. Rond 21.30 uur 
kunnen alle partijen in 60 seconden 
nog een keer hun statement maken.

Borstreconstructie - In het Röpc-
ke-Zweers ziekenhuis in Harden-
berg wordt woensdag 29 oktober 
een voorlichtingsbijeenkomst ge-
houden over borstreconstructie. 
Dat gebeurt van 20.15 tot 22.15 
uur in Brasserie Santé van het 
ziekenhuis. Men kan zich o.a. aan-
melden bij Sientje Bouwhuis, tel. 
(0523)231010.

Platteland - Het CDA houdt maan-
dag 17 november een themabijeen-
komst over het platteland in Zaal 
Mulder in Hardenberg-Baalder. 
Aan de orde komen onder meer de 
Robuuste Verbindingszone en de 
Mega-stallen. Inleiders zijn Tweede 
Kamerlid Ger Koopman, de Over-
ijsselse gedeputeerde Piet Jansen en 
de Hardenberger wethouder Douwe 
Prinsse.

MARIËNBERG  - Het project Mölnmarsch bij Mariënberg is genomineerd 
voor de Nationaal Groenfonds Natuurprijs 2008. Dit gebied van 70 hec-
tare dat begrensd wordt door de Vecht, is opnieuw ingericht met ruimte 
voor water, natuur en landbouw. Het project is genomineerd vanwege de 
goede en snelle samenwerking tussen overheden en agrariërs in en rond 
het gebied. De jury heeft dit jaar 10 projecten genomineerd, waaronder 
drie uit Overijssel. Op 27 november wordt de winnaar van de Natuurprijs 
2008 bekend gemaakt.

Mölnmarsch genomineerd voor natuurprijs

LUTTEN – Precies 90 jaar nadat 
de schoorsteen van aardappel-
meelfabriek De Baanbreker in 
Lutten gereed was, werd gevierd 
dat de restauratie van de pijp tot 
een goed einde was gebracht. 
Vrijdag kwam voor het eerst weer 
rook uit de schoorsteen van het 
complex dat nu De Wildkamp heet. 
Het is trouwens een wonder dat 
de pijp er nog staat, want hij was 
vanaf het begin al overbodig. De 
schoorsteen maakte deel uit van de 
aardappeldrogerij, bedoeld om de 
inwoners van ons land van voed-
sel te voorzien tijdens de Eerste 
Wereldoorlog. Toen de bouw klaar 
was, was de oorlog voorbij. Eerst 

Lutter pijp in oude luister hersteld
bleef de schoorsteen in leven omdat 
afbreken veel geld kostte, later kon 
hij zijn bestaan rekken omdat met 
name stichtingen en particulieren 
zich voor het voortbestaan inzet-
ten. Samen met de schoorstenen 
in Balkbrug en De Krim is de 
Lutter pijp de enige overlevende 
van het industriële verleden van 
de gemeente Hardenberg. Welke 
er nog meer waren is te lezen in de 
brochure ‘Hardenberg met/zonder 
schoorsteen’, dat vrijdag ook werd 
gepresenteerd. Deze uitgave van 
de Genootschap voor Industrieel 
Archeologisch Geïnteresseerden 
(GIAG) is verkrijgbaar bij juwelier 
Barnard in Hardenberg.

HARDENBERG - In de strijd om 
de districtsbeker heeft HHC zater-
dag in Denekamp met 3-6 zondag 
3e klasser DOS’19 verslagen. In de 
eerste helft kwam HHC eenvoudig 

HHC verslaat DOS’19 op een 0-4 voorsprong door doel-
punten van Stefan Buitenhuis en 3x 
Martijn Berger. Na rust namen de 
Hardenbergers zoveel gas terug, dat 
DOS tot 3-4 kon terugkomen. Toen 
HHC weer geconcentreerder ging 
spelen liep de ploeg uit naar 3-6.
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Kortweg

Wat een rare beeldspraak gebruikt 
wethouder Jannes Janssen af en toe. 
Onsmakelijk zelfs. Bijvoorbeeld 
toen hij een week of twee geleden 
vertelde, dat hij boeren niet met een 
mes in de buik wilde laten rond-
lopen. Nou wil dat waarschijnlijk 
niemand, tenzij je hommeles met 
een boer hebt en hem het aller-
slechtste toewenst. Maar dan nog 
zijn er andere, minder opvallende 
manieren om ervoor te zorgen dat 
iemand een enkele reis naar het 
hiernamaals onderneemt.

Janssen gebruikte de metafoor om 
duidelijk te maken, dat de boeren 
ten zuiden van Hardenberg niet te 
lang in onzekerheid moeten verke-
ren over hun toekomst. Duidelijk-
heid scheppen over het tracé van 
de robuuste verbindingszone, was 
zijn bedoeling, zodat de boeren zich 
niet jarenlang vertwijfeld moeten 
afvragen of ze beter hun bedrijf 
kunnen verplaatsen of dat ze nog 
decennia kunnen blijven zitten waar 
ze zitten. Schep je die duidelijkheid 
niet, dan laat je de boeren met een 
mes in hun buik zitten. Nou kennen 
we daar volgens mij al eeuwenlang 
een andere uitdrukking voor, na-
melijk dat iemand het zwaard van 
Damocles boven het hoofd hangt, 
als er continu gevaar dreigt. Maar 
misschien is het wel zo dat de wet-
houder hoopte dat de uitdrukking 
de Telegraaf en het NOS-journaal 
zou halen, om Hardenberg weer 
eens in het nieuws te krijgen. Dat 
is tenslotte de afgelopen week al 
twee keer gelukt. Eerst was in de 
landelijke pers te lezen dat de wed-
strijd HHC-Feyenoord in een mum 
van tijd was uitverkocht. En een 
dag later haalde Hardenberg weer 
het nieuws, toen bekend werd dat 
de gemeente een alcoholdocent gaat 
aanstellen. Zo wereldschokkend 
dat zelfs Fokke & Sukke niet om 
het onderwerp heen konden (www.
foksuk.nl).

Nu ik daar eens over nadenk begin-
nen opeens andere stukjes op hun 
plaats te vallen. Zoals het bericht 
van de markcommissie, dat tijdens 
de weekmarkt in Hardenberg op 
20 oktober aan de kinderen gratis 
snoepgoed zou worden uitgedeeld. 
De hele westerse wereld gaat gebukt 
onder overgewicht, jongeren puilen 
uit hun broeken door vet eten en 
voedsel met een hoog suikergehalte, 
en wat doet de marktcommissie van 
Hardenberg? Gratis suikerspin-
nen en popcorn verstrekken. Geen 
normaal mens kan zoiets bedenken. 
Dan ben je òf helemaal wereld-
vreemd, òf ...... je probeert bewust 
met deze actie Hardenberg in het 
nieuws te krijgen.

Hele stadions vol laten lopen met 
oranje doldwazen, messen in de 
buiken van boeren steken, drank-
docenten voor de klas zetten, vol-
vette Hansen & Grietjes nog verder 
vetmesten: het land van Kokanje 
laat zich weer eens van z’n beste 
kant zien. Nou vraagt het ge-
meentebestuur al enige tijd van 
de onderdanen dat zij trots zijn op 
hun gemeente. Na de acties van de 
afgelopen weken is daar alle reden 
toe. Als wijlen John F. Kennedy nog 
had geleefd had hij bij een bezoek 
aan Hardenberg vast en zeker vol 
overgave uitgeroepen: Ik bin ’n 
Arnbarger!

Parkeerdek – De winkels en het 
parkeerdek van De Mulderij in Har-
denberg zijn sinds kort eigendom 
van woningcorporatie De Veste. 
Veel Hardenbergers hadden ontdekt 
dat op die plek, bij de voormalige 
winkel van Albert Heijn, gratis 
geparkeerd kon worden. Dat is bin-
nenkort voorbij, want de gemeente 
gaat het parkeerdek huren van De 
Veste, waarna er parkeermeters 
worden geplaatst.

Dankdag - In de Höftekerk in 
Hardenberg wordt woensdag 5 no-
vember extra aandacht besteed aan 
Dankdag. Een groep kerkleden wil 
daarmee een halt toeroepen aan de 
teruglopende aandacht voor deze 
jaarlijkse kerkviering. Zaterdag 
1 november gaan vrijwilligers de 
straat op, om mensen in het centrum 
van Hardenberg uit te nodigen de 
viering bij te wonen. Na de viering 
kunnen de bezoekers elkaar op 
ongedwongen wijze ontmoeten 
en genieten van de overvloedige 
oogst aan producten. De opbrengst 
van de collecte is bestemd voor de 
Voedselbank.

Cadeau - Tijdens de landelijke 
vrijwilligersdag op 31 oktober zal 
wethouder Jannes Janssen een mid-
dagje als vrijwilliger werken in de 
Wereldwinkel in Hardenberg. De 
medewerkers van de winkel zien het 
bezoek als een cadeautje voor hun 
werk. “De vrijwilligers verdienen 
deze extra aandacht ten volle”, zo 
laat een woordvoerder weten. 

Seks - Angela Groothuizen is maan-
dag 3 november in Hardenberg 
aanwezig als gesprekleidster bij 
het rondetafelgesprek “Jongeren 
en seks’ van de GGD Regio IJssel-
Vecht. Dit spreekuur wordt van 
19.00 tot 21.15 uur gehouden in 
jongerencentrum Ojeesee in Har-
denberg. Aan de hand van stellingen 
praten jongeren, ouders, politici en 
jongerenmedewerkers over onder-
werpen, die te maken hebben met 
seksualiteit.

Nominatie - Coen Vermeltfoort 
(20) uit Schuinesloot is in de cate-
gorie Beloften genomineerd voor 
de titel Wielrenner van het Jaar. Hij 
dankt de nominatie onder meer aan 
zijn goede prestaties tijdens Olym-
pia’s Tour, de Rondes van Drenthe 
en Bretagne en zijn overwinning 
in Parijs-Roubaix voor beloften. 
Er zijn nog twee andere genomi-
neerden. De winnaar ontvangt op 
24 november de Gerrie Knetemann 
Trofee.

Fandag – RTV Oost houdt zondag 
2 november van 11.00 tot 15.00 
uur een bijeenkomst voor fans van 
de soap Van Jonge Leu en Oale 
Groond. Dat gebeurt in de tv-studio 
in Hengelo. Tijdens een ‘Meet & 
Greet’ kan kennis gemaakt worden 
met de acteurs. ’s Avonds is de eer-
ste aflevering te zien van de nieuwe, 
vierde, serie. De entree is gratis.

Inloophuis – De burgemeesters 
van Zwolle, Dalfsen, Ommen, Har-
denberg, Twenterand, Hellendoorn 
en Staphorst openen zaterdag 15 
november samen het Vechtgenoten-
huis aan de Beerzerweg in Ommen. 
Dit is een inloophuis voor kanker-
patiënten en voor hun partners, 
familie en vrienden. Het hoofddoel 
is het bieden van lotgenotencontact. 
Vrijdag 14 november is er van 10.00 
uur tot 17.00 een Open Huis.

HARDENBERG – Het CDA wil dat B&W iets doen aan 
de parkeerproblemen in het centrum van Hardenberg. 
De parkeerdrukte op het Van Wevelinckhoven-plein, 
bij de Albert Heijn, is volgens de partij te groot. “Dit 
is de meest favoriete parkeerplaats in het centrum van 
Hardenberg. Met name op zaterdagen en koopavonden 
is er geen plek meer over. Het plein is te klein en de 
aan- en afvoer van het verkeer is niet berekend op deze 
toeloop. Het gevolg hiervan is lange rijen en klagende 
mensen over het parkeren in Hardenberg”, zo schrijft 
fractievoorzitter Henk Meulink in een brief aan het 
college. Aan de andere kant staat de parkeergarage 
onder het LOC vrijwel leeg. “Soms staan er op zater-
dagmiddag maar vijf auto’s geparkeerd”, heeft Meulink 
geconstateerd.

CDA wil goedkoper kaartje 
voor parkeergarage LOC

Zijn partij heeft wel een paar suggesties voor B&W 
om het probleem op te lossen. Zo denkt het CDA aan 
het invoeren van een goedkoper parkeertarief voor de 
LOC-garage, bijvoorbeeld parkeren voor een euro per 
dag. Ook kan gedacht worden aan het uitgeven van 
goedkopere jaarabonnementen voor de LOC-garage, 
voor mensen die in het centrum werken. Om iets aan 
de drukte in het centrum te doen, moeten misschien 
de aanvoer en afvoer gescheiden worden, is een sug-
gestie van het CDA. Dus via de Bramerstraat naar het 
Van Wevelinckhovenplein rijden en het parkeerterrein 
via de Marslaan weer verlaten. “Kortom: graag actie 
om deze bottleneck op te lossen. Het centrum is mooi 
geworden, maar het parkeren op deze plekken kan echt 
veel beter”, aldus Meulink.

HOLTHONE – Staatsbank For-
tis gaat op landgoed De Groote 
Scheere in Holthone 12 woningen 
op 9 erven bouwen. Fortis is eige-
naar van het landgoed. Het geld dat 
met de woningen wordt verdiend 
wordt gebruikt om het landgoed 
opnieuw in te richten. Er komen 
bossen, meertjes, een beek, fiets- en 

HARDENBERG – Tussen de N34 
en de Hardenberger wijk Marslan-
den wordt meer groen aangeplant. 
Hiermee wil de gemeente de ge-
luidsoverlast voor de bewoners 
verminderen. Ook komt er extra 
groen tussen de Haardijk en de 
nieuwe woonwijk. De gemeente 
heeft hiertoe twee groenplannen op-
gesteld, die samen voor ruim 50.000 
euro uitgevoerd kunnen worden. 
In een later stadium wordt op een 
deel van de N34 geluidsarm asfalt 

HARDENBERG - De woning-
corporaties Beter Wonen en De 
Veste stoppen samen met de ge-
meente Hardenberg geld in een 
potje, om groot onderhoud aan 
dorps- en buurthuizen te kunnen 
betalen. De exploitanten van deze 
gebouwen verdienen niet genoeg, 
om geld te reserveren voor groot 
onderhoud.

Omdat de woningcorporaties en 
de gemeente belangrijk vinden dat 
de dorps- en buurthuizen overeind 
blijven, zoeken ze manieren om de 
exploitanten te helpen. Dat hoeft 
overigens niet altijd te gebeuren 
door geld te schenken. Er kan ook 
materiaal geleverd worden, waar de 
buurtbewoners zelf mee aan de slag 
moeten, of er kan ondersteuning 
worden geboden in de vorm van 
het beschikbaar stellen van onder-
houdspersoneel.

HARDENBERG - De gemeente Hardenberg moet met nog één partij tot 
overeenstemming komen en dan kan de rondweg ‘Nijenstede’ worden 
aangelegd tussen de Stationsstraat en de Parkweg. Begin deze mand heeft 
de provincie het bestemmingsplan goedgekeurd. De laatste partij waarmee 
nog overlegd wordt, is de vastgoedpoot van textielsuper Zeeman over de 
voormalige Gamma-locatie. Als de onderhandelingen voorspoedig verlopen 
is de weg in de loop van 2010 klaar voor gebruik.
Voordat het zover is wordt ook op andere plaatsen in Hardenberg-stad 
aan de centrumroute gewerkt. In maart en april 2009 wordt een rotonde 
aangelegd op de kruising Europaweg en Bruchterweg. Daarna wordt de 
Europaweg doorgetrokken tot de aansluiting met de Witte de Withstraat, 
ter hoogte van de Petrakerk.

Wachten op Zeeman

HARDENBERG - Op begraafplaats 
de Larikshof in Hardenberg wordt 
donderdag 30 oktober om 16.00 
uur een beeldengroep onthuld van 
kunstenaar Ton Mensink. Dat ge-
beurt door wethouder Joost Liese. 
In 1997 is ook al een kunstwerk 
van Mensink op de begraafplaats 
geplaatst.

Onthulling 
beeldengroep
op begraafplaats

De parkeerdruk op het Van Wevelinckhovenplein is volgens het CDA te groot. © Roel Gritter

Groen tussen wegen en woonwijk

De Groote Scheere wordt aantrekkelijker

Financiële hulp 
voor dorpshuizen

wandelpaden, houtwallen en water-
bergingen. Het hele plan kost ruim 
4,5 miljoen euro. De verkoop van de 
woningen kan dat bedrag niet dek-
ken, vandaar dat waterschap Velt 
& Vecht, de gemeente Hardenberg 
en de provincie meebetalen, omdat 
ze alle drie belang hebben bij het 
nieuwe plan.

aangebracht en, als het onderzoek 
positief uitvalt, een groene zone 
ingesteld voor de verkeerslichten 
op de Haardijk. Een andere oplos-
sing om de geluidsoverlast te ver-
minderen - het dempen van enkele 
waterpartijen – is door de bewoners 
afgewezen. Het aanbrengen van 
geluidsschermen behoort ook nog 
tot de mogelijkheden, maar die wor-
den alleen geplaatst als alle andere 
maatregelen onvoldoende resultaat 
opleveren.



Als redactie krijg je soms de 
vreemdste e-mail. Zo kwam vo-
rige week een mail binnen over 
een Nationale Afslankwedstrijd in 
Baarn. Een wedstrijd, met maar 
liefst twee deelnemers uit Almelo. 
“De finalisten kampten allemaal 
met overgewicht en volgden de 
afgelopen maanden een speciaal 
afslankprogramma. De jury be-
oordeelt nu wie de beste prestatie 
heeft geleverd”, schreef de pr-dame. 
“De deelnemers zullen zich vanaf 
een catwalk presenteren aan de 
deskundige jury, die uitmaakt wie 
de Afslankkampioen 2008 wordt”. 
En wie waren die finalisten? Zes 
honden en vier katten! “Net als bij 
mensen is overgewicht bij dieren 
een toenemend probleem. Ze wor-
den te dik door te weinig beweging 
en teveel en verkeerd eten”, stond 
in de mail. Het is eigenlijk te gek 
voor woorden. Meer dan een kwart 
van de wereldbevolking lijdt honger 
en hier houden we een afslankwed-
strijd voor volgevreten Pekineesjes 
en dichtgepropte Cyperse katers. 
Nou, ik weet wel een snelle af-
slankmethode: gewoon een wals 
erover en je herkent ze niet weer! 
Je zou eigenlijk een soort digitale 
postzegel moeten uitvinden, die bij 
elke mail geplakt dient te worden. 
Zul je eens zien hoe snel je van de 
rommel bent verlost.

Maar ook betaalde post is af en toe 
niet te pruimen. Afgelopen week 
viel er bij de inwoners van Harden-
berg een brief van de gemeente in de 
bus. ‘Informatie digitale belasting-
aanslag’ stond er boven. Een brief 
met taalfouten, in een veel te klein 
lettertype en zo onduidelijk dat ik 
al vier keer ben aangehouden met 
de vraag, of ik soms wist wat de 
bedoeling was. Nou nee, eigenlijk 
niet, was mijn antwoord. Het leek 
mij dat de gemeente graag wilde, 
dat iedereen de lokale belasting-
aanslag voortaan digitaal zou ont-
vangen in plaats van per post. Nou 
ja, iedereen: alleen diegenen die 
gebruik maken van internetbankie-
ren. Ook via de Postbank?, wilde 
een oud-collega weten. Nee, dat 
niet, antwoordde de juffrouw van de 
gemeente. Op de vraag waarom dat 
dan niet in de brief stond kon geen 
antwoord worden gegeven. 

Nou betaal ik de gemeentelijke 
belastingen automatisch, ik hoef 
dus niet snel en tijdig met enkele 
muisklikken geld over te maken, 
ik hoef geen acceptgirokaarten 
over te typen en ik heb een volle-
dig overzicht van de betaalhistorie. 
Wat voegt de digitale nota nog 
toe? Ach, de vraag stellen is hem 
beantwoorden. En de poging om te 
proberen mijn milieu-hart te laten 
spreken heeft ook al weinig zin. Het 
milieu was beter af geweest als de 
gemeente dit slordig epistel niet had 
verstuurd. Het bespaarde geld had 
men beter kunnen stoppen in een 
cursus ‘Foutloos en effectief schrij-
ven voor ambtenaren’. Misschien 
een tip voor komend belastingjaar?

HARDENBERG – Het heeft even geduurd (om pre-
cies te zijn: elf jaar), maar nu is de beeldengroep op 
begraafplaats De Larikshof in Hardenberg compleet. 

Vorige week donderdag werd het tweede deel van het 
beeld van Ton Mensink onthuld door wethouder Joost 
Liese. Het eerste deel was al in 1997 geplaatst, met de 
bedoeling de beeldengroep compleet te maken als het 
nieuwe gedeelte van de begraafplaats in gereedheid was 
gebracht. Door zaken als de gemeentelijke herindeling 
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Kortweg
Muskusrat – De Asser bioloog 
Diederik van Liere houdt 13 no-
vember een lezing in natuurcentrum 
De Koppel over muskusratten en 
andere exoten. De bijeenkomst be-
gint om 20.00 uur en duurt ongeveer 
anderhalf uur. De lezing is bedoeld 
voor natuur- en dierenbeschermers, 
die geïnteresseerd zijn in een an-
dere blik op natuurbescherming 
en omgang met dieren. In verband 
met de beperkte ruimte wordt op-
gave vooraf bij De Koppel op prijs 
gesteld. 

Valpreventie -  Thuiszorginstel-
ling Carinova houdt donderdag 13 
november van 9.30 tot 11.30 uur 
een bijeenkomst over Valpreven-
tie. Gezien het tijdstip waarop de 
bijeenkomst wordt gehouden zal 
de informatieochtend bedoeld zijn 
voor gepensioneerde, zelfstandig 
wonende ouderen. De bijeenkomst 
vindt plaats in het Carinovagebouw 
aan de Floralaan in Baalderveld. De 
toegang is gratis.

Parkeren – Het CDA in Harden-
berg heeft B&W voorgesteld het 
parkeertarief in de parkeergarage 
onder het LOC aan de Parkweg te 
verlagen tot een euro per dag. Dit, 
omdat de garage niet erg populair is 
bij de bezoekers van Hardenberg-
centrum. Liberaal Hardenberg 
wil een stap verder gaan. Deze 
partij heeft schriftelijk aan B&W 
gevraagd of het parkeren voortaan 
gratis kan gebeuren, dus dat niet de 
parkeerder de kosten betaalt maar 
de hele bevolking. Verder wil LH 
dat bij de parkeermeters betaald 
wordt voor de werkelijk gepar-
keerde tijd, zodat de kosten voor de 
automobilist worden beperkt.

Tunnel – De OPV wil dat B&W 
onderzoeken of de tunnel in de 
N34, onder de Haardijk, voorzien 
kan worden van geluidsisolatie. Er 
hebben deze partij geluiden bereikt, 
dat de tunnel als een soort echoput 
werkt, wat door omwonenden als 
storend wordt ervaren.

Jubileum – De Historische Vereni-
ging Hardenberg viert in 2009 haar 
25-jarig jubileum. De jubileumcom-
missie houdt op 12 september, op 
Open Monumentendag, een grote 
manifestatie. Zes toneelgroepen, de 
menvereniging en basisschool De 
Kastanjehof zullen die dag in het 
centrum van Hardenberg sketches 
en spelletjes van vroeger opvoeren. 
Mogelijk zullen een Schutterij, een 
dansgroep en een dweilorkest een 
en ander completeren. De vereni-
ging hoopt dat veel Hardenbergers 
die dag gekleed gaan in traditionele 
kledij.

Etsen – In galerie Bout in Slagharen 
is vorige week de tentoonstelling 
Oplage beperkt geopend. Ab Bout 
presenteert in zijn galerie tot 1 de-
cember een serie etsen. De prenten 
zijn de verbeelding van gedichten in 
zink gekrast. De galerie is geopend 
van vrijdag t/m zaterdag, van 11.00 
tot 17.00 uur.

Afgeschreven – Tot en met za-
terdag 8 november wordt in de 
bibliotheek in Hardenberg tijdens 
de openingsuren een grote ver-
koop gehouden van afgeschreven 
boeken. Omdat er steeds nieuwe 
boeken worden aangeschaft, wor-
den verouderde, kapotte en weinig 
uitgeleende boeken afgeschreven. 
Deze boeken worden verkocht voor 
25 of 50 cent per stuk. De verkoop 
vindt plaats op de bovenverdieping 
van de bibliotheek.

redactie@sallander.nl

is het er niet van gekomen. Uitstel leek bijna afstel te 
worden, totdat Klaas Oosterkamp in het historisch 
tijdschrift Rondom den Herdenbergh het bestaande 
beeld onder de loep nam. Hierna werd de draad weer 
opgenomen, met als resultaat dat er nu een beeldengroep 
staat, die verwijst naar de kruisiging op Golgotha, in het 
bijzonder naar de voorstelling zoals die op een ets van 
Rembrandt is te zien. De liggende koppen verbeelden 
het sterven en de behoefte aan troost.
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Beeldengroep op begraafplaats onthuld

Darttoernooi - Het Kronkelhonk 
in Slagharen houdt zondag 16 
november een groot darttoernooi. 
Aan het toernooi, dat om 13.30 uur 
begint, kan men deelnemen vanaf 
14 jaar.. Inschrijven kan per mail 
(kronkelhonk@hetnet.nl) of tele-
fonisch (681975).

GRAMSBERGEN – De harmonie Crescendo uit Gramsbergen houdt 
zondag 9 november een najaarsconcert in de grote zaal van het plaatselijke 
dorpshuis. Het spits wordt op deze middag afgebeten door het B-orkest dat 
onder leiding van Michelle Wassing een 3-tal nummers zal spelen. Hierna 
is het C-orkest van Marianne Bosch aan de beurt en na een korte pauze zal 
het A-orkest van zich laten horen. Onder leiding van dirigent Alfred Wil-
lering zal het orkest een try-out geven van het programma, dat tijdens het 
concours van 6 december in Enschede wordt gespeeld. Het najaarsconcert 
van Crescendo begint om 15.30 uur.

HARDENBERG – Deze week 
geven de stichting IJsselacademie 
en het Frits de Zwerver Fonds het 
startsein voor de negende editie van 
de essay/opstelwedstrijd voor de 
Frits de Zwerverprijs.
De competitie staat open voor 
jongeren van 14 tot en met 18 jaar 
in Noord- en West-Overijssel. Zij 
kunnen tot uiterlijk 31 januari 

Crescendo geeft najaarsconcert

HARDENBERG – Met twee laatste 
ritten door Twente is zaterdag het 
seizoen van de Kleppertoer 2008 
afgesloten.  Na afloop van de laat-
ste bustocht werd door het bestuur 
van de organiserende Historische 
Vereniging Hardenberg afscheid 
genomen van Jannie Luisman en 
Jan Hofsink. Beiden zijn tien jaar 
gids geweest van de kleppertoer en 
hebben dan ook veel bijgedragen 
aan de groei van het evenement, van 
900 deelnemers in het eerste jaar tot 
bijna 4.000 nu.
Een boekje met de routebeschrij-
ving en wetenswaardighe-den is 
vanaf nu te koop in de Oudheid-
kamer. Hiermee kan men op eigen 
gelegenheid met de auto de route 
nog eens rijden.

Nieuwe ronde Frits de Zwerverprijs
2009 hun schrijftalent beproeven 
op het thema Het vrije woord. Het 
wedstrijdreglement kan worden 
opgevraagd bij de IJsselacademie 
in Kampen. Ook in 2009 worden 
voor de beste inzendingen drie 
prijzen beschikbaar gesteld, van 
300, 200 en 100 euro. De prijzen 
worden begin mei uitgereikt in het 
gemeentehuis van Hardenberg.

Kleppertoer 2008 
afgesloten

HARDENBERG - Een onmachtig 
HHC heeft zaterdag in de strijd om 
de eerste periodetitel de eer moeten 
laten aan Harkemase Boys. In We-
zep waren de Hardenbergers niet in 
staat collectief te vechten voor een 
aanvaardbaar resultaat. WHC oogde 
gretig, was agressiever en met het 
mes tussen de tanden veel efficiën-
ter. De 3-0 zege van de Wezepers 
was dan ook volkomen verdiend.

HARDENBERG – Om het wild-
plakken op gebouwen, meterkasten 
en andere openbare plekken tegen te 
gaan, laat de gemeente Hardenberg 
verspreid door de gemeente tien 
plakzuilen plaatsen. De plekken 
waar de plakzuilen komen te staan 
moeten nog uitgezocht worden, in 
veel gevallen samen met Plaatse-
lijke Belangen. Het plaatsen van 
openbare zuilen is volgens de politie 
een voorwaarde om op te kunnen 
treden tegen wildplakkers.

HARDENBERG – Jan Siebelink, 
schrijver van de succesvolle roman 
Knielen op een bed violen, komt 
zaterdag 8 november naar Har-
denberg. Bij Boekhandel Heijink 
zal hij vanaf 14.30 uur zijn nieuwe 
roman Suezkade presenteren. De 
presentatie begint met een interview 
door Klaas Oosterkamp, voormalig 
docent Nederlands. Hierna is er 
gelegenheid om Siebelink vragen te 
stellen en hij zal zijn nieuwe boek 
signeren. De toegang is gratis.

Plakzuilen tegen 
wildplakken

Siebelink naar 
Hardenberg

HARDENBERG - Het openbaar on-
derwijs in de gemeente Hardenberg 
wordt per 1 januari verzelfstandigd. 

Samen met het openbaar onderwijs 
van de gemeente Coevorden wor-
den de scholen ondergebracht in een 
nieuwe stichting. De gemeenteraad 

Fusie openbare scholen
van Hardenberg beslist daarover 
op 2 december. Een week later zal 
de gemeenteraad van Coevorden 
over een soortgelijk voorstel een 
beslissing nemen. De nieuwe on-
derwijsstichting zal ongeveer 3400 
leerlingen en 340 personeelsleden 
tellen, verdeeld over 29 scholen.

Nederlaag voor HHC

OMMEN – Het Streekmuseum in 
Ommen houdt zaterdag 8 november 
een antiek-taxatiedag. De bekende 
taxateur Enno de Boer is dan te gast. 
Hij zal in het museum tussen 10.30 
en 16.00 uur antiek en schilderijen 
op waarde schatten. Het museum 
rekent voor het taxeren van vier 
voorwerpen drie euro inclusief een 
gratis bezoek aan het museum.

Streemuseum Ommen 
houdt taxatiedag



Woensdag 12 november 2008

Kortweg

Leraren verslaan soldaten
Baan van onderwijzer blijkt toch nog in trek

Extraatje – Mensen met een laag 
inkomen krijgen 50 euro belasting-
vrij van de regering. De gemeente 
Hardenberg moet ervoor zorgen, dat 
de ruim 2500 Hardenbergers met 
een inkomen van maximaal 120% 
van het sociaal minimum dat bedrag 
krijgen. Dat kost de gemeente zelf 
niets, want het geld is afkomstig uit 
de rijksbegroting. De meeste men-
sen die recht hebben op het extraatje 
zijn bekend bij de gemeente en ont-
vangen het bedrag automatisch. Wie 
wel tot de doelgroep behoort maar 
niet bij de gemeente is bekend moet 
zelf in actie komen. De aanvragen 
kunnen tot 31 januari 2009 worden 
ingediend.

Gemeentehuis – Eind maart moet 
bekend zijn, wie het nieuwe ge-
meentehuis van Hardenberg mag 
bouwen. Vorige week is de Euro-
pese aanbesteding officieel van start 
gegaan. Uit de inzendingen worden 
vijf bouwers gekozen, die een uit-
gewerkt plan mogen presenteren. 
Hierna wordt de winnaar bekend 
gemaakt die op het Stephanusplein 
het duurzaamste gemeentehuis van 
Nederland mag neerzetten.

Raadslid - Het nieuwe plaatsver-
vangend raadslid van GroenLinks 
in de gemeenteraad van Hardenberg 
is Sonja Rasenberg uit Balkbrug. 
Zij is de opvolger van Eef Dite-
weg uit Slagharen, die vanwege 
gezondheidsproblemen is gestopt. 
Rasenberg is tijdens de raadsver-
gadering van 4 november officieel 
geïnstalleerd.

Blaastest - Het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg houdt 
woensdag 19 november een gratis 
blaastest, om de longfunctie te 
meten. Wie ouder is dan 40 jaar, 
rookt of gestopt is met roken, wel 
eens ademhalingsklachten heeft of 
last van hoesten, en wil weten hoe 
het met de conditie van zijn of haar 
longen is, kan zich aanmelden voor 
de blaastest. De gratis test wordt 
afgenomen op Poli 10 van het zie-
kenhuis, van 08.30 tot 12.00 uur en 
van 13.00 tot 17.30 uur. Het  is wen-
selijk een afspraak te maken. Dit 
kan telefonisch via (0523) 276530.

Intocht – Sinterklaas arriveert za-
terdag 15 november om ongeveer 
14.00 uur per boot in Hardenberg-
centrum. Hij wordt daarbij verge-
zeld door zo’n 25 zwarte pieten, 
waaronder een clownspiet en een 
pietenorkest. De intocht wordt 
gevolgd door een rondrit door het 
centrum en dans-, zang en turnac-
tiviteiten op de markt.

HARDENBERG - Net als verleden jaar was er grote 
belangstelling voor de landmacht tijdens de regionale 
Beroepenmanifestatie, die dinsdagavond 4 november 
is gehouden in het gebouw van het Vechtdal College 
in Hardenberg. Maar liefst 78 belangstellenden hadden 
interesse getoond in een baan in het leger. Toch was dit 
niet de absolute topper. Het was namelijk nog drukker 
bij de voorlichters die vertelden over het beroep Le-
raar Basisonderwijs. Zij mochten 86 belangstellenden 
begroeten.
De decanen van De Nieuwe Veste, de Zeven Linden, het 
Greijdanus en het Vechtdal College houden al jaren in 

© Roel GritterOok de sportleidster had over belangstelling niet te klagen.

het najaar een voorlichtingsavond voor hun leerlingen. 
Ruim 80 beroepsbeoefenaars vertellen uit hun eigen 
werkervaring, dus wat een notaris doet, of een apothe-
ker, een sportleider of een kraamverzorgster. Dit jaar 
zijn voor het eerst enkele ‘werkvelden’ toegevoegd, 
zoals Werken in een bakkerij, Werken in transport en 
Werken in de grafische industrie.

Deze nieuwe opzet is vooral bedoeld om leerlingen van 
het vmbo van dienst te kunnen zijn. Als zowel leerlingen 
als voorlichters hierover tevreden zijn zal volgend jaar 
het aantal werkvelden worden uitgebreid.

HARDENBERG – B&W van 
Hardenberg nemen maatregelen 
om iets te doen aan de parkeer-
problemen in het centrum van 
Hardenberg. Zo komt er een 
extra in- en uitrit op het Van 
Wevelinckhovenplein en krijgen 
bezoekers van het centrum de 
kans gratis kennis te maken met 
de LOC-garage.

Sinds 10 april is het nieuwe par-
keersysteem in het centrum van 
Hardenberg van kracht. Op papier 
moet het aantal parkeerplaatsen in 
het centrum voldoende zijn, maar 
met name het Van Wevelinckho-
venplein blijkt zo populair te zijn, 
dat er soms files in de Burgemeester 
Bramerstraat staan, de aanvoerroute 
naar het plein. Daarentegen blijft 
het gebruik van de parkeergarage 
onder het LOC ver achter bij de ver-
wachtingen. Voor B&W onbegrijpe-

Tegen laagvlieger Staphorst was het 
eerste kwartier best aardig, maar 
daarna zakte de ploeg als een pud-
ding ineen. Te laag baltempo, een 

HHC uit vorm overvloed aan foute passes en angst 
om initiatieven te nemen. Toch was 
er na afloop van de wedstrijd HHC-
Staphorst één Hardenberger die 
tevreden naar huis ging, namelijk 
keeper Ignas Peek. Maar hij stond 
dan ook bij Staphorst onder de lat. 
De matige Staphorsters wonnen met 
0-2 door doelpunten in de 17e en de 
81e minuut.

Het is bijna vloeken in de kerk, 
maar eigenlijk mag je hopen dat het 
bekeravontuur voor HHC eindigt in 
Emmen, zodat de ploeg zich weer 
kan concentreren op waar het eigen-
lijk om draait: de competitie in de 
Hoofdklasse C. Voor de spelers is 
de wedstrijd tegen Feyenoord een 
hoogtepunt in hun voetballeven, 

HARDENBERG - De makers 
van het programmaboekje van 
HHC zouden er goed aan doen 
voortaan een kruiswoordpuz-
zel of sudoku in het blad op 
te nemen. Dan hebben de toe-
schouwers nog eens iets aar-
digs te doen als de wedstrijd 
niet boeit. En als de vorm van 
afgelopen zaterdag wat langer 
aanhoudt mag het wel een 
dubbele aflevering zijn.

Oplossing voor parkeerproblemen
lijk, omdat volgens het college de 
garage goed bereikbaar is, gunstig 
is gelegen en een lager parkeertarief 
kent dan andere parkeerterreinen. 
Het CDA en LH hebben de parkeer-
problemen onlangs aangekaard in 
de gemeenteraad.

Tijdelijk gratis
Het gemeentebestuur heeft besloten 
de komende tijd verbeteringen aan 
te brengen in het parkeerverwijs-
systeem. Er worden extra verwijs-
masten geplaatst langs de Parkweg 
en de naam van de LOC garage 
wordt gewijzigd in Centrum/LOC, 
om parkeerders erop te wijzen dat 
deze parkeergarage vooral voor het 
winkelend publiek bedoeld is. Ook 
wordt langs de Parkweg een opval-
lende toegangspoort geplaatst, om 
de ingang van de garage duidelijker 
aan te geven. Hiervoor wordt nu 
een ontwerp gemaakt. In november 

en december wordt het winkelend 
publiek op ludieke wijze attent ge-
maakt op het bestaan van de LOC-
garage. Bovendien krijgt iedereen 
de mogelijkheid gratis kennis te 
maken met deze parkeerlocatie.

Extra in- en uitrit
Het Van Wevelinckhovenplein 
krijgt een extra in- en uitrit, om 
ervoor te zorgen dat er ook tijdens 
piekmomenten een goede doorstro-
ming is. Deze in- en uitrit wordt 
tussen de al bestaande aangelegd. 
Bovendien worden de inritten ver-
lengd, zodat het voor automobilis-
ten makkelijker is het parkeerterrein 
op te draaien en filevorming op de 
Bramerstraat wordt voorkomen. 
Ook wordt de routing op het par-
keerterrein verder verbeterd. Voor 
de ingang van de AH-supermarkt 
wordt een extra betaalautomaat 
geplaatst. De gemeente Hardenberg 
wil de verbeteringen zo snel mo-
gelijk doorvoeren, maar is daarbij 
afhankelijk van levertijden van 
apparatuur.

Ik begrijp de cynici onder ons niet 
die beweren, dat de lokale regering 
grossiert in achterkamerbesluiten. 
En bovendien beschikt over de 
transparantheid van een geblin-
deerde gangsterlimousine of luistert 
met de oren van een kwartel. Neem 
nou de klachten over het parkeren 
op het te drukke Van Wevelinckho-
venplein, of het niet-parkeren in de 
garage onder de bieb. Het CDA en 
Liberaal Hardenberg hebben de inkt 
nog niet droog van hun schriftelijk 
verzoek aan B&W om de parkeer-
problemen aan te pakken, of er 
worden al maatregelen genomen. 
En precies wat ze willen. Nou ja, 
bijna dan.

Want de maatregelen zijn niet he-
lemaal de oplossingen die de poli-
tieke partijen hadden bedacht. Om 
het plein-met-die-lange-onschrijf-
bare-naam te ontlasten, komt er 
een nieuwe in- en uitrit, tussen de 
huidige aan- en afvoerwegen. Kent 
u de situatie daar een beetje? Dan 
weet u, dat er vrijwel geen ruimte 
is tussen de huidige inrit en uitrit. 
Hoe daar in vredesnaam nog weer 
wat aangelegd kan worden is mij 
een raadsel. En hoe hadden ze zich 
dat dan voorgesteld? Twee auto’s 
die tegelijk het plein oprijden en 
tegelijkertijd ook nog eens auto’s 
die het plein aan dezelfde kant ver-
laten? Daarmee wordt filevorming 
voorkomen, schrijven B&W in een 
persbericht. Ik dacht het niet. Het 
lijkt veel aannemelijker te doen wat 
de CDA-ers hebben voorgesteld: 
een ingang aan de kant van de 
Bramerstraat en een uitgang aan de 
kant van de Marslaan. Geen opstop-
pingen, geen file, geen onveilige si-
tuaties. Met name dat laatste is niet 
onbelangrijk. Nu al wordt fietsers 
bijna de vouw uit de broek gereden, 
maar dat wordt straks nog erger.

Dat niet is gekozen voor de meest 
voor de hand liggende oplossing 
maakt mij achterdochtig. Waarom 
zo moeilijk doen? Zit er meer ach-
ter dan wij mogen weten? Of is het 
gewoon een kwestie van ongelukkig 
communiceren, door niet duidelijk 
te maken waarom niet voor het 
CDA-plan is gekozen? Verdere 
verbetering Van Wevelinckhoven-
plein, staat boven het persbericht. 
Hoezo ‘verdere’? Was er dan al wat 
verbeterd? En hoezo ‘verbetering’? 
Zoals het er nu uitziet wordt de zaak 
alleen maar slechter, met name voor 
de fietsers. Misschien hebben de 
cynici onder ons toch meer gelijk 
dan ik zelf denk.

HARDENBERG - De nieuwe 
onderwijsstichting van openbare 
basisscholen in Hardenberg en 
Coevorden, met 29 scholen en 
3500 leerlingen, krijgt de naam 
Arcade.  

De vestigingsplaats van de stich-
ting wordt Hardenberg. De huidige 
directeur van ’t Coevonder, Theo 
Huting, wordt voorzitter van het 
College van Bestuur. Het andere lid 
van dit college wordt de Harden-
berger Gezinus Koerts. De nieuwe 
stichting krijgt van Hardenberg 
een kleine twee miljoen euro mee 
als bruidsschat. Met deze bijdrage 
kan het nieuwe bestuur een nieuwe 
organisatie opzetten en een nieuw 
onderkomen bouwen.

Onderwijsgigant 
krijgt naam Arcade

de club spint er financieel garen 
bij en voor de supporters wordt 
het een feestelijk avondje uit, mits 
Feyenoord niet teveel uithaalt. Maar 
het echte voetballeven gaat weer 
verder op 22 november, met een 
uitwedstrijd tegen SC Genemuiden.

RIJMREIS - Maik Mollen, leerling 
uit groep 6 van de Prinses Irene-
school uit Gramsbergen, heeft de 
provinciale hoofdprijs gewonnen 
met de Kinderboekenweekactiviteit 
“Rijmreis”. Hiervoor moesten kin-
deren gedichten zoeken, beoordelen 
en weer opnieuw verstoppen. Maik 
heeft ervoor gezorgd dat hij met zijn 
hele klas toegangskaarten krijgt 
voor Walibi World.

KLOOSTERHAAR - Het be-
stemmingsplan De Dooze van de 
gemeente Hardenberg voorziet in 
de uitbreiding van de zandwinning 
De Dooze bij Kloosterhaar. Tegen 
het plan zijn bezwaren ingediend 
namens Sierink Transport BV en 
Holding Doldersum BV. Deze be-
zwaren richten zich met name tegen 
de wijze van bestemmen van het 
bedrijfsterrein van Sierink. Gede-
puteerde Staten hebben besloten om 
het plan goed te keuren, omdat uit 
de toelichting op het plan blijkt dat 
de gemeente voldoende rekening 
heeft gehouden met alle relevante 
belangen. De ingediende bedenkin-
gen worden ongegrond verklaard.

GS vinden uitbreiding 
zandwinning prima

redactie@sallander.nl
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Kortweg

Je hebt humor en onbegrijpelijke 
humor. Tot die laatste categorie 
behoort de motie van GroenLinks 
tijdens de begrotingsraad op de 
11e van de 11e. Het enige raadslid 
Kees Slingerland wilde vorige week 
dinsdag, dat B&W zouden onder-
zoeken of het niet mogelijk was, 
dat HHC met een klein verschil de 
bekerwedstrijd van Feyenoord zou 
verliezen. Dan ben je geen echte 
HHC-supporter, beweerde een 
Radio Oost-journalist, die Kees 
Slingerland woensdagmiddag aan 
de telefoon had. Volgens mij ben je 
juist de enige echte supporter, na-
melijk iemand die iets verder kijkt 
dan de eerstvolgende wedstrijd. 
Maar goed, dat is niet waar het om 
gaat. Waar het wel om draait is het 
verhaal van Slingerland tijdens het 
telefonisch interview. Hij had ’s 
morgens in bed een helder idee ge-
had, vertelde hij, om op een ludieke 
manier aandacht te besteden aan de 
wedstrijd HHC-Feyenoord.

Oost: Wat is dat voor rare gemeen-
teraad, die wil dat HHC verliest? 
Dan ben je toch geen supporter? Als 
je Hardenberger bent en supporter 
van HHC, dan wil je toch dat je club 
een ronde verder komt?
Kees: Misschien moet ik er dan 
even bij vertellen dat ik supporter 
van Hardenberg’85 ben.
Oost: Aha, u gunt het ze dus niet.
Kees: Nee, ik heb niks tegen HHC. 
Ik hoop dat het een mooie avond 
wordt, met het publiek als winnaar.
Oost: Dat is mooi, maar winnen is 
misschien nog wel mooier. En dat 
staat nergens in de motie.
Kees: Jawel, HHC mag de eerste 
helft winnen.
Oost: Maar een wedstrijd gaat over 
twee helften, één helft winnen telt 
niet.
Kees: Nou, ik voetbal zelf ook, en 
we zijn al blij als we eens een helft 
winnen.
Oost: Maar meneer Slingerland, als 
HHC zo ver is gekomen, dan hoop 
je toch dat ze winnen?
Kees: Ik hoop het met u.
Oost: Maar dat staat nergens in de 
motie, de hele gemeenteraad hoopt 
dat ze niet winnen.
Kees: Nee, dat staat er niet. Er staat, 
eh, even kijken hoor, hoe staat het 
er ook al weer. Nou ja, dat HHC de 
energie voor de rest van de compe-
titie nodig heeft. Ach, de hele raad 
vond het wel een ludieke motie, ze 
klapten zelfs allemaal.
Oost: Maar het blijft gek, als Har-
denberger hoop je toch dat HHC 
wint.
Kees: Nou, kijk, ja, ik eigenlijk 
ook. Ja, tuurlijk wel. Ik ben ook 
Hardenberger. Maar de logische 
verwachting is anders.
Oost: Nou, wij hopen met z’n allen 
wèl dat HHC wint.

Raadshumor op het moment dat 
half Hardenberg, verdoofd door een 
euforische roes, zich opmaakt voor 
‘de wedstrijd van de eeuw’, zoals 
de pr-man van HHC dat noemt. 
Die betiteling maakt overigens wel 
duidelijk dat ook enkele HHC-per-
so-neelsleden ver van onze planeet 
verwijderd waren. Maar goed, het 
optreden van Circus Slingerland 
laat zien, dat de gemeenteraad van 
Hardenberg over geen greintje 
politiek benul beschikt. En dat het 
cliché klopt, dat politici draaikonten 
zijn, wordt door het vraaggesprek 
weer eens pijnlijk duidelijk.

HARDENBERG – Ter hoogte van de Groote Scheere 
nabij Coevorden stond donderdagavond om zeven 
uur een automobilist gereed om de N34 over te ste-
ken. Waarschijnlijk stond hij er een half uur later 
nog, want er was geen enkele kans om de overkant 
te bereiken. Dertig bussen en vele honderden auto’s 
reden vrijwel bumper aan bumper in een lange 
stoet naar Emmen, voor de bekerwedstrijd HHC-
Feyenoord.

HHC had Feyenoord geloot als tegenstander, na over-
winningen op Schijndel en Go Ahead Eagles. Een grote 
tegenstander, en dat wilde het dorp weten. Om van een 
hoop gedoe af te zijn en om zoveel mogelijk mensen de 
kans te bieden de wedstrijd live mee te maken, waren 
de Hardenbergers uitgeweken naar Emmen. In stadion 
De Meerdijk zaten donderdag 13 november 8.565 
toeschouwers, waarvan het overgrote deel supporter 
van HHC. Daarnaast enkele honderden Feyenoordaan-
hangers en één onprofessionele RTL-verslaggever. Het 
verhaal is bekend: Gerard Kocks maakte in de eerste 
minuut een forse overtreding op Feyenoorder Luigi 
Bruins. Als zo’n overtreding een half uur later wordt 
gemaakt is het rood, nu kwam Kocks er met een repri-

HHC verlaat bekertoernooi 
met opgeheven hoofd

mande van af. Voor RTL-commentator Leo Driessen 
het startsein om een verbale hetze tegen de aanvoerder 
van HHC te beginnen, die tot ver na de wedstrijd werd 
volgehouden. Zijn poging is aardig gelukt, want op 
fora en reactiepagina’s werd HHC als een schopploeg 
afgeschilderd. Ten onrechte, vonden de bezoekers van 
de perskamer. Tot hun verbazing zagen ze dat HHC 
over een ‘voetballende ploeg’ beschikt, die dankzij 
veel strijdlust redelijk makkelijk overeind was gebleven 
in de eerste helft. De 1-1 ruststand (doelpunt Gerben 
Tieltjes) was niet meer dan verdiend.

In de tweede helft sloeg Feyenoord als een volleerde 
counterploeg binnen een paar minuten twee keer toe, 
waarna de wedstrijd was gespeeld. Voor de duizenden 
supporters maakte het niet veel uit, de wave bleef door 
het stadion waaien en de zangkoren bleven op volume. 
Er was door de HHC-bestuurders op een feest gehoopt, 
en dat is het ook geworden: een Brits-aandoende be-
kersfeer rond een wedstrijd van David tegen Goliath. 
Met als enige smet een ietwat te hoog uitgevallen 
nederlaag voor HHC. Goliath verslaan is blijkbaar niet 
voor iedereen weggelegd.

Aanvoerder Gerard Kocks, de ‘motor’van HHC, was na afloop de meest besproken speler. © Roel Gritter

Bevallen - Het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg houdt 
maandag 24 november een voor-
lichtingsavond over Bevallen in het 
ziekenhuis. De voorlichting duurt 
van 20.00 tot 22.00 uur en vindt 
plaats in het ziekenhuis. De avond 
is bedoeld voor aanstaande ouders 
om hen voor te bereiden op een 
eventuele ziekenhuisopname. 

Hartveilig - De stichting Hartveilig 
Hardenberg houdt woensdag 19 
november in restaurant Kiewiet 
in Dedemsvaart  en op donderdag 
20 november in café Ome Dries 
in Slagharen een bijeenkomst voor 
geregistreerde reanimatie- en AED-
hulpverleners. Beide bijeenkomsten 
beginnen om 20.00 uur. Het bestuur 
van de stichting zal dan de hulp-
verleners instrueren en de pasjes 
uitreiken, waarmee hulpverleners 
in een noodsituatie over de AED in 
de buurt kunnen beschikken.

Muziek - De muziekverenigingen 
in de gemeente Hardenberg krijgen 
voortaan 5 euro per lid van de lokale 
overheid. Het bedrag is bedoeld 
voor de aanschaf van uniformen 
en muziekinstrumenten, omdat 
deze twee onkostenposten steeds 
zwaarder op de begroting van de 
verenigingen rusten. Een VVD-
motie met deze strekking is tijdens 
de begrotingsraad aangenomen met 
18 stemmen voor en 10 tegen. De 
Partij van de Arbeid, GroenLinks 
en Liberaal Hardenberg waren de 
tegenstemmers. Het geld wordt 
gehaald uit de investeringsreserve 
voor de periode 2011 tot 2016.

Vogels – Tijdens de 46e vogelshow 
van Vogelvrienden Hardenberg is 
Wiebe Tolman gehuldigd omdat hij 
50 jaar lid is van de Bond voor vo-
gelliefhebbers. Ook de heer W. van 
Dijk werd gehuldigd, vanwege het 
25-jarig lidmaatschap. Op de ope-
ningsavond, vorige week woens-
dag, werden prijzen uitgereikt aan 
de kampioenen van de vogelshow. 
Henk Kleinlugtenbeld won dankzij 
zijn kanaries de Jo Stegemanbeker, 
Arnold Tempelman kwam in het 
bezit van de Willem Boevebeker 
en Rowan Tempelman werd jeugd-
kampioen. 

Sportprijs – De inwoners van Har-
denberg kunnen tot 6 januari hun 
voorkeur uitspreken voor de beste 
gemeentelijke sportprestaties in het 
afgelopen jaar. Eerst kunnen ze tot 
begin december zelf nog kandida-
ten aanmelden. Daarna worden de 
genomineerden bekend gemaakt, 
waaruit een keus gemaakt kan 
worden. De prijsuitreiking vindt 
plaats tijdens de nieuwjaarsreceptie 
van de gemeente Hardenberg, op 
dinsdag 6 januari 2009 in Theater 
de Voorveghter.

Stage – Het servicepunt Vrijwilli-
gerswerk van De Stuw krijgt ruim 
3.000 euro van woningstichting Be-
ter Wonen. Het geld moet gebruikt 
worden om een website te maken 
over Maatschappelijke stage. Alle 
leerlingen in het voortgezet on-
derwijs moeten binnenkort van de 
regering minimaal 72 uur verplicht 
vrijwilligerswerk verrichten. De 
website moet een soort marktplaats 
worden, waar jongeren en maat-
schappelijke organisaties elkaar 
kunnen vinden.

www.sallander.nl
redactie@sallander.nl

HARDENBERG – De gemeente Hardenberg wil toestemming geven 
om 10 spacecabines te plaatsen op het grasveld achter de professor 
Waterinkschool aan de Gramsbergerweg in Hardenberg. Wonings-
tichting De Veste is de uitvoerder van het plan.

Spacecabins zijn containers die bedoeld zijn om tijdelijk huisvesting te 
bieden aan jongeren. Grote tegenstander van het plan is GroenLinks, dat 
vorig jaar nog aangaf dat er vele tientallen cabins welkom waren. De 
draai van 180 graden is veroorzaakt door de ervaringen met deze vorm 

Spacecabins achter Waterinkschool

HARDENBERG - De gemeente-
raad heeft vorige week tijdens de 
begrotingsraad besloten, om 9 ton 
beschikbaar te stellen voor de aan-
leg van twee extra kunstgrasvelden 
in de gemeente Hardenberg.

Er zijn inmiddels vijf velden aange-
legd, waardoor de pot met geld voor 
kunstgrasvelden leeg is. Het CDA 
en de ChristenUnie gaven tijdens de 
raadsvergadering aan, dat er meer 
geld in deze pot gestopt moet wor-
den. Hun amendement werd door 
een raadsmeerderheid aangenomen. 
Welke twee clubs in de prijzen val-
len is nog niet bekend, maar in de 

Raad wil meer 
kunstgrasvelden

wandelgangen werd gehoord dat 
HHC en Bergentheim een grote 
kans maken, ondanks dat beide 
clubs al over een kunstgrasveld be-
schikken. Andere gegadigden zijn 
de voetbalvereniging Bruchterveld 
en de korfbalclub KIOS uit Sibculo.

van woonruimte in Dedemsvaart. 
Volgens raadslid Kees Slingerland 
voldoen ze niet aan de behoefte van 
de jeugd. In Dedemsvaart zijn vijf 
stuks geplaatst, maar er zijn maar 
twee bewoond. GroenLinks staat 
echter alleen in haar kritiek, want de 
andere partijen steunen het voorstel 
van wethouder Prinsse.
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Met name dat B&W eerst vrijwillig 
om reacties hebben gevraagd en 
daarna pas op die reacties willen 
reageren als de raad een princi-
pebesluit heeft genomen over de 
robuuste zone, zette kwaad bloed. 
Terwijl wethouder Janssen duidelijk 
had verteld (en in het raadsvoorstel 
had geschreven) wat de hoofdmoot 
van de reacties was: veel betrokke-
nen twijfelen aan nut en noodzaak, 
ze hebben zorgen over de vrijwil-
ligheid bij het verkopen van stroken 
grond en anderen willen weten 
welke mogelijkheden er zijn om 
het tracé nog aan te passen. “Met 
de reacties waarin staat dat we niets 
moeten doen kunnen we niks, want 
we gaan wèl wat doen. We moeten 
namelijk. En als je moet kun je beter 
zelf de regie in handen houden”, 
was de reactie van Janssen. Bij 
een klein deel van de zienswijzen 
zaten tips en voorstellen waar de 

Robuuste verbindingszone blijft gemoederen bezighouden
HARDENBERG – Of een deel van de politieke partijen in de gemeen-
teraad van Hardenberg denkt al aan de verkiezingen in 2010 en praat 
voor de publieke tribune, of die partijen snappen echt niet wat de es-
sentie van het raadsvoorstel “Robuuste Verbindingszone” is. Vorige 
week dinsdag zat de raadszaal afgeladen vol met boeren en buitenlui 
uit Bruchterveld en Ebbenbroek. Voor enkele partijen (en insprekers) 
reden om woorden te gebruiken als schijndemocratie, wassen neus en 
minachting van de bevolking.

gemeente, volgens de wethouder, 
wel haar voordeel mee kan doen.

Veel partijen wilden ook weten 
wat het college nu verder gaat 
doen, terwijl het eigenlijk zo is, 
dat ze zelf aan zet zijn. Tijdens de 
raadsvergadering van 2 december 
kan de raad besluiten dat er op de 
ingeslagen weg wordt doorgegaan, 
dat het voorstel drastisch wordt ge-
wijzigd of dat het in de prullenbak 
moet verdwijnen. Pas daarna kan op 
de zienswijzen worden gereageerd 
en pas daarna kan met de betrokke-
nen overlegd worden. Dat gebeurt 
overigens niet door de gemeente 
zelf, maar door de onafhankelijke 
stichting Vitaal Platteland, om elke 
schijn van partijdigheid te voorko-
men. Het kan echter ook zo zijn dat 
er helemaal niets hoeft te gebeuren, 
namelijk als de raad vindt dat maar 
afgewacht moet worden welke ini-

tiatieven het Rijk en de provincie 
nemen. Een ‘show’ opvoeren zoals 
Annie Kelder van OpKoers deed, 
door een wassen kaars aan te steken 
die de vorm had van een neus, hoeft 
dan niet herhaald te worden. Voor 
het beeld dat de inwoners van de 
raad hebben is dat waarschijnlijk 
ook beter, want de raad heeft zich-
zelf geen goede dienst bewezen 
door zo slecht voorbereid de discus-
sie aan te gaan.

Het was namelijk opvallend, dat 
niemand het woord Broeklanden 
in de mond durfde te nemen. De 
robuuste zone was oorspronkelijk 
door de provincie over dit toekom-
stige bedrijventerrein gelegd. Voor 
de gemeente niet zo fraai, omdat de 
uitbreiding van de industrie belem-
merd zou kunnen worden. Door nu 
voortvarend aan de slag te gaan en 
de regie in handen te nemen kan 
dit probleem omzeild worden. Of 
deze gang van zaken kwalijk is of 
juist een meesterzet kwam niet ter 
sprake. Terwijl er wel ach en wee 
werd geroepen over het mogelijk 
verlies van enkele leerlingen voor 
de basisschool in Bruchterveld (Li-
beraal Hardenberg) of de mogelijke 
komst van bosvarkens, die voor 

Eigenlijk moet ik mij er niet zo druk 
om maken. Het is slecht voor je 
gezondheid en het helpt toch niets. 
Maar het lukt mij niet. Als je een 
raadsvergadering in Hardenberg 
meemaakt zoals vorige week dins-
dag dan roept dat, nee, schreeuwt 
dat om een reactie. Een reactie op 
bijvoorbeeld het inspreken van 
burgers. Eén van hen had een plan 
om de robuuste verbindingszone (de 
strook grond waar dieren van het 
ene naar het andere natuurgebied 
kunnen sjokken) een stukje te ver-
leggen. Goed voor de boeren, goed 
voor het waterschap, goed voor de 
gemeente, was haar stelling. Komt 
een raadslid met de vraag: Bent 
u al met het plan bij de gemeente 
geweest? Terwijl in het raadstuk 
dat de geachte afgevaardigde voor 
de neus had liggen stond, dat B&W 
op verzoek van de raad dat idee ook 
bij de plannen willen betrekken. 
Ander voorbeeld. Een raadslid 
wilde weten van de inspreekster, 
hoeveel procent van de mensen te-
gen de plannen van de gemeente is. 
Alsof dat iets uitmaakt. Als ze had 
gezegd: 10 procent, had men dan het 
protest niet meer serieus genomen? 
Of als ze had gezegd: 87 procent, 
was men dan opeens in de benen ge-
sprongen om actie te ondernemen? 
Of wat dacht u van een raadslid dat 
zegt: het algemeen belang is het be-
lang van belanghebbenden. Dat lijkt 
een diepzinnige uitspraak, maar is 
het natuurlijk niet. Als er plannen 
zijn om de spoorlijn naar Almelo 
te verdubbelen, zijn vele honderden 
reizigers blij. Maar die ene boer die 
een stuk land moet opofferen niet. 
Beide zijn belanghebbende, maar 
het algemeen belang is het belang 
van de grote groep, en niet van die 
ene persoon.

Onzin, flauwekul, kletskoek. Dat is 
het niveau waarop een groot deel 
van de raad acteert. En volgens mij 
komt dat vooral door het grote aan-
tal partijen. We hebben vijftig een-
persoons partijen, die menen dat ze 
over elk onderwerp hun klep moe-
ten opentrekken. Dat kan natuurlijk 
niet, er gaan namelijk geen dertig 
uur in een dag of negen dagen in een 
week. Ze hebben geen tijd om alle 
stukken te lezen en stellen daardoor 
soms de meest onnozele vragen. Het 
helpt blijkbaar niet als je dat zegt, of 
2 keer zegt, of 5 keer, 10 keer. Door 
het gedrag van de mini-partijen 
duurt elke vergadering veel te lang 
en krijg je de meest stompzinnige 
vragen en opmerkingen te horen. 
Terwijl ze best zinnig werk kunnen 
doen als ze zich beperken. Niet 
het vele is goed, maar het goede is 
veel. Ik weet het, het helpt niks, ze 
blijven eigenwijs, het is slecht voor 
je gezondheid om je daar druk over 
te maken. Maar het roept, nee, het 
schreeuwt om een reactie. Hier sta 
ik, ik kan niet anders. U bent echter 
gewaarschuwd: door op 3 maart 
2010 weer op splintergroeperingen 
te stemmen roept u het onheil over 
u af. Niet de raad, maar gij, gij, gij.

problemen kunnen zorgen (OPV). 
“We zijn nog lang niet aan deze 
opmerkingen op uitvoeringsniveau 
toe”, meende Janssen. “Eerst be-
sluiten of we wel of niet doorgaan 
en dan de begrenzing van de zone 
met de betrokkenen bespreken, in-
clusief de bijbehorende gevolgen.” 
2 december, ongeveer 15 maanden 
voor de volgende verkiezingen, 
moeten de partijen duidelijk maken 
waar ze zelf voor kiezen.

Scholieren voeren actie tegen hun ouders

Kortweg

KLOOSTERHAAR – De gemeente 
Hardenberg heeft wel erg veel tijd 
nodig gehad, om een besluit te 
nemen over een advies van de Com-
missie Bezwaarschriften. Op 31 juli 
stonden de Tennisvereniging Kloos-
terhaar en de gemeente tegenover de 
leden van de commissie, om uit te 
leggen waarom de gemeente geld 
zou moeten geven voor vervanging 
van de tennisbanen (vindt de ten-
nisclub) of waarom de club voor 
het eigen onderhoud zou moeten 
zorgen (vindt de gemeente). Twee 
weken later had de commissie haar 
advies klaar. Vervolgens duurde het 
nog weer ruim een maand voordat 

Toch geld voor tennisclub Kloosterhaar
het advies de deur uitging, en pas 
op 18 november namen B&W het 
besluit dat de tennisvereniging ruim 
15.000 euro krijgt voor renovatie 
van twee tennisbanen.

B&W hadden in eerste instantie 
het verzoek om financiële hulp 
afgewezen. De tennisclub kon wel 
zeggen dat de toplaag van de banen 
eerder vervangen moest worden dan 
gebruikelijk is, maar het college 
zag het nut en de noodzaak niet. 
Een sportambtenaar had nog wel 
aangegeven dat gedeeltelijke hulp 
op z’n plaats zou zijn, maar B&W 

vonden het niet nodig dit advies op 
te volgen. De tennisclub ging in 
beroep tegen het besluit van B&W, 
en met succes. Het college heeft 
niet voldoende duidelijk gemaakt, 
waarom een negatief besluit is 
genomen, zegt de Commissie Be-
zwaarschriften.

B&W hebben nu besloten om toch 
maar de portemonnee te trekken. De 
tennisvereniging krijgt een inciden-
tele bijdrage omdat er volgens de 
gemeente sprake is van overmacht. 
Dat had de tennisclub van meet af 
aan al gezegd, maar pas nu is dat 
argument door B&W overgenomen.

BERGENTHEIM – Ouders van leerlingen van de 
Koningsbergerschool in Bergentheim lopen liever het 
risico dat ze een scholier aanrijden, dan dat ze honderd 
meter moeten lopen. Dat moet wel zo’n beetje de con-
clusie zijn, nadat enkele verkeersouders vorige week 
opnieuw actie hebben gevoerd voor een veilige Dorps-
straat. Het brengen en halen van leerlingen zorgt al jaren 
voor onveilige situaties. Vorig jaar is daarom een grote 

actie gevoerd om de ouders te bewegen, hun vervoermid-
del op het Bastingplein te parkeren. Die actie heeft een 
poosje geholpen, maar de laatste tijd loopt het volgens de 
verkeersouders weer de spuigaten uit. Vandaar dat vorige 
week met borden en spandoeken andermaal aandacht is 
gevraagd voor het verbeteren van de verkeersveiligheid. 
Wie niet parkeerde op het vlakbij gelegen Bastingplein 
ontving een rode kaart. © Roel Gritter

Minima – De gemeenteraad van 
Hardenberg heeft een motie van 
GroenLinks aangenomen, om men-
sen met een inkomen tot 115 pro-
cent van het sociaal minimum te 
helpen met een collectieve ziekte-
kostenverzekering. Dat was tot nu 
toe voor een kleinere groep mensen 
weggelegd.

Stadswachten – De stadswachten 
verdwijnen na tien jaar uit het 
straatbeeld van Hardenberg. Daar-
voor in de plaats komen Toezicht-
houders Veiligheid. De baan van 
stadswacht was tijdelijk, om men-
sen op te leiden tot een baan elders. 
Door de vele wisselingen verdween 
een hoop kennis en ervaring. Vanaf 
januari wordt gewerkt met een kern-
team van zes toezichthouders, die 
in dienst komen van de gemeente 
Hardenberg. Zij zijn bevoegd boetes 
op te leggen voor kleine vergrijpen 
zoals het niet opruimen  van hon-
denpoep, wildplassen of verkeers-
overtredingen. Daarnaast komt er 
een groep die maximaal twee jaar 
werkervaring kan opdoen en daarna 
een andere baan moet zoeken. Beide 
teams staan onder supervisie van de 
politie IJsselland.

Eten - Leerlingen van het Alfa-col-
lege in Hardenberg verzorgen don-
derdag 27 november een diner voor 
het goede doel. Met een winters 
stamppotbuffet in het Grand Café 
willen de leerlingen geld inzamelen 
voor de Doe Een Wens Stichting. Ie-
dere gast betaalt 12½ euro voor een 
driegangen diner. Hiervan gaat 10 
euro naar het goede doel. Om 17.30 
uur is de ludieke opening van het 
buffet. Wie wil mee-eten kan telefo-
nisch reserveren via 0523-282222. 
Er kunnen maximaal tweehonderd 
mensen aanschuiven.

N36 – Rijkswaterstaat is maandag 
begonnen met het kappen van 
bomen op grondgebied van de ge-
meenten Hardenberg en Ommen. 
Hiermee wordt ruimte gemaakt 
voor de aanleg van de verlengde 
N36. Het gaat globaal om het gebied 
vanaf Witte Paal tot het Ommerka-
naal. In totaal worden zo’n 200 so-
litaire bomen gekapt en 2,3 hectare 
houtopstand verwijderd.

Hulpmiddelen – Het hulpmidde-
lencentrum van Carinova verhuist 
van de gymzaal op sportpark De 
Boshoek naar het adres Stations-
straat 2D in Hardenberg. Op vrijdag 
28 november is er geen uitleen op 
de oude locatie. Vanaf 1 december 
is het nieuwe pand in gebruik.

KLOOSTERHAAR - Het project 
Noaberschap in Kloosterhaar valt 
in de prijzen bij de landelijke wed-
strijd Kern met Pit, georganiseerd 
door de KNHM. Hoe groot de prijs 
zal zijn wordt bekend gemaakt bij 
de prijsuitreiking op 13 maart 2009. 
Zeker is dat de vrijwilligers uit 
Kloosterhaar ten minste 500 euro 
mee naar huis kunnen nemen, zo 
blijkt uit een brief van de landelijke 
wedstrijdorganisatie.

Prijs voor Noaberschap
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Goed Nieuws uit Nederland. Dat 
is de titel van de voorstelling van 
cabaretduo Hassan’s Angels. Twee 
dames van Turkse afkomst zijn 
van plan de Hardenbergers kennis 
te laten maken met de mens achter 
het nieuws. Zodat iedereen weet, 
voor wie hij of zij werkelijk bang 
moet zijn. Nou schrijf ik wel “zijn 
van plan”, maar dat is al weer ach-
terhaald. De dames komen namelijk 
niet. Afbesteld door de directie van 
theater De Voorveghter, vanwege te 
geringe belangstelling. En eigenlijk 
is dat wel te begrijpen.

Hassan’s Angels vechten tegen het 
negatieve imago van Turken en 
laten in hun programma zien, dat 
een allochtoon of twee best leuk 
kan zijn. Maar dat kwartje valt hier 
niet. Wat is een allochtoon? Iemand 
uit Friesland, Holland of Limburg 
soms, want anderen wonen hier 
bijna niet. Er zijn volgens mij nog 
steeds inwoners van ons Overijssels 
kokanje, die nog nooit een gekleurd 
medemens in levende lijve hebben 
ontmoet. Een allochtoon is in deze 
contreien hooguit de pizzaboer, of 
de afhaalchinees. De werkelijke 
problemen van en met echte alloch-
tonen in Nederland kennen we niet, 
raken ons niet. Dat is meer iets voor 
‘Verweggistan’, aan het eind van de 
oprijlaan naar de Noordzee.

Wat raakt ons dan wel, waar zijn 
we wel bang voor? Shoppen raakt 
ons, en de angst dat we met Sint 
of Kerst niet met de juiste cadeaus 
thuiskomen. Dat hebben de winke-
liers in Hardenberg goed begrepen. 
Samen met de gemeente hebben 
ze een shopcursus opgezet, met 
als toetje een dagje winkelen met 
hockey-babe Fatima Moreira de 
Melo, natuurlijk gesponsord door 
de Rabobank. Samen met de ge-
meente? Jazeker, want die bedenkt, 
regelt en coördineert. Aanmelden 
moest namelijk via het mailadres 
mannen@hardenberg.nl en dat is 
toevallig een gemeentelijk adres. 
Als ik winkelier in een ander deel 
van de gemeente was zou ik bin-
nenkort ook maar eens vragen aan 
de gemeente, of die niet kan helpen 
met het bedenken van een paar 
leuke ideeën. Want dat zijn het na-
tuurlijk wel. Eerst de inwoners van 
Ganzedijk uitnodigen, vervolgens 
folderen in de gemeentes om ons 
heen (en zelfs in Rotterdam) en nu 
weer een shopcursus aanbieden: 
Hardenberg rules!

Jammer dat dit niet overal als po-
sitief wordt ervaren. De reddings-
actie voor de Ganzedijkers werd 
afgedaan als misbruik maken van 
andermans ellende, het folderen in 
de buurgemeenten werd als landje-
pik ervaren en de shopcursus werd 
in het AD zo’n beetje afgebrand. 
Met als mooiste opmerking over 
zegsman Marcel van Dijk het Harry 
Jekkers-citaat: Als slap zwetsen 
pudding zou zijn, heette hij Dr. 
Oetker.

Er staan echter ook positieve op-
merkingen op de AD-site. “Hoog 
tijd voor zo’n cursus, eindelijk! Dan 
komen er tenminste niet nog meer 
ondraagbare te krappe stringetjes, 
veel te koude nachtgewaden met 
spaghettibandjes, en dikmakende 
bonbons in de kast.” Gelukkig, toch 
nog één fan van Hardenberg, ergens 
in Nederland. Dat is al dat geld en 
die energie toch wel waard geweest, 
niet dan?

HEEMSE – De stichting Historische Projecten had gedacht dat zo’n 100 à 150 personen in het oude hervormde 
kerkje in Heemse aanwezig wilden zijn bij de aanbieding van het boek Monumenten in de gemeente Hardenberg. 
Uiteindelijk bleek, dat het dubbele aantal de presentatie van het boek van Erwin Wolbink en Arnoud Pullen wilde 
meemaken. Zij waren er getuige van dat een soort Hugo de Groot uit een boekenkist stapte die wethouder Joost 
Liese het ruim 2 kilo wegende boek overhandigde. Na de presentatie verhuisde het gezelschap naar verenigings-
gebouw De Aerninckhof, waar de boekverkoopsters bijna werden bedolven onder de massa die een boek had 
gereserveerd.

HARDENBERG – De ruim 40 
jaar oude flats aan de Kruser-
brink in Hardenberg gaan tegen 
de vlakte. Woningcorporatie Be-
ter Wonen laat de drie flats over 
twee tot drie jaar slopen, te begin-
nen bij de laagste huisnummers. 
Wat ervoor in de plaats komt is 
nog niet bekend.

Op dit moment staan er van de 96 
flats negen flats leeg en worden 45 
woningen verhuurd op basis van 
een tijdelijk huurcontract. De 42 
‘vaste’ huurders zijn vorige week 
geïnformeerd over het sloopbesluit. 

Goedkope flats gaan plat
Zij hebben hierbij ook het sociaal 
plan ontvangen, waarin staat welke 
rechten en plichten zij hebben in 
geval van sloop. Zo krijgen de huur-
ders met een vast huurcontract een 
sloopurgentie. Daarmee hebben zij 
voorrang bij het huren van een an-
dere woning van Beter Wonen. Zij 
kunnen ook met voorrang reageren 
op één van de nieuwbouwwoningen 
in het plan Marsch-Kruserbrink. 
Dat betekent echter wel dat ze 
van een relatief goedkope woning 
moeten verhuizen naar een relatief 
dure woning.
Beter Wonen heeft laten onderzoe-

ken of de verouderde flats gere-
noveerd kunnen worden. Volgens 
de woningcorporatie is slopen en 
vervolgens nieuwbouw plegen de 
beste keuze, hoewel niet wordt aan-
gegeven of dat beter is voor Beter 
Wonen of voor de bewoners.
Over de invulling van het terrein 
wordt overleg gevoerd met de 
gemeente Hardenberg. De wijk 
Marsch-Kruserbrink maakt deel 
uit van het Masterplan Centrum 
Hardenberg. De nieuwe invulling 
moet passen binnen de stedenbouw-
kundige randvoorwaarden van de 
gemeente voor dit gebied.

© Roel Gritter

Hugo de Groot presenteert boek met 
alle monumenten in Hardenberg

Fietspad – Het is de gemeente Har-
denberg nog steeds niet gelukt, om 
alle gronden in bezit te krijgen voor 
de aanleg van een fietspad langs de 
Grote Beltenweg. Ondanks alle po-
gingen om via overleg de grond in 
bezit te krijgen, blijft één eigenaar 
dwarsliggen. Omdat het voor de 
veiligheid van toerist en recreant be-
langrijk is een vrijliggend fietspad 
naar de Oldemeijer aan te leggen, 
wordt nog één poging ondernomen. 
Als dat geen positief resultaat heeft 
wordt de grond onteigend.

Blokhut – Minicamping De Boer-
gondiër in De Krim mag twee 
blokhutten gebruiken voor de over-
nachting van nierdialysepatiënten. 
De hutten zijn al gebouwd, maar 
tot nu toe illegaal. Op de camping 
kunnen nierpatiënten gebruik ma-
ken van een dialyseapparaat. De 
eigenaresse van de zorgcamping is 
dialyseverpleegkundige.

Landgoed – Een inwoonster van 
Kesteren mag een landgoed stichten 
nabij meander De Uilenkamp in 
Diffelen. Zij heeft daar al een recre-
atiewoning staan en bezit daarnaast 
nog enkele percelen grond langs de 
Vecht. Het landhuis moet volgens 
de provinciale regels minimaal 10 
hectare groot zijn en een landhuis 
van allure bevatten. Tenminste 30 
procent van het nieuwe landgoed 
moet uit bos bestaan, en 90 procent 
van het terrein moet openbaar toe-
gankelijk zijn. Volgens de gemeente 
is er binnen de grenzen van Harden-
berg geen betere locatie te vinden.

Legaal – De eigenaar van een 
recreatievoorziening in Bruchter-
veld heeft zonder vergunning een 
groepsaccommodatie gebouwd 
aan de Broekdijk. B&W van Har-
denberg zijn toch van plan het 
bouwwerk te legaliseren, maar wel 
onder voorwaarden. Een buurt- 
bewoner heeft een bezwaar tegen 
het bouwplan ingediend, omdat 
er nu al te weinig parkeerplaatsen 
bij de recreatievoorziening zijn, 
waardoor op de openbare weg ge-
parkeerd wordt. Verder is er nu al 
sprake van geluidsoverlast, vindt 
de bezwaarmaker, en wordt hinder 
ondervonden door wildplassen 
en het achterlaten van afval. De 
eigenaar moet nu van de gemeente 
voor voldoende parkeerplaatsen op 
eigen terrein zorgen. Daardoor zal 
de overlast voor de buurt sterk ver-
minderen, verwacht de gemeente.

Prijs – Coen Vermeltfoort uit 
Schuinesloot heeft vorige week in 
Den Bosch de Gerrie Knetemann 
Trofee in ontvangst mogen nemen. 
Dat betekent dat hij gezien wordt als 
de meest talentvolle wielrenner van 
het jaar. wordt gezien als één van de 
grootste Nederlandse beloften op 
het vlakke. Vermeltfoort toonde zijn 
niet geringe sprintcapaciteiten met 
sprintzeges in onder meer Olym-
pia’s Tour en de Tour de l’Avenir, 
hij won Parijs-Roubaix voor belof-
ten maar liet zien ook solo te kunnen 
winnen met zijn zege in de Ronde 
van Drenthe.

Teleurgesteld – Het CDA in Har-
denberg vindt het vreemd dat de 
politici in de krant moesten lezen, 
dat de gemeente een fonds vormt 
om energiebesparende maatregelen 
voor particuliere woningeigenaren 
te betalen. De raad had daar dit 
voorjaar om gevraagd. Het CDA 
is blij met de maatregel, maar had 
het chiquer gevonden als eerst de 
raad was geïnformeerd en daarna 
pas de pers.

De verzuimmeldingen hadden 
vooral te maken met spijbelende 
leerlingen. Daarnaast is door de 
scholen 59 keer doorgegeven dat 
er sprake was van luxe verzuim, 
dat wil zeggen dat ouders hun kin-
deren zonder toestemming buiten de 
schoolvakanties meenamen op va-
kantie. Van die 59 ouders kregen er 
58 een waarschuwing, omdat het de 
eerste keer was. Tegen 1 ouderpaar 
is proces-verbaal opgemaakt, omdat 

Meeste leerlingen gaan braaf naar school

ze hun kind meer dan tien dagen 
van school hadden weggehouden. 
Overigens concludeert de gemeente 
dat niet elke school de regels goed 
hanteert. Van de 47 scholen die de 
gemeente Hardenberg telt heeft 
ruim eenderde geen aanvragen voor 
luxe verzuim gemeld. Hierdoor kan 
rechtsongelijkheid ontstaan, meent 
de gemeente, maar het kan ook zijn 
dat er op die scholen geen luxe ver-
zuim heeft plaatsgevonden. Om hier 

HARDENBERG – De woning op 
het adres Gramsbergerweg 12 in 
Hardenberg wordt verkocht aan 
de gemeente Hardenberg. Ook een 
perceel grond achter deze woning, 
aan de Parkweg, wordt overgeno-
men. De gemeente heeft de grond 
nodig voor de verbindingsweg van 
de Stationsstraat naar de Parkweg 
(het project Nijenstede).
Tegelijkertijd verkoopt de gemeente 
aan de eigenaar van deze woning 
een perceel grond aan de Grams-
bergerweg, waar vroeger de chris-
telijke Mavo was gevestigd en waar 
nu tijdelijk het Greijdanus College 
is gehuisvest. Het betreft overigens 
niet het gehele schoolterrein tussen 
de Gramsbergerweg en de Parkweg, 
maar alleen het voorste gedeelte. 
Wat met de rest gaat gebeuren is 
nog niet bekend.

HARDENBERG – Leerlingen uit het voortgezet en basisonderwijs in 
de gemeente Hardenberg zijn in het voorbije schooljaar vrij braaf naar 
school gegaan. Er werden vijfhonderd verzuimmeldingen doorgegeven 
aan de gemeente. Op een totaal van een kleine 12.000 leerplichtige 
scholieren is dat iets meer dan 4 procent. En als er meerdere meldingen 
voor één leerling zijn gedaan is dat zelfs nog minder.

achter te komen gaat de gemeente 
vaker controleren. Scholen die in 
strijd handelen met de Leerplicht-
wet krijgen een proces-verbaal.

Mulo-terrein ruilen 
voor rondweg

redactie@sallander.nl

HARDENBERG - Zo’n 4200 
stembiljetten voor de waterschaps-
verkiezing voor Velt en Vecht zijn 
verkeerd ingevuld. Dat betekent dat 
ruim 10 procent ongeldig was.

De verkiezing in Noordoost-Over-
ijssel en Zuidoost-Drenthe kende 
net zo’n slechte opkomst als in de 
rest van Nederland. Slechts 25,5 
procent van de mensen die mochten 

stemmen hebben de moeite geno-
men een stembiljet in te sturen. Van 
de 14 zetels gaan er 4 naar het CDA, 
3 naar Water Natuurlijk en de PvdA 
en de ChristenUnie krijgen elk 2 
zetels. De overige zetels gaan naar 
de Drentse Ouderen Partij, de VVD 
en Werk aan Water, die elk 1 zetel 
krijgen. Op 6 januari zal het nieuwe 
Algemeen Bestuur officieel worden 
geïnstalleerd.

Stemmen blijkt voor velen te moeilijk
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Het gebied Dedemsvaart-Zuid is 
al in 2004 aangewezen als meest 
kansrijke gebied voor de plaatsing 
van windmolens. Daartoe is destijds 
een onderzoek uitgevoerd, omdat 
de provincie Overijssel op verzoek 
van de landelijke overheid had 
vastgesteld dat Overijssel 30 mega-
watt kan leveren. Na een turbulente 
periode van informatieavonden, 
emotionele commissie- en raadsver-
gadering heeft de gemeenteraad van 
Hardenberg eind 2005 besloten, het 
onderwerp tijdelijk in de ijskast te 
stoppen. Er werd stiekem gehoopt 
dat anderen voor de 30 megawatt 
invulling zouden zorgen, of dat de 
norm voor Overijssel naar beneden 
bijgesteld zou worden of dat tech-
nische ontwikkelingen de plaatsing 
van windmolens minder urgent 
zouden maken.
Nu het stof inmiddels is neerge-
daald, wordt de draad weer opge-

HARDENBERG – Maximaal 8 windmolens krijgen een plek in het 
gebied Dedemsvaart-Zuid. Dat is het voorstel van B&W van Har-
denberg aan de gemeenteraad, die er 13 januari over vergadert. Het 
worden molens van ongeveer 100 meter hoog, die per stuk 3 megawatt 
aan elektriciteit zullen leveren. Een deel van het gebied ligt in de ge-
meente Ommen. Hoeveel molens uiteindelijk op het grondgebied van 
Hardenberg geplaatst zullen worden is nog niet bekend.

pakt door B&W. De 30 megawatt 
is nog niet door andere gemeenten 
ingevuld, zodat de provincie weer 
bij Hardenberg aan de deur heeft 
geklopt. En zelfs wat harder dan 
voorheen, want de provincie heeft 
ondertussen te horen gekregen, dat 
Overijssel geen 30 maar 80 mega-
watt aan windenergie moet leveren. 

Volgens de provincie kan er wel 
wat van Hardenberg worden ge-
vraagd, omdat de gemeente nog 
maar pas geleden van de provincie 
een miljoen euro kreeg toegezegd 
voor energiebesparende maatre-
gelen in woningen. Onderzoeken 
naar andere locaties die na 2005 
geopperd zijn, zoals de rand van 
bedrijventerrein Broeklanden, heb-
ben geen betere plek opgeleverd 
dan Dedemsvaart-Zuid, zeggen 
B&W. “Er konden alleen enkele 
kleinere windmolens op Broek-

landen worden geplaatst, maar dat 
zet geen zoden aan de dijk”, vertelt 
verantwoordelijk wethouder Jannes 
Janssen.
Tijdens de vorige rondes heeft 
Hardenberg nog samen met Ommen 
opgetrokken. Nu neemt Hardenberg 
alleen het voortouw. “De provin-
cie zal contact moeten opnemen 
met Ommen, net zoals met ons is 
gebeurd”, aldus Janssen. Hij bena-
drukt dat de rol van de provincie 
nog belangrijker worden. “Er zullen 
vast en zeker vragen komen over 
geluidsoverlast en andere vormen 
van hinder. De stichting Boldor, 
die actie voert tegen de komst van 
windmolens, hebben we van ons 
voorstel op de hoogte gebracht, dus 
het is aannemelijk dat zij reageren. 
Wij hebben de mogelijke vragen op 
het bordje van de provincie gelegd, 
en die moet nog voor antwoorden 
zorgen.”

Hardenberg reageert positief op het 
verzoek van de provincie, omdat het 
past in het project Duurzaam Har-
denberg. Dit project moet ervoor 
zorgen dat Hardenberg op den duur 
een CO2-neutrale gemeente wordt.

Windmolens uit de ijskast

Kiest u voor een lamsboutje op tafel 
of een dozijn geplette kakkerlak-
ken? Wilt u een glas wijn of een 
flesje cholerawater uit Zimbabwe? 
Flauwekul natuurlijk, onzin, idioot, 
dat is geen keus. Maar wat, als een 
politieke partij zoiets beweert? 
Moet je dan niet spreken van de-
magogie? Als OpKoers u vraagt, 
of u kiest voor de landbouw of voor 
de hazelworm? Lijkt mij ongeveer 
van hetzelfde niveau als de eerste 
keuzevraag.

Annie Kelder van OpKoers was 
opgelucht, toen de noordelijke 
variant van de RVZ, de Robuuste 
Verbindingszone (een strook grond 
tussen twee grote natuurgebieden), 
werd afgeblazen. Dat zou haar na-
melijk privé raken. Toen de route 
ten zuiden van Hardenberg opnieuw 
in beeld kwam, moest ze ook daar 
wel tegen zijn, om geloofwaardig 
te blijven. Opnieuw in dit theater, 
sprak ze vorige week dinsdag, toen 
de RVZ weer op de agenda stond. 
De RVZ is volgens Annie onnodig, 
“want een hazelworm weet ook 
wel zonder robuuste zone z’n weg 
te vinden.” Natuurlijk weet hij dat 
wel, maar daar is die zone dan ook 
niet voor bedoeld. Demagogie van 
de bovenste plank.

Annie had nog wel een paar be-
zwaren. Het hele proces rond de 
besluitvoering was ondemocratisch, 
vond ze. Dat had ze al eerder ver-
teld. En toen kreeg ze als antwoord 
dat die opmerking niet juist was. 
Bijna alle zienswijzen van veront-
ruste boeren hadden namelijk maar 
één boodschap: “Wij zijn tegen.” 
En daar kun je uiteraard niet veel 
mee. De rest van de brieven ging 
over ideeën, plannen, bezwaren op 
microniveau, over zaken die nu nog 
niet aan de orde zijn. Die gaan pas 
een rol spelen als je als gemeente 
duidelijk hebt gemaakt, dat je niet 
wacht tot de provincie je iets gaat 
opleggen, maar dat je zelf de regie 
in handen neemt. Niks ondemocra-
tisch dus, maar praktisch en logisch 
handelen. Annie heeft echter niet 
goed geluisterd. En misschien was 
het wel omdat er zoveel boeren op 
de publieke tribune zaten. Maar, 
echt waar, ze gebruikte opnieuw 
woorden als ‘ondemocratisch’ en 
‘wassen neus’.

Annie staat in haar kritiek niet al-
leen. Petra Baarslag van Leefbaar 
Hardenberg (zo versprak burge-
meester Meulman zich) had ook wat 
te vertellen. Of de gemeente er wel 
aan had gedacht het alternatief over 
Het Lijntje mee te nemen in haar 
onderzoek, het stuk grond tussen 
Brucht en Bergentheim. Dat stond 
al in het voorstel van B&W, en het 
was tijdens de vorige raadsvergade-
ring nog eens bevestigd. Maar Petra 
heeft waarschijnlijk niet goed ge-
luisterd, of ze heeft geen tijd gehad 
om het voorstel helemaal te lezen. 
Of misschien was het wel omdat 
er zoveel boeren op de publieke 
tribune zaten. Maar, echt waar, ze 
vroeg het nu opnieuw.

De publieke tribune in de raadzaal 
was dit keer goed gevuld. Wat zeg 
ik, alle plaatsen waren bezet. Dat is 
andere keren wel anders, meestal is 
er geen kip te bekennen. En, geef 
toe: als u het bovenstaande gele-
zen hebt moet dat geen verbazing 
wekken.

HARDENBERG – Scholieren moeten in veel 
gevallen al vroeg een keus maken voor hun be-
roepsrichting. Om ze daarbij te helpen, hebben 
de scholen in Noordoost-Overijssel enkele jaren 
geleden de handen ineen geslagen, om de leerlin-
gen in de praktijk kennis te laten maken met de 
wereld van beroepen. Woensdag 3 en donderdag 4 
december is in de Evenementenhal in Hardenberg 
de 9e editie gehouden van de Beroepen Doe-dagen. 
Het lokale evenement is inmiddels uitgegroeid tot 
een regionale activiteit, met scholieren uit onder 
meer Almelo, Emmen en Zwartsluis. Tijdens de 
doe-dagen mochten de leerlingen drie keer een half 

Scholieren steken handen uit de mouwen
uur met een bepaald beroep aan de slag gaan, op 
werkeilanden die waren ingericht door de ROC’s uit 
de regio, zoals het Deltion College, Groene Welle, 
Drenthe College, Landstede en Alfa College, en de 
krijgsmacht. Tussendoor konden de deelnemers, 
voornamelijk tweedeklassers van het vmbo, bij 
andere doe-eilanden kijken. Dat deden ruim 1600 
leerlingen. Een deel van hen was ook woensdag-
avond present, toen de ouders en verzorgers welkom 
waren. Volgens de organisatoren waren die avond 
bijna duizend bezoekers in de Evenementenhal, een 
aantal dat nog niet eerder was bereikt.
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Skeelerbaan - De nieuw aan te 
leggen schaats- en skeelerbaan in 
Gramsbergen heeft 95.000 euro aan 
Europese subsidie gekregen. Door 
de toekenning van de subsidie kan 
de baan ook worden voorzien van 
een krabbelbaan voor de jongste 
jeugd en de minder geoefende 
schaatser.  

Trainers – Folkert Velten, de trai-
ner van vv Bergentheim, heeft zijn 
contract met een jaar verlengd. 
De oefenmeester uit Enter is be-
zig aan zijn eerste seizoen bij de 
groen-witten. Ook bij Bruchterveld 
verandert er niets. Het contract met 
de Hardenberger hoofdtrainer Bram 
Roerdink is met een jaar verlengd. 
Roerdink is bezig aan zijn derde 
seizoen bij de zaterdag 4e klasser.

Overname - Installatiebedrijf Van 
Dijk in Hardenberg (15 werkne-
mers) is overgenomen door Mor-
renhof–Jansen uit Dalfsen. Het 
Hardenberger bedrijf wordt samen-
gevoegd met de vestiging in Grams-
bergen (voorheen installatiebedrijf 
Reinders). Na de reorganisatie heeft 
het bedrijf alleen nog vestigingen 
in Dalfsen, Gramsbergen en Vrie-
zenveen.

Nieuwbouw - Het Röpcke-Zweers 
ziekenhuis in Hardenberg wordt de 
komende jaren flink verbouwd. Al-
leen de nieuwste gebouwen blijven 
staan, zoals de polikliniek en het 
pand voor de geestelijke gezond-
heidszorg (Viderus). Het bedden-
huis maakt plaats voor een nieuwe 
kliniek, en ook de operatiekamers, 
de centrale hal en de kantoorruimtes 
worden vervangen. De capaciteit 
van het ziekenhuis wordt niet uit-
gebreid. De bouw vindt in fasen 
plaats. De afdelingen krijgen intern 
tijdelijke herhuisvesting. Het is de 
bedoeling dat de bouw eind 2012 
is afgerond.

Kennismaken - Komend voorjaar 
gaat het project Kies je sport/Ken 
je kunst weer van start. Leerlingen 
van de bovenbouw van 44 basis-
scholen in de gemeente Hardenberg 
doen mee. De scholen ontvangen in 
januari het cursusboekje met daarin 
het aanbod waaruit de leerlingen 
kunnen kiezen. Nieuwe sportacti-
viteiten zijn onder meer majorette, 
stagedance en jeu de boules. Ook op 
cultureel gebied zijn er uitbreidin-
gen. Die bestaan uit programma’s 
rond poëzie, theater en koorzang.

Walnoot – Leerlingen van De 
Groene Welle gaan dinsdag 16 de-
cember vanaf 14.00 uur walnootbo-
men planten bij natuurcentrum De 
Koppel in Hardenberg. Het planten 
van het klimaatbosje past bij een 
project dat zich inzet voor de ver-
mindering van de hoeveelheid CO2.

Jazzclub - Hardenberger Anton van 
der Leij gaat samen met Ton Kar-
miggelt van de stichting Twenter 
Tainment uittesten, of Hardenberg 
rijp is voor een jazzclub.  Van ja-
nuari t/m april 2009 organiseren zij 
maandelijks een jazzmatinee in de 
foyer van theater De Voorveghter. 
De concerten, telkens op de derde 
zondag van de maand van 16.00 tot 
18.00 uur, worden informeel van 
karakter. Het is de bedoeling, dat de 
muziek wordt verzorgd door bands 
en ensembles uit de provincie Over-
ijssel. Na april wordt een besluit 
genomen over stoppen of doorgaan.

HARDENBERG – B&W zijn niet 
van plan een parkeer-idee van het 
CDA over te nemen. De Christen-
democraten hadden voorgesteld, 
de uitgang van het Van Wevelinck-
hovenplein in het centrum van 
Hardenberg te verleggen van de 
Bramerstraat naar de Marslaan. Op 
die manier zou de verkeersdrukte in 
de Bramerstraat verminderen, maar 
het college denkt dat dan toch een 
soort rondweg door de automobi-
listen wordt gecreëerd. Bovendien 
wordt er aan gedacht om van de 
Marslaan een doorgaande route 
voor fietsers te maken.

B&W tevreden 
over parkeren
Het gemeentebestuur wil verder 
niet veel veranderen aan het parke-
ren in Hardenberg, hooguit komt 
er nog een parkeerverbod aan één 
kant van de Stationsstraat. Wat 
wèl gaat gebeuren is een deel van 
de Heemsermarsch inrichten als 
blauwe zone. Het gebied ten zui-
den van de Brink (het Molenplein 
met omgeving) wordt nu nog veel 
gebruikt door automobilisten die 
gratis willen parkeren. De buurtbe-

woners hebben daar nogal last van. 
Die overlast zijn ze vanaf 1 januari 
grotendeels kwijt, maar dat kost hen 
wel geld. Zij moeten namelijk een 
parkeerontheffing kopen voor een 
bedrag van 22,50 euro.

Oranjefonds - Het Kronkelhonk 
in Slagharen heeft van het Oranje-
fonds geld gekregen voor ouderen-
werk. Vanaf januari verhuizen de 
activiteiten van De Praam naar het 
Kronkelhonk. Het geld wordt onder 
meer gebruikt voor de aanschaf 
van stoelen met armleuningen, een 
koersbalmat en sjoelbakken.
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HARDENBERG - De Rotary Club Hardenberg 
heeft vorige week donderdag wethouder Jannes 
Janssen de kerstboom op de nieuwe markt laten 
ontsteken. De openingshandeling was het startsein 
voor de kerstactie Sterren Stralen, voor kinderen in 
de knel. De actie bestaat uit het verkopen van kerst- 
en nieuwjaarskaarten. Door voor vijf euro een setje 
van vier kaarten te kopen, wordt symbolisch een 
ster in de boom ontstoken. De kaarten zijn speciaal 
voor deze actie ontworpen door vier Hardenberger 
kunstenaars. De opbrengst van de actie is bedoeld 
om kinderen uit minder bedeelde gezinnen met kerst 

Sterren stralen voor minder bedeelden
iets extra’s te geven. Verder wordt het geld gebruikt 
om leerlingen van Hardenberger basisscholen, die 
over weinig financiële middelen beschikken, deel 
te laten nemen aan buitenschoolse activiteiten. Ook 
een kinderweeshuis in Indonesië en de stichting Doe 
Een Wens kunnen op financiële ondersteuning re-
kenen. De kaarten zijn te koop bij alle Rotaryleden, 
bij de verkoopkraam die de komende tijd regelmatig 
in het centrum van Hardenberg zal staan en via de 
website van de Rotaryclub.

HARDENBERG - De directie en 
medewerkers van het Röpcke-
Zweers ziekenhuis in Hardenberg 
waren donderdag niet blij met de 
berichtgeving over hun afdeling 
Intensive Care (IC). Eerst hadden 
ze een brief ontvangen van de 
Inspectie van de Gezondheidszorg 
dat de IC-afdeling binnen 48 moest 
worden gesloten, toen werd gezegd 
dat het ziekenhuis tijd kreeg enkele 
zaken te verbeteren en uiteindelijk 
vertelde de inspecteur-generaal in 
het tv-programma NOVA, dat het 
ziekenhuis gewoon kon doorgaan 
met het verlenen van IC-zorg.

Volgens de brief van de inspectie 
voldeed het ziekenhuis niet aan 
twee belangrijke eisen van goede 

HARDENBERG - Er bestaat 
veel belangstelling voor de bouw 
van het nieuwe gemeentehuis in 
Hardenberg. Ruim 120 partijen 
hebben interesse getoond.

Begin november is de Europese 
aanbesteding voor het gebouw van 
start gegaan. Daarin werden partijen 

WIELEN - De inwoners van Wielen 
in het buitengebied van Hardenberg 
zitten  al twee jaar met een slecht 
functionerend rioleringssysteem. 
Dit heeft er al toe geleid, dat mensen 
geen gebruik meer kunnen maken 
van de sanitaire voorzieningen in 
geval van storing. In januari 2008 
heeft de PvdA-fractie in de ge-

Nieuw gemeentehuis interessant voor bouwers 
uitgenodigd om te komen tot een 
plan voor het ontwerp, de bouw en 
het onderhoud van het nieuwe ge-
meentehuis. Eind maart 2009 vindt 
de gunning plaats. Tijdens de eerste 
fase van de aanbestedingsprocedure 
wordt een voorselectie gemaakt. De 
gemeente Hardenberg selecteert vijf 
potentiële partijen. In de tweede 

fase krijgen partijen de gelegen-
heid hun plannen voor het nieuwe 
gemeentehuis te presenteren. De 
verwachting is dat eind maart 2009 
officieel bekend is, welke partij de 
plannen voor het nieuwe gemeen-
tehuis verder mag uitwerken en het 
daarna ook zal bouwen.

Ziekenhuis kwaad op inspectie
IC-zorg: op werkdagen was er tij-
dens kantooruren in het ziekenhuis 
geen intensivist aanwezig (een 
arts die gespecialiseerd is in het 
behandelen van IC-patiënten) en 
Hardenberg kon geen zeven dagen 
in de week verantwoorde 24-uurs-
zorg leveren.

In een reactie zegt een woord-
voerder van het ziekenhuis dat de 
eerste vaststelling juist is: er was 
inderdaad niet altijd een intensivist 
aanwezig. “Maar de inspectie wist 
dat al lang, en ze was er ook van 
op de hoogte dat wij ons tot het 
uiterste hebben ingespannen om zo 
iemand te benoemen. Wij hebben 
al geruime tijd een goede samen-
werking met de ziekenhuizen in 

Drenthe. Vanaf nu is er bij ons vijf 
dagen per week tijdens kantooruren 
een intensivist aanwezig.”

Het tweede punt slaat volgens het 
ziekenhuis nergens op. “Ons zie-
kenhuis kan wel degelijk 24 uur 
per dag, zeven dagen in de week, 
verantwoorde IC-zorg leveren”, 
zegt de Raad van Bestuur. “Wij 
vinden het bericht van de inspectie 
dat onze IC gesloten moet worden 
onbegrijpelijk en niet passen binnen 
haar taak, namelijk het bevorde-
ren van de volksgezondheid. De 
inspectie oordeelde voorbarig en 
niet deskundig. Hiermee wordt al-
leen maar schade toegebracht aan 
de belangen van de patiënten en de 
regionale bevolking.”

Inwoners van Wielen 
zijn slechte riolering zat

meenteraad aandacht gevraagd voor 
deze situatie. Het probleem van de 
regelmatig verstopte persleiding 
speelde toe al minstens een half jaar. 
Maar volgens de partij is sindsdien 
de enige zichtbare activiteit het 
aansluiten van een nieuwe woning 
aan de Wielenweg.
Volgens de gemeente kan het pro-

bleem opgelost worden door de 
pompcapaciteit te vergroten, maar 
dat kan niet eerder dan in het voor-
jaar van 2009, aldus de aannemer. 
De fractie van de Partij van de Ar-
beid vindt dat dit veel te lang duurt, 
zodat raadslid Rein Jonkhans bij 
B&W aan de bel heeft getrokken. 
Hij wil weten waarom het zo lang 
heeft geduurd voordat het onder-
zoek is afgerond, hij vraagt zich af 
waarom er niet met de bewoners is 
gecommuniceerd en hij vraagt het 
college of de problemen nog dit jaar 
opgelost kunnen worden. Het ant-
woord van B&W is nog in de maak.

Hebben we een verkiezing van de 
Muzikant van het Jaar in Harden-
berg? Dacht het niet. De Kunstenaar 
van het Jaar dan, of de politicus, 
leraar, glazenwasser, dichter, homo, 
vrijwilliger van 2008? Alles met één 
woord te beantwoorden: nee. Maar 
waarom dan wel de Sporter van het 
Jaar? Een overblijfsel uit de vorige 
eeuw, na de gemeentelijke herinde-
ling nieuw leven in geblazen om de 
nieuwjaarsreceptie van de gemeente 
nog een beetje body te geven. Bij 
gebrek aan vernieuwende ideeën 
wordt elk jaar weer deze oude koe 
uit de sloot gehaald. Een teken van 
geestelijke armoede.

Nou kijken ze in de gemeente 
Twenterand vaak met een jaloerse 
blik naar hun noorderbuur, omdat 
die zoveel voor elkaar krijgt en zo 
vaak in de belangstelling staat. Tja, 
had je je gemeente ook maar niet 
zo’n uithoeknaam moeten geven. 
Maar soms zou het verstandig zijn 
van Hardenberg, om eens zuid-
waarts te kijken. Daar hebben ze 
de verkiezing van ‘Twenterander 
van het Jaar’. Dat is iemand, die in 
het afgelopen jaar een bijzondere 
prestatie heeft geleverd op sportief 
of maatschappelijk gebied. Hierbij 
kan het gaan om vrijwilligers, maar 
ook om mensen die beroepsmatig 
iets bijzonders hebben gepresteerd. 
In principe kan iedereen dus in aan-
merking komen voor de titel. Als je 
dan toch per se iets wilt hebben om 
de nieuwjaarsbijeenkomst van de 
gemeente een beetje op te pimpen, 
zou zoiets kunnen.
Dat een sportverkiezing een on-
eerlijke, discriminerende activiteit 
is heeft Willem Wilmink al eens 
prachtig beschreven in het gedicht 
Echtpaar in de sport. Dodelijk voor 
alle übersporters.

Een echtpaar, leeftijd middelbaar,
dat niet alleen maar met elkaar,
doch ook met voetbal is getrouwd.
En toen het clubhuis werd gebouwd
van ‘t kleine clubje in de buurt,
heeft hij geschilderd en geschuurd,
en voor de koffie zorgde zij:
ze zijn er altijd bij.

Alwaar de junioren zijn
is hij te vinden aan de lijn:
hij wappert elke zaterdag
met de grensrechterlijke vlag,
en loopt zo dikwijls op een draf
en vlagt er elke aanval af
van de vijand’lijke partij:
hij is er altijd bij.

Iedere zondag is de vrouw
te vinden in het clubgebouw,
verschaft er drankjes voor de dorst
en ‘s winters lekkere warme worst.
Wanneer de mensen huiswaarts gaan,
veegt zij nog snel de vloeren aan,
en zet de flessen op een rij:
ze is er altijd bij.

Zo zijn ze alle twee paraat,
houden de zaak in goede staat:
de netten zijn gerepareerd,
al is de club gedegradeerd.
Want wat ook naar de bliksem ging,
toch zeker geen vereniging
met van die mensen zoals zij:
ze zijn er altijd bij.

Wanneer het jaar ten einde keert,
en menigeen gehonoreerd,
geprezen en gehuldigd wordt
die veel gedaan heeft voor de sport,
dan zijn de sportlui van het jaar
knus en gezellig bij elkaar,
gehuld in bloemen en gevlei —
maar daar zijn zij nooit bij.

Kiepkerels - De historische vereni-
ging van Slagharen en omstreken 
is samen met de Heimatverein van 
het Duitse Berge een grensover-
schrijdend project gestart, getiteld 
Kiepkerels en Hanneke-maaiers. 
Kiepkerels waren (vooral) marskra-
mers uit het Duitse Münsterland, die 
met een kiep (mand) op de rug naar 
Nederland trokken. Hannekemaai-
ers waren seizoenarbeiders die gras 
maaiden in Holland. Het doel van 
het project is, om met name leerlin-
gen van groep 8 van de basisschool 
te interesseren voor de streekhis-
torie. Janna van den Berg heeft al 
een spannend verhaal gemaakt, 
kunstschilder Ab Bout wordt bij de 
creatieve activiteiten betrokken en 
Karel Hanewinkel heeft de leiding 
bij het maken van een revue, die 
door de kinderen wordt opgevoerd.

Brandweer - De vrijwilligers van 
de brandweer in Hardenberg blijven 
in lokale dienst. Daarmee gaan 
Hardenberg en andere gemeenten in 
de regio in tegen de wens van mi-
nister Ter Horst, die de brandweer 
helemaal regionaal wil inrichten. 
Brandweercommandant Mar-tin 
Cuperus komt per 1 januari wel in 
dienst van de nieuwe veiligheidsre-
gio IJsselland. Het besluit om een 
gemeentelijke brandweer in stand 
te houden kan Hardenberg wel geld 
gaan kosten, omdat de minister geld 
wil inhouden van gemeenten die 
niet meedoen.

Parkeerplaats - De nieuwe par-
keerplaats van de evenementenhal 
in Hardenberg wordt gelegaliseerd. 
B&W hebben besloten een verkla-
ring van geen bezwaar af te geven. 
Eigenaar Van der Most was, voor-
uitlopend op de toestemming, alvast 
begonnen met de aanleg van 4200 
parkeerplaatsen, een voetgangers-
tunnel en hekwerk.

Sloop - Eind 2009 wil de gemeente 
Hardenberg beginnen met de bouw 
van het nieuwe gemeentehuis en de 
daaronder liggende parkeerplaats. 
Om dat mogelijk te maken worden 
de carillontoren, de trouwzaal en 
een deel van het gemeentehuis aan 
de Witte de Withstraat gesloopt. De 
verwachting is dat medio mei met 
de sloop kan worden begonnen. 
Een deel van de ambtenaren moet 
tijdelijk (naar verwachting drie jaar) 
verhuizen naar een nieuw noodge-
bouw achter het gemeentehuis en 
het LOC aan de Parkweg. Door 
de sloopwerkzaamheden zullen 
ook de hoofdingang en de receptie 
verplaatst moeten worden.

Trainer - Jeroen Booijink is ook 
volgend jaar trainer van de vv 
Mariënberg. De oefenmeester uit 
Dalfsen is aan zijn eerste jaar bezig 
bij de roodzwarten.

Concert – Het duo Elly en Rik-
kert geeft vrijdag 19 december een 
kerstconcert in de hervormde kerk 
in Lutten. Het optreden begint om 
19.00 uur. Kaarten zijn o.m. ver-
krijgbaar bij Joke Odink (tel.0523-
683789).

Midwinterhoorn – In het LOC 
aan de Parkweg in Hardenberg zijn 
woensdag 17 december vanaf 11.30 
uur de klanken te horen van mid-
winterhoorns. Na het optreden zul-
len de spelers tekst en uitleg geven 
over de hoorn, de blaastechniek en 
de traditie van het blazen. Belang-
stellenden zijn van harte welkom.
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Overdekt midwinterhoorn blazen
HARDENBERG – Drie midwinterhoornblazers 
van de bloazersgroep uut Oatmössche (Ootmarsum) 
waren woensdag te gast in het LOC-gebouw aan 
de Parkweg in Hardenberg. Uitgenodigd door de 
commissie Cultuurmix, die volgens eigen zeggen 
‘regelmatig een broodje cultuur opdient voor de 
LOC-werkers, studenten en bezoekers’. De blazers 

hadden zich zodanig in het gebouw opgesteld dat ze 
elkaar goed konden horen, want de hoorns mogen 
niet tegelijkertijd bespeeld worden. Die en andere 
wetenswaardigheden werden na het blazen gedeeld 
met de bezoekers die geïnteresseerd waren in het 
verhaal van de midwinterhoorn.

Spacecabins voorlopig uit beeld

Het meest opvallende geluid in deze 
zaak was afkomstig van Groen-
Links-raadslid Kees Slingerland. 
In januari zag hij de komst van 
spacecabins nog helemaal zitten. 
“Bouw nu maar eens voor jonge-
ren. Eerst zo’n 100 spacecabins, 
bijvoorbeeld aan de Jan Weit-
kamplaan in Hardenberg, waar de 
gemeente al grond heeft, en daarna 
permanente bouw.” Dat waren toen 
zijn woorden. Nu was Slingerland 

HARDENBERG – “Jongeren horen op kamers te wonen in het centrum 
van Hardenberg en niet in spacecabins. Koop een paar panden in het 
centrum en maak ze geschikt voor kamerverhuur.” VVD-raadslid 
Albert Schipper zag dit als oplossing voor het probleem, dat in Har-
denberg geen woonruimte beschikbaar is voor jongeren van 18 tot 23 
jaar. De gemeente heeft echter wat anders in gedachten, namelijk het 
plaatsen van tien spacecabins achter de professor Waterinkschool. 
Tijdens de oriënterende raadsvergadering bleek, dat de buurtbewoners 
tegen het plan van B&W zijn, en ook de raad staat niet te juichen. 
Wethouder Prinsse beloofde eerst nog eens met de woningcorporaties 
Beter Wonen en De Veste om de tafel te gaan zitten, of ergens anders 
woonruimte gevonden kan worden, bijvoorbeeld in leegstaande bejaar-
denwoningen. Duurt de zoektocht te lang, dan komen de spacecabins 
weer in beeld.

volkomen tegen. “Voortschrijdend 
inzicht”, noemde hij het zelf, in-
gegeven door de niet vlekkeloos 
verlopen ‘Operatie spacecabin’ in 
Dedemsvaart. “Je moet niet een 
nieuw asielzoekerskamp of woon-
wagenkampje maken”, aldus het 
GroenLinks-raadslid.

Wethouder Prinsse zei dat hij niet 
trots was op dit thema. Er was van 
alles geprobeerd om passende wo-

ningen te bouwen voor deze groep 
jongeren, dat wil zeggen klein, met 
een huurprijs op studiebeursni-
veau. Plan Bruins, bij het station, 
was nog het verst gevorderd, maar 
door gebrek aan financiën moest 
dit worden afgeblazen. “Bij onze 
zoektocht naar alternatieven zijn 
we in Lelystad geweest, waar 
spacecabins waren geplaatst. Het 
was geen geweldig project, maar het 
was wel een oplossing voor de korte 
termijn. Dat willen we hier ook gaan 
doen, een tijdelijke plek bieden aan 
jongeren die de eerste stap op het 
pad van zelfstandig wonen zetten.” 
Op de vraag of er wel behoefte aan 
woonruimte is antwoordde Prinsse, 
dat een jaar geleden opbouwwerk 
De Stuw heeft aangegeven, dat er 
tussen de 16 en 24 jongeren zaten 
te wachten op woonruimte. “En nu 
de flats aan de Kruserbrink worden 
gesloopt wordt die groep alleen 
maar groter.”

Omdat de wethouder de handen 
niet op elkaar kreeg voor het plan 
om spacecabins te plaatsen, wordt 
nu eerst gekeken naar wat de wo-
ningcorporaties op korte termijn te 
bieden hebben. Levert dat niets op, 
dan komt het oude spacecabin-plan 
weer op tafel.

Raadslid: “Wat heb ik gehoord, 
heb jij de oppositie de grond in 
geschreven?”
Columnist: “Hebt u de column 
gelezen? (altijd beleefd blijven hè, 
en professionele afstand bewaren)
Raadslid: “Nee, ik heb geen tijd 
gehad om het zelf te lezen.”
Columnist: “Dat was nou net de 
strekking van het verhaal.”

U begrijpt het al, er was vorige 
week dinsdag weer een raadsver-
gadering in Hardenberg, oftewel: 
de tweewekelijkse klucht. Dat mag 
ik schrijven, want raadslid Annie 
Kelder noemde de raadszaal de 
vorige keer nog ‘dit theater’. Er 
was tijdens deze aflevering een 
hoofdrol voor CU-raadslid Bertus 
Kerssies. Als nestor van de raad 
(de oudste in leeftijd) mag hij elk 
jaar de kerstrede uitspreken. Een 
beetje onze lokale koningin dus. 
Met bijdragen over inhaligheid, 
kredietcrisis, problemen maar ook 
kansen voor de woningbouw, afijn, 
hij vertelde wat hij moreel gezien 
moest vertellen. Met tussendoor 
een leuke opmerking. “Hebben wij 
als raad nog wel een achterban?”, 
zo vroeg hij zich af. “En als wij die 
hebben, zal die ons dan afrekenen 
op onze daden of op de krantenkop-
pen?” Het is voor een niet geringe 
groep raadsleden te hopen, dat dit 
laatste het geval is. En bij sommigen 
is er zelfs geen keus.

Kerssies begon trouwens met ie-
dereen te bedanken. Natuurlijk Jan 
van der Kamp, de bode, met zijn 
team. Zij zorgen ervoor dat het de 
raadsleden, bezoekers en gasten 
aan niets ontbreekt. Maar meteen 
daarna maakte hij een fout: hij 
ging namelijk de pers bedanken. 
Moet je nooit doen, want dat wordt 
ooit nog eens tegen je gebruikt. 
Gelukkig zwakte hij zijn woorden 
wel meteen af. Hij bedankte voor 
het verslag dat tweewekelijks in 
de kranten verschijnt, maar liet dat 
bedankje meteen volgen door de 
woorden: “Of dat verslag objectief 
is laten we maar aan de lezers over.” 
Kerssies denkt dus dat het verslag 
gelezen wordt, maar twijfelt aan 
de objectiviteit. Dat eerste zij hem 
vergeven. En wat dat tweede be-
treft: die twijfel is terecht. Maar de 
achterdocht is wederzijds.

Om dat duidelijk te maken het 
volgende: De Amerikaanse schrij-
ver Bruce Bawer verhuisde tien 
jaar geleden naar Europa, waar hij 
onder meer de politieke journalis-
tiek onderzocht. In 2006 was zijn 
conclusie: politiek journalisten in 
de Verenigde Staten beschouwen 
politici als hun natuurlijke vijanden, 
politiek journalisten in Europa zien 
politici eerder als leden van een 
beschaafde elite waar zijzelf ook 
toe behoren. Als Bawer Hardenberg 
had bezocht, zou hij gedacht hebben 
dat hij in een Amerikaanse kolonie 
was terecht gekomen. Hoop ik. O ja, 
nog even dit: neem eens een kijkje 
op de site van OpKoers.nu, waarin 
gereageerd wordt op een vorige co-
lumn (niet op een journalistiek arti-
kel, zeg ik zelf maar, want OpKoers 
kent het verschil niet). Altijd leuk 
dat er zo emotioneel gereageerd 
wordt, dan is er tenminste bezieling. 
Wordt het politiek gezien toch nog 
een fijne kerst.
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Foutje – Er zijn per ongeluk 26 
bomen teveel gekapt bij de kruising 
van de N34 en de N36 (witte paal). 
De aannemer heeft voor de aanleg 
van de rondweg om Ommen de bijl 
iets te enthousiast gehanteerd. De 
fout is waarschijnlijk ontstaan door 
een verkeerde interpretatie van een 
tekening. Komend voorjaar wordt 
duidelijk hoe het verlies gecompen-
seerd wordt.

Meevaller – De gemeente Harden-
berg ontvangt binnenkort een finan-
ciële meevaller van 270.000 euro. 
Het bedrag is afkomstig van Essent, 
de energiemaatschappij die in 1999 
is ontstaan na een fusie van EDO en 
PNEM. Na 9 jaar is overeenstem-
ming bereikt over het geld dat de 
vroegere aandeelhouders nog te 
goed hebben. Hardenberg, als oud-
aandeelhouder van EDON, krijgt 
eenmalig een bedrag van een kleine 
drie ton uitgekeerd. Alle partijen 
samen (provincies en gemeenten in 
het noorden en noordoosten van het 
land) mogen 150 miljoen verdelen.

Fietsstalling – De provincie wil 
dat er meer gefietst wordt van en 
naar NS-stations. Samen met Har-
denberg en andere gemeenten in 
West-Overijssel (dat is alles buiten 
Twente) wordt geld geïnvesteerd 
in uitbreiding van de fietsenstallin-
gen en het beschikbaar stellen van 
huurfietsen. Voor het plan wordt 
3 miljoen euro uitgetrokken. De 
provincie betaalt ruim de helft. De 
eerste schop gaat in het najaar van 
2009 de grond in.

Afspraken – De gemeente Har-
denberg wil meer geld steken in 
jongerenwerk en het project Noaber 
in Kloosterhaar. Dat gaat ten koste 
van hulp aan ouderen en belan-
gengroepen als de Vrouwenraad 
en de Arme kant van Avereest. De 
uitvoering van de hulp gebeurt door 
de stichting opbouwwerk De Stuw. 
Deze instelling krijgt komend jaar 
1,3 miljoen euro voor haar werk-
zaamheden.

Rotonde – Voordat in maart wordt 
begonnen met de aanleg van de 
rotonde op de kruising Europa-
weg-Bruchterweg in Hardenberg, 
moeten wat voorbereidende werk-
zaamheden worden verricht. Vanaf 
5 januari worden buizen gelegd, 
kabels getrokken en bomen gekapt. 
Tijdens de werkzaamheden blijft 
het centrum van Hardenberg bereik-
baar voor bewoners, ondernemers 
en bezoekers. Wel is het zo dat een 
aantal parkeerplekken niet gebruikt 
kan worden.

Windmolens – Natuur en Milieu 
Overijssel vindt dat het gedoe over 
de plaatsing van windmolens nu 
lang genoeg heeft geduurd. Sinds 
de eerste drie windturbines in 2003 
bij Staphorst zijn geplaatst is er in 
Overijssel geen windmolen bijge-
komen. Volgens de natuurclub,  die 
gesteund wordt door Landschap 
Overijssel, Natuurmonumenten en 
Staatsbosbeheer, zijn er twee plek-
ken in Overijssel waar een wind-
park aangelegd kan worden, elk met 
15 tot 20 windturbines, namelijk 
Dedemsvaart-Zuid en het Dalf-
serveld. In de rest van Overijssel 
hoeven dan geen molens geplaatst 
te worden. De twee windparken 
leveren volgens NMO voldoende 
duurzame energie om 80.000 huis-
houdens van stroom te voorzien.

PROEFVAART – Het bedrijf Nijhof Wassink mag van de provincie 3 
proefvaarten uitvoeren met containerschepen op het kanaal Almelo-De 
Haandrik. Het gaat om gekoppelde schepen met een lengte van 110 meter. 
De proefvaarten worden gehouden in januari en februari. Hierna wordt 
besloten of dit vaker mag.
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